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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Värmlands tingsrätts dom den 29 juli 2022 i mål nr B 4272-21, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 1) 
 
Klagande och motpart (Tilltalad) 
MARKUS Jakob Halvorson, 19560909-2357 
Medborgare i Norge 
Frihetsberövande: Häktad 
Lyngvegen 12, 2230 Skotterud 
  
Ombud och offentliga försvarare: Advokaterna Hans Berglund och  
Carl-Henry Salomonsson 
Wåxnäsgatan 4, 653 40 Karlstad 
 
Klagande och motpart (Åklagare) 
Kammaråklagaren Barbro Brännlund 
Åklagarkammaren i Karlstad 
 
Klagande och motparter (Målsägande) 
1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
 
2. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
3. Sekretess 8, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
4. Sekretess 10, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
5. Sekretess 11, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
6. Sekretess 12, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
 
7. Sekretess 13, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
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8. Sekretess 15, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
 
Ombud och målsägandebiträde för Sekretess 1, 2, 8, 10–13 och 15:  
Advokaten Elisabeth Massi Fritz 
Box 19579, 104 32 Stockholm 
 
Klagande (Målsägande) 
1. Sekretess 4, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
Ombud och målsägandebiträde: Advokaten Isidor Vistedt 
Skeppsbron 26, 111 30 Stockholm 
 
2. Sekretess 5, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
3. Sekretess 6, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
4. Sekretess 7, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
5. Sekretess 9, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
Ombud och målsägandebiträde för Sekretess 5–7 och 9: Advokaten Elisabeth Massi 
Fritz 
Box 19579, 104 32 Stockholm 
 
6. Sekretess 14, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
Ombud och målsägandebiträde: Advokaten Amanda Monell 
Norra Drottninggatan 28, 451 31 Uddevalla 
  
Motpart (Målsägande) 
Sekretess 17, se Partsbilaga sekretess 
Sekretess 
  
Företrädd av åklagaren 
  
SAKEN 
Våldtäkt m.m. 
_____________________________ 
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HOVRÄTTENS DOMSLUT 
 

Hovrätten ändrar tingsrättens dom på så sätt att hovrätten 

 dömer Markus Halvorson för våldtäkt den 20–21 juni 2020 (åtalspunkten 3) en-

ligt 6 kap. 1 § första stycket första meningen brottsbalken, i dess lydelse före 

den 1 augusti 2022 (av tingsrätten bedömt som oaktsam våldtäkt), 

 dömer Markus Halvorson för våldtäkt vid två tillfällen den 16–17 november 

2020 (åtalspunkten 11) enligt 6 kap. 1 § första stycket första meningen brotts-

balken, i dess lydelse före den 1 augusti 2022 (av tingsrätten bedömt som en 

våldtäkt), 

 dömer Markus Halvorson för våldtäkt vid två tillfällen den 5–6 februari 2021 

(åtalspunkten 16) enligt 6 kap. 1 § första stycket första meningen brottsbalken, 

i dess lydelse före den 1 augusti 2022, 

 bestämmer fängelsestraffets längd till 5 år, 

 bestämmer skadeståndet som Markus Halvorson ska betala till Sekretess 13 till 

115 000 kr och ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 21 juni 2020 till 

dess betalning sker, 

 förpliktar Markus Halvorson att betala skadestånd till Sekretess 5 med 

115 000 kr och ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 6 februari 2021 

till dess betalning sker, och  

 förpliktar Markus Halvorson att betala skadestånd till Sekretess 6 med 

115 000 kr och ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 6 februari 2021 

till dess betalning sker. 

 

Markus Halvorson ska vara fortsatt häktad till dess fängelsestraffet får verkställas.  

 

Det som tingsrätten har förordnat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Det som tingsrätten har förordnat om sekretess ska fortfarande gälla, dock med tilläm-

ning av endast bestämmelsen i 35 kap. 12 § offentlighets- och sekretesslagen beträf-

fande samtliga i förordnandet angivna personers identitetsuppgifter.  
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Sekretessbestämmelsen i 35 kap. 12 § offentlighets- och sekretesslagen ska även i fort-

sättningen vara tillämplig för de uppgifter som har lagts fram vid hovrättens förhand-

ling inom stängda dörrar och som kan röja målsägandenas – undantaget Sanne Öster-

berg även de målsägande som inte är parter i hovrättens mål – samt vittnena Melisas 

och Raghdas identiteter. Detsamma gäller uppgifterna i partsbilagorna sekretess. 

 

Hans Berglund ska få ersättning av staten med 104 703 kr, varav 69 216 kr för arbete, 

7 920 kr för tidsspillan, 6 626 kr för utlägg och 20 941 kr för mervärdesskatt.  

 

Carl-Henry Salomonsson ska få ersättning av staten med 45 139 kr, varav 26 677 kr 

för arbete, 5 280 kr för tidsspillan, 4 154 kr för utlägg och 9 028 kr för mervärdesskatt. 

 

Elisabeth Massi Fritz ska få ersättning av staten med 193 881 kr, varav 136 990 kr för 

arbete, 11 880 kr för tidsspillan, 6 235 kr för utlägg och 38 776 kr för mervärdesskatt. 

 

Amanda Monell ska få ersättning av staten med 55 328 kr, varav 40 303 kr för arbete, 

3 960 kr för tidsspillan och 11 065 kr för mervärdesskatt. 

 

Isidor Vistedt ska få ersättning av staten med 67 015 kr, varav 37 853 kr för arbete, 

11 550 kr för tidsspillan, 4 209 kr för utlägg och 13 403 kr för mervärdesskatt. 

 

Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena. 

_____________________________ 
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YRKANDEN M.M. I HOVRÄTTEN 

 
Markus Halvorson har yrkat att hovrätten ogillar åtalen för våldtäkt i åtalspunkterna 1, 

2, 8, 11, 15, 19, 21 och 23 samt åtalet för oaktsam våldtäkt i åtalspunkten 3 samt ogil-

lar skadeståndsanspråken i dessa delar. Han har under alla förhållanden yrkat att hov-

rätten mildrar påföljden. Han har haft samma inställning till de yrkade skadestånden 

som vid tingsrätten. 

 

Sekretess 13 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för våldtäkt enligt åtals-

punkten 3, bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande och under 

alla förhållanden skärper fängelsestraffet. 

 

Sekretess 14 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för oaktsam våldtäkt en-

ligt åtalspunkten 4 och bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande.  

 

Sekretess 4 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för våldtäkt enligt åtals-

punkten 13 och bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande. 

 

Sekretess 7 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för oaktsam våldtäkt en-

ligt åtalspunkten 14, bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande 

och under alla förhållanden skärper fängelsestraffet. 

 

Sekretess 5 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för våldtäkt enligt åtals-

punkten 16, bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande och under 

alla förhållanden skärper fängelsestraffet. 

 

Sekretess 6 har yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för våldtäkt enligt åtals-

punkten 16, bifaller hennes vid tingsrätten framställda skadeståndsyrkande och under 

alla förhållanden skärper fängelsestraffet. 

 

Sekretess 1, 2, 8–12 och 15 har yrkat att hovrätten skärper fängelsestraffet. 
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Åklagaren har anslutningsvis yrkat att hovrätten dömer Markus Halvorson för oaktsam 

våldtäkt enligt åtalspunkten 4, våldtäkt enligt åtalspunkten 13, oaktsam våldtäkt enligt 

åtalspunkten 14 och för våldtäkt i två fall enligt åtalspunkten 16 samt under alla förhål-

landen skärper fängelsestraffet.  

 
Part har motsatt sig motparts ändringsyrkanden.  

 
Åklagaren har godtagit tingsrättens bedömning i åtalspunkten 3 att Markus Halvorson 

var grovt oaktsam beträffande omständigheten att Sekretess 13 inte deltog frivilligt i 

den sexuella handlingen. Hon har vidare justerat tiden för gärningarna i åtalspunkten 4 

till den 29–30 juni 2020 och gjort gällande att Markus Halvorson begick brottet köp av 

sexuell tjänst i åtalspunkten 21 med uppsåt. Hon har vidhållit samtliga andrahandspå-

ståenden och alternativyrkanden som angetts i gärningsbeskrivningarna. Slutligen har 

åklagaren anfört att det i åtalspunkten 11 är fråga om två fall av våldtäkt.  

 
UTREDNINGEN I HOVRÄTTEN 

 
Hovrätten har gällande åtalspunkterna 1, 2, 3, 4, 8, 11, 13, 14, 15, 16, 19, 21 och 23 ta-

git del av i huvudsak samma skriftliga och muntliga bevisning som tingsrätten. Därtill 

har hovrätten tagit del av inspelningarna av målsägandeförhören med Sekretess 18–21 

och 23–27, förhöret med Markus Halvorson som avser generella frågor samt vittnes-

förhören med Elin Kemppainen, Anna Linderholm, Melisa (Sekretess VT12), Raghda 

(Sekretess VT13), Erik Trulsson och Steinar Gravås. Målsägandeförhöret med Sekre-

tess 9 har lagts fram så som det har antecknats i tingsrättens dom.  

 
HOVRÄTTENS DOMSKÄL 

 
Skuld  

 
Omfattningen av hovrättens prövning 

 
I enlighet med tingsrättens dom har Markus Halvorson gjort sig skyldig till köp av sex-

uell tjänst vid åtta tillfällen, bedrägeri vid två tillfällen och grovt bedrägeri.  
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Tingsrätten har även dömt Markus Halvorson för köp av sexuell tjänst vid ytterligare 

tre tillfällen (åtalspunkterna 4, 14 och 15). Ingen av parterna har överklagat domen så-

vitt avser dessa brott. Eftersom de utgör led i samma händelseförlopp som övriga 

brottspåståenden i nämnda åtalspunkter omfattas emellertid hela händelseförloppet av 

hovrättens prövning i dessa delar. 

 

Allmänna utgångspunkter 

 

Tingsrätten har i sin dom redogjort för den straffrättsliga regleringen avseende aktuell 

brottslighet. Som tingsrätten därvid angett går, beträffande brotten våldtäkt och oakt-

sam våldtäkt, gränsen för om en gärning är straffri eller straffbar vid om deltagandet i 

den sexuella handlingen är frivilligt eller inte. Om gärningsmannen otillbörligt har ut-

nyttjat att en person befunnit sig i en särskilt utsatt situation på grund av exempelvis 

sömn eller allvarlig rädsla, kan denne aldrig anses delta frivilligt. Vid bedömningen av 

om det har förelegat en sådan särskilt utsatt situation är det avgörande hur situationen 

har tett sig från offrets synpunkt. Att rädslan för att kunna beaktas ska vara ”allvarlig” 

innebär att det ska vara fråga om en rädsla av kvalificerat slag (se prop. 2012/13:111 

s. 113). Om domstolen vid sin bedömning kommer fram till att det inte har förelegat en 

särskilt utsatt situation, eller om det inte har påståtts en sådan situation, ska domstolen 

i stället pröva om åklagaren har bevisat att målsäganden inte deltog frivilligt. Först se-

dan det konstaterats att ett deltagande inte var frivilligt aktualiseras frågan om vad gär-

ningsmannen insett eller borde ha insett i frågan om deltagandet varit frivilligt (se 

rättsfallet NJA 2019 s. 668 p. 17).  

 

Som tingsrätten har redogjort för ska bedömningen av om en person har deltagit frivil-

ligt grundas på situationen i sin helhet. Markus Halvorson har avseende varje åtals-

punkt anfört att målsägandenas besök har föregåtts av en överenskommelse om utbyte 

av sexuella tjänster mot ersättning. För att deltagandet ska anses frivilligt måste målsä-

ganden, även under sådana förhållanden, ha möjlighet att fritt ta ställning till om hon 

eller han vill delta i en sexuell handling. Målsäganden har också, oavsett om det finns 

en överenskommelse om ekonomisk ersättning eller inte, rätt att när som helst ändra 
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sin inställning. Den omständigheten att deltagandet sker enbart på grund av att kom-

pensation har utlovats kan visserligen påverka hur en person agerar och uttrycker sig i 

samband med ett sexuellt umgänge och därmed även vad gärningsmannen uppfattar el-

ler borde ha uppfattat i fråga om uttryck för frivillighet. Vilken betydelse detta kan få 

för bedömningen av om deltagande har skett frivilligt och gärningsmannens uppsåt el-

ler oaktsamhet, får avgöras utifrån omständigheterna i varje enskild situation.  

 
Markus Halvorsons uppgifter 

 
I likhet med tingsrätten kan hovrätten konstatera att Markus Halvorson under det år 

som åtalet omfattar har haft ett mycket stort antal kvinnor på besök i sin bostad. Dessa 

besök har också med få undantag skett enligt ett nästintill identiskt mönster. Enligt vad 

som framkommit i förhören med Markus Halvorson har han under förundersökningen 

lämnat få uppgifter om vad som hänt vid respektive tillfälle. Först sedan målsägande-

förhören hållits vid tingsrätten har han lämnat närmare detaljer kring kvinnornas be-

sök. Han har i huvudsak berättat att de varit överens om att träffas och ha oralsex under 

förutsättning att det fanns kemi mellan dem och att stämningen varit god fram tills 

kvinnorna inte fick sina utlovade pengar. I övrigt har han återgett vissa uppgifter som 

respektive målsägande berättat om i sitt förhör men har därutöver inte lämnat några de-

taljer som tyder på att han faktiskt minns den specifika händelse som förhöret har gällt. 

Som tingsrätten beskrivit har hans berättelse i stället framstått som tillrättalagd och i 

flera fall har de uppgifter han lämnat visat sig vara felaktiga. Även när det gäller upp-

gifter om hans egen person, t.ex. hans förmåga att få erektion och vilka mediciner han 

har utskrivna, har åklagaren presenterat utredning som motbevisar de uppgifter som 

Markus Halvorson har lämnat. Han har själv uppgett att han medvetet har lämnat fel-

aktiga uppgifter om sig själv till målsägandena, att han är en bedragare och att han be-

höver hjälp för att han ljuger så mycket. Mot denna bakgrund gör hovrätten bedöm-

ningen att det inte går att fästa någon vikt vid Markus Halvorsons beskrivning av hän-

delseförloppen avseende de enskilda åtalspunkterna. 

 
Markus Halvorson har som förklaring till varför målsägandena berättat att han våldta-

git dem angett att de haft en gemensam plan att anmäla honom för detta brott och där-
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vid ljuga om vad som hänt i syfte att få pengar. Av utredningen framgår att få målsä-

gande har valt att själva göra en polisanmälan mot Markus Halvorson. De flesta har 

i stället blivit kontaktade av polis en tid efter händelserna och har då, efter en inle-

dande information om varför deras namn dykt upp i en pågående brottsutredning, be-

rättat om sina kontakter med Markus Halvorson. Samtliga målsägande har gett uttryck 

för att de känt en stor skam över att de låtit sig luras av Markus Halvorson och att det 

mellan parterna har funnits en överenskommelse om pengar. Det har inte framkommit 

någonting som stödjer Markus Halvorsons påstående om att målsägandena varit i kon-

takt med varandra eller på annat sätt agerat mot honom för att själva nå en ekonomisk 

vinning. Hovrätten lämnar därför hans förklaring i detta hänseende helt utan avseende.  

 
Markus Halvorsons upprepade förfarande 

 
Tingsrätten har i sin dom närmare redogjort för de gemensamma särdrag som har präg-

lat Markus Halvorsons kontakter med målsägandena både inför och under deras besök 

i hans hem. Enligt hovrättens bedömning är det slående hur målsägandenas berättelser, 

oberoende av varandra, innehåller så många överensstämmande detaljer om de sexu-

ella handlingarna, vad Markus Halvorson har berättat för dem och hur han har betett 

sig i huset, både före och efter de sexuella handlingarna. Som hovrätten återkommer 

till vid respektive åtalspunkt, får detta betydelse för bedömningen av tillförlitligheten 

av de uppgifter som målsägandena har lämnat.  

 
Av målsägandenas berättelser kan också den slutsatsen dras att Markus Halvorson i 

samtliga fall varit bestämd med att genomföra sexuella handlingar oavsett hur de inle-

dande kontakterna mellan honom och målsäganden sett ut och oberoende av om målsä-

ganden uttryckt tvekan till att besöka honom, exempelvis på grund av rädsla att bli ut-

nyttjad. 

 
Åtalspunkten 1 

 
Hovrätten instämmer i tingsrättens bedömning av vad som är utrett om händelseförlop-

pet, både vad gäller de sexuella handlingarna och att Markus Halvorson har utsatt Sek-

retess 1 för ett underförstått hot om att skjuta henne om hon lämnade huset. Mot bak-



  Sida 10 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2022-10-28 

B 5128-22 

Avdelning 1  
 
grund av det underförstådda hotet och att hon befann sig på en okänd ort utan möjlig-

het att själv ta sig därifrån, anser hovrätten att Sekretess 1 på grund av allvarlig rädsla 

har befunnit sig i en särskilt utsatt situation, vilket Markus Halvorson otillbörligt ut-

nyttjat. Redan av det skälet kan hon inte anses ha deltagit frivilligt i något av de två 

samlag som Markus Halvorson genomförde med henne. Därtill sa hon tydligt till Mar-

kus Halvorson att hon inte ville ha sexuellt umgänge. Det är därigenom utrett att Mar-

kus Halvorson var medveten om att hon inte ville delta i samlagen och att han har age-

rat med uppsåt vid gärningarna. Det saknar då betydelse om han själv var av uppfatt-

ningen att Sekretess 1 hade kommit hem till honom i syfte att utföra sexuella tjänster 

mot betalning. Med hänsyn till att det gick en viss tid mellan de båda samlagen och att 

Sekretess 1 hade hunnit somna däremellan ska händelserna, i likhet med vad tingsrät-

ten kommit fram till, bedömas som två fall av våldtäkt. 

 

Åtalspunkten 2 

 

I likhet med tingsrätten anser hovrätten att Sekretess 2 har lämnat en trovärdig berät-

telse. De uppgifter hon har lämnat om hur Markus Halvorson gick tillväga i samband 

med oralsexet på morgonen är mycket väl överensstämmande med det förfarande som 

ett flertal andra målsägande har berättat om och som fått stöd av utredningen i övrigt. 

Det gäller även de uppgifter som Sekretess 2 har lämnat i övrigt om Markus Halvor-

son, vad han gjorde och hur han betedde sig i huset. Flera detaljer som Sekretess 2 har 

berättat om, exempelvis övervakningskameror i huset och omgivningarna kring det-

samma, stämmer överens med vad som framkommit av polisens undersökningar av hu-

set. Sekretess 2 har även filmat Markus Halvorson i smyg med sin mobiltelefon innan 

hon lämnade huset. Enligt hovrättens bedömning får Sekretess 2:s uppgifter tillräckligt 

stöd av den övriga utredningen för att de ska kunna läggas till grund för bedömningen 

av gärningen. Genom hennes uppgifter är det styrkt att Markus Halvorson mot hennes 

vilja har tagit ett hårt grepp om hennes huvud, hållit fast det och fört sin penis ut och in 

i hennes mun. Eftersom Sekretess 2 tydligt hade sagt att hon inte ville delta och Mar-

kus Halvorson därefter med våld förmådde henne till detta är det även styrkt att han 

har agerat med uppsåt. Markus Halvorson ska därför, i likhet med vad tingsrätten fun-

nit, dömas för våldtäkt.  



  Sida 11 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2022-10-28 

B 5128-22 

Avdelning 1  
 
Åtalspunkten 3 

 
Sekretess 13 har lämnat en lång och detaljrik berättelse fri från motsägelser eller svår-

förklarliga moment. Hovrätten bedömer att hennes uppgifter är trovärdiga. De får 

starkt stöd av de meddelanden hon skickade till Markus Halvorson efter händelsen, 

vittnesuppgifter från hennes mamma och vad som antecknats om hennes kontakter 

med sjukvården efter händelsen. Hennes uppgifter överensstämmer också i allt väsent-

ligt med det förfarande som övriga målsägande har berättat om med den skillnaden att 

Sekretess 13 reste till Markus Halvorsons bostad med egen bil. Hovrätten bedömer att 

Sekretess 13:s uppgifter är tillförlitliga och kan läggas till grund för bedömningen av 

gärningen.  

 
Genom Sekretess 13:s uppgifter är det utrett att Markus Halvorson, mot hennes vilja, 

har puttat ner henne i soffan, utfört oralsex på henne och förmått henne att sätta sig 

gränsle över honom så att hans penis penetrerade hennes vagina. Därefter har han upp-

manat henne att suga av honom och hållit i hennes huvud medan hon gjorde det. Sek-

retess 13 har berättat att hon var passiv när Markus Halvorson utförde oralsex på henne 

och att hon i övrigt lydde hans uppmaningar att sätta sig på honom och suga av honom 

på grund av kraftig rädsla. Med hänsyn till att Sekretess 13 hade sin egen bil på platsen 

och att hon inte beskrivit någon berusning av högre grad anser hovrätten att omstän-

digheterna inte varit sådana att hon har befunnit sig i en särskilt utsatt situation. Däre-

mot är det genom hennes egna uppgifter styrkt att hon inte deltog frivilligt vid det sex-

uella umgänget.  

 
Vid bedömningen av vilken insikt Markus Halvorson hade om att Sekretess 13 inte 

deltog frivilligt beaktar hovrätten följande. På vägen till Markus Halvorson tvekade 

Sekretess 13, men valde att fortsätta färden efter att han hade övertalat henne och bett 

henne att komma och dricka en kopp kaffe. I ett inledande skede på verandan gjorde 

Sekretess 13 klart för Markus Halvorson att hon inte var där för att erbjuda sexuella 

tjänster i utbyte mot pengar. Sekretess 13 har beskrivit hur hon inne i huset skakade 

och stammade på grund av sin rädsla, och att Markus Halvorson erbjöd henne vin för 

att lugna ner sig. När Markus Halvorson inledde det sexuella umgänget med att ge 
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Sekretess 13 oralsex var hon dessutom helt passiv. Mot bakgrund av detta måste Mar-

kus Halvorson ha insett risken för att Sekretess 13 inte deltog frivilligt, även om hon i 

ett senare skede visade viss aktivitet genom att sätta sig gränsle över honom. Det står 

klart att Markus Halvorsons syfte med att Sekretess 13 skulle komma till honom var 

för att genomföra sexuella handlingar och det kan hållas för visst att Markus Halvorson 

var likgiltig inför den omständigheten att Sekretess 13 inte deltog frivilligt. Han ska 

därför dömas för att uppsåtligen ha våldtagit Sekretess 13.  

 
Åtalspunkten 4 

 
Av Sekretess 14:s uppgifter framgår att hon inledningsvis tydligt uppgav för Markus 

Halvorson att hon inte ville ha sex vid deras första träff. Att det var ett uttryck för hen-

nes verkliga vilja får stöd av det meddelande hon skickade innan hon kom till Markus 

Halvorson där hon ville försäkra sig om att hon skulle få bo på hotell över natten. Sek-

retess 14 har vidare uppgett att Markus Halvorson, efter en längre diskussion angående 

sex och betalning, sa att han skulle ge henne pengar i utbyte mot en ”avrunkning”, nå-

got hon senare också utförde åt honom. I likhet med tingsrätten finner hovrätten att det 

därigenom är styrkt att Markus Halvorson har gjort sig skyldig till köp av sexuell 

tjänst.  

 
Åtalet för oaktsam våldtäkt avser det moment där Markus Halvorson dessförinnan ut-

förde oralsex på Sekretess 14. I det skedet hade Sekretess 14 skickat sitt kontonummer 

till Markus Halvorson för att han skulle föra över pengar för en sexuell tjänst och hon 

hade också, efter att Markus Halvorson bett henne om det, tagit av sig sina trosor och 

särat på sina ben. Frivillighetsrekvisitet tar sikte på det faktiska deltagandet och inte 

personens inre inställning. Det innebär att bedömningen av om deltagandet har varit 

frivilligt görs utifrån personens agerande eller uttryck (se prop. 2017/18:177 s. 79 f). 

Även om Sekretess 14 tidigare på kvällen hade uttryckt att hon inte ville ha sex vid det 

aktuella tillfället, talar hennes agerande därefter i annan riktning. Med hänsyn till detta 

anser hovrätten att åklagaren inte har bevisat att Sekretess 14 inte deltog frivilligt när 

Markus Halvorson utförde oralsex på henne. Åtalet för oaktsam våldtäkt ska därför, i 

likhet med vad tingsrätten funnit, ogillas.  
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Åtalspunkten 8 

 
Sekretess 11 har lämnat en detaljerad och trovärdig berättelse som får stöd av både de 

vittnen som hörts angående åtalspunkten och vad övriga målsägande har berättat om 

Markus Halvorsons förfarande. Hovrätten bedömer att Sekretess 11:s uppgifter är till-

förlitliga och kan läggas till grund för bedömningen av åtalet. Det är därigenom styrkt 

att Markus Halvorson har genomfört ett samlag med Sekretess 11 mot hennes vilja och 

att detta har orsakat henne smärta. Hon har själv berättat att hon kände en stark rädsla 

på plats hos Markus Halvorson men hovrätten bedömer inte att de yttre omständighet-

erna varit sådana att hon har befunnit sig i en särskilt utsatt situation. Eftersom Sekre-

tess 11 berättade för Markus Halvorson att hon inte ville ha sex och att hon ville ha 

kläderna på, något som Markus Halvorson också kommenterade särskilt, är det styrkt 

att Markus Halvorson har förstått att Sekretess 11 inte deltog frivilligt vid samlaget. 

Markus Halvorson ska därmed, i likhet med vad tingsrätten kommit fram till, dömas 

för våldtäkt. 

 
Åtalspunkten 11 

 
I likhet med tingsrätten anser hovrätten att utredningen ger ett sådant starkt stöd åt 

Sekretess 17:s uppgifter om vad som förekommit mellan henne och Markus Halvorson 

att de ska läggas till grund för bedömningen av åtalet. Genom hennes uppgifter är det 

styrkt att Markus Halvorson har agerat på det sätt åklagaren har påstått i gärningsbe-

skrivningen och att detta har orsakat henne smärta och underhudsblödningar. Eftersom 

Markus Halvorson använde sig av visst våld kan Sekretess 17 inte anses ha deltagit fri-

villigt i de sexuella handlingarna och Markus Halvorson agerade med uppsåt. Åtalet är 

därmed styrkt i sin helhet. Med hänsyn till att viss tid förflöt mellan övergreppet i sof-

fan och det senare påtvingade oralsexet i sovrummet ska Markus Halvorson dömas för 

två fall av våldtäkt.   

 
Åtalspunkten 13 

 
Sekretess 4 har berättat att Markus Halvorson genomförde ett samlag med henne mot 

hennes vilja i enlighet med vad åklagaren påstått. Hennes uppgifter om hur Markus 
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Halvorson gick till väga är väl förenligt med det förfarande som flera andra målsä-

gande har beskrivit. Hennes uppgifter om vad som hände under kvällen stöds även till 

viss del av vad vittnet FA har berättat. Det gäller dock inte Sekretess 4:s uppgifter om 

vad som hände i bad- respektive sovrummet. Avseende dessa delar är vittnets uppgif-

ter, särskilt beträffande vad Sekretess 4 berättade för henne efter att hon hade varit i 

badrummet, inte förenliga med Sekretess 4:s uppgifter om vad som hänt. Detsamma 

gäller vad de samtalade om under resan hem. Även med beaktande av vad som fram-

förts om att målsäganden och vittnet inte längre hade en vänskaplig relation vid tid-

punkten för förhöret, kan hovrätten inte bortse från de detaljerade uppgifter som vittnet 

har lämnat under ed. Med hänsyn till detta finner hovrätten, i likhet med tingsrätten, att 

bevisningen inte är tillräcklig för att åtalet ska vara styrkt. Åtalet ska därför, som tings-

rätten funnit, ogillas. 

 
Åtalspunkten 14 

 
Sekretess 7 har lämnat en lång och trovärdig utsaga som i sin helhet får starkt stöd av 

vad övriga målsägande har berättat om hur Markus Halvorson agerade både vid de in-

ledande kontakterna mellan parterna och på plats i huset. Hovrätten finner inte skäl att 

ifrågasätta det Sekretess 7 har berättat om att det förekom både oralt och vaginalt sam-

lag mellan henne och Markus Halvorson. Hennes uppgift om att hon frös till på grund 

av rädsla när hon klev in i Markus Halvorsons hus och därefter var helt passiv i sitt 

agerande stämmer dock inte överens med vad hon uppgett bl.a. om att hon flyttade när-

mare Markus Halvorson och sedan lade sig framför honom i soffan och därefter deltog 

med viss aktivitet både i det orala och det vaginala samlaget. Även om Sekretess 7 

själv har beskrivit att hon kände en stark rädsla för Markus Halvorson, anser hovrätten 

att det inte är visat att det har varit fråga om rädsla av ett sådant kvalificerat slag att 

hon har befunnit sig i en särskilt utsatt situation. För att Markus Halvorson ska kunna 

dömas för våldtäkt krävs då att åklagaren har bevisat att hennes deltagande inte varit 

frivilligt. Bedömningen av om deltagandet varit frivilligt ska, som nämnts ovan, göras 

utifrån målsägandens agerande och uttryck, oavsett hennes inre inställning till det sex-

uella umgänget. Hovrätten kan konstatera att Sekretess 7 i flera skeden agerade aktivt i 

samband med det sexuella umgänget. Vidare har hon samma dag som hon lämnade 

Markus Halvorsons bostad skickat en större summa pengar till honom för att kunna 



  Sida 15 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2022-10-28 

B 5128-22 

Avdelning 1  
 
resa tillsammans med honom för att genomföra en skönhetsoperation. Mot denna bak-

grund instämmer hovrätten i tingsrättens bedömning att åklagaren inte har bevisat att 

Sekretess 7:s deltagande i de sexuella handlingarna inte var frivilligt. Åtalet för oakt-

sam våldtäkt ska därför ogillas. Lika med tingsrätten anser dock hovrätten att åtalet för 

köp av sexuell tjänst är styrkt och Markus Halvorson ska därmed dömas för detta brott. 

 
Åtalspunkten 15 

 
Genom Sekretess 10:s uppgifter, som får starkt stöd av de uppgifter som hennes syster 

lämnat, är det utrett att Markus Halvorson har fört in fingrar i hennes slida när hon sov, 

att det har orsakat henne smärta och att han därefter har genomfört ett vaginalt samlag 

med henne mot hennes vilja. Sekretess 10 befann sig i det inledande skedet i en särskilt 

utsatt situation på grund av sömn, vilket Markus Halvorson otillbörligt har utnyttjat, 

och hennes deltagande kan därför inte anses ha varit frivilligt. Att Sekretess 10 sov kan 

inte ha undgått Markus Halvorson och han agerade alltså uppsåtligen. Med hänsyn till 

att den sexuella handlingen inleddes när Sekretess 10 sov och att hon därefter förhöll 

sig helt passiv medan Markus Halvorson genomförde ett samlag med henne, måste 

Markus Halvorson ha insett att hon inte deltog frivilligt vid det efterföljande samlaget. 

Den bedömningen påverkas inte av att Sekretess 10 föregående kväll frivilligt hade 

deltagit i ett samlag med Markus Halvorson mot utlovad ersättning. Markus Halvorson 

ska därför, i likhet med vad tingsrätten kommit fram till, dömas för våldtäkt och köp 

av sexuell tjänst.  

 
Åtalspunkten 16 

 
Sekretess 5 och Sekretess 6 har lämnat var sin lång och klar berättelse om vad som 

hände i Markus Halvorsons hem den aktuella kvällen och natten. Deras uppgifter är 

överensstämmande men inte identiska, vilket tyder på att de inte har pratat sig samman 

eller närmare diskuterat detaljerna kring händelseförloppet med varandra före förhören 

vid tingsrätten. Deras utsagor ger alltså gott stöd åt varandra. Målsägandena har också i 

allt väsentligt lämnat samma uppgifter i sina förhör vid tingsrätten som de gjort tidi-

gare i polisförhör. Det målsägandena har berättat stämmer väl överens med det förfa-
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rande som många andra målsägande har beskrivit, såväl kring de inledande kontak-

terna med Markus Halvorson som hans agerande i huset och hur han rent fysiskt ge-

nomförde de orala samlagen. Hovrätten bedömer att deras utsagor är trovärdiga och 

uppgifterna om vad som hände i Markus Halvorsons hus tillförlitliga. Vad vittnet Sa-

scha Tilge berättat att hon hört Sekretess 6 säga till Sekretess 5 på bussen på väg till 

Karlstad förändrar inte den bedömningen. Av vittnets uppgifter framgår visserligen att 

målsägandena fört händelsen hos Markus Halvorson på tal med varandra inför huvud-

förhandlingen vid tingsrätten. Vad som enligt vittnet ska ha sagts då utgör dock endast 

en kort sekvens av ett långt händelseförlopp och fick, med hänsyn till vad som framgår 

av de inspelade förhören, ingen betydelse för vad Sekretess 5 berättade om i sitt förhör. 

 
Försvaret har fört fram att Sekretess 5 initialt hördes av polisen i egenskap av vittne 

om vad Sekretess 6 hade utsatts för och att hon, en bit in i förhöret, informerades om 

att en målsägande i en utredning om sexualbrott omfattas av sekretess. Först därefter 

berättade hon vad hon själv hade utsatts för av Markus Halvorson. Hovrätten anser inte 

att detta får någon betydelse vid värderingen av Sekretess 5:s uppgifter.  

 
Enligt hovrättens bedömning ger utredningen tillräckligt stöd åt Sekretess 5:s och Sek-

retess 6:s uppgifter för att de ska kunna läggas till grund för bedömningen av åtalet. Av 

deras uppgifter framgår att Markus Halvorson har tagit tag i Sekretess 6:s nacke och 

hår samt tryckt ner henne mot sitt kön och tvingat henne att ge honom oralsex. Däref-

ter har han ställt sig upp, uppmanat Sekretess 5 att ge honom oralsex och tagit tag i 

hennes huvud och hår och tvingat henne att utföra oralsex på honom. Markus Halvor-

son använde visst våld för att framtvinga oralsexet vilket innebär att ingen av målsä-

gandena kan anses ha deltagit frivilligt. Markus Halvorson agerade uppsåtligen och ska 

därför dömas för två fall av våldtäkt.  

 
Åtalspunkten 19 

 
Hovrätten instämmer i tingsrättens bedömning av vad som är utrett om gärningen och 

hur den ska rubriceras. Markus Halvorson ska därmed, i enlighet med vad tingsrätten 

kommit fram till, dömas för våldtäkt. 
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Åtalspunkten 21 

 
Hovrätten gör samma bedömning som tingsrätten avseende Sekretess 12:s utsaga och 

konstaterar att de uppgifter hon lämnat stämmer mycket väl överens med vad andra 

målsägande, oberoende av varandra, har berättat om Markus Halvorsons förfarande. 

Det gäller de inledande kontakterna, händelseförloppet under kvällen, Markus Halvor-

sons beteendeförändring på plats i huset samt det sätt på vilket han genomförde det 

orala samlaget. Likt tingsrätten anser hovrätten att Sekretess 12:s uppgifter ska läggas 

till grund för bedömningen av åtalet. Genom hennes uppgifter är det styrkt att Markus 

Halvorson, på det sätt åklagaren påstått, har tvingat henne att utföra oralsex på honom. 

Hovrätten anser inte att omständigheterna har varit sådana att Sekretess 12 befunnit sig 

i en särskilt utsatt situation. Det framgår emellertid av Sekretess 12:s uppgifter att hon 

visade med både ord och kroppsspråk att hon inte ville delta i den sexuella handlingen. 

Detta kan Markus Halvorson inte ha missuppfattat. Trots det har han använt viss fysisk 

kraft för att tvinga Sekretess 12 till oralsex. Det är därigenom styrkt att Markus Hal-

vorson insett att Sekretess 12 inte ville delta. Han ska därför, likt tingsrätten anfört, dö-

mas för våldtäkt. 

 
Åtalspunkten 23 

 
Hovrätten instämmer i tingsrättens bedömning av vad som är utrett om gärningen. Ef-

tersom Sekretess 8 sov vid gärningen har Markus Halvorson otillbörligt utnyttjat att 

hon befann sig i en särskilt utsatt situation och hennes deltagande kan därmed inte an-

ses frivilligt. Det kan inte ha undgått Markus Halvorson att Sekretess 8 sov och han 

agerade alltså med uppsåt. I likhet med vad tingsrätten anfört ska Markus Halvorson 

därmed dömas för våldtäkt. 

 
Påföljd 

 
Markus Halvorson döms för våldtäkt vid 13 tillfällen, köp av sexuell tjänst vid 11 till-

fällen, bedrägeri vid två tillfällen och grovt bedrägeri. Ingen av våldtäkterna är att be-

döma som mindre grovt brott. Vid bedömningen av straffvärdet för den samlade 

brottsligheten är våldtäkterna av avgörande betydelse.  
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Vid bedömningen av straffvärdet för dessa brott beaktar hovrätten följande. Gärning-

arna har i de flesta fall bestått av både vaginala och orala samlag. Flera målsägande har 

uttryckt att samlagen har orsakat smärta. Markus Halvorson har i de flesta fall fört mål-

sägandena till hans hem utan att de haft kännedom om vart de har befunnit sig och de 

har samtliga uppgett att de kände en stark rädsla för Markus Halvorson under vistelsen 

där. 

 
Brotten med högst straffvärden är våldtäkterna under åtalspunkterna 1 och 11. Våld-

täkterna i åtalspunkten 11 har innefattat oralt, vaginalt och analt samlag och har orsa-

kat målsäganden smärta. Vid våldtäkterna i åtalspunkten 1 har Markus Halvorson ut-

nyttjat att målsäganden befann sig i en särskilt utsatt situation på grund av att han un-

derförstått hade hotat att skada henne till liv eller hälsa. Det har också varit fråga om 

ett utdraget händelseförlopp. Dessa gärningar har ett straffvärde som betydligt översti-

ger det minimistraff om två års fängelse som gällde vid tidpunkten för gärningarna. 

Det utgör utgångspunkten för hovrättens straffvärdebedömning för den samlade brotts-

ligheten med tillämpning av asperationsprincipen (se närmare om principen i rättsfallet 

NJA 2020 s. 703 p. 24–26). Vid tillämpningen av nämnda princip beaktar hovrätten att 

det rör sig om ett stort antal allvarliga brott som har utövats systematiskt och mellan 

vilka det finns ett tydligt tidsmässigt samband. Det finns därför skäl att låta asperat-

ionsprincipen få mindre genomslag än annars.  

 
Som tingsrätten konstaterat utgör de nu aktuella brotten s.k. nyupptäckt brottslighet i 

förhållande till Søndre Østfold tingretts dom den 22 februari 2022 genom vilken Mar-

kus Halvorson dömdes till två års fängelse för annan brottslighet. Den norska domen 

ska jämställas med en svensk dom vid tillämpning av 34 kap. brottsbalken om ny på-

följdsbestämning efter tidigare dom (se 29 § lagen om samarbete med Danmark, Fin-

land, Island och Norge angående verkställighet av straff m.m.). Det innebär att hovrät-

ten ska iaktta att påföljderna för den brottslighet Markus Halvorson nu döms för och 

för den brottslighet han dömdes för av Søndre Østfold tingrett tillsammans inte översti-

ger vad som skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten.  
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Av 26 kap. 2 § brottsbalken följer att ett fängelsestraff för den brottslighet som Markus 

Halvorson ska dömas för inte får överskrida åtta år. Hovrätten bedömer att den sam-

lade brottslighetens straffvärde, inklusive brottsligheten enligt den norska domen, mot-

svarar fängelse i sju år. Någon annan påföljd än fängelse kan inte komma i fråga. Efter 

att den strafftid om två års fängelse som har dömts ut i den norska domen har dragits 

av ska fängelsestraffets längd bestämmas till fem år. 

 
Skadestånd 

 
Vid den bedömning som hovrätten har gjort i skuldfrågan ska tingsrättens dom vad 

gäller skadestånd endast ändras avseende Sekretess 5, 6 och 13. 

 
Markus Halvorson har vitsordat den ersättning som Sekretess 5 och 6 har begärt. Den 

ska därför utgå. Beträffande Sekretess 13 anser hovrätten att det inte har framkommit 

skäl att bestämma kränkningsersättningen högre än vitsordade 100 000 kr. Den ersätt-

ning Sekretess 13 har begärt för sveda och värk är vitsordad och ska därför utgå.  

 
Häktning 

 
Markus Halvorson döms för brott där det inte är föreskrivet lindrigare straff än fäng-

else i två år. Det finns risk för att han på fri fot fortsätter att begå brott, varför det inte 

är uppenbart att skäl för häktning saknas. Markus Halvorson ska därför vara fortsatt 

häktad. 

 
Ersättning till offentliga försvarare och målsägandebiträden 

 
Ersättning för tidsspillan i samband med längre resor 

 
Hans Berglund och Carl-Henry Salomonsson har begärt ersättning för tidsspillan avse-

ende resor mellan Karlstad – Göteborg under tolv respektive åtta timmar. Isidor 

Vistedt har begärt ersättning för tidsspillan avseende resa mellan Stockholm – Göte-

borg under sju timmar. Det åligger ett offentligt biträde att i möjligaste mån ta tillvara 

de möjligheter som står till buds för att begränsa kostnaderna för det allmänna. I detta 

ligger en skyldighet att planera sin tid så att väntetid kan nyttjas som arbetstid. Ef-

tersom arbete under sådan tid inte kan bedrivas med samma effektivitet och omfattning 
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som om biträdet befunnit sig på sitt eget kontor kan ersättning för tidsspillan utgå för 

viss del av tiden (se prop. 2008/09:232 s. 13).  

 
Biträdena har inte gjort gällande att de under sina längre resor inte har kunnat utföra 

något produktivt arbete. Vid en tågresa som inte enbart är kortvarig får ett biträde för-

väntas nyttja åtminstone en del av restiden åt arbete. Sådan tid utgör inte ersättningsgill 

tidsspillan. Enligt hovrättens bedömning bör därför endast halva restiden avseende re-

sorna mellan Karlstad – Göteborg respektive Stockholm – Göteborg ersättas som tids-

spillan. Det innebär att biträdenas begäran om ersättning för tidsspillan ska sättas ned 

med sex timmar för Hans Berglund, fyra timmar för Carl-Henry Salomonsson och tre 

och en halv timme för Isidor Vistedt.  

 
Elisabeth Massi Fritz kostnadsräkning 

 
Elisabeth Massi Fritz har begärt ersättning för arbete under 133 timmar, tidsspillan un-

der 15 timmar samt utlägg. Elisabeth Massi Fritz har företrätt tolv målsägande i målet 

och det föranleder naturligen ett omfattande arbete. Även med beaktande av detta 

framstår begärd ersättning för arbete enligt hovrättens bedömning som mycket väl till-

tagen. Av den arbetsredogörelse som Elisabeth Massi Fritz gett in framgår att 24 tim-

mar av nedlagd arbetstid avser förberedelser inför sakframställan och slutplädering. 

Vidare avser ca 50 timmar genomgångar och kontakter med målsägandena. Hovrätten 

konstaterar att det inte har lagts fram någon ny bevisning i hovrätten och att det förflu-

tit kort tid sedan förhandlingen hölls vid tingsrätten. Med hänsyn till detta överstiger 

nedlagd tid på förberedelser klart vad som kan anses skäligt. Detsamma gäller nedlagd 

tid på kontakter med målsägandena. Även tidsåtgången för andra åtgärder såsom upp-

rättande av överklagande och genomgång av försvarets överklagande jämte bevisning 

framstår som väl tilltagen. Elisabeth Massi Fritz får anses skäligen tillgodosedd med 

ersättning för arbete under sammanlagt 95 timmar. 

 
När det gäller begärd ersättning för tidsspillan framgår av arbetsredogörelsen att en del 

av nedlagd tid avser resa med bil tur och retur mellan Stockholm och Göteborg. Elisa-

beth Massi Fritz har anfört att hon valde bil som färdmedel för att undvika förseningar 
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och inställda tåg samt att det inte skulle bli stor skillnad om hon hade rest med tåg ef-

tersom tidsspillan då även skulle ha begärts för väntetider. Som hovrätten redogjort för 

ovan åligger det ett offentligt biträde att i möjligaste mån begränsa sina kostnader. 

Detta innebär som regel att biträdet bör välja det färdmedel som är minst kostsamt för 

staten och överväga vilka alternativ som står till buds (se exempelvis rättsfallen 

RH 2009:85 och Kammarrätten i Sundsvalls dom den 14 november 2016 i mål nr 

2354-16). Om Elisabeth Massi Fritz hade valt att resa med tåg i stället för bil mellan 

Stockholm och Göteborg skulle den tid som hade tagits i anspråk utan att hon haft 

möjlighet att utföra produktivt arbete ha kortats ned väsentligt. Detta med hänsyn till 

att det, som hovrätten redogjort för ovan, är möjligt att nyttja en del av sådan restid till 

arbete. Av arbetsredogörelsen går det inte att utläsa hur begärd tidsspillan har fördelats 

mellan arbetsdagarna. Hovrätten bedömer därför att hennes begäran om ersättning för 

tidsspillan ska sättas ned med skäliga sex timmar.  

 

ÖVERKLAGANDE, se bilaga B 

Överklagande senast den 25 november 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_____________________________ 
 
Hovrättsrådet Johanna Hagman, tf. hovrättsrådet Anna-Maria Vesterberg, referent, 

tf. hovrättsassessorn Filip Engström samt nämndemännen Stig-Arne Andersson och In-

gegerd Granat har deltagit i avgörandet. 

 
AVRÄKNINGSUNDERLAG, se bilaga C 
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Medborgare i Norge

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Hans Berglund
Advokatfirman Allians IBL AB
Wåxnäsgatan 4
653 40 Karlstad

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Carl-Henry Salomonsson
Advokatfirman Allians IBL AB
Wåxnäsgatan 4
653 40 Karlstad

 
Åklagare

Kammaråklagare Barbro Brännlund
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Karlstad
Box 1907
651 19 Karlstad

 
Målsägande

1. Sekretess 1, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm
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2. Sekretess 10, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
3. Sekretess 11, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
4. Sekretess 12, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
5. Sekretess 13, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm
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6. Sekretess 14, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Amanda Monell
Gaestadius advokater KB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

 
Målsägandebiträde genom substitution:
Jur.kand. Marie Johnsson
Götabergsgatan 6
411 34 Göteborg

 
7. Sekretess 15, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
8. Sekretess 17, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Richard Larsson
Advokat Richard Larsson AB
Klostergatan 15
703 61 Örebro

 
9. Sekretess 2, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm
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10. Sekretess 4, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Isidor Vistedt
Advokatfirman Viktor Banke AB
Skeppsbron 26
111 30 Stockholm

 
11. Sekretess 5, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
12. Sekretess 6, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
13. Sekretess 7, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
14. Sekretess 8, se Partsbilaga sekretess

Sekretess
 

Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm
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15. Sekretess 9, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

 
Målsägandebiträde:
Advokat Elisabeth Massi Fritz
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB
Box 19579
104 32 Stockholm

 
16. Sanne Österberg

Lammholmsbacken 248 Lgh 1002
143 47 Vårby

 
Målsägandebiträde:
Advokat Frida Wallin
Block Advokater AB
Kungsholmsgatan 10
112 27 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men brottsbalken
2020-04-03 -- 2021-03-29 (9 tillfällen)

2. Oaktsam våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men och 1 a § 1 st brottsbalken
2020-06-20 -- 2020-06-21

3. Köp av sexuell tjänst, 6 kap 11 § brottsbalken
2020-06-29 -- 2021-03-13 (11 tillfällen)

4. Bedrägeri, 9 kap 1 § 1 st brottsbalken
2021-01-02 -- 2021-02-25 (2 tillfällen)

5. Grovt bedrägeri, 9 kap 3 § brottsbalken
2020-07-02 -- 2020-10-19

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men brottsbalken
2021-02-05 -- 2021-02-06 (2 tillfällen)

2. Oaktsam våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men och 3 men 2 p och 1 a § 1 st brottsbalken
2020-06-29

3. Våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men och 3 men 2 p brottsbalken
2020-12-28 -- 2020-12-29

4. Oaktsam våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men och 1 a § 1 st brottsbalken
2021-01-02 -- 2021-01-03
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Påföljd m.m.

Fängelse 4 år 6 månader
 

Lagrum som åberopas

26 kap 2 § brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken
29 § lagen (1963:193) om samarbete med Danmark, Finland, Island och Norge angående 
verkställighet av straff m.m.

 
Skadestånd

1. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 1 med 215 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 4 april 2020 till dess betalning sker. Av 
beloppet avser 200 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

2. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 2 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 18 april 2020 till dess betalning sker. 
Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

3. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 13 med 85 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 21 juni 2020 till dess betalning sker. Av 
beloppet avser 75 000 kr ersättning för kränkning och 10 000 kr ersättning för sveda och 
värk.

4. Sekretess 14:s skadeståndsyrkande avslås.
5. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sanne Österberg med 508 600 kr jämte ränta 

på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 19 oktober 2020 till dess betalning 
sker. Av beloppet avser 506 000 kr ersättning för ren förmögenhetsskada och 2 600 kr 
ersättning för sveda och värk. Yrkandet om ersättning  för kränkning ogillas.

6. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 11 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 19 augusti 2020 till dess betalning sker. 
Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

7. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 17 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 17 november 2020 till dess betalning 
sker. Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för 
sveda och värk.

8. Sekretess 4:s skadeståndsyrkande avslås.
9. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 7 med 15 000 kr jämte ränta på 

beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 januari 2021 till dess betalning sker. 
Belopppet avser ren förmögenhetsskada. Yrkandet om ersättning för kränkning och 
sveda och värk hänförligt till åtalet för oaktsam våldtäkt ogillas.

10. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 10 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 14 januari 2021 till dess betalning sker. 
Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.
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11. Sekretess 5:s skadeståndsyrkande avslås.
12. Sekretess 6:s skadeståndsyrkande avslås.
13. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 15 med 115 000 kr jämte ränta på 

beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 8 mars 2021 till dess betalning sker. Av 
beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

14. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 12 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 16 mars 2021 till dess betalning sker. 
Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

15. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 9 med 34 200 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 25 februari 2021 till dess betalning 
sker. Beloppet avser ren förmögenhetsskada.

16. Markus Halvorson ska betala skadestånd till Sekretess 8 med 115 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 29 mars 2021 till dess betalning sker. 
Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr ersättning för sveda 
och värk.

 
Förverkande och beslag

Beslaget av ett par trosor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas 
till Sekretess 8 (Polismyndigheten Region Bergslagen, nr 2021-5000-BG40652 p. 2).

 
Häktning m.m.

Markus Halvorson ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Sekretess

1. Tingsrätten förordnar med stöd av 21 kap. 1 § lagen om offentlighet och sekretess om 
fortsatt sekretess beträffande uppgifter som lämnats inom stängda dörrar och som kan 
röja målsäganden Sekretess 9:s samt vittnena Melisas och Raghdas
identiteter samt med stöd av 35 kap. 12 § samma lag beträffande uppgifter som
lämnats inom stängda dörrar och som kan röja övriga målsägandens identiteter,
förutom Sanne Österberg. Detta innefattar identitetsuppgifter och andra uppgifter som 
kan leda till att identiteter går att klarlägga. Detsamma ska gälla målsägandenas 
identitetsuppgifter i Partsbilaga till denna dom.

2. Sekretessen enligt 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) avseende
de uppgifter som redovisats i det av Sanne Österberg åberopade läkarintyget, aktbil. 420, 
ska bestå i målet.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
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Ersättning

1. Hans Berglund får ersättning av staten för arbete som offentlig försvarare med 
846 704 kr. Av beloppet avser 665 483 kr arbete, 11 880 kr tidsspillan och 169 341 kr 
mervärdesskatt.

2. Carl-Henry Salomonsson får ersättning av staten för arbete som offentlig försvarare med 
711 086 kr. Av beloppet avser 568 869 kr arbete och 142 217 kr mervärdesskatt.

3. Elisabeth Massi Fritz får, rätt räknat, ersättning av staten för arbete som 
målsägandebiträde med 825 259 kr. Av beloppet avser 554 449 kr arbete, 75 240 kr 
tidsspillan, 30 518 kr utlägg och 165 052 kr mervärdesskatt.

4. Amanda Monell får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
128 956 kr. Av beloppet avser 72 835 kr arbete, 25 740 kr tidsspillan, 4 590 kr utlägg och 
25 791 kr mervärdesskatt.

5. Frida Wallin får, rätt räknat, ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
93 675 kr. Av beloppet avser 52 944 kr arbete, 17 820 kr tidsspillan, 4 176 kr utlägg och 
18 735 kr mervärdesskatt.

6. Richard Larsson får, rätt räknat, ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde 
med 192 063 kr. Av beloppet avser 123 652 kr arbete, 26 400 kr tidsspillan, 3 598 kr 
utlägg och 38 413 kr mervärdesskatt.

7. Isidor Vistedt får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
149 020 kr. Av beloppet avser 93 730 kr arbete, 23 100 kr tidsspillan, 2 386 kr utlägg och 
29 804 kr mervärdesskatt.

8. Staten ska stå för kostnaderna för försvararna och målsägandebiträdena.
 

___________________________________
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YRKANDEN M.M.  

 

Åklagaren har yrkat och åberopat bevisning i enlighet med bilaga 1. Målsägandena 

enligt Partsbilaga (sekretess) och Sanne Österberg, har yrkat skadestånd i enlighet med 

bilagorna 3–18 samt har samtliga målsäganden biträtt åtalet.  

 

Markus Halvorsons inställning till framställda yrkanden samt den av målsägandena 

åberopad bevisning redovisas i anslutning till varje åtalspunkt. Markus Halvorson har i 

den generella delen åberopat bevisning i enlighet med bilaga 2.  

 

SAMMANFATTNING AV TINGSRÄTTENS BEDÖMNINGAR  

 

Sammanfattningsvis har tingsrätten funnit att Markus Halvorson ska dömas för nio fall 

av våldtäkt, ett fall av oaktsam våldtäkt, elva fall av köp av sexuell tjänst, ett fall av 

grovt bedrägeri och två fall av bedrägeri.   

 

Påföljden har bestämts till fängelse 4 år och 6 månader med tillämpning av 34 kap. 2 § 

brottsbalken (jämför nedan under rubriken Påföljd).   

 

Markus Halvorson ska också utge skadestånd med sammanlagt med 1 662 800 kronor 

jämte ränta. 

 

INLEDNING OCH DISPOSITION 

 

Tingsrätten har valt att disponera domen på så sätt att inledningsvis redogör tingsrätten 

mer övergripande för allmänna utgångspunkter för sin bedömning innefattande 

redogörelse för aktuella lagrum, allmänna rättsliga bedömningar och beviskrav i 

brottmål m.m.  

 

Därefter kommer tingsrätten att redovisa allmänna överväganden vad gäller den 

generella bevisningen och sedan uppgifter hänförliga till respektive åtalspunkt. 
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ALLMÄNNA UTGÅNGSPUNKTER I FRÅGA OM SKULD  

 

Lagrum och allmänna rättsliga bedömningar m.m. 

 

Åklagarna har i målet yrkat ansvar för våldtäkt, oaktsam våldtäkt, köp av sexuell tjänst, 

bedrägeri och grovt bedrägeri. Målsägandena som biträtt åtalet får anses ha haft samma 

uppfattning. I denna del av domen redogör tingsrätten kortfattat för vad som gäller 

enligt lag, förarbeten och i viss mån praxis för de angivna brotten. 

 

Våldtäkt och oaktsam våldtäkt 

 

Våldtäkt innebär enligt 6 kap. 1 § brottsbalken att någon, med en person som inte 

deltar frivilligt, genomför ett samlag eller en annan sexuell handling som med hänsyn 

till kränkningens allvar är jämförlig med samlag. Straffet är fängelse från två år till sex 

år. Vid bedömningen av om ett deltagande är frivilligt eller inte ska det särskilt beaktas 

om frivilligheten har kommit till uttryck genom ord eller handling eller på annat sätt.  

En person kan aldrig anses delta frivilligt bland annat om deltagandet är en följd av 

misshandel, annat våld eller hot om brottslig gärning eller om gärningsmannen 

otillbörligt utnyttjar att personen på grund av medvetslöshet, sömn, allvarlig rädsla, 

berusning eller annan drogpåverkan eller annars med hänsyn till omständigheterna 

befinner sig i en särskilt utsatt situation. 

 

Syftet med formuleringen deltar frivilligt är att ge uttryck för varje persons rätt till 

sexuellt självbestämmande. Gränsen mellan en straffri och en straffbar gärning går vid 

om deltagandet i den sexuella handlingen är frivilligt eller inte. Rekvisitet delta kan 

innebära såväl ett aktivt som ett passivt deltagande men för att deltagandet ska anses 

som frivilligt krävs också att frivilligheten kommer till uttryck genom ord, handling 

eller på annat sätt. Med annat sätt menas till exempel kroppsspråk eller minspel. Det är 

således det faktiska deltagandet och inte personens inre inställning som blir aktuellt vid 

tillämpningen av rekvisitet. Ren passivitet kan aldrig tolkas som ett uttryck för ett 

frivilligt deltagande. Utgångspunkten är att avsaknad av en persons uttryck om en vilja 
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till deltagande normalt får förstås som att personen inte deltar frivilligt. Även ett tyst 

samtycke kan innebära att deltagandet är frivilligt men i en situation där målsäganden 

förnekar att det varit fråga om frivillighet får det krävas att det finns något som tyder 

på att ett samtycke faktiskt förelåg. Uttryck över ett frivilligt deltagande varierar och 

kan vara mer eller mindre aktivt eller subtilt. Å ena sidan bär en person som utsätts för 

en sexuell handling mot sin vilja aldrig något ansvar att säga nej eller tydligt visa sin 

motvilja, men å andra sidan bär inte heller en person som frivilligt deltar i en sexuell 

handling något ansvar för att tydligt visa sin vilja.  Det som blir avgörande är huruvida 

personen har haft möjlighet att fritt ta ställning till om denna vill delta i den sexuella 

handlingen. Bedömningen av om personen har deltagit frivilligt eller inte ska grundas 

på situationen i dess helhet. Frivilligheten måste föreligga när den sexuella handlingen 

genomförs och också under hela den sexuella handlingen. Att en person i förväg angett 

att denne vill delta i den sexuella handlingen innebär inte att en senare genomförd 

handling är frivillig. Att en person inte visar något uttryck för sin motvilja kan bero på 

flera olika anledningar. Det kan till exempel vara fråga om att personen är rädd, sjuk, 

trött eller påverkad av alkohol eller droger. Passivitet kan också vara en försvarsteknik 

för att till exempel undvika en våldsam situation (se prop. 2017/18:177 s. 31 f. och s. 

78 f.). 

 

I förarbeten och praxis har uttalats att bestämmelsen om våldtäkt ska vara reserverad 

för de mest allvarliga sexuella kränkningarna (se bl.a. prop. 2004/05:45 s. 45, prop. 

2012/13:111 s. 111 och NJA 2006 s. 221). Bedömningen av om en kränkning är av 

sådant slag som avses i 6 kap. 1 § andra stycket BrB bör göras med utgångspunkt i att 

övergrepp genom påtvingat samlag eller annat inträngande i kroppen typiskt sett 

utgör de mest kränkande sexuella övergreppen (se bl.a. NJA 2008 s. 482). Det är en 

objektiv bedömning som ska göras av om handlingen, med beaktande av relevanta 

omständigheter i varje enskilt fall, typiskt sett innebär en lika allvarlig kränkning som 

den som kan uppkomma vid ett påtvingat samlag. Till sådana handlingar räknas bl.a. 

orala och anala samlag samt att föra in föremål eller fingrar i en kvinnas underliv. Vid 

bedömningen av graden av kränkning är det som ska bedömas endast 

omständigheterna kring just den sexuella handlingen. Exempel på omständigheter som 

kan påverka bedömningen är den sexuella handlingens varaktighet, om den varit 
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förenad med smärta, sår eller annan kroppsskada eller om den i övrigt innehållit 

förödmjukande eller förnedrande inslag (se prop. 2012/13:111 s. 111).  

 

Oaktsam våldtäkt innebär enligt 6 kap. 1 a § brottsbalken att någon begår en gärning 

som avses i 1 § och är grovt oaktsam beträffande omständigheten att den andra 

personen inte deltar frivilligt. Straffet är fängelse i högst 4 år.  

 

För straffansvar förutsätts objektivt att det är fråga om en gärning som avses i 1 § och 

subjektivt att gärningsmannen är grovt oaktsam beträffande omständigheten att den 

andra personen inte deltar frivilligt. Bestämmelsen syftar till att träffa sådana gärningar 

som, trots frånvaron av uppsåt, är påtagligt straffvärda. Grov oaktsamhet bör 

regelmässigt anses föreligga i de fall gärningsmannen faktiskt misstänker att den andra 

personen inte deltar frivilligt men ändå genomför handlingen (medveten oaktsamhet). 

Det är dock inte uteslutet att även påtagliga fall där gärningsmannen inte misstänker 

men borde ha misstänkt att den andra personen inte deltog frivilligt (omedveten 

oaktsamhet), kan anses som grov oaktsamhet. (se prop. 2017/18:177 s. 84 f). 

Gärningsmannen klandras då för att inte ha skaffat sig kunskap om hur det förhöll sig, 

trots att detta borde ha gjorts. För att handlingen ska vara straffbar ska det vara fråga 

om ett påtagligt straffvärt handlande. Det måste således röra sig om ett kvalificerat och 

markant avsteg från det aktsamhetskrav som kan ställas i den föreliggande situationen. 

Oaktsamheten ska framstå som påfallande klandervärd. (se t. ex. Högsta domstolens 

dom den 7 april 2022 i mål B 779-21). 

 

Vid straffvärdebedömningen avseende oaktsam våldtäkt ska hänsyn tas till graden av 

oaktsamhet och till vilken sexuell handling det är fråga om. En gärning som innefattar 

medveten oaktsamhet är i regel mer straffvärd än om den utförs med en lägre grad av 

oaktsamhet. Även den sexuella handlingens varaktighet och om brottet lett till fysisk 

smärta eller skada är av betydelse. (se NJA 2019 s. 668 och NJA 2021 s. 536).  

 

I rättsfallet NJA 2019 s. 668 bedömde Högsta domstolen att gärningsmannen hade 

varit grovt oaktsam beträffande omständigheten att den andra personen inte deltog 

frivilligt. Gärningsmannen hade genomfört ett samlag och fört in fingrar i 
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målsägandens underliv. Han förklarade själv att han trodde att målsäganden deltog 

frivilligt, bland annat på grund av att hon rullade emot honom, lät honom fortsätta när 

han rörde vid henne och uppfattade det som att hon hjälpte till att ta av sig trosorna. 

Samtidigt uppgav han att hon var passiv och att han var osäker på om hon sov när hon 

vände sig mot honom. Han avbröt samlaget när målsäganden drog sig nedåt i sängen 

då han fick intrycket av att hon inte längre ville delta. Högsta domstolen gjorde 

bedömningen att uppgifterna inte gav stöd för annat än att gärningsmannen agerade i 

osäkerhet om hur situationen skulle förstås och att han insåg risken för att 

målsäganden inte deltog frivilligt. Vidare bedömde domstolen att det fanns tvivel 

huruvida gärningsmannen var likgiltig inför omständigheten att målsäganden inte 

deltog frivilligt, men att han hade varit medvetet oaktsam då han under 

gärningstillfället insåg risken för att målsäganden inte deltog frivilligt i den sexuella 

handlingen. Oaktsamheten bedömdes som grov då medveten oaktsamhet i regel är att 

anse som grov.     

 

Köp av sexuell tjänst 

 

Köp av sexuell tjänst innebär enligt 6 kap. 11 § brottsbalken att en person, i annat fall 

än som avses förut i kapitel 6, skaffar sig en tillfällig sexuell förbindelse mot ersättning. 

Straffet är böter eller fängelse i högst 1 år. Det gäller även om ersättningen har utlovats 

eller getts av någon annan.  

 

Bedrägeri och grovt bedrägeri 

 

För bedrägeri är stadgat fängelse i högst två år och för grovt bedrägeri är straffskalan 

fängelse i lägst 6 månader och högst 6 år.  
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Beviskrav m.m.  

 

Åklagaren har till en början att lägga fram en så stark utredning för att det är ställt 

utom rimligt tvivel att omständigheterna vid varje påstådd gärning har varit sådana som 

hon har gjort gällande. Det är alltså åklagaren som i varje enskild åtalspunkt ska styrka 

de omständigheter som läggs Markus Halvorson till last. Andra möjliga 

händelseförlopp ska i praktiken vara uteslutna.  

 

Utgångspunkten är att det råder fri bevisprövning. Bevisbedömningar ska dock vara 

grundade på rationella skäl, och analysen ska vara objektiv och ske strukturerat så att 

en omsorgsfull värdering av bevisningen säkerställs (se om detta i Högsta domstolens 

avgörande NJA 2015 s. 702). I nämnda rättsfall har Högsta domstolen uttalat att det 

inte är möjligt att ange en modell för bevisbedömningen som kan tillämpas i alla olika 

typer av mål.  

 

Den modell som tingsrätten anser i största möjliga utsträckning bör användas i detta 

mål är den modell som Högsta domstolen anvisat i rättsfallet NJA 2017 s. 316 I och II, 

med den anmärkningen att utgångspunkten är att fri bevisprövning gäller. Den av 

Högsta domstolen föreslagna modellen innebär att tingsrättens bedömning 

inledningsvis ska ta sikte på den bevisning som åberopats till stöd för att Markus 

Halvorson är gärningsmannen och först om åklagarens bevisning är tillräcklig ska 

Markus Halvorsons berättelse och bevisningen som stöder denna värderas som 

motbevisning till det som lagts honom till last. Om åklagarens bevisning inte har varit 

tillräcklig ska åtalet ogillas.  

 

Högsta domstolen har i rättsfallet NJA 2017 s. 316 I och II behandlat frågan om 

bevisvärdering i mål om sexualbrott. I avgörandet refereras till tidigare praxis och 

sakkunnig analys av de kriterier som ställts upp i de tidigare avgörandena. Högsta 

domstolen skriver i NJA 2017 s. 316 I avsnitt 8–11 följande.  

 

8. HD har i flera rättsfall uttalat sig om bevisvärdering i mål om sexualbrott (se t.ex. 

NJA 2010 s. 671 och även NJA 2009 s. 447 I och II). I rättsfallen uttalas att en 
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trovärdig utsaga från målsäganden i förening med vad som i övrigt har framkommit i 

målet kan vara tillräckligt för en fällande dom.  

 

9. Bevisning om själva händelsen består i ett våldtäktsmål ofta främst av parternas 

berättelser. Det är svårt att bedöma en utsaga med ledning av det allmänna intryck som 

förhörspersonen ger eller av icke verbala faktorer i övrigt. I första hand finns det 

därför anledning att lägga vikt vid faktorer som avser innehållet i berättelsen som 

sådan.  

 

10. HD har angett ett antal kriterier som kan vara behjälpliga vid bedömningen av 

utsagorna (se NJA 2010 s. 671 p. 8). Kriterierna har varit föremål för sakkunnig analys, 

som tagit sin utgångspunkt i tillgänglig forskning på området. Slutsatserna i analysen är 

bl.a. att det förhållandet att en utsaga är klar, lång och detaljrik ofta kan vara tecken på 

att den är sann, medan det saknas egentligt stöd för att anse att konstansbrister (i 

bemärkelsen att lägga till eller ta bort information) är ett kriterium på bristande 

tillförlitlighet. Det finns dock anledning att vara observant på att kriterierna kan vara 

svåra att använda vid bedömning av utsagor från personer som av olika skäl har en 

bristande förmåga att uttrycka sig muntligen. (Se Per Anders Granhag m.fl. i SOU 

2017:7 bilaga 7, s. 209 ff., jfr även t.ex. Lena Schelin, Bevisvärdering av utsagor i 

brottmål, 2006, s. 403 ff.)  

 

11. I våldtäktsmål bygger bevisningen, utöver parternas berättelser, inte sällan på att 

målsäganden efter händelsen berättat om den för andra personer som hörs som 

vittnen. Det är då inte i egentlig mening fråga om utredning som tar sikte på den 

påstådda gärningen, eftersom vittnena inte har gjort några egna iakttagelser av själva 

händelsen. Sådana uppgifter kan emellertid tillsammans med vittnenas egna iakttagelser 

av exempelvis målsägandens beteende och reaktioner efter händelsen i vissa fall utgöra 

ett indirekt stöd för målsägandens berättelse. (Jfr Helena Sutorius, Bevisprövning vid 

sexualbrott, 2 uppl. 2014 omarbetad och uppdaterad av Christian Diesen, s. 111.) 

 

Högsta domstolen har i rättsfallet NJA 2010 s. 671 p. 8 anfört att vid bedömningen av 

en utsaga finns det ofta anledning att lägga vikt främst vid sådana faktorer som avser 
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innehållet i berättelsen som sådan, exempelvis i vad mån den är klar, lång, levande, 

logisk, rik på detaljer, påvisat sanningsenlig i viktiga enskildheter samt fri från 

felaktigheter, motsägelser, överdrifter, svårförklarliga moment, konstansbrister, dåligt 

sammanhang eller tvekan i avgörande delar. Däremot ställer det sig många gånger svårt 

att bedöma utsagan med ledning av det allmänna intryck som målsäganden ger eller av 

icke-verbala faktorer i övrigt.   

 

I fall där en målsägandes utsaga bedöms ha brister vad gäller trovärdighet eller 

tillförlitlighet krävs det mer av den övriga bevisningen till stöd för åtalet. Om en 

målsägandes uppgifter får starkt stöd av övrig bevisning, eller om den övriga 

bevisningen har särskild styrka, kan bedömningen bli att åtalet är styrkt även om det 

finns sådana brister.  

 

Det kan konstateras att i detta mål har målsägandena, med några undantag, inte har 

lämnat några detaljerade uppgifter till någon utomstående om vad de varit med om 

innan polisutredningen inletts. 

 

Åklagaren har gjort gällande att Markus Halvorson vid kontakterna med målsägandena 

i de flesta fallen har haft ett likartat tillvägagångssätt, s.k. modus operandi, vilket 

förhållande enligt åklagaren stärker upp den i övrigt åberopade bevisningen. Även med 

beaktande av att det i brottmål råder fri bevisvärdering krävs att den bevisning som 

åberopats i varje enskild åtalspunkt är tillräcklig för att beviskravet ställt utom rimligt 

tvivel ska vara uppfyllt. Vad som har framkommit om Markus Halvorsons 

tillvägagångssätt vid de händelser som åtalet avser har dock betydelse vid prövningen 

om en gärning ska anses vara bevisad. 
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UTREDNING I GENERELL DEL SOM AVSER SAMTLIGA 

ÅTALSPUNKTER 

 

Bakgrund 

 

Sedan det hos polis har uppkommit misstanke om att yngre kvinnor har besökt Markus 

Halvorson i Åmotfors har polis vid kontakt med SJ fått uppgifter om att tåg- eller 

bussbiljetter har bokats till Arvika respektive i något fall till Åmotfors i olika kvinnors 

namn under i vart fall ett års tid samt har det i Markus Halvorsons mobiltelefoner 

påträffats telefonnummer eller annan kontakt med olika kvinnor under den tid åtalet 

avser från mars 2000 till april 2001. Polis har kontaktat kvinnorna endera per telefon 

eller per mejl. Vissa kvinnor har bekräftat att de varit på besök hos Markus Halvorson i 

anslutning till tiden då biljetter beställts i deras namn och det har av en del kvinnor 

lämnats uppgifter som skulle kunna tyda på att de har utsatts för sexuella övergrepp 

alternativt att Markus Halvorson har köpt sexuella tjänster av en del av dem. Det har 

också framkommit att en del av kvinnorna inte har velat medverka i en polisutredning, 

men bekräftat att de har varit hos Markus Halvorson. Det har också av uppgifter från 

utredare som hörts vid tingsrätten framkommit att en del av kvinnorna åt vilka det har 

beställts tågbiljetter inte har kunnat lokaliseras/identifieras av polisen. Åklagaren har 

upplyst att det har framkommit att 48 kvinnor har varit på besök hos Markus 

Halvorson under det år åtalet avser. Den inledande kontakten mellan Markus 

Halvorson och kvinnorna har skett på sugardejtingsidan sugardaters.com och det är 

framförallt Markus Halvorson som har tagit den första kontakten. Markus Halvorson 

häktades i detta mål i slutet av augusti 2021 och det kan konstateras att det i huvudsak 

är under hösten 2021 som polis har tagit kontakt med kvinnorna. De kvinnor som inte 

har velat medverka har lämnat olika förklaringar till sin inställning. Det har bl.a. nämnts 

att kvinnorna känt skamkänslor både inför sig själva och andra om det skulle komma 

fram att de har besökt Markus Halvorson efter att ha haft kontakt med honom på 

sugardaters.com. Det ska också anmärkas att några av kvinnorna som omfattas av 

åtalet själva har gjort polisanmälan.  

 

Av försvaret åberopad skriftlig bevisning i den generella delen framgår av bilaga 2.  
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Tingsrätten väljer att här att redogöra för vad Markus Halvorson och vissa av vittnena i 

den generella delen i huvudsak har berättat. 

 

Markus Halvorson  

 

Han befann sig i Sverige när coronapandemin startade och kunde därför inte ta sig 

tillbaka till Norge. Innan dess befann han sig i Norge och besökte ofta 

swingersklubbar. Han är en sexmissbrukare och det kan säkert stämma att han träffade 

18 kvinnor på en månad. Förut kunde han ta potensmedel, men på grund av hälsan 

kan han inte längre använda potensmedel. Hans läkare i Norge har sagt att det är 

livshotande att bruka potensmedel. Han har fått potensmedel utskrivet i Sverige, men 

kan inte använda det. Han har opererat sig för tarmcancer.  Han var på röntgen i 

Hamar och fick där en disk. Sedan tog det två månader innan han fick en tid på 

Elverums sjukhus för operation.  

 

Eftersom han inte längre kunde besöka klubbarna använde han hemsidan 

sugardaters.com. Det är en sida för prostitution och de flesta män som använder 

hemsidan är medvetna om att det avser just prostitution. Det var på sugardaters.com 

han träffade tjejer. Man kunde inte skriva sitt namn så han använde Daniel och Mattias. 

Även kvinnorna skrev andra än sina riktiga namn. Han ljög om sin ålder, vad han 

arbetade med och sin inkomst för att vara mer attraktiv. Han uppgav till de flesta att 

han var i 40-års åldern. Han har aldrig hört att någon av kvinnorna skulle ha reagerat 

på att han uppgav en felaktig ålder. Han är en bedragare och lurade tjejerna. Han sa att 

de skulle få mellan 7 000 kr och 30 000 kr i månaden och att han var ute efter ett 

långtidsförhållande, men hans tanke var aldrig att ha ett långtidsförhållande. Han 

förstår att det är dåligt gjort. Han har försökt få hjälp med att han ljuger så mycket, 

men har inte fått någon hjälp. Han träffade ungefär 20 personer från denna hemsida.  

 

Normalt sett träffas man på ett café eller på ett hotell, men på grund av pandemin var 

det inte möjligt. Tjejerna fick därför komma hem till honom. Han betalade för de flesta 

resebiljetterna. Några tjejer var nervösa medan andra tyckte att det inte var något 

problem. Det var fråga och sexköp och problemet var endast att tjejerna aldrig fick 
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några pengar. Han kan inte förstå varför han skulle bli uthängd som våldtäktsman. Det 

var aldrig något problem när tjejerna kom utan det var en fin stämning. När de kom 

kunde de ta en kaffe på ett café eller på tågstationen. De flesta hade druckit alkohol 

redan på tåget och någon hade med sig hasch och rökte det hos honom. De kunde 

kolla på film, sitta på terrassen och dricka vin som han bjöd på. Det var aldrig tal om 

någon våldtäkt. Den dåliga stamningen uppkom först när tjejerna inte fick några 

pengar. Det är flera personer som har ringt honom och hans flickvän Jorunn och hotat 

dem för att få pengarna. Han har aldrig fått besök av någon och han har aldrig tagit 

fram något basebollträ. Han är tidigare dömd för hot när han skulle hjälpa en tjej som 

inte fick sin disposition för lägenheten.   

 

Det var alltid förbestämt att det var fråga om köp av sex och om kemi fanns mellan 

honom och en tjej på besök skulle de ha sex i utbyte mot pengar. I något fall fanns det 

ingen kemi och tjejen åkte hem. De hade oftast oralsex. Han har inte haft vaginalt sex 

med någon av målsägandena. Hans penis blir halvhård och om han ska ha vaginalsex 

måste tjejen sitta upp på honom. Tjejer försökte sitta upp på honom men det gick inte. 

Det är omöjligt att de kan ha missuppfattat det som en penetration då det inte gick. 

Han använde inte kondom och de kondomer som finns hemma hos honom är gamla. 

Han är 65 år och är inte kåt hela tiden. Tjejerna hjälper honom när de suger av honom. 

Han har bara haft oralsex. De bilder som visats upp är från 2018. Han har gått på 

anabola steroider i 30 år och han har förstört kroppen. Han har inte haft stånd under 

2021. Tjejerna som filmades under sex visste att de blev filmade och alla har fått varsin 

kopia av filmen. Kameran som användes var en vanlig filmkamera. 

 

En av tjejerna som kom hem till honom i Åmotfors hade med sig två ingefärashots 

och de drack en varsin. Efter detta gick de upp på övervåningen. Han började bli torr i 

munnen och känna sig konstig. Hon sa sedan att hon skulle gå på toan. Han vet inte 

hur lång tid det tog, men han klarade inte av att ta sig upp. Han konstaterade sedan att 

tjejen var borta och att hon hade tagit med bland annat hans husnycklar och bilnycklar. 

Han fick panik och kunde, på grund av snön, se att hon hade blivit hämtad av någon 

vid bommen på vägen mot hans hus. Han försökte ringa till polisen, men klarade inte 

av att prata då han var torr i munnen. Han ringde därför till polisen dagen efter. 
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Polisen frågade efter flaskorna och han letade upp dem och lämnade sedan in dem till 

polisen. Han bytte efter detta lås på dörren och var tvungen att beställa ny nyckel till 

bilen. Han skrev till tjejen att han hade varit hos polisen och tagit prover enbart för att 

skrämmas. Han vet inte varför det var en vätskerest i den ena flaskan. Han tyckte att 

den såg tom ut. Preparaten som påträffades i vätskan är inget han har själv. Han har 

aldrig tagit droger, men har tagit antidepressiva hela sitt liv. Han brukar lugnande 

medicin och har sömnmedicin förskriven. Han tar dock aldrig sin sömnmedicin. Han 

mådde inte bra dagen efter, men en annan kvinna kom på besök till honom.  

 

Han hade fyra telefoner som var i bruk. Han hade ett norskt telefonnummer och ett 

svenskt telefonnummer. Han hade också ytterligare ett telefonnummer som han 

använde när han sålde lax och krabba. Han sålde det svart till restauranger i 

Osloområdet i flera år och slutade efter att han drabbades av sin första hjärtinfarkt. 

Det kan stämma att det var i september 2020.  Försäljningen sköttes genom 

telefonsamtal och möten. Han sålde inte heller under coronapandemin då gränsen 

mellan Norge och Sverige var stängd.  

 

Avseende Madelen Pedersen som varit i kontakt med olika män från en av hans 

telefoner var det en av swingerstjejerna som lånade hans telefon. Han hjälpte endast 

henne. Hon ville kontakta och träffa män, men eftersom hon var gift lånade hon hans 

telefon och hans kontouppgifter. Det kom dock aldrig några pengar då hon avslutade 

det hela. 

 

Melisa 

 

Hon träffade Markus Halvorson på sugardaters. De pratade med varandra under en 

månad från och till och sedan sågs de dagen innan hennes födelsedag. Hon fyller år 

den 13 maj. Hon åkte den 12 maj för att komma hem den 13 maj. Det var kanske för 

två år sedan. Han skrev att han var pilot och att han sökte någon att äta middag med. 

Han försökte smickra henne genom att berätta att han utbildade sig till pilot i Arvika. 

Han sa också att han kunde hjälpa henne med lägenhet. Han bokade biljett till Arvika 

den 12 maj och hämtade henne sedan på stationen med en BMW som var mörkblå 
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eller svart. Klockan var då mellan 13 och 14. Hon åkte tåget från Göteborg till Arvika. 

Hon minns att han sa att hon skulle komma och hämta pengar som hon kunde ha på 

sin födelsedag. Hon fotade registreringsskylten på bilen och skickade bilden till en 

tjejkompis samt bad henne att söka upp det. Det var något som inte stämde och han 

var olik sig i jämförelse med hans bilder. Hennes kompis sa att det var en kvinna från 

Norge som var registrerad på bilen.  

 

Hon har försökt att inte minnas Markus Halvorson eftersom hon har haft problem 

med sig själv efter händelsen. Han hade attityd och hon blev tvingad. Han försökte 

manipulera henne. Hon ville inte sätta sig i bilen, men hon gjorde det ändå. Hon 

frågade om de inte kunde stanna och äta lunch eller ta en fika. På sms var det långa 

meningar och mycket fina ord och i verkligheten var det tvärtom och hon kände 

obehag. Innan pratade han om att han var från Norge, att han var rik, att han tog 

helikoptercertifikat och liknande. När hon träffade honom pratade han knappt med 

henne. Han övertalade henne att följa med honom hem eftersom han bodde nära. Han 

sa att de kunde äta på ett fint på ett manipulerande vis. Hon är naiv och ödmjuk och 

när han sa fint tänkte hon okej vi går. I bilen sa han sedan att det är lika bra att de åker 

hem till honom eftersom hans bostad var ganska nära. Det tog 40 minuter att åka hem 

till honom och hon kunde inte hoppa ur bilen eftersom han körde i 100 km i timmen 

och uppåt. Hon skrev till sina vänner att hon hade snapchatkartan på och att de kunde 

se var hon befann sig om hon inte svarade. De åkte till ödemarken. Markus Havlorsons 

hus var ett herrgårdsliknande hus i gammaldags stil med antik inredning. Hon försökte 

smöra bort situationen genom att säga att det var fint och hon försökte göra allt för att 

avdunsta honom. Hon kände att det inte var bra. Hon var rädd för honom. Hon var 

långt från Arvika mitt i skogen. Det var ingen täckning på mobiltelefonen och hon var 

med en man som såg litet läskig ut och hans bil var registrerad på en kvinna. Han hade 

litet energi samt en iskall och sugen blick. Han pratade knappt. Han och pratade i 

gåtor. Det var ingen kommunikation mellan dem. Hon kände sig svag och nästan som 

att hon skulle vara en slav.  

 

Han förgrep sig på henne på andra våningen i en mörk skinnsoffa. Det var en storbilds 

TV framför dem. Det hände precis när de kommit in huset eller möjligen tio minuter 
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senare. Han hade före det visat henne runt i huset. Han förgrep sig på hennes ben. 

Han tyckte om fina fötter och därifrån gick han uppåt. Hon gillar inte att prata om den 

händelsen. Hon tror att hon sa att hon inte ville, men sedan gick hennes psyke till att 

trycka bort sanningen samt göra det han ville och sedan springa därifrån. Hon sa till 

flera gånger på ett fint sätt, men gav sedan upp och tänkte varsågod. Han var stor och 

om hon skulle göra något skulle han smälla till henne. Hon kunde inte göra så mycket 

och om hon hade fått ett knytnävsslag kanske hon hade svimmat på plats. Hon vägde 

kanske 58 kg och han kanske 100 kg. Hon var livrädd att bli slagen. Det var mot 

hennes vilja. Han tog tag i hennes fötter och började massera. Hon vet inte om han 

använde sin tunga, men han rörde sig uppåt. Han hade starka händer.  

 

När polisen ringde henne i augusti trodde hon först att det var ett skämt. Hon försökte 

minnas vad det var fråga om och hennes minne började komma fram. Hon försökte 

minnas allt och mindes mycket. Hon tänkte först att hon inte har träffat någon, men 

började sedan minnas. Hon fick ett mejl från polisen och det bokades en tid för samtal 

och sedan mindes hon litet efter samtalet. Hon har också bilder från hans hem i 

telefonen. Hon tror att hans hus var vitt eller ljusgrått. Det var en lång ingång från 

vägkanten, mellan fem till tio meter, och det var mycket trädgård runt om. De körde 

hela vägen fram till huset.  

 

Det stämmer att hon i tidigare polisförhör inte har berättat att hon åkte hem till 

Markus Halvorson. Hon hade förträngt mycket av situationen och kunde inte minnas 

det när polisen ringde. Det är inget hon vill leva med. Hon har inte stämt honom och 

vill inte ha skadestånd. Hon hade försökt förtränga det inträffade och glömma bort. 

Det tog en bra stund att bearbeta händelsen och komma ihåg. När hon kollade tillbaka 

på sin telefon på bilder och på Kik kunde hon se att hon hade varit hemma hos 

honom. Hon hade glömt mycket och fick gå i terapi beviljad av socialtjänsten. Hon har 

börjat minnas mycket och har haft tid att tänka på vad som har hänt. I polisförhör sa 

hon något i stil med att hon inte åkte med och att när hon kom dit och såg honom 

vände hon om. Hon kunde inte minnas det andra som har hänt. Det hon var med om 

var otäckt och hon förträngde det. 
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Från polisförhör med henne har antecknats att de stod utanför bilen och hon rökte 

och sedan sade hon till mannen att hon ville tillbaka till Stockholm direkt och bad han 

boka en hembiljett åt henne. Han försökte övertala henne till att stanna på middag och 

öppnade passagerardörren på bilen, han ställde sig framför henne och tog tag i hennes 

högra arm och försökte fösa in henne i bilen. Melisa blev arg och tog sig ur hans grepp 

och sa "vad sysslar du med, jag åker ingenstans med dig". Du får betala min biljett 

hem. Mannen svarade hånfullt att det tänkte han absolut inte och talade till henne som 

om hon vore ingenting, nedlåtande, att hon inte var värd något. Melisa gick därifrån 

och satte sig på tågstation och inväntade nästa tåg” stämmer till viss del. Allt stämmer 

förutom den delen att hon åkte hem. Hon åkte med honom till hans bostad. Det 

stämmer att han tog tag i hennes arm när hon rökte. Han kom bakifrån henne och tog 

tag i vänster sida. Han ryckte inte in henne i bilen, utan han la ett tungt handtag på 

axeln om hon minns rätt.  

 

Idag mår hon inte bra. Det är jättehemskt att vittna. Det hon har berättat i rätten är det 

hon har varit med om. Hon hade socialtjänst och har bott på hem. När detta inträffade 

fick hon hjälp av socialtjänsten med allt möjligt för att återhämta sig. Efter händelsen 

försökte hon tränga bort det genom alkohol, stänga in sig och gå på terapi för PTSD.  

 

Hon minns att han gick till ett rum på första våningen och låste efter sig. Om hon 

minns rätt gjorde han det vid två tillfällen. Han skulle göra en banköverföring till henne 

på 10 000 eller 15 000 kr. Han var där inne ganska länge, i kanske tio till femton 

minuter. Hon tänkte att hon måste därifrån. Det var en dator i rummet. Hon har inte 

pratat med någon annan som har varit hemma hos Markus Halvorson. När hon fick 

kallelsen att komma till rättegången kollade hon upp honom på nätet. Hon såg på 

Google att han var känd och hittade en video på 15 minuter på Youtube. Då började 

hon må väldigt dåligt. Hon kollade inte på videon. Om hon minns rätt var det ett annat 

mansnamn än Markus Halvorson som nämndes.  

 

När åklagaren visar upp bilden på Markus Halvorsons hus känner hon igen huset. Hon 

minns inte om det var en grind som på bilden. Hon vet att det var en pool och en 

bubbelpool under det lilla taket till vänster på bilden.  
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Hon blev chockad när polisen sa att det var flera personer som hade pratat med 

mannen. 

 

Raghda 

 

Hon fick kontakt med Markus Halvorson på hemsidan. Hon fick ett långt meddelande 

från honom där det stod något om att han ville ha en sugarbaby som han kunde 

skämma bort. Han berättade att han var en upptagen man och att han höll på med att 

ta flygcertifikat. Hon berättade att hon pluggade i Stockholm. Han uppgav då att han 

hade en lägenhet i Stockholm och sa att hon kunde använde den om hon hade svårt att 

komma hem. Han berättade att det var flera tjejer som skrivit till honom, men att han 

inte träffar någon och att han vill ha något seriöst. Hon bodde i Västerås och han 

erbjöd att han kunde köpa tågbiljett till henne och att hon kunde sova hos honom om 

hon ville. I början var hon skeptisk till att åka eftersom det är jobbigt att åka långt för 

att träffa någon hon inte sett eller träffat. Han hade en profilbild på sugardaters.com 

och någon gång skickade han även en bild på sin överkropp. Han skickade också bilder 

på huset han bodde i och andra lyxhus som han påstod att han hade. Vissa bilder såg 

lite fejkade ut, men hon tänkte att han kanske bara ville krydda lite.  

 

Hon åkte från Västerås till Åmotfors. Det var han som beställde och betalade för 

biljetten. Han hade sagt någon gång tidigare att han bodde i Åmotfors. Innan de skulle 

ses frågade han hur hon visste att han bodde i Åmotfors och hon svarade att han redan 

hade sagt det. Han kanske trodde att hon hade kollat upp honom. Han hade berättat 

för henne vilken bil han hade och han satt i bilen när hon kom till Åmotfors. De skulle 

egentligen först åka och äta på en restaurang, men han sa att han bodde jättenära och 

hon märkte att de var på väg till honom och inte till en restaurang. De hade inför 

mötet talat om att de skulle åka till en restaurang. Hon tror att han nämnde något om 

att restauranger stänger tidigt på grund av pandemin och att de kan beställa hem mat. 

När de kom fram till honom visade han henne runt i huset. Han hade 

övervakningskameror utanför huset eftersom han hade dyra bilar och enligt honom var 

allt var direkt kopplat till polisen och om man försökte med något skulle det kopplas 

till polisen direkt. Hon är intresserad av IT och frågade litet om det. Hon frågade om 
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det inte blir dyrt med tanke på att han hade en stor hund och polisen larmas direkt 

något händer. Han sa att han har råd med det.  

 

Hon hade köpt med ingefärashots på vägen till honom. Hon brukar ta med något när 

hon ska träffa någon och Markus Halvorson hade sagt att han var hälsosam. Hon 

köpte shotsen när hon bytte tåg på ett ställe. Hon tror att det var i Karlstad.  

 

Markus Halvorson ville sitta i soffan och titta på film. Enligt henne är det inte det 

första man vill göra med någon man aldrig träffat. Hon försökte lätta upp stämningen. 

Han sa att han brukar köpa ingefärashots och att de kan dricka de han har. Hon sa att 

det inte spelade någon roll och sa att hon hade köpt två. De tog sedan varsin av de hon 

hade köpt och drack. Han tog därefter fram en flaska vin och hällde upp vin till henne 

och kaffe till sig själv. Hon trodde att de skulle beställa mat och sitta vid bordet och 

äta, men så blev det inte. De gick upp till övervåningen och satte sig i soffan. Hon 

försökte sitta en bit bort från Markus Halvorson Det var ungefär en meter mellan dem. 

Han satte på en norsk tv-serie och de började prata. Hon ljög och sa att hon var 

hungrig och frågade om det fanns något att äta. De gick ner till köket och han tog ut 

frysta kycklingklubbor som han lade i mikron och sedan gick de upp igen och åt dem i 

hans soffa. När de gick upp för trappan igen snubblade han. Hon försökte ta emot 

eftersom hon trodde att han skulle tappa maten. Han var konstig, seg och hängig. Han 

åt sina klubbor snabbt och lade sig sedan i soffan. Hon åt sina långsamt för att fördriva 

tiden. Hon kände sig obekväm eftersom det inte hade blivit som planerat. Istället för 

att träffas ute och äta och bli bekväma med varandra gick de direkt hem till honom och 

satt i hans soffa.  

 

Hon tror att Markus Halvorson hade påstått att han var 40 år. Han hade på sig skjorta 

och kavaj och luktade fräscht, varför hon ändå tänkte att han verkade vara den han 

påstod att han var. En businessman eller fastighetsmäklare.  Efter ett tag bad han 

henne att lägga sig vid honom i soffan, vilket hon gjorde. Hon låg på hans arm eller 

axel. Han somnade och snarkade. Hon låg där i en halvtimme. Så fort hon rörde på sig 

vaknade han och frågade vad hon skulle göra. Hon sa att hon skulle hämta vatten. Hon 

28



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
gick ner och hämtade vatten och försökte sedan fortsätta äta sina kycklingklubbor då 

hon inte ville ligga där.  

 

Markus Halvorson fick ett samtal. Hon tror att han sa att det var från hans syster. De 

pratade på norska och hon minns att hon förstod en del, men hon kan inte minnas 

idag vad de pratade om. Han började sedan röra sig fram och tillbaka.  Hon försökte 

prata med honom och ställa allmänt hållna frågor för att fördriva tiden. Han började bli 

rastlös och gick ut från rummet. Hon minns inte allt som hände, men efter ett tag kom 

han tillbaka och lade sig i soffan och somnade igen. När han vaknade igen åt han en 

mandarin och lade skalet i kaffekoppen som det fortfarande var kaffe i. Hon tyckte det 

var konstigt, men sa ingenting. Han somnade sedan igen och när han återigen vaknade 

tog han sin kopp och skulle dricka kaffe. Han kollade på henne och blev irriterad och 

frågade varför hon hade lagt skalet i koppen. Hon sa att det var han som hade gjort 

det. Han hade en aggressiv ton. Hans humör förändrades och han anklagade henne för 

att ha lagt skalet i koppen. Sedan försvann han flera gånger. Han kom sedan tillbaka i 

bara kalsonger. När hon såg hans kropp tänkte hon att bilden han skickat måste varit 

gammal. Han var stor, men mer hängig än muskulös. Han satte sig ner och frågade 

varför han var så trött och sa att han inte var så trött när han hade plockat upp henne. 

Hon sa att hon inte visste, men att det kanske berodde på att han jobbar mycket. Han 

sa att något var fel och ställde sig upp och började gå runt. Han hade en aggressiv ton. 

Han försvann sedan ganska länge. Hon blev obekväm eftersom hon satt där helt 

ensam. Hon ropade efter honom och gick mot hallen. Hon såg sedan att det lyste från 

ett rum. Han kom ut och stängde dörren samt ifrågasatte vad hon gjorde där. Hon sa 

att hon letade efter honom och de gick sedan mot vardagsrummet. Han sa något i stil 

med ”här ska du inte vara”. När de kom tillbaka till vardagsrummet började han 

återigen prata om att något var fel och sa att hon hade gjort något. Han var mer 

aggressiv och irriterad än vad han hade varit tidigare. Han blev också vinglig. Han 

började sedan prata om att hon hade drogat honom. Han gick till attack mot henne 

och hon visste inte vad hon skulle säga. Hon vet inte om han ville att hon skulle göra 

något för att gottgöra honom. Han sa om och om igen att det var hennes fel.  
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Markus Halvorson ställde sig upp och gick ut igen och hon hörde ljud från vatten. Han 

sa till henne att komma. Det visade sig att hade han fyllt vatten i bubbelbadet. Han tog 

av sig sina kalsonger och sa till henne att klä av sig och hoppa i. Hon kände då att hon 

inte kunde vara kvar där och att det inte kommer sluta bra. Hon tänkte att han menade 

att han ville att hon skulle klä av sig allt och att om han vill göra något med henne hade 

hon ingen chans att backa. Hon tänkte att hon var fast om hon skulle hoppa i badet. 

Han var irriterad, arg och bestämd. Det var inte valfritt och hon hade inget val att säga 

ja eller nej. Hon tänkte att han skulle bli ännu mer aggressiv om hon sa nej. Hon sa att 

hon skulle hämta något i väskan och gick ner till första våningen. Hon minns inte exakt 

vad hon gjorde. Hon tror att dörren var låst. Hon sprang runt och letade efter sin 

väska. Hon hade panik. Hon tog hans bilnycklar och sin väska och sprang ut. Det 

kanske var flera nycklar hon tog. Det var en nyckelknippa. Hon tog den av ren reflex 

eftersom hon tänkte att han skulle åka efter henne. Båda grindarna var stängda och 

hon sprang mot den lägsta och klättrade över den. Hon vågade inte öppna den 

eftersom han hade sagt att han hade larm.  

 

Efter detta sprang hon tills hon kom fram till en parkering. Hon hade skrivit till sin 

kompis Erik tidigare eftersom det hade känts obekvämt att åka till Markus Halvorson. 

Det var ganska tidigt hon skrev till honom eftersom hon inte ville sova över hos 

Markus Halvorson. Hon vågade inte säga att hon ville gå eftersom det kändes som att 

han hade makt över henne. Hon hade också laddat ner flera taxiapplikationer men det 

tog minst en timme för en taxibil att komma fram. Det hade snöat extremt mycket.  

 

Erik ringde henne och försökte lugna ner henne och sa åt henne att gömma sig långt 

bort. Hon hittade parkeringen och var där tills Erik kom i bil. Hon var utomhus. Hon 

kände inte av kylan. Det var blött. Hon väntade på parkeringen i minst en timme. Hon 

minns inte om hon kastade nycklarna när hon sprang eller om hon kastade dem senare.  

 

När Erik kom och hämtade henne bröt hon ihop och berättade vad som hade hänt. 

Markus Halvorson började sms:a till henne kort efter. Han skrev att han skulle 

polisanmäla henne för att ha drogat honom och stulit saker från honom. Han skrev i 

flera dagar efter att han skulle polisanmäla och gav ett namn på en polis som skulle 
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hjälpa till. Han skrev att han gav henne en chans att skicka tillbaka nycklarna och att 

han då inte skulle polisanmäla henne. Hon svarade aldrig. Hon tror dock att hon 

svarade på några meddelanden samma natt och skrev att hon inte förstod vad han 

menade. Det var nycklar hon tog. Hon kanske slog omkull något på vägen ut. Markus 

Halvorson skrev något senare om att han skulle be polisen ta eller att polisen hade tagit 

prover. Hon tror också att han nämnde något om att polisen letade efter henne och 

kollade varje tåg. Hon var inte rädd för polisen utan endast rädd för att Markus 

Halvorson skulle komma efter henne. 

 

När hon var hos Markus Halvorson var han hängig och inte energisk. Hon tänkte att 

det berodde på att han kom direkt från jobbet. Innan hon kom dit tänkte hon att han 

var trevlig, smart, duktig och motiverad. När hon kom dit tänkte hon att han säkert var 

allt han hade sagt, men det visade sig att han var aggressiv och kontrollerande. Han var 

otrevlig och ljög om middagen. Han verkade vara extremt bra på att kontrollera och 

han visste vad han höll på med. Det var tydligt att han visste vad han ville ha och det 

kände som att flera måste varit med om det. Hon brukar vara en bestämd människa, 

men han kunde kontrollera henne och hon gjorde det han sa. Hon tänkte senare att det 

enda hon kan göra är att varna andra kvinnor om att han inte är den han påstår sig vara 

och att han inte är trevlig och snäll. Om han är den han påstår sig vara är han i vart fall 

aggressiv och ljuger om saker. Hon gjorde en efterforskning om honom och googlade 

fram saker. Hon kollade upp huset han bodde i och hittade bilen eftersom han lagt upp 

den för att sälja den. När hon kollade registreringsnumret upptäckte hon att bilen stod 

på en person som hette Jorunn. Hon kollade upp henne och hittade henne på 

Facebook. Hon skrev till henne och hennes vänner, men fick inget svar. Hon ville veta 

vad Markus Halvorson höll på med. Hon hade också tagit bilder på honom när hon 

var där. Första bilden tog hon efter att han hade skalat mandarinen och andra bilden 

tog hon när han kom in i kalsonger. Hon tog bilderna i smyg. Hon tog bilderna av 

säkerhetsskäl och som en bekräftelse för sig själv. 

 

Hon skapade en profil på hemsidan som man och skrev samma sak och varnade varje 

tjej. Även hennes kompis Erik hjälpte till och han upptäckte att det var flera som redan 

hade träffat honom. Hon skrev efter detta en anonym Flashbacktråd där hon lade in all 
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information hon hade om honom och bifogade bilder. Hon hade kontakt med en tjej 

som frågade om hon kunde skriva med henne. Hon sa till tjejen att hon gärna hjälper 

till men att hon själv inte har blivit utsatt för något. Den kontakten bröts senare. Det 

var hennes kompis som hade kontakt med andra tjejer och hon fokuserade på 

Flashback. Hon berättade för sin kompis att det var hon som skapat tråden. Han 

länkade tråden till andra tjejer. Syftet med tråden var att varna andra tjejer och att 

någon med makt skulle se tråden och ta tag i det. Hon kontaktade inte polisen 

eftersom hon först inte var säker på att andra tjejer hade blivit utsatta. Många av de 

som hade blivit utsatta sa sedan också till hennes kompis att de inte ville anmäla.  

 

Hon och Markus Halvorson hade gjort upp om ett ekonomiskt utbyte. Det var inte 

bara för en träff utan han skulle ge henne en månadspeng om ca 20 000 kr. De skulle 

ses då och då, men inte så ofta eftersom han jobbade mycket. Erik träffade hon också 

på hemsidan. Hon skrev med honom parallellt som hon skrev med Markus Halvorson. 

Han var den första som hon träffade från sidan och de klickade och är idag vänner. 

Hon var inte på hemsidan för pengar. Hon ville träffa någon som brydde sig om henne 

och tog hand om henne. Hon sa till Erik att hon inte ville sälja sin kropp och få pengar 

för att ligga utan att de ska trivas med varandra. Det blev aldrig något annat 

förhållande mellan dem mer än ett vänskapsförhållande.   

 

Erik Trulsson 

 

Ragdha skrev till honom i en chatt att hon var hos mannen. Hon frågade om han 

kunde hämta henne eftersom hon ville åka hem och då gjorde han det. Han minns 

inget i detalj, men hon var obekväm och hade träffat en person som hon var obekväm 

att vara tillsammans med. Han minns inte exakta ord, men han förstod det snabbt och 

det var därför han erbjöd sig att hämta henne. Om han har sagt i polisförhör att han 

åkte dit för att Ragdha var jävligt rädd så var det så. När han lämnade de uppgifterna 

var det färskt och mycket känslor och med tiden har allt blivit mer diffust. Han vet att 

hon använde sidan sugardaters så han misstänkte att hon träffade någon därifrån som 

hon inte kände. Han minns inte exakt när hon berättade för honom att det var så. Det 

kan ha varit samma kväll som hon besökte mannen.  
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Han åkte från Stockholm och körde ganska fort. Det var en lång resa, men han ville 

komma dit snabbt. Det tog flera timmar. Det var snö och snöoväder till och från och 

på vissa delar av vägen kunde han inte köra så fort. Han använde GPS. Han tror att 

Ragdha först uppgav ett samhälle och att han körde mot det och att hon senare 

skickade en GPS-pin. Hon var på en parkering i samhället. När han kom fram var hon 

skärrad och uppe i varv. På något vis var hon också slut på energi och lättad över att 

han kom. Hon hade fått vänta länge. Hon hade suttit ute i snön, men exakt hur mycket 

snö eller slask hon var täckt av kan han inte återge. Eftersom hon hade suttit i 

snöoväder var hon väl frusen. Som han minns var hon skärrad och uppe i varv och när 

de hade suttit i bilen ett tag tog det slut på energi för henne. Hon hade varit med om 

något som var energikrävande. De hade en lång resa hem och hon berättade om det 

mesta. Hon berättade att hon hade träffat en man och att hon direkt tyckte att han inte 

var vad hon hade väntat sig samt att hon kände sig obekväm. Han vet inte om hon 

hade kontakt med mannen efteråt. Han körde och hon satt med sin telefon. Han 

minns ingen detalj om att hon sa något om det.  

 

Flashbacktråden läste han när Raghda skrev den. De pratade om den då och hon 

berättade att hon hade varit med och skrivit tråden. Han tror inte att han har lämnat 

någon information till Ragdha när hon skrev tråden. De pratade om mannen och att 

han hade träffat andra tjejer, men han vet inte vad han skulle ha bidragit med. Han kan 

inte svara på vilken information hon använde i tråden. 

 

Han har varit i kontakt med andra kvinnor som har varit hos Markus Halvorson. Han 

hade ett konto på sugardaters och skrev där. Han var ny och hörde sig för litet vad 

tjejer gjorde på hemsida och vad de var ute efter. Flera av kvinnorna berättade att de 

hade träffat mannen. De angav att de hade blivit lurade av en man som målat upp en 

bild om att han var framgångsrik, men att det sedan visade sig att han inte var det och 

att de hade blivit lurade. Han skrev till flera kvinnor att de inte skulle åka till mannen 

utan att han fick något svar Hur många kvinnor han har pratat med och hur många av 

dem som berättade en historia är svårt att uppskatta. Efter att han skrivit med tre 

personer förstod han att det fanns ett mönster. Alla berättade samma historia. De 
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nämnde vad han kallade sig på sidan och i någon chatt. Han tror inte att de nämnde 

hans riktiga namn. Han minns inte vilka namn mannen använde. Det kan ha varit 

Jakob och Martin. Han kan säkert ha använt namnet Daniel.  

 

Han träffade Raghda och han tror att han har träffat en tjej till. Den tjejen träffade kort 

och de pratade litet. Hon berättade att hon hade varit hemma hos mannen och att han 

hade lovat saker, men att hon inte fått vad han utlovat. Han tror att han uppmanade att 

anmäla det. Han tror inte han fick reda på hennes riktiga namn då de skrev på ett ställe 

där man inte använder sina riktiga namn.  

 

Steinar Gravås  

 

Han känner igen Markus Halvorson. Han känner igen honom från januari 2021 då han 

mötte honom på ett café. Han hade haft kontakt med Markus Halvorsons sambo 

Jorunn angående affärer och hon var intresserad. Han kände Jorunn via sin fru som 

hade jobbat med henne. Hans fru sa att han måste prata med Jorunn eftersom hon höll 

på med fitness och kost. Jorunn sa att hennes man var intresserad. Det blev ett möte 

mellan honom och Markus Halvorson. De möttes på ett café och hade ett hyggligt 

samtal. De pratade om vad de jobbade med, om olika projekt och att han höll på med 

finansiering.  

 

Några dagar senare ringde Markus Halvorson och sa att han hade tillgångar och skulle 

ta ett lån för att hjälpa till med ett projekt. Lånet skulle han ta hos någon i Tyskland 

som var rik och han behövde pengar för att åka med ett privat flyg till Tyskland. 

Markus Halvorson fick då 15 000 kr av honom. Även efter detta gjordes flera 

utbetalningar till Markus Halvorson och totalt har han och hans kollega betalat 115 000 

kr till Markus Halvorson. Pengarna från lånet skulle komma från Tyskland, men via en 

bank i Spanien. Han sa att pengarna skulle komma. Han fick aldrig tillbaka de 

pengarna. Han var hemma hos Markus Halvorson och Jorunn i Åmotfors i juni 2021.  

 

Sommaren 2021 ringde Markus Halvorson och berättade att han var på ett uppdrag i 

Finland eftersom han var ledare för ett säkerhetssällskap och skulle skydda viktiga 
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personer. Han hade då kommit över ett konkursbo med hyttor, som kunde köpas till 

ett rabatterat pris. En bekant till honom var intresserad och gick in med ett förskott på 

330 000 kr. Hyttorna skulle fraktas från Finland till Finnmark i Norge. Hans bekanta 

ville se var de fanns lagrade, men det var omöjligt för nyckeln var borta eftersom han 

som hade fraktat hytterna hade fått med sig nycklarna tillbaka till Finland. Det var vad 

Markus Halvorson sa. Han började de misstro Markus Halvorson. Det var också flera 

personer som sa att han inte borde ha ett samarbete med Markus Halvorson eftersom 

de hade kunskap om honom.  

 

I augusti fick de inte längre tag på Markus Halvorson. Han ringde till Jorunn, som 

berättade att han hade allvarlig cancer och att det var omöjligt att få kontakt med 

honom. Han gjorde därefter en polisanmälan hos polisen i Norge.  

 

Markus Halvorson var trovärdig och var bra på att prata för sig. Nu i efterhand tänker 

han att han blev ett lätt byte. Han sa till Markus Halvorson att han kände till hans 

bakgrund, men att alla förtjänar en andra chans men det fick han inget svar på. Markus 

Halvorson är bra på att få andra personer att tro på saker han säger.  

 

Allmänna överväganden m.m. inför den slutliga bevisvärderingen 

 

Det har genom av försvaret åberopade artiklar och utredningar framkommit att det på 

sugardaters.com kan förkomma kontakter som avser sexuella tjänster och att det kan 

vara fråga om prostitution i många fall. Även i detta mål har detta framkommit. 

Markus Halvorson har varit bestämd med att hans avsikt med sin profil på 

sugardaters.com har varit att försöka få kontakt med relativt unga kvinnor för att ha 

sex med dem; dock att han i flera fall har uttalat att en förutsättning för förverkligandet 

av sexuella handlingar har varit att det har funnits kemi mellan honom och kvinnan. 

Några av målsägandena i målet har också gett uttryck för att de skapat en profil på 

sugardaters.com i syfte att erbjuda sex mot betalning. En del målsäganden har angett 

att även om det inte har uttalats i profiler på sugardaters.com så har syftet med 

kontona på sidan underförstått varit att skapa förutsättningar för sexuella kontakter. 

Härav kan den slutsatsen dras att det förekommer att sugardaters hemsida används i 
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syfte att få kontakt för att senare utföra sexuella handlingar även om ett primärt syfte 

också kan vara att skapa en kontakt mellan en välbärgad/framgångsrik man och en 

yngre kvinna för att bygga upp en relation mot ekonomisk ersättning till kvinnan utan 

att det nödvändigtvis måste innebära att relationen leder till sexuella handlingar.  

 

Ett genomgående handlingsmönster har varit att efter det att kontakt har etablerats på 

sugardaters hemsida har den fortsatta konversationen mellan Markus Halvorson och 

kvinnorna skett på andra forum såsom Kik och WhatsApp. En orsak till detta har 

angetts vara att på angivna forum erhåller mottagaren av en kontakt, såsom ett sms 

eller en påringning, en notis på sin telefon eller dator, som visar att den personen som 

kontakt har etablerats med har skickat ett meddelande eller gjort en påringning. Detta 

är en plausibel förklaring till att dessa forum använts efter den inledande kontakten på 

sugardaters. En annan förklaring till detta tillvägagångssätt som nämnts har varit att de 

inblandade personerna har velat dölja att kontakten har skett för att inleda sexuella 

tjänster mot betalning. Enligt vad som upplysts har sugardaters en policy som innebär 

att en medlem riskerar avstängning av sin profil på sugardaters.com om det 

framkommer att kontakt etablerats för sådant ändamål. 

 

I målet har framkommit att Markus Halvorson på sin profil på sugardaters.com bl.a. 

har gett sken av att han är en framgångsrik och välbärgad upptagen man som önskar ha 

en längre relation med kvinnor och att han i många fall angett att han inte prioriterat en 

sexuell förbindelse. Han har medgett att han på sin profil har lämnat oriktiga uppgifter 

i syfte att få kontakt med kvinnor för att ha sex med dem. Han har sammanfattningsvis 

under rättegången beskrivit sig själv vara en sexmissbrukare och bedragare. Det råder 

ingen tvekan om att Markus Halvorson har en omfattande sexuell aptit sett till 

mängden kvinnor han har haft sex med och som omfattas av detta mål. Det har också 

genom utredarnas Elin Kemppainens och Anna Linderholms vittnesmål och skriftig 

bevisning framkommit att han, som tidigare nämnts, under den tid åtalet avser också 

har ordnat med tåg- eller bussbiljetter till i första hand Arvika för andra kvinnor än de 

som omfattas av detta mål. En del av dessa kvinnor har vid kontakt med polisens 

utredare valt att inte medverka i en polisutredning och andra kvinnor har inte kunnat 

lokaliseras/identifieras. Det har också framkommit att han under 2018 och 2019 haft 
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sexuella förbindelser med många andra kvinnor. En annan omständighet som 

framkommit och som ger stöd för Markus Halvorsons stora sexuella aptit är att han 

trots att han har haft besök av kvinnor som omfattas av detta mål samtidigt har loggat 

in på sugardaters.com, vilket uppenbarligen skett för att förmå ytterligare kvinnor att 

komma till honom för deltagande i sexuella handlingar. 

 

Det har i målet gjorts gällande att Markus Halvorson har agerat utifrån ett s.k. modus 

operandi, vid kontakten med kvinnorna som är aktuella i målet. Markus Halvorson har 

alltså i de flesta fall vad avser de kvinnor som är aktuella i målet och andra kvinnor 

under den tid åtalet avser ordnat med tåg- eller bussbiljetter åt dem till i första hand 

Arvika. Han har sedan med något undantag hämtat dem i bil i Arvika och kört dem till 

sin bostad. Han har, enligt vad som framkommit genom hans och flera målsägandes 

uppgifter, erbjudit en del av kvinnorna pengar för utförande av sexuella handlingar. 

Dessa erbjudanden har i flera fall lämnats på ett tidigt stadium av kontakten mellan 

honom och respektive kvinna. Flera målsäganden har angett att deras besök hos 

Markus Halvorson föranletts av att de har velat lära känna honom för att eventuellt 

senare inleda någon form av sexuellt förhållande för det fall, såsom det uttryckts, 

kemin stämt mellan dem. Markus Halvorson har också i några fall angett att 

konversationen före besök hos honom har haft denna inriktning. Innehållet i 

konversationer som föregått kvinnors besök hos Markus Halvorson har visserligen haft 

olika innehåll, men utifrån konversationernas innehåll står det klart att han försökt 

framställa sig som en vänlig och förstående man som inte i första hand har varit ute 

efter sex trots att så har varit fallet. Det är vidare utrett att det har varit stora summor, 

oftast i storleksordningen 20 000-30 000 kr i månaden, som Markus Halvorson har 

erbjudit kvinnorna och i de flesta fall har han till kvinnorna i målet gett sken av att det 

skulle vara fråga om en långvarig relation med månatliga betalningar trots att inte han 

har haft några tankar på eller ekonomiska möjligheter att infria sina löften. Härav följer 

att Markus Halvorson inte i något fall har haft något annat syfte med att förmå 

kvinnorna att besöka honom i Åmotfors än att han har velat haft sex med dem under 

en begränsad tid. Redan här kan nämnas att Markus Halvorson och respektive kvinna i 

nästan samtliga fall är eniga om att det förkommit sexuella handlingar mellan dem. 

Genom de flesta kvinnornas uppgifter får anses ha kommit fram att Markus Halvorson 
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sedan konversationen övergått till Kik eller WhatsApp i större utsträckning än på 

sugardaters.com har framhållit sina goda egenskaper och framgångar som entreprenör 

för att han därefter vid fysiska sammanträffande med kvinnor ha blivit direkt skrytsam. 

Det har förekommit att han har erbjudit kvinnor att genomföra skönhetsoperationer, 

hyra lägenheter som han disponerat i olika städer och företa resor, som det får förstås 

på hans bekostnad, oaktat att han saknat möjligheter att infria dessa löften. Hans 

agerande utgör visserligen som tingsrätten ser det synnerligen klandervärt och 

hänsynslöst, men utifrån Markus Halvorsons sexuella behov och hans tendens att 

bedra människor för att uppnå sina syften förefaller ett sådant handlingssätt ur hans 

synpunkt inte iögonfallande. I detta sammanhang kan som extraordinärt klandervärt 

och hänsynslöst nämnas att han lyckades dupera Sekretess 9 (åtalspunkten 22) i sådan 

grad att hon blev kär i honom och hon förväntade sig en framtid tillsammans med 

honom. Den relationen avslutades med att Sekretess 9 istället för utlovad ersättning i 

form av lön betalade 15 000 kr för hyra av en lägenhet som inte fanns. Med det 

anförda vill tingsrätten framhålla att det har funnits ett modus vad avser ersättningar i 

Markus Halvorsons kontakter med kvinnor i målet. En svårighet att klart utskilja ett 

modus från Markus Halvorsons sida är att han har haft kontakter också med andra 

kvinnor på sugardaters.com än de som är aktuella i målet och det förefaller som om 

flera andra kvinnor har varit på besök hos honom i Åmotfors. Vad som kan ha 

avhandlats mellan Markus Halvorson och dessa kvinnor före och under eventuella 

besök är höljt i dunkel. Det får anses ha framkommit att Markus Halvorson med något 

undantag inte har upplyst kvinnorna var hans bostad har varit belägen och att 

kvinnorna har förväntat sig att han skulle ha sin bostad i Arvika och inte i Åmotfors. 

Det har upplysts om att en resa med bil mellan Arvika och Åmotfors tar ca 20 minuter. 

De kvinnor som har åkt tåg till Arvika har anlänt dit sen eftermiddag eller kväll då det 

har varit mörkt, varefter Markus Halvorson i sin bil har kört dem till Åmotfors. 

Kvinnorna har beskrivit att de inte har haft en aning om var de har befunnit sig. Några 

av dem har via applikationer till någon vän angett sin position som en säkerhetsåtgärd 

för det fall något för dem obekvämt skulle komma att hända. Sedan Markus Halvorson 

och kvinnorna har anlänt till Markus Halvorsons bostad har han visat dem runt i huset. 

De har efter en relativt kort tid hamnat i soffan i vardagsrummet på övervåningen i 

huset. Markus Halvorson har erbjudit kvinnorna vin. Kvinnorna har druckit vin, 
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medan Markus Halvorson, möjligen med något undantag, inte har druckit vin utan 

kaffe. Som en förevändning för att inte dricka vin har han oriktigt uppgett att han 

skulle endera flyga helikopter eller delta i utbildning för att erhålla helikoptercertifikat 

tidigt påföljande dag. Det ska också anmärkas att de flesta av kvinnorna har kunnat 

iaktta ett förändrat beteende hos Markus Halvorson när de har kommit till eller 

befunnit sig i hans hus i förhållande till den kontakt de hade haft på sociala medier och 

per telefon. Från att ha varit en vänlig, ömsint och förstående man har han enligt 

kvinnorna uppvisat ett mer bestämt, fordrande och dominerande beteende samt haft 

en aggressiv ton när han har pratat. Flera av kvinnorna har sagt att hans beteende har 

medfört att de har blivit rädda för honom och i några fall att de sagt sig känna 

dödshot/ dödsångest. I detta sammanhang bör nämnas att vittnet benämnt Ragdha har 

upplevt situationen hos Markus Halvorson som så hotfull att hon har påkallat skjuts 

för att komma från Åmotfors och att hon har flytt ur Markus Halvorsons hus trots 

rådande väderlek som har beskrivits som snöoväder, oaktat hon inte kunde förvänta 

sig att skjutsen skulle dyka upp förrän långt senare, samt, vilket är ostridigt, därvid tagit 

med sig nycklar till Markus Halvorsons bilar för att, enligt henne, Markus Halvorson 

inte skulle kunna följa efter henne. Det har också nämnts att det vid genomförandet av 

sexuella handlingar inte har funnits någon ömsesidighet mellan kvinnorna och Markus 

Halvorson utan att de sexuella akterna har genomförts av honom utan hänsyn till hur 

kvinnorna upplevde situationen. Markus Halvorson har dock angett att det har funnits 

kemi mellan honom med de kvinnor som han vidgått att han har haft sex med. Flera av 

kvinnorna har gett uttryck för att de har befunnit sig i en sådan situation hos Markus 

Halvorson att de av rädsla inte har ansett sig ha någon möjlighet att vägra tillgodose 

Markus Halvorsons önskemål om sex. 

 

Det i föregående stycke anförda ger vid handen att Markus Halvorson har haft ett 

modus i sina kontakter med kvinnorna i detta mål för att med eller mot deras vilja ha 

sex med dem och enligt tingsrättens mening bör detta förhållande tillmätas betydelse 

vid prövningen av respektive åtalspunkt.  

 

Genom uppgifter från flera av de målsäganden som åklagaren påstår har utsatts för 

sexuellt övergrepp får anses ha framkommit att de inte har varit främmande för att ha 

39



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
sex med Markus Halvorson i vart fall efter att de lärt känna varandra och kemin mellan 

dem har stämt samt Markus Halvorson har erlagt betalning i enlighet med vad han 

förespeglat. Flera av målsägandena har också under besöket hos Markus Halvorson 

och senare agerat för att Markus Halvorson skulle erlägga utlovad ersättning. Enligt 

tingsrättens mening framstår detta inte som särskilt anmärkningsvärt även om de skulle 

anse sig ha blivit utsatta för sexuellt övergrepp av Markus Halvorson eftersom denne 

har utlovat ersättning för deras besök hos honom. Det har också förekommit begäran 

om förskott på betalningen.  

 

Allmänt kan sägas angående målsägandenas berättelser att de vad avser genomförda 

sexuella handlingar har varit målande och detaljerade. De har genomgående med 

inlevelse berättat om sina känslor och tankar vid besöket hos Markus Halvorson och 

noga angett hur de har upplevt genomförda sexuella handlingar som styrda av Markus 

Halvorson utan hänsyn till deras känslor. I de avgörande delarna om sexuella 

handlingar kan domstolen inte se annat än att deras berättelser saknar såväl 

svårförståeliga som motsägelsefulla moment.  

 

Vad gäller Markus Halvorsons uppgifter har dessa framstått som relativt torftiga och 

han har i stora drag lämnat relativt likartade uppgifter beträffande vad som föregått 

besöken och vad som därvid har inträffat. Han har i huvudsak uppgett att han och 

kvinnorna har träffats och haft det trevligt samt att det har funnits kemi mellan dem 

och att det förekommit oralsex mellan dem samt försök till vaginalt samlag. Han har 

inte lämnat några detaljerade uppgifter angående hur han eller kvinnorna har upplevt 

den sexuella samvaron., dock att han i något fall uppgett att kvinnan har fått orgasm 

när han utfört oralsex. Markus Halvorson har haft många unga kvinnor på besök i sin 

bostad. Enligt vad som har framkommit har polis identifierat 48 kvinnor som har varit 

på besök hos Markus Halvorson under det år som åtalet omfattar. Därutöver har det 

varit fråga om ett antal kvinnor som polis inte har lyckats få kontakt med, men som 

förefaller ha besökt Markus Halvorson i Åmotfors. En målsägande har uppgett att 

Markus Halvorson för henne nämnt att han har haft mellan 60 och 100 kvinnor på 

besök hos sig, dock ovisst under hur lång tidsperiod. Det har alltså varit fråga om ett 

stort antal kvinnor som besökt Markus Halvorson och en förklaring till Markus 
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Halvorsons torftiga uppgifter kan vara att han har haft svårt att hålla isär de olika 

kvinnorna och vad som kan ha skett vid respektive kvinnas besök. Han har uppgett att 

han till polisen i ett sent skede av polisutredningen har gett uttryck för detta genom att 

uppge att han kunde komma att komplettera sina uppgifter vid rättegången och vid 

rättegången har han sedan han har fått se några målsäganden närmare berättat om sin 

syn på händelseförloppet före, under och efter besöket hos honom. Vid 

huvudförhandlingen har han lämnat uppgifter som framstår vara tillrättalagda för att i 

vissa delar överensstämma med uppgifter som kvinnorna har lämnat vid 

huvudförhandlingen. Tingsrätten anser att den slutsatsen måste kunna dras att Markus 

Halvorson inte minns varje kvinnas besök hos honom med tanke på att det enligt 

honom har varit i allt väsentligt likartade sexuella handlingar, nämligen oralsex, som har 

förekommit vid många av tillfällena. I detta sammanhang förtjänar att framhållas att 

Markus Halvorson och Sekretess 13 (åtalspunkten 3) inledningsvis vid 

huvudförhandlingen har varit ense om att Sekretess 13 har haft med sig en hund till 

honom. Markus Halvorson har beskrivit att det har varit fråga om en mycket liten 

hund och att hunden hoppat upp i sängen och slickat honom i ansiktet. Genom det 

vittnesmål som Sekretess 13:s mor har lämnat och genom en bild på hunden är det 

klarlagt att Sekretess 13:s hund är stor. Markus Halvorson, som själv är ägare till två 

stora hundar, borde ha kommit ihåg om Sekretess 13 har medfört en stor eller liten 

hund. Utifrån dessa uppgifter står det klart Markus Halvorson inte har kunnat minnas 

Sekretess 13:s besök hos honom. Vid ett kompletterande förhör med honom i slutet av 

rättegången har han angett att han kan ha misstagit sig och att det torde vara en annan 

målsägande, nämligen Sekretess 9 (åtalspunkten 22), som medfört en liten hund och att 

Sekretess 13 inte hade med sig en hund till hans bostad. Han har också uppgett att 

ingen av hans hundar, som är av rasen Canarie Dog och är en mycket stor och kraftig 

hundras, har varit hos honom när han haft besök av någon av kvinnorna i målet. Flera 

av målsägandena har dock berättat om att en alternativt två stora hundar funnits hos 

Markus Halvorson och i några fall har till och med namnet på den ena hunden kunnat 

anges av kvinnor som har besökt honom. Det är alltså bevisat att Markus Halvorsons 

hundar eller någon av hans hundar har varit hos honom i Åmotfors vid besök som har 

gjorts av kvinnor som är målsägande i detta mål. Detta tyder på att Markus Halvorson 
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inte minns deras besök hos honom särskilt väl alternativt att han av något skäl inte har 

velat tillstå att han under besöken har haft hand om hund/hundar.  

 

Sammantaget framstår kvinnornas uppgifter om vad som har förekommit hos Markus 

Halvorson som klart mera vederhäftiga än Markus Halvorsons uppgifter. Deras 

uppgifter måste dock ses i ljuset av att de av Markus Halvorson har lovats relativt stora 

belopp i de flesta fall då det har förekommit sexuella handlingar mellan Markus 

Halvorson och kvinnorna samt att den mellan Markus Halvorson och respektive 

målsäganden träffade överenskommelsen om betalning inte har infriats av Markus 

Halvorson. I några fall har Markus Halvorson också utlovat andra förmåner, såsom 

skönhetsoperationer, resor och bostad, till kvinnor. Det framstår som självklart att det 

förhållandet att Markus Halvorson inte har fullgjort sina åtaganden i enlighet med 

träffad överenskommelse hos berörd målsägande har varit ägnat att väcka förargelse 

hos denna. I flera fall kan en målsägande därför haft anledning att lämna för Markus 

Halvorson oriktiga graverande uppgifter eller till men för Markus Halvorson överdriva 

det som kan ha inträffat hos honom. 

  

En annan omständighet som tingsrätten anser förtjänar att framhållas är att i det 

närmaste alla kvinnor som har besökt Markus Halvorson och ansett sig ha blivit utsatt 

för sexuella handlingar med eller mot sin vilja inte har gjort någon polisanmälan i 

anslutning till händelsen utan misstankarna mot Markus Halvorson har i huvudsak 

uppkommit i samband med att de - utifrån att det genom kontakt med SJ har 

framkommit att de har rest med tåg till Arvika eller Åmotfors samt genom att det i 

några fall har påträffats kontaktuppgifter i någon av Markus Halvorsons 

mobiltelefoner- har kontaktats av polis under hösten 2021. Det har alltså i de fallen 

förflutit en lång tid efter deras besök hos Markus Halvorson till dess ett första 

polisförhör har hållits. Såvitt framkommit har de målsägandena inledningsvis genom 

polis fått upplysning om att deras namn förekommer i en utredning och att det i deras 

namn har beställts tågbiljett till Arvika eller Åmotfors eller att kontaktuppgifter till dem 

har påträffats i någon av Markus Halvorsons mobiltelefoner. Det är ostridigt att det vid 

näst intill samtliga i målet involverade kvinnors besök hos Markus Halvorson har 

förekommit sexuella handlingar och det framstår därför som självklart att kvinnorna 
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insett att det är det samtalet från polisen har avsett samt att var och en av dem också 

måste ha förstått att det kan ha förekommit att andra kvinnor har varit hos Markus 

Halvorson som med eller utan deras samtycke har varit med om sexuella handlingar. I 

några fall förefaller det också som om de har fått upplysning om detta genom samtal 

med polisen. Någon slutsats beträffande vad som kan ha förekommit vid besök hos 

Markus Halvorson kan inte dras av detta förhållande, men det kan tänkas att en del av 

målsägandena vid kontakt med polis kan ha stärkts i sin uppfattning att de också kan 

ha utsatts för sexuellt/sexuella övergrepp vid besöket. I några fall har också kvinnor 

innan polisförhör genom uppgifter i en artikel på Flashback och/eller kontakt med 

vittnet Erik Trulsson varnats för att Markus Halvorson har utsatt kvinnor för sexuella 

övergrepp. I något fall har det förekommit att en kvinna har sett varningar för Markus 

Halvorson i kommentarsfältet på hitta.se före polisförhöret. Detta kan också stärkt 

kvinnorna att också anse att de har utsatts för sexuella övergrepp av Markus 

Halvorson. Det är en brist i utredningen att det i nästan samtliga fall har dröjt lång tid 

innan kvinnorna har kontaktats av polis och vidare är det en brist att det fram till 

rättegången har förflutit en inte oväsentlig tid från att polisanmälan har upprättats. 

Kvinnornas minnesbilder av det som kan ha skett hos Markus Halvorson kan ha 

påverkats av den långa tidsutdräkten. 

 

Vissa av de kvinnorna som målet avser har som skäl för att de inte har gjort en 

polisanmälan om övergrepp angett att de haft skamkänslor för att de besökt Markus 

Halvorson eller att de har haft uppfattningen att deras uppgifter mot Markus 

Halvorsons förnekande inte skulle leda till att de skulle få upprättelse. Bland annat mot 

bakgrund av att Markus Halvorson har gett sken av att han varit advokat. Flera av 

kvinnorna har också gett uttryck för att de i första hand för deras nära och kära har 

velat dölja att de varit på besök hos Markus Halvorson i Åmotfors efter att kontakt har 

etablerats på sugerdaters.com. Det har också förekommit att uppgifter om att kvinnor 

kanske inte före kontakt med polis ansett sig ha blivit utsatta för sexuella övergrepp 

utifrån att de har besökt Markus Halvorson eftersom de har utlovats betalning av 

honom. Tingsrätten har förståelse för de argument som framförts för att inte göra en 

polisanmälan. För det fall det inte har förekommit sexuella övergrepp utan Markus 

Halvorson har köpt sexuella tjänster av kvinnorna kan det enligt tingsrättens mening 
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inte bortses från att uppgifter om sexuella övergrepp har lämnats för att dölja att de har 

sålt sin kropp för pengar. 

 

Som tidigare angetts är det i denna typ av mål naturligt att det inte finns vittnen till 

händelserna och att den stödbevisning som kan förekomma för bifall till ett åtal för 

sexuella övergrepp är ofta att målsäganden har berättat om sina upplevelser för någon 

anhörig eller vän i relativ nära anslutning till händelsen. Endast undantagsvis har detta 

förekommit vad avser målsägandena i detta mål, dock att tingsrätten kan ha förståelse 

för att de – enligt vad som framförts av flera av dem - på grund av skamkänslor inte 

för någon har velat berätta om det som de hos polis och vid domstolen har uppgett att 

de varit med om.  

 

Det måste påpekas att med något undantag har inte någon teknisk bevisning förebragts 

som tyder på att någon av målsägandena har utsatts för sexuella övergrepp.  

 

En omständighet som förts fram av Markus Halvorson är att han på grund av 

långvarigt bruk av steroider och sjukdomar av olika slag har och hade vid tiden för 

kontakterna med kvinnorna i målet sådana potensproblem att han inte har kunnat 

genomföra ett vaginalt eller analt samlag. Att han har haft potensproblem stöds av det 

förhållandet att han enligt vad som framgår av åberopade läkarjournaler fått medicin 

utskriven för sådana problem. Markus Halvorson har dock anfört att han till följd av 

sjukdomar, främst hjärtproblem, inte har vågat ta dessa eftersom han ansett sig riskera 

livet om han gjorde det. Enligt tingsrättens mening kan det utifrån den skriftliga 

bevisningen inte dras någon slutsats beträffande Markus Halvorsons eventuella besvär i 

nämnt hänseende. Åklagaren har också pekat på att det har påträffats filmer hos 

Markus Halvorson utvisande att han har haft sex med olika kvinnor i huvudsak på 

olika hotellrum och åberopat en del bilder från dessa filmer. På en av bilderna 

förefaller Markus Halvorson ha, om än inte full, så i vart fall erektion. På andra bilder 

får det anses framgå att Markus Halvorson och deltagande kvinnan under sexualakten 

har intagit sådana ställningar att det förefaller som om de har vaginalt samlag med 

varandra. Det ska dock anmärkas att annat inte är visat än att dessa filmer spelades in 

under 2018 och 2019 och bilderna ger inget säkert besked om Markus Halvorsons 
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potens under den i målet aktuella tiden. I målet har lämnats olika uppgifter som har 

bäring på Markus Halvorsons potens. Nedan anges några exempel på vad som uttalats 

om Markus Halvorsons möjlighet att få erektion. En målsägande som besökte Markus 

Halvorson i september 2020 och utförde oralsex på honom samt påstått sig ha haft 

vaginalt samlag med honom har uppgett att Markus Halvorson under oralsexet har haft 

svårt att få upp penisen och hon har bedömt att hårdheten på Markus Halvorsons 

penis har varit 50-60 procent av full hårdhet. En målsägande har uppgett att det 

förekommit vaginalt samlag mellan dem och angett att hon inte känt så mycket av 

penisen vid samlaget samt tillagt att Markus Halvorsons penis var liten. En annan 

målsäganden har också gett uttryck för att hon inte kände så mycket av penisen och 

hänfört denna upplevelse till att hon ansett att Markus Halvorsons penis var av mindre 

storlek. En målsägande har angett att Markus Halvorsons penis var halvhård under det 

vaginala samlaget och att penisen måste ha blivit hård eftersom Markus Halvorson fick 

utlösning. En målsägande har angett att Markus Halvorson har försökt ha vaginalt sex 

med henne, men att det inte har lyckats. Sekretess 1 (åtalspunkten 1) däremot har 

angett att Markus Halvorson har haft fullt stånd och genomfört samlag med henne, 

varvid Markus Halvorsons hela penis har förts in och ut i hennes vagina, samt tillagt att 

hon i samband med samlaget har känt smärta i underlivet. Sekretess 17 (åtalspunkten 

11) har uppgett att Markus Halvorson under en och samma sexualakt har utsatt henne 

för vaginalt samlag och kort därefter analt samlag samt avslutat akten med att han haft 

vaginalt samlag med henne. Det är också flera andra kvinnor som har uttalat att de sett 

att Markus Halvorson har haft stånd och berättat att de har haft vaginalt samlag med 

honom. Vid bedömningen av Markus Halvorsons möjlighet att genomföra ett vaginalt 

eller analt samlag anser tingsrätten att särskild vikt bör tillmätas de uppgifter som 

målsäganden som har deltagit vid Markus Halvorsons köp av sexuell tjänst samt 

Sekretess 9 (åtalspunkten 22) som ansett sig ha haft ett reellt kärleksförhållande med 

Markus Halvorson. De har med bestämdhet uttalat att Markus Halvorson har 

genomfört vaginalt/vaginala samlag med dem. Tingsrätten har svårt att se att någon av 

dem har haft anledning att oriktigt uppge att det har förekommit vaginalt samlag om så 

inte har varit fallet. Enligt tingsrättens mening är det mot bakgrund av det anförda 

bevisat att det har förekommit vaginalt samlag mellan Markus Halvorson och vissa 

målsäganden när han köpt sexuell tjänst i enlighet med vad han erkänt. Sekretess 10 
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(åtalspunkten 15) har påstått att hon efter besöket hos Markus Halvorson den 13 till 14 

januari 2021 som, enligt vad hon uppgett, innefattade vaginalt samlag drabbades av 

klamydia. Enligt vad som framkommit genom skriftlig bevisning lämnade Markus 

Halvorson prover i juni 2020 som utvisade att han hade klamydia i underlivet. Markus 

Halvorson har uppgett han inte har känt till detta och därmed kan han rimligen inte 

intagit medicin för behandling av klamydia. Sekretess 10 har uppgett att ingen annan än 

Markus Halvorson kan ha smittat henne med klamydia eftersom hon inte hade haft 

samlag med någon annan person under den aktuella tiden. Sekretess 13 (åtalspunkten 

3) och hennes mor som hörts som vittne har berättat att Sekretess 13 har varit ytterst 

orolig för att hon efter besöket hos Markus Halvorson hade drabbats av någon 

könssjukdom eller HIV och att hon besökt vårdcentral och tagit prover samt även köpt 

tester för kontroll av att hon inte drabbats av HIV. Deras uppgifter ska godtas och den 

slutsatsen kan dras att Sekretess 13 har saknat anledning att testa sig på angivet sätt om 

det inte som Sekretess 13 har uppgett och som, enligt vad som kommer framgå nedan 

tingsrätten funnit bevisat, har förekommit oskyddat vaginalt samlag med Markus 

Halvorson. Det ska också anmärkas att Markus Halvorson själv har gett uttryck för att 

han har försökt, men inte lyckats genomföra vaginala samlag med några av 

målsägandena. Exempelvis har Markus Halvorson själv berättat att han med sin hand 

har försökt öppna slidkransen på Sekretess 11:s könsorgan (åtalspunkten 8) i syfte att 

genomföra ett sådant samlag. Denna uppgift stämmer väl med det som Sekretess 11 

själv uppgett om det som hände i situationen. För det fall Markus Halvorson har varit 

så övertygad om att han inte har varit kapabel att genomföra ett vaginalt samlag som 

han har anfört har tingsrätten svårt att se att han ens har haft någon anledning att 

försöka med det. I denna del får utredningen anses vara så pass robust att det är 

klarlagt att Markus Halvorson i vart fall har kunnat utföra penetration av en vagina 

eller en anal med sin penis. Markus Halvorson har alltså lämnat en oriktig uppgift då 

han har påstått att han på grund av potensproblem inte har varit kapabel att göra detta, 

vilket förhållande ytterligare påverkar hans trovärdighet på ett negativt sätt. 

 

Det är givetvis svårt att dra någon mer exakt slutsats angående Markus Halvorsons 

potens, men tingsrätten anser sig utifrån vad som anförts i föregående stycke kunna 

göra det ställningstagandet att han åtminstone i vissa situationer har företett tecken på 
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att han har haft problem med potensen. I vart fall har åklagaren genom den bevisning 

som åberopats inte motbevisat en sådan tes. 

 

Sammantaget ger det anförda vid handen att den generella bevisning som åklagaren 

åberopat med avseende på påstådda sexuella övergrepp ett inte endast begränsat stöd 

för bifall till åtalet. Den huvudsakliga uppgift som vid bevisvärderingen åligger 

tingsrätten är dock att ta ställning till om respektive målsägandes uppgifter i förening 

med omständigheterna i övrigt och vad andra målsäganden berättat är såpass 

tillförlitliga att de kan läggas till grund för bifall till respektive åtal. Av betydelse vid den 

prövningen är att bedöma respektive målsägandes trovärdighet i förhållande till Markus 

Halvorsons trovärdighet. Vid denna prövning kan det inte bortses från att Markus 

Halvorsons tillvägagångsätt att trots att han förespeglat att betalning skulle ske inte haft 

någon avsikt att erlägga någon betalning för genomförda sexuella handlingar med 

målsägandena samt att han i vart fall vid de inledande kontakterna med målsäganden i 

flera fall har gett uttryck för att hans syfte med kontaktsökandet i första hand inte har 

varit av sexuell natur trots att det har varit det. Det kan inte heller bortses från att han 

till en början under polisutredningen inte har velat vidkännas att det förekommit 

sexuella handlingar med målsägandena. Han har som en förklaring till att han inte velat 

tillstå detta angett att han trodde att frihetsberövandet av honom skulle hävas. Trots att 

hans förhoppning inte har infriats har han, enligt vad åklagaren har upplyst, under hela 

hösten 2021 vidhållit att det inte förekommit sexuella handlingar. Det framstår som 

anmärkningsvärt att han under så lång tid har vidhållit sin uppgift om att det inte har 

förekommit sexuella handlingar. Som tidigare nämnts har Markus Halvorson anpassat 

sina uppgifter utifrån vad som framkommit i polisutredning. Ett exempel på detta är 

att det vad avser åtalet enligt åtalspunkten 23, enligt vad åklagaren har upplyst, har varit 

först när resultatet från NFC gett vid handen att spermarester från Markus Halvorson 

har påträffats i grenpartiet på Sekretess 8:s trosor som han har tillstått att det har 

förekommit något sexuellt mellan honom och Sekretess 8 och att han då har uppgett 

att han har fått utlösning på hennes mage och bröst.  
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Enligt tingsrättens mening bör den slutsatsen dras av det som anförts beträffande 

Markus Halvorsons trovärdighet att denna är så låg att det ligger nära till hands att 

lämna hans uppgifter utan avseende. 

 

Av betydelse vid bevisprövningen är att Markus Halvorson inte förefaller ha ställt 

frågor om kvinnorna har varit beredda att ha sex med honom innan de sexuella 

handlingarna samt anmärker tingsrätten att det är självklart att utgångspunkten är att en 

kvinna i samband med sexuellt umgänge närhelst har rätt att säga ifrån att hon inte 

längre vill delta och att det då åligger motparten att rätta sig efter det. 

 

Markus Halvorson har som en teori för att kvinnor oriktigt har beskyllt honom för 

sexuella övergrepp anfört att han har utsatts för en komplott av kvinnorna som ska ha 

påverkat varandra att lämna oriktiga uppgifter. Han har därvid hävdat att det är 

Sekretess 26 (åtalspunkten 20) som inlett denna komplott. Genom målsägandenas 

uppgifter har dock framkommit att de med något undantag inte har haft någon kontakt 

med varandra innan eller efter det att polisanmälan har upprättats. Det kan därför 

bortses från den av Markus Halvorson framförda teorin. 

 

Med dessa allmänna ställningstaganden och synpunkter i åtanke övergår tingsrätten till 

att pröva varje enskild åtalspunkt samt anmärker återigen att det är åklagaren som har 

bevisbördan för det som påståtts ha inträffat enligt respektive åtalspunkt och att det 

för att åtalet ska vinna bifall ska vara i praktiken uteslutet att det har tillgått på annat 

sätt än åklagaren har påstått. I de fall det har gjorts gällande att Markus Halvorsons 

handling/handlingar har utgjort våldtäkt eller oaktsam våldtäkt har åklagaren att bevisa 

att omständigheterna har varit sådana att handlingen/handlingarna har utgjort ett 

sådant brott. Åklagaren har alltså bevisbördan för att de sexuella handlingar som 

angetts i åtalet har förekommit och att målsäganden inte har deltagit frivilligt samt att 

Markus Halvorson har haft uppsåt till påstådd gärning alternativt att han varit grov 

oaktsam i förhållande till att målsäganden inte deltagit frivilligt vid genomförandet av 

en eller flera sexuella handlingar. Åklagaren har också bevisbördan för att annan sexuell 

handling än samlag har utgjort en så allvarlig kränkning för målsäganden att 

handlingen/handlingarna är att jämföra med samlag. I fråga om de gärningar som avser 
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köp av sexuell tjänst och som erkänts av Markus Halvorson inskränker sig tingsrättens 

prövning till om hans erkännande vinner stöd av utredningen i övrigt. Detsamma gäller 

de punkter som avser bedrägeribrott. 

  

DOMSKÄL I RESPEKTIVE ÅTALSPUNKT 

 

Åtalspunkt 1, Sekretess 1 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 1 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 3. För det fall 

tingsrätten bedömer gärningarna som oaktsam våldtäkt har Sekretess 1 överlämnat till 

rätten att bestämma ett skäligt skadestånd.  

 

Markus Halvorson har förnekat gärningarna. Han har med hänvisning till sin 

inställning i skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som 

skäliga i och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 1 har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 1  

 

Hon är 25 år och har heltidsarbete på bank. Hon hade kontakt med Markus Halvorson 

på sajten sugardaters.com. Hon hade via vänner fått kännedom om sajten och det de 

berättade var positivt och därför gick hon med på sajten. Det var ca två år före det att 
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hon och Markus Halvorson fick kontakt på sajten. Hon hade då redan träffat flera män 

som hade skämt bort henne med pengar och resor. I en del fall ledde kontakten till att 

de hade sexuellt umgänge och i andra fall inte. Det berodde på om personkemin mellan 

dem stämde. Kontakten mellan henne och Markus Halvorson etablerades genom att 

han skickade ett meddelande till henne på den angivna sajten, vari angavs att han ville 

ha en längre men inte seriös relation, samt upplyste han att han var en framgångsrik 

fastighetsadvokat. Han ville träffa en yngre tjej att umgås med, skämma bort och ha kul 

tillsammans med samt ta med på resor. Vid den tiden var hon inte ute efter en längre 

seriös relation utan hon ville träffa en framgångsrik man som skämde bort henne, tog 

med henne på resor och gav henne en ekonomisk ersättning för det. Hon kommer från 

mellanöstern och enligt kulturen där är det normalt så att mannen står för bl.a. 

familjens ekonomi. För det fall personkemin mellan henne och Markus Halvorson 

skulle ha visat sig stämma hade hon inte varit främmande för att ha sex med honom 

efter att de hade lärt känna varandra. Det berodde på vad man kom överens om. När 

det gäller sex var det förbjudet att på sugardejtingsidan skriva om det. Om det ändå 

skedde hade hon hört att man kunde bli blockerad och att kontot kunde stängas ner.  

 

Markus Halvorson föreslog att de skulle gå till forumet Kik och skriva, vilket de gjorde. 

Hon själv tycker att Kik är ett bättre forum än sugardejtsajten eftersom på Kik 

uppmärksammas man på om det i mobiltelefonen kommer ett meddelande. På Kik 

fortsatte Markus Halvorson att berätta om sig själv. Han förslog att de skulle träffas. 

Hon frågade om de kunde prata på Facetime. Det gjorde hon för att kunna bilda sig en 

uppfattning om den person hon hade kontakt med var den som han utgav sig för att 

vara. De pratade på Facetime en eller två dagar innan hon åkte till Markus Halvorson. 

Denne var fortsatt skrytsam. Det bestämdes att de skulle träffas. Markus Halvorson 

skulle ordna med biljetter för resan till henne Hon skickade sitt riktiga namn till honom 

för att han skulle kunna kolla upp henne och ordna med biljetter. Hon ställde en fråga 

om när hon skulle åka hem. Markus Halvorson sa då att han skulle ordna med biljetter 

för hemresan när hon var på plats. Det var inte bestämt att hon skulle sova över hos 

Markus Halvorson. När det gäller pengar var det hela tiden Markus Halvorson som tog 

upp den frågan. Hon föreslog inget när det gällde pengar. Han frågade om hon ville ha 
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pengar på ett kort eller på sitt konto. Hon visste från sitt arbete att det inte är okej att 

använda en annans kort eftersom ett kort är personligt.  

 

Det visade sig att tåget var inställt och då skickade Markus Halvorson istället en 

bussbiljett till henne. Hon åkte buss från Stockholm till Karlstad. Därefter åkte hon tåg 

till Arvika och var framme runt 21-tiden. Markus Halvorson mötte henne i Arvika. 

Han hade sagt att han var i 40-årsåldern. När hon träffade honom sa han att han var 46 

år. Han var sig lik, men hon fick uppfattningen att han var äldre. Hon tror att han hade 

tagit foton på sitt ansikte i gynnsamma vinklar och visat henne för att han skulle se 

yngre ut än han var. Hon reagerade på hans klädstil och enligt hennes uppfattning 

skulle han ha haft dyrare kläder på sig om han var så framgångsrik som han hade sagt. 

Markus Halvorson hämtade henne i bil och de åkte direkt till O´learys och åt middag. 

Under måltiden påstod Markus Halvorson att han var halvspansk. Hon frågade honom 

om han kunde prata spanska, varvid han svarade att han pratade spanska flytande. En 

servitris kom fram till bordet och Markus Halvorson, som hon har förstått det, pratade 

spanska med henne, men servitrisen kunde tydligen inte prata spanska. Det kom fram 

en man till bordet. Mannen var arg och sträckte sig över bordet samt yttrade till 

Markus Halvorson att de behövde prata nu samt frågade efter sina pengar som Markus 

Halvorson var skyldig honom. Markus Halvorson och mannen gick iväg någon minut 

och när han kom tillbaka till bordet sa han att mannen var berusad och att denne hade 

tagit fel på person samt tillade att han inte hade någon skuld. Hon fick en känsla av att 

Markus Halvorson inte var den person som han utgav sig för att vara om han var 

skyldig personen pengar. Hon hade svårt att avgöra om Markus Halvorson hade ljugit 

eller om det bara var otur att händelsen inträffade.  

 

Hon hade inte känt till att hon skulle åka till Åmotfors tillsammans med Markus 

Halvorson. Han hade nämnt Arvika och att han bodde i en villa en bit från Karlstad. 

Det var en ganska lång bilresa från Arvika till Åmotfors och hon visste inte var hon 

var. Under bilresan fortsatte Markus Halvorson att skryta om sig själv. Han sa att han 

var fastighetsadvokat. Han nämnde att han ägde hotell samt spa-och skönhetskliniker. 
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Den person som åberopats som vittne i målet och benämns Jessica är hennes väninna. 

Hon hade berättat för Jessica att hon skulle resa bort och träffa en okänd man i en 

främmande stad. Hon hade fått ett sms från Jessica som frågade var hon var och bad 

henne att på WhatsApp skicka ett sms meddelande som visade var hon befann sig, 

vilket hon gjorde. Jessica kunde därefter följa hennes resväg i sin mobiltelefon. När 

hon och Markus Halvorson satt i bilen på väg till Åmotfors ringde Jessica till henne 

igen och frågade hur det går samt tillade att hon hade sett att hon hade färdats en 

längre sträcka sedan hon hade lämnat uppgift om sin position. Hon svarade bara att de 

hade ätit på en restaurang och att de var på väg hem till mannen. Markus Halvorson 

frågade henne om hon hade fyllt läpparna och med vilket ämne. Hon berättade att hon 

hade gjort det och nämnde ämnet. Markus Halvorson yttrade att det var en skitprodukt 

och att hon skulle få åka till hans skönhetsklinik och fylla ut läpparna med ett mer 

hållbart ämne, som också skulle var bättre för kroppen. Markus Halvorson påpekade 

också att han tyckte att hon var överviktig. Han sa att han kunde ordna med 

fettsugning och ta bort fettceller så att det inte skulle uppkomma fett på armarna i 

fortsättningen. Han pekade i samband med det på hennes armar. Det kändes för henne 

som ett personangrepp från Markus Halvorsons sida och fick henne att må ”skit”. Hon 

ville därefter inte vara kvar tillsammans med Markus Halvorson och när de hade stigit 

ur bilen memorerade hon registreringsnumret på Markus Halvorsons bil .När han inte 

såg det skrev hon in numret i sin mobiltelefon. Hon lade märke till att det var stökigt i 

trädgården. Markus Halvorson berättade att han höll på att bygga en pool.   

 

De gick in huset och Markus Halvorson visade henne runt. Han visade henne bl.a. sitt 

gym. Han tog inte med henne till alla rum utan sa att vissa rum var privata och att hon 

inte fick gå in där. Han visade bilder från en tid när han skulle ha varit fotomodell i 

USA. Hon ville vara artig och sa att Markus Halvorson hade varit fin och att hon 

kunde tänka sig att han hade varit fotomodell. Även om hon inte skulle ha tyckt det så 

skulle hon ha sagt det. Hon ville inte såra honom och höll därför med honom. Hon 

ville komma från platsen, men ville göra det på ett snyggt sätt.  

 

Hon tror att de sedan satte sig i vardagsrummet på övervåningen. Efter en liten stund 

sa Markus Halvorson att han var hungrig. De gick ner till köket. Markus Halvorson 
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gjorde mackor till sig själv. Hon var inte hungrig eftersom de nyss hade ätit så hon åt 

ingenting. Hon la märke till att det var mycket mat i kylskåpet för en ensamstående 

person och påpekade det. Markus Halvorson sa att det alltid ska finnas mycket mat 

hemma. När de var i köket ringde Jessica till henne igen. Jessica frågade hur det var. 

Hon svarade att de hade kommit fram och att allt vara bra. Hon kände redan då ett 

visst obehag, men hade ännu inte till Markus Halvorson gett uttryck för att hon ville 

åka hem.  

 

Därefter återvände de till vardagsrummet på övervåningen. Markus Halvorson frågade 

henne om hon ville ha något att dricka, varvid hon svarade nej. Trots det hämtade han 

en flaska rött vin och två glas. Markus Halvorson hällde upp vin i glasen. Hon rörde 

inte sitt glas. Det var smutsigt och det fanns rester från läppstift på glaset. Markus 

Halvorson drack litet från sitt glas. Hon upplevde det som att han inte drack ur hela 

glaset. Hon nämnde för Markus Halvorson att hon ville åka hem och frågade om det 

gick något nattåg, varvid han svarade att hon väl skulle sova i huset. Hon uppgav att 

det var ju första gången de träffades och att det var mer bekvämt om hon åkte hem så 

kunde de träffas en annan gång. Markus Halvorson tyckte att hon var löjlig och sa åt 

henne att sluta med det. De satt i soffan. Markus Halvorson lade handen på hennes lår 

och smekte låren. Han var klängig på henne. Hon försökte få tag i hans händer för att 

få bort dem. Han uppmanade henne igen att inte vara löjlig. Därefter reste han sig och 

yttrade att han skulle föra över pengar till henne. Hon frågade honom om han skulle 

swisha pengar till henne. Markus Halvorson sa att han inte hade swish och frågade 

efter hennes kontonummer. Han skulle gå till kontoret. Hon frågade om hon skulle 

följa med. Markus Halvorson svarade att hon inte fick följa med eftersom han hade 

privata saker där. Hon kollade upp om Markus Halvorson hade swish. Det hade han, 

men det var ett annat namn angivet där än det som han hade uppgett. Han hade sagt 

att hans efternamn var Hernadez, men swishkontot tillhörde en person med 

efternamnet Halvorson. Då förstod hon att han hade ljugit för henne och ville komma 

från huset. Hon sa det till honom och frågade honom om han kunde skjutsa henne till 

Arvika. Hon visste inte då att det fanns en tågstation i närheten av Markus Halvorsons 

bostad. Markus Halvorson sa att han inte kunde köra henne eftersom han hade druckit 

vin. Hon hade bara sett honom dricka litet vin. Han hade inte ens druckit ett helt glas 
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vin så han borde ha kunnat köra henne. Hon frågade om han hade någon granne som 

han hade bra kontakt med som möjligen skulle kunna skjutsa henne. Markus 

Halvorson svarade att han inte hade någon granne och att han också ägde huset som 

låg närmast hans hus. Hon frågade honom om han hyrde ut det huset och fick till svar 

att han hade köpt huset för att han inte ville ha några grannar.  

 

Markus Halvorson pekade på ett gevär som stod lutat mot väggen till höger bredvid 

TV:n. Geväret liknade det gevär som finns på bild i förundersökningen. Hon frågade 

Markus Halvorson om vapnet var laddat. Markus Halvorson svarade att det ska det 

alltid vara och tillade att man ska alltid ska ha pistol och gevär, särskilt när man bor i 

hus. Hon frågade honom om han jagade och fick till svar att han inte jagade djur. Hon 

ställde inte någon mer fråga om geväret, men tolkade hans svar som att han menade att 

han jagade människor. Hon hade trott att det var ett prydnadsvapen. Hon reagerade på 

att geväret fanns där det var. Hon har släktingar som har vapen och de förvarar vapnen 

i låst skåp. Hon uppgav att hon skulle kontrollera om det gick att få tag på en taxi. I 

anslutning till det yttrade Markus Halvorson att hon inte skulle ta sig många meter 

”härifrån” innan han kommer med sitt gevär. Hon gav då upp hoppet om att kunna 

lämna huset den kvällen. Hon tänkte att Markus Halvorson ändå till slut skulle få som 

han ville. Hon uppfattade det som ett dödshot när Markus Halvorson pratade om 

geväret. Hon hade upprepat gjort klart för Markus Halvorson att hon ville åka hem 

och han hade uppmanat henne att inte vara löjlig och sluta vara barnslig. När han 

hotade henne med geväret kände hon dödsångest. Hon hade också i tankarna att 

Markus Halvorson hade pratat om byggjobbare och bygga pool. Hon tänkte att han 

skulle kunna begrava henne under poolen. Hon skämdes också för att hon som är en 

vuxen kvinna hade försatt sig i en sådan situation som hon befann sig i. Markus 

Halvorson fortsatte att prata som om han inte hade hotat henne. Hennes rädsla tog 

över och hon visste inte vad hon skulle göra. Markus Halvorson hade definitivt lyckats 

skrämma upp henne. Hon var rädd. Hon var skakig i rösten. Från att ha tjatat om att 

hon ville åka hem gjorde hon som han sa. Han fortsatte skryta om sig själv. Han var 

klängig på henne. Hon hade tidigare bett att få ett eget rum i huset. Han sa att hon inte 

skulle vara löjlig och barnslig. Han pekade på sovrummet och vägledde henne dit. Hon 

sa till honom att hon inte ville och tillade att kanske nästa gång de ses och han skulle 
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tänka på att detta är första gången de träffas och att det kändes för tidigt. Hon fick till 

svar att hon skulle sluta vara löjlig och barnslig. Han sa också att det skulle gå fort. 

Hon sa hela tiden på vägen till sovrummet att hon inte ville. Hon var rädd och hennes 

röst var skakig. Hon var i chock.  

 

I sovrummet fanns en dubbelsäng. Hon tror inte att ljuset i sovrummet var tänt, men 

minns att det kom ljus från vardagsrummet och hallen. I sovrummet började Markus 

Halvorson ta på henne och smeka hennes lår samt uppmanade henne att ta av sig 

kläderna. Hon sa till honom att hon inte ville och att det var första gången de träffades. 

Markus Halvorson sa till henne att skärpa sig samt vända sig om och lägga sig på 

magen på sängen. Hon vågade inte göra annat än han sa. Hon trodde att hon inte 

skulle komma levande därifrån. När hon låg på sängen tog Markus Halvorson av henne 

byxor och trosor. Markus Halvorson stod upp när han drog av hennes byxor och 

trosor. Markus Halvorson hade bytt om till mjukisbyxor när de kom till huset. Han 

drog ner sina byxor. Hon kände sig äcklad. När hon låg på magen hade hon sitt ansikte 

mot täcket. Hon sa flera gånger att hon inte ville. Markus Halvorson lade sig på henne. 

Han kändes tung. Markus Halvorson körde in sin penis i hennes vagina och gjorde 

samlagsrörelser. Hans penis var hård och han tryckte in hela penisen i hennes slida. 

Hon har enligt vad som noterats från polisförhör med henne sagt att hon uppfattade 

att han hade stånd, men att penisen inte var jättehård. Hon visste inte hur hon skulle 

beskriva det. Det gjorde ont i underlivet på henne. Han förde sin penis in och ut i 

hennes slida. Han andades tungt och lät upphetsad. Samlaget pågick under ungefär 15 

minuter och under den tiden sa hon ingenting. Hon rörde sig inte utan låg stilla som en 

”död fisk”. Markus Halvorson sa inte heller något. Markus Halvorson fick utlösning i 

hennes vagina. Samlaget hade inte föregåtts av något smekande på henne utan han la 

sig bara på henne och förde in sin penis i hennes vagina. 

 

Därefter gick Markus Halvorson till vardagsrummet. Han sa inte heller då något. Hon 

själv gick till badrummet och sköljde av sig. Det rann vätska ner på hennes lår. Hon 

satte på sig trosorna och byxorna. Hon mådde dåligt. Hon kände sig äcklad, rädd och 

chockad. Hon ville inte vara kvar. Hon vågade inte springa ut från huset. Hon visste 

inte om det fanns människor i närheten. Han hade ett gevär med skott i. Hon tänkte 
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hela tiden på att hon skulle kunna hamna under poolen i trädgården. Markus 

Halvorson var iskall och det skrämde henne än mer.  

 

Markus Halvorson ropade från vardagsrummet att hon skulle komma och sätta sig 

bredvid honom i soffan. Han betedde sig som om ingenting hade hänt. Hon satte sig i 

soffan. De pratade säkert om någonting, men hon kan inte minnas vad som kan ha 

sagts. Hon var i chock. Hon ville inte sitta kvar bredvid Markus Halvorson i soffan. 

Hon frågade om hon kunde få ett eget rum i huset. Det hade hon som sagt också bett 

om tidigare under kvällen. Markus Halvorson svarade att hon hade kommit från 

Stockholm för att träffa honom.  

 

Hon gick sedan till sovrummet och lade sig på ena sidan av dubbelsängen. Hon ägnade 

sig åt sin mobiltelefon. Markus Halvorson kom in i sovrummet och lade sig bredvid 

henne i dubbelsängen. Han rörde henne inte då utan låg på sin sida av sängen. Han sa 

ingenting. Hon måste ha somnat. Markus Halvorson väckte henne genom att ta tag i 

hennes ena axel och ruska henne. Han sa att han ville ha sex. Han sa åt henne att vända 

sig om så att hon blev liggande på magen. Hon var rädd. Hon sa till honom att hon 

inte ville. Hon yttrade ”nej snälla jag vill inte, det räcker, jag vill inte”. Markus 

Halvorson uppmanade henne igen att hon inte skulle var barnslig och att hon skulle 

sluta och att det skulle gå fort. Därefter hände samma sak igen. Hon låg med ansiktet 

mot täcket. Han drog av hennes byxor och trosor, lade sig på henne och förde in sin 

penis i hennes slida samt genomförde ett samlag under ca 15 minuter, varvid han 

återigen fick utlösning i hennes vagina. Under samlaget rörde hon sig inte. Markus 

Halvorson hade stånd. Vid det samlaget gjorde det mera ont än vid det första samlaget. 

Därefter var skeendet detsamma som vid det tidigare tillfället. Markus Halvorson gick 

till vardagsrummet och satte sig. Hon gick till badrummet och sköljde av sig och tog på 

sig kläderna. 

 

Hon återvände till sovrummet. Markus Halvorson kom dit och frågade henne om hon 

ville åka hem. Hon svarade att hon jättegärna ville göra det. Markus Halvorson sa att 

han skulle gå till kontoret och beställa en biljett åt henne. Hon sa att han inte behövde 

göra det utan att det räckte att han körde henne till tågstationen, varvid Markus 
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Halvorson sa att stationen låg nära huset och det bara skulle ta några minuter att gå dit. 

Markus Halvorson bokade resan. Hon tog sina saker och gick direkt till tågstationen. 

Hon var rädd hela tiden och tänkte att det var en fälla. Hon minns att hon tänkte att 

Markus Halvorson kanske hade hämtat henne i Arvika för att hon skulle tro att det var 

långt till tågstationen och att hon därför skulle vara tvungen att stanna kvar hos 

honom.  

 

På tåget på väg hem ringde hon till Jessica. Hon kände sig våldtagen, kränkt och 

kidnappad. Hon var i chock. Hon hade gått in i huset som en människa och lämnat 

huset som en annan människa. Hon kände att hon inte var densamma personen som 

hon hade varit när hon hade kommit in i huset. Hon förmådde sig inte att berätta för 

Jessica vad som hade hänt.  

 

Hon har svårt att uppskatta när de olika samlagen ägde rum, men i vart inom någon 

timme innan hon gick till tågstationen utförde han det andra samlaget. Hon kände 

alltså smärta vid båda samlagen. Hon sökte inte någon läkarvård för smärtorna. 

 

Hon ville ta reda på vem den person som hade utsatt henne för de sexuella 

övergreppen var. Dagen efter att hon hade kommit hem försökte hon ringa till Markus 

Halvorson, men han svarade inte. Hon skickade då ett sms till numret och lade till en 

emoji med hjärtan för att han inte skulle tro att hon var arg. Hon ville att han skulle 

säga förlåt. Det visade sig att han hade blockat hennes nummer. Hon gjorde en del 

efterforskningar för att ta reda på vem som hade utsatt henne för övergreppen. Hon 

hade registreringsnumret på bilen och den var registrerad på en kvinna som heter 

Jorunn. Hon lyckades med hjälp av Jessica få reda på kontaktuppgifter till Jorunn och 

skrev till henne om att hon hade blivit utsatt för sexuellt övergrepp av en man som 

Jorunn kanske kände, men fick inget svar. Hon funderade inte på att göra en 

polisanmälan. Markus Halvorson hade sagt att han var advokat och hon tänkte att det 

inträffade kunde vändas mot henne.  

 

Hon försökte förtränga det inträffade. Hon hade svårt att koncentrera sig. Hon var 

stressad. Hon blev sjukskriven en månad i oktober 2020 på grund av det inträffade. 
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Hon hade aldrig tidigare varit sjukskriven på grund av stress. Läkaren ville förlänga 

sjukskrivningen, men hon avstod från det eftersom hon ville tillbaka till sitt arbete. 

Hon har också haft kontakt med en psykolog några gånger. Hon berättade inte för 

psykologen om anledningen till att hon behövde hjälp, men anledningen var att Markus 

Halvorson hade utsatt henne för sexuella övergrepp. Hon kände sig inte mogen för att 

berätta det. Eftersom hon inte nämnde anledningen till att hon hade sökt hjälp hos 

psykologen tyckte hon att det inte var någon idé att fortsätta kontakten. Hon mår 

fortfarande dåligt på grund av det inträffade. Hon har tappat tilliten till människor och 

känner att hon behöver hjälp för att kunna bearbeta händelserna. Hon mår också dåligt 

över att det är flera kvinnor som har utsatts för brott av Markus Halvorson och tänker 

att om hon hade vågat göra en polisanmälan hade andra kanske inte utsatts efter 

henne. Hon känner ångest över det. 

  

Hon tog emot ett samtal från en polis den 9 september 2020. Hon fick reda på att 

hennes namn förekom i en utredning och att det fanns uppgift om beställning av 

resebiljetter till henne. Polisen nämnde också ett namn på en man som förekom i 

utredningen och ville veta om hon kände honom. Hon berättade att hon hade träffat 

honom en gång och att hon hade rest till honom med buss. Hon frågade om mannen 

var frihetsberövad och när hon fick det bekräftat berättade hon att hon hade blivit 

våldtagen av mannen. Det var första gången hon berättade för någon att hon hade 

blivit våldtagen av Markus Halvorson 

 

Inte vid något av samlagen hade Markus Halvorson använt något skydd och ordet 

kondom nämndes inte. Hon var orolig för att hon kunde ha drabbats av en 

könssjukdom. Hon uppsökte en klinik och tog prover. Det visade sig att hon inte hade 

någon könssjukdom. Hon testade också negativt för HIV.  

 

Under den konversation som Markus Halvorson och hon hade haft var det inte vid 

något tillfälle tal om sex eller sex i utbyte mot ersättning. Hon tänkte att om det kändes 

bra och om hon och Markus Halvorson ”klickade” med varandra hade hon inte haft 

något emot att sova i hans bostad. De kom dock aldrig överens om att hon skulle sova 

över i hans hus. Om det inte hade känts rätt hade det känts bra för henne åka hem eller 
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ta in på ett hotell. Med tanke på att Markus Halvorson visade sig vara så mycket äldre 

än henne visste hon att hon inte skulle känna en sådan sexuell attraktion till honom att 

det skulle leda till att de hade sex med varandra. När det gäller konversation om pengar 

så nämnde Markus Halvorson detta. Hon sa åt honom att han inte skulle betala något. 

Markus Halvorson frågade om 18 000 kr var okey och skrev till henne att hon skulle 

skicka sitt kontonummer och det var anledningen till att hon frågade honom om han 

skulle betala i förskott. Hon tänkte att han var en generös man och att han ville visa det 

för att få vara tillsammans med henne. Det var inget tal om vad Markus Halvorson 

skulle få för pengarna. Om det inte hade ”klickat” mellan dem så hade hon inte ansett 

att han skulle betala något till henne. Hon reagerade inte på beloppet som sådant. Hon 

har tidigare fått vara med män på resor med ett värde som överstiger det beloppet.   

 

Hon har inte under förundersökningen känt till att det finns flera målsägande i målet. 

Det fick hon reda på i samband med att hon tog del av stämningsansökan. Hon känner 

inte någon av de andra målsägandena och hon har inte haft kontakt med någon av 

dem. Hon har inte läst någon artikel på Flashback som varnat för Markus Halvorson. 

 

Hon har fortfarande en aktiv profil på sugardaters.com. Hon har inte varit inne på den 

på flera månader. Hon kommer ihåg sitt profilnamn. När polisen frågade om 

profilnamnet kanske hon inte mindes det.  

 

Markus Halvorson  

 

Han känner igen Sekretess 1 nu när han ser henne och han träffade henne på 

sugardaters.com. Det var inte många personer han pratade med på applikationen Kik, 

men detta var en av dem. Temat vid deras kontakt var plastikkirurgi och pengar. Hon 

skulle få skönhetsingrepp så som brazilian buttlift, läppar och fettsugning och det 

samtalades hela tiden om det. Det var fråga om köp av sex och de var överens om att 

de skulle ha oralsex om de hade kemi. Allt handlade om pengar och varje gång de 

pratade i telefon pratade hon om pengar. Hon swishade honom en krona vid ett 

tillfälle för att se om han hade swish då han hade uppgett att han inte har det.  Hon 
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ville också gå med in på kontoret för att få se överföringen, men han ville inte att 

någon skulle gå in på hans kontor.  

 

Aktuell dag ringde Sekretess 1 eftersom det var något fel med tåget och hon var 

tvungen att ta en buss istället. Han ville inte att någon skulle åka tåg till Åmotfors då 

han har sambo och det såg dumt ut att hämta en ung tjej så nära bostaden. Hon kom 

fram sent och de åkte och åt. Han har tidigare sagt till polisen att det var antingen 

thairestaurangen eller O’learys, men nu när han sett Sekretess 1 minns han att det var 

O’learys. Det var aldrig någon dålig kemi mellan dem och de var eniga om att åka hem 

till honom. När de var hemma drack han kaffe och hon drack ett glas vin. Hon satt 

med sin telefon hela tiden och kunde ha ringt eller sms:at vem som helst. Dessutom låg 

det ett hotell 300 meter från bostaden.  

 

De hånglade och gick sedan in i sovrummet där han hade oralsex med henne och hon 

hade oralsex med honom. Klockan var då ett på natten. Han kan inte få fullt stånd, den 

blir inte hård. Han får inte in den och det går inte att fullfölja en vaginal penetration. 

Sekretess 1 ljuger om att det har varit fråga om vaginal penetration vid två tillfällen. 

Det är helt omöjligt för honom att få stånd, penetrera vaginalt och sedan få utlösning. 

 

Efter oralsexet hämtade Sekretess 1 mat i kylskåpet och gick sedan vidare ut på 

terrassen där hon pratade i telefon. Hon stannade där under 10-15 minuter och han 

gick tillbaka upp med sitt kaffe. Hon sov sedan i sängen. Han tittade på film och sov 

på soffan. Morgonen därpå åkte hon hem.    

 

Kikarsiktena har han köpt i Karlstad i ett stånd och det är endast leksaker. Han har 

jobbat som livvakt på Protection service i Norge i många år och slutade 2016. Om han 

har sagt i polisförhör att han tjänade en miljon om året på det jobbet stämmer det. Han 

jobbade från och till och jobbade mest svart. Han har jobbat svart eftersom han bara 

får ersättning från NAV. Sms:et till sin flickvän Jorunn om skjutningen handlade om 

att han skulle skjuta tillsammans med Geir. Han vet inte vad Geir heter i efternamn 

och de har bara känt varandra ett par år. Han besökte sin familj för cirka fem år sedan 

senast och hälsade då på sin bror. Han har aldrig hört att hans brors gevär ska ha blivit 
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förlustanmält och han vet inte hur det har försvunnit. Han vet bara att hans bror fick 

ärva gevär från deras far eftersom denne var jägare och hade gevär. Han har inte haft 

något gevär hemma. 

 

Jourunn är hans flickvän sedan 10 år tillbaka. De träffas varje dag och hon kommer 

hem till honom och lagar middag. Det gjorde hon även under denna period. Det är 

hennes hus i Åmotfors. Han bodde endast där för att gränsen till Norge var stängd. 

Han köpte huset för Jorunns pengar och skrev sedan över huset på Jorunn. Då han är 

en bedragare begärde Jorunns familj att allt skulle skrivas på henne. Det stämmer att de 

har försökt köpa grannfastigheten. Jorunn skulle köpa den då hon har pengar och den 

har stått tom. Det är Jorunn som Sekretess 1 har skickat ett meddelande till. Det gjorde 

hon endast för att hon ville ha pengar. Hon skrev också att hon har utnyttjats sexuellt 

endast för att hon ville ha pengar. Flera målsäganden har sagt att de ska anmäla honom 

och att de har pratat ihop sig med varandra.  

 

Jessica  

 

Hon lärde känna Sekretess 1 på en fest. Hennes dåvarande pojkvän var Sekretess 1:s 

arbetsgivare och när hon gjorde slut med sin pojkvän fortsatte hon och Sekretess 1 

ändå att umgås. De hade en nära relation fram till 2020 och pratade med varandra 

nästan varje dag. Eftersom hon fick ett nytt jobb och en ny pojkvän gled hon och 

Sekretess 1 isär, men de träffas fortfarande och har kontakt ungefär en gång i månaden.  

 

Hon visste att Sekretess 1 skulle träffa en man vid aktuellt tillfälle. Mannen hade sagt 

att han var förmögen och att han skulle ta med Sekretess 1 på resor då han hade ett 

jobb som krävde att han reste. Hon skulle vara hans sällskap och han skulle stå för mat 

och boende. Det är mycket möjligt att Sekretess 1 skulle få mellan 20 000 och 30 000 

kronor, men hon minns inte att Sekretess 1 har sagt det till henne. Hon vet att 

Sekretess 1 gillar män som har det gott ställt och kan utlova en trygg framtid så det var 

absolut något som skulle ha kunnat locka henne. Mannen hade synpunkter på Sekretes 

1:s kropp och hade kommenterat vad som kunde ändras. Hon minns inte nu om det 

var bröst, men de hade haft en diskussion och han hade sagt att han kunde erbjuda 
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skönhetsoperationer, vilket Sekretess 1 var litet intresserad av. Som hon förstod det 

skulle de träffas för att se vad det kunde leda till och Sekretess 1 tänkte lära känna 

honom. De skulle inleda en längre kärleksrelation eller så skulle Sekretess 1 hålla 

honom sällskap tills det blev en kärleksrelation.  

 

Det hade inte hänt förut att Sekretess 1 åkte så långt och hon kände sig därför lite 

överbeskyddande. Hon tyckte det var lite konstigt och ställde många frågor om 

mannen och hon ville ha koll på när och hur Sekretess 1 skulle ta sig dit och Sekretess 

1:s GPS-positionering. Sekretess 1 hade aldrig varit i Karlstad och var därför rädd att 

det inte skulle finnas någon som kunde hjälpa henne om något skulle hända. Om hon 

visste var Sekretess 1 skulle befinna sig kunde hon skicka hjälp. Hon vet att Sekretess 1 

och mannen hade en tillräckligt bra relation. Mannen skulle stå för biljetterna. Det var 

något om Norge och ett fint hus som han ville visa. De skulle umgås med varandra 

hemma hos honom. Hon vet inte var han bodde eller vart Sekretess 1 skulle åka. Hon 

har för sig att det var Karlstad, men hon har inte koll på städer.  

 

Hon fick reda på vilken dag och plats och hade Sekretess 1:s GPS. Hon kunde se när 

Sekretess 1 kom fram. Hon visste att de skulle träffas på O‘learys och tog för givet att 

de skulle äta. Hon har för sig att hon visste det redan innan Sekretess 1 åkte iväg. Hon 

ringde upp när hon såg att Sekretess 1 hade kommit fram och fick då veta att hon hade 

blivit hämtad på centralen och att de hade åkt till O´learys. Samtalet pågick kanske i 

fem minuter. Hon minns inte om det var hon eller Sekretess 1 som ringde när de hade 

ätit klart, men hon fick en bekräftelse på att det gick bra och att de skulle åka hem till 

honom. Det samtalet pågick inte mer än en minut. Hon ville bara dubbelkolla att allt 

var bra. Hon kände sig otrygg att de skulle åka från ett publikt till ett privat område. 

Hon kollade hela tiden på GPS:en och såg hela resan till mannens bostad. Efter det 

ringde hon inte mer eftersom hon inte ville störa. Hon skickade endast något sms och 

frågade om allt var okej. Hon tror att det sista samtalet var när Sekretess 1 satt i bilen 

och om hon ringde ytterliagre gånger kan hon inte ha fått något svar.  

 

Som hon hade förstått det hade Sekretess 1 förhoppningar om att stanna och ha en 

trevlig dag dagen efter, men det var inget bestämt. Sekretess 1 ringde tidigt dagen efter 
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och berättade att han hade slängt ut henne och köpt en biljett hem. Sekretess 1 satt på 

tåget när hon ringde och samtalet varade i kanske 20 minuter. Det kändes konstigt och 

hon märkte att det var något och att Sekretess 1 var upprörd. Sekretess 1 pratade 

snabbt och var irriterad och arg. Hon var ifrågasättande som när någon behandlat en 

illa. Sekretess 1 berättade att hon inte kunde nå mannen längre och hon förstod då att 

det inte gått så bra om han inte ville ha med henne att göra. Sekretess 1 uppgav inte att 

hon hade blivit illa behandlad mer än att det var en obehaglig situation där hon kände 

sig utnyttjad eftersom han hade blockat henne. Sekretess 1 kände sig sexuellt utnyttjad 

eftersom hon hade haft samlag och sedan blivit behandlad illa. Hon har enligt vad som 

noterats från polisförhör med henne sagt att det bara handlat om sex och att Sekretess 

1 var upprörd och ledsen. Hon känner igen att hon sagt det vid polisförhöret.  

 

Sekretess 1 ville få kontakt med honom för att konfrontera honom och prata om 

ouppklarade saker. Hon vet inte vad Sekretess 1 ville säga. Hon försökte hjälpa till och 

ställde frågor om hans namn, hans registreringsnummer och hans adress. Hon sökte på 

Google Maps och sökte efter registreringsnumret på bilen, men hon hittade aldrig 

något. Sekretess 1 var upprörd under en lång period efter besöket hos mannen och det 

diskuterades varje gång de sågs. 

 

Sekretess 1 har nu berättat att det handlar om en våldtäkt. Hon berättade detta samma 

dag eller dagen innan polisen kontaktade Jessica. Sekretess 1 berättade då att det var 

flera tjejer som hade råkat ut för samma sak och att Jessica skulle kunna användas som 

vittne eftersom hon visste om det. Hon berättade inte mer i detalj än att hon hade 

blivit sexuellt utnyttjad. Hon minns inte exakt hur sekretess 1 uttryckte sig, men hon 

förstod det som att hon hade blivit våldtagen. Hon vill minnas att Sekretess 1 använde 

ordet våldtäkt. Hon var upprörd och nedstämd och pratade långsamt när hon 

berättade. Det var polisen som hade kontaktat Sekretess 1 och det kändes bra från 

hennes sida att mannen skulle bli tagen och ställas till svars. De var chockade över att 

det var så många kvinnor som hade blivit utsatta. Hon vet att hon fick reda på det sent 

och det måste ha varit när hon blev kallad till tingsrätten som vittne och hon ringde 

Sekretess 1 och frågade om det. Hon är mer säker på att det var efter kallelsen till 

tingsrätten än att det var innan polisförhöret som hon fick veta det.   
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Adam Björklund  

 

Han ä polis. Han tog kontakt med flera personer som skulle kunna vara målsäganden i 

ärendet. Han vågar inte svara på hur många han kontaktade, men det var ganska 

många. Han minns ett tillfälle specifikt då han var på väg hem från jobbet och satt i 

bilen. Han fick kontakt med en målsägande som han tror är Sekretess 1. Han minns 

Sekretess 1:s namn. Det var ingen mer målsäganden som han pratade med efter 

arbetstid. Antingen ringde hon eller så skickade hon ett sms. Han hade förmodligen 

försökt kontakta henne tidigare under dagen. Han minns inte exakt om han hade ringt 

med sitt telefonnummer eller skickat sms och berättat vem han var och att han sökte 

kontakt. Om det framgår i PM:et att Sekretess 1 ringde upp honom stämmer det. De 

samtalade och han upprättade en anmälan och ett PM med uppgifterna de pratat om 

dagen efter. Datum och tidpunkt i PM upprättas vid den tiden PM:et startas. Oftast 

upprättas anmälan innan PM:et eftersom PM:et då kan sparas i anmälan. Han skulle ha 

ändrat datum och tid till dagen innan, men det glömdes nog bort. Han minns att 

Sekretess 1 var på jobbet och ville gå undan. Exakt vad som sades har han nog skrivit i 

sin anmälan. Sekretess 1 tyckte det var jobbigt och hon ville inte ha ett förhör utan 

målsägandebiträde. Han minns inte PM:et idag, men han har skrivit det utifrån det 

samtal de hade. Det är Sekretess 1 som har berättat det som framgår av PM:et. Han 

minns inte hur länge samtalet pågick. Han gjorde noteringar på ett papper under 

samtalet. Han tror inte han hade någon mer kontakt med Sekretess 1. Han 

presenterade sig givetvis för målsäganden, men han minns inte hur mycket han sa om 

ärendet när han ringde. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Vad först gäller vilken typ av sexuella handlingar som har förekommit mellan Markus 

Halvorson och Sekretess 1 kan konstateras att Sekretess 1 har uppgett att Markus 

Halvorson har utfört två vaginala samlag med henne i sovrummet; ett på kvällen och 

ett senare på natten samt att Markus Halvorson har uppgett att han och Sekretess 1 på 

kvällen i soffan i sovrummet vid 01-tiden har utfört oralsex på varandra. 
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Sekretess 1 har lämnat en lång och detaljerad berättelse om vad som har förekommit i 

samband med hennes besök hos Markus Halvorson och hennes berättelse bedömer 

tingsrätten vara fri från motsägelser och svårförklarade moment. Den uppfyller väl de 

krav som kan ställas på en målsägandes berättelse för att den ska kunna läggas till 

grund för bedömningen. Sekretess 1 har också på tingsrätten lämnat ett bestående 

inryck av att hon har velat förmedla riktiga uppgifter. Det är uteslutet att hon kan ha 

misstagit sig i fråga om vad som förekommit för det fall hon har utsatts för de sexuella 

handlingar som hon har påstått. Hennes uppgifter om vilken typ av sexuella handlingar 

mellan henne och Markus Halvorson som det har varit fråga om vinner stöd av att hon 

enligt vad vittnet Jessica uppgett om att hon berättat att hon hade känt sig sexuellt 

utnyttjad eftersom hon haft samlag och sedan blivit illa behandlad. Tingsrätten har 

också svårt att se att Sekretess 1 har haft någon anledning att oriktigt uppge att det har 

förekommit samlag mellan Markus Halvorson och henne.  

 

Vad gäller Markus Halvorsons trovärdighet och tillförlitligheten av hans uppgifter har 

tingsrätten tidigare funnit att han har en låg trovärdighet och att nivån på 

tillförlitligheten av hans uppgifter också är låg. Hans påstående om att han inte har 

varit kapabel att utföra ett vaginalt eller analt samlag har motbevisats. Med beaktande 

härav och med hänsyn till vad som i övrigt anförts under rubriken Allmänna 

överväganden ovan finner tingsrätten styrkt att de sexuella handlingar som förekommit 

har varit två vaginala samlag. 

 

Sekretess 1 har noggrant berättat hur samlagen gått till och Markus Halvorsons 

inställning gör att han inte har lämnat någon uppgift som motsäger det som Sekretess 1 

har berättat. Sekretess 1:s uppgifter om hur det gått till vid samlagen ska godtas 

eftersom det saknas anledning att misstro det som hon har berättat i detta avseende. 

Det är alltså utrett att vid det första samlaget på kvällen har Markus Halvorson 

uppmanat Sekretess 1 att lägga sig på magen i sängen och att han därefter tagit av 

Sekretess 1:s byxor och trosor, varefter han genomfört samlaget. Vad gäller det andra 

samlaget har Sekretess 1 väckts av att Markus Halvorson har ruskat om henne och bett 

henne vända sig om på magen. Hon har gjort som hon har blivit tillsagd, varefter 
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Markus Halvorson har tagit av henne trosor och byxor och genomfört samlaget. 

Sekretess 1 har uppgett att hon i anslutning till båda samlagen har uttalat att hon inte 

ville delta. Det saknas anledning misstro denna uppgift. Åklagaren har också gjort 

gällande att Sekretess 1 på grund av underförstått hot från Markus Halvorsons sida inte 

deltog frivilligt. Sekretess 1 har i denna del uppgett att Markus Halvorson har pekat på 

ett gevär i vardagsrummet och att han på fråga från Sekretess 1 om han jagade har 

uppgett att han inte jagade djur och tillagt att han har yttrat att hon inte skulle ta sig 

många meter ”härifrån” innan han kommer med sitt gevär. Det av Sekretess 1 

uppgivna hotet har inneburit ett hot om att Markus Halvorson skulle kunna komma att 

skjuta Sekretess 1 för det fall hon lämnade huset. Såsom nämnts uppfyller Sekretess 1:s 

berättelse de kriterier som ska ställas på en utsaga för att den ska godtas. Enligt 

tingsrättens mening kan det också svårligen tänkas att Sekretess 1 skulle ha kunnat 

fabricera uppgifter om ett sådant hot för det fall det inte har förekommit. Dessutom 

har det vid husrannsakan påträffats kikarsikte och ammunition i Markus Halvorsons 

hem. Att han har eller har haft ett visst intresse för vapen stöds av att han i ett 

meddelande sin sambo Jorunn den 25 augusti 2019 har angett att han skulle till en 

skjutbana. På grund av det anförda är det styrkt att Markus Halvorson har utsatt 

Sekretess 1 för ett underförstått hot. Av ett skriftligt meddelande som Sekretess 1 

skickat till Jorunn framgår att hon har angett att hon blivit sexuellt utnyttjad av en äldre 

man. Det anförda leder tingsrätten till slutsatsen att Sekretess 1 inte har deltagit 

frivilligt vid samlagen. 

 

Sekretess 1 har med fog angett att omständigheterna har varit sådana att hon känt 

allvarlig rädsla. För Sekretess 1 måste den situation hon befann sig i, nämligen ensam 

med en man i ett främmande hus på en okänd ort utan möjlighet att resa hem samt 

utsatts för ett underförstått hot om att Markus Halvorson kunde komma att skjuta 

henne om hon lämnade huset, ha framstått som mycket skrämmande för henne. 

Markus Halvorson har utnyttjat detta vid genomförandet av samlagen och därmed har 

han insett att Sekretess 1 inte har deltagit frivilligt. Åtalet är därmed styrkt och Markus 

Halvorson ska dömas till ansvar för våldtäkt i två fall.  
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Vid ovan angiven utgång i frågorna om skuld och då Markus Halvorson har vitsordat 

skäligheten i sig av begärt skadestånd ska Sekretess 1: skadeståndstalan bifallas. 

 

Åtalspunkt 2, Sekretess 2 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 2 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 4. 

 

Markus Halvorson har förnekat våldtäkt. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i 

och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 2 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 2  

 

Vid den aktuella tiden var hon ca 30 år och ensamstående med en femårig son. Hon 

studerade på universitet och levde på lån och bidrag. Hennes ekonomiska situation var 

ansträngd. Hon blev medlem på sajten sugardaters i början av 2020. Hon blev 

kontaktad av Markus Halvorson. Han hade lagt ut en färdigskriven lång text. I texten 

angav han sitt namn och nämnde bl.a. att han var advokat, att han ägde lägenheter i 

Stockholm och att han var framgångsrik. Han angav att han ville betala 20 000 kr för 

att hon skulle besöka honom. Det var inte tal om sex då utan de skulle mysa. Därefter 

övergick de till att chatta på Kik. Markus Halvorson höjde den erbjudna betalningen till 
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21 000 kr. Han nämnde att 21 000 kr var en vanlig månadslön i Norge. När de talade 

med varandra i telefon var Markus Halvorson tydlig med att han ville ha sex för 

pengarna och berättade att han gillade att slicka. Hon trodde inte på honom att han 

skulle betala 21 000 kr för att prata med honom. Hon tyckte det var konstigt och en 

anledning till att hon åkte till Markus Halvorson var att hon ville fråga honom vad han 

menade. Hon hade endast liten erfarenhet av sugardaters. Hon hade inte fysiskt träffat 

någon man som hon hade haft kontakt med på sugardaters förrän hon träffade Markus 

Halvorson. Han uppgav att han skulle föra över pengarna till henne när han hade köpt 

biljett åt henne för resan till honom. Han köpte en ungdomsbiljett och när hon 

underrättade honom om att hon var över 25 år sa han att ingen skulle märka det. Det 

blev dock så att hon själv köpte en biljett för resan. Hon skulle enligt Markus 

Halvorson ha fått in utlovade pengar på sitt konto på fredagen. Hon kontrollerade om 

så var fallet, men det hade inte skett någon insättning. Hon tänkte att hon åker till 

honom ändå eftersom hon hade köpt biljett för resan.  

 

Hon åkte till Arvika. Hon kom fram vid 18.30-tiden. Hon hade tänkt att hon och 

Markus Halvorson skulle tillbringa en kväll tillsammans. Hon trodde att det inte skulle 

vara något problem att ta sig hem på kvällen. Hon antog att hon skulle kunna åka med 

ett nattåg till Stockholm. Markus Halvorson mötte upp henne i Arvika. Han berättade 

att han inte bodde i Arvika. Han körde till sitt hus. Under färden pratade han om hotell 

och skönhetsklinik. Han frågade henne om han var intresserad av ett skönhetsingrepp. 

På väg mot huset pratade han också om att han hade bevakning och visade på 

övervakningskameror. Han nämnde även att han hade en farlig hund, som kunde 

skydda honom. Han visade sitt gym och det föreföll som han ägnade sig åt karate. Han 

hade svart bälte. Det fanns karateredskap i gymmet. Markus Halvorson är en stor karl 

och hon kände sig otrygg. 

 

De gick upp på övervåningen. Hon påpekade att han ännu inte hade betalat henne. 

Han yttrade då att hon kunde stanna och äta för att därefter åka hem. Han lovade att 

inte göra något mot henne. Hon kände sig då bekväm med att inte något skulle hända. 

Hon stannade kvar hos Markus Halvorson för att prata och äta, varefter det var hennes 

tanke att hon skulle åka hem. Markus Halvorson gick ner i köket och när hon senare 

68



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
kom ner i köket skällde han ut henne och sa åt henne att gå upp på övervåningen igen. 

Efter någon timme åt de mat och drack vin. När hon hade druckit ur sitt glas vin hällde 

han upp mer vin till henne. Han ville att hon skulle dricka mycket mer. Hon skulle tro 

att Markus Halvorson själv drack ett glas vin.  

 

Markus Halvorson började tafsa på henne. Han försökte sära hennes ben. Hon sa att 

han hade lovat att inte göra något mot henne, men han mumlade något och fortsatte 

tafsa. Hon sa att hon inte ville, men hela tiden ignorerade Markus Halvorson henne. 

Han började slicka på hennes underliv och sedan bar han henne till sovrummet. Hon 

blev liggande på rygg i sängen och han försökte ha vaginalt sex med henne utan att 

använda kondom. Hon ville inte och försökte skydda sig. Markus Halvorson sa flera 

gånger att han var frisk. Han satte en kondom på penisen. Markus Halvorson hade 

stånd och hade inga problem med att trä kondomen på penisen. Markus Halvorson 

hade därefter vaginalt samlag med henne. Det var inga svårigheter för honom att 

penetrera henne med penisen. Han hade samlag med henne under 10-15 minuter. 

 

Efter att ha utfört samlaget visade Markus Halvorson henne till badrummet och ville 

att hon skulle ta ett bad och duscha. Hon tog ett bad. Markus Halvorson satt då i 

vardagsrummet och tittade på TV. Hon sa till Markus Halvorson att hon ville åka hem, 

varvid han svarade att han inte skulle boka biljett på kvällen utan att han skulle vänta 

till morgonen med att göra det. Markus Halvorsons humör växlade. Om hon nämnde 

betalningen började han prata högre. Då blev hon väldig rädd. Han var stor och när 

någon skriker åt henne blir hon rädd. Han sa att man kunde se tågstationen från hans 

balkong och det kunde man.  

 

De gick in i sovrummet och lade sig i sängen där. De sov i samma säng på natten. Hon 

vaknade vid 09-tiden. Markus Halvorson hade troligen vaknat före henne. Han började 

ta henne mellan benen. Hon sa till honom att hon inte ville ha sex utan ville åka hem. 

Markus Halvorson sa ingenting. Han ställde sig på knä i sängen, tog tag med båda 

händerna i hennes huvud och förde in sin penis i hennes mun samt gjorde rörelser. 

Markus Halvorson hade stånd hela tiden från det att han började tafsa på henne. Hon 

försökte dra huvudet bakåt, men han höll ett hårt tag i hennes huvud. Han sa att det 
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skulle gå fort; troligen för att hon skulle lugna ner sig och inte göra motstånd. Efter 

två-tre minuter fick Markus Halvorson utlösning i hennes mun. Markus Halvorson sa 

åt henne att hon skulle duscha. Hon gick direkt till toaletten. Hon tvättade sig i 

munnen. När hon hade gjort det ångrade hon sig och tänkte att nu hade hon inget 

bevis på vad Markus Halvorson hade gjort mot henne. Vid samlaget kvällen före hade 

han använt kondom.  

 

När hon kom ut från toaletten sa Markus Halvorson att han hade beställt biljett och att 

tåget skulle avgå om två timmar. De åt frukost. Hon sa åt Markus Halvorson att han 

fortfarande inte hade fört över några pengar och frågade honom om han kunde visa att 

han hade gjort det. Hon fick till svar att hon var dum i huvudet som tyckte att han 

skulle visa sina bankkonton för henne. Han började bli hotfull. Han höjde rösten och 

lät arg. Hon tänkte att hon skulle försöka filma Markus Halvorson med sin 

mobiltelefon, men han tittade hela tiden på hennes telefon. Hon lyckades dock 

smygfilma under någon minut och på en kort sekvens, ca tre sekunder, lyckades hon få 

med Markus Halvorsons ansikte. Under tiden hon filmade pratade hon om 

coronasituationen. Vid 10.30-tiden gick hon mot tågstationen. Hon tog en bild på 

stationen.  

 

Hon uppfattade att Markus Halvorson var mer våldsam på morgonen än på kvällen. På 

morgonen var hon tydlig med att hon inte ville och sa att hon ville åka hem samt 

frågade om biljetten hem. På kvällen hade hon druckit vin och var trött. Hon var då 

tydlig med att han inte skulle ha sex med henne utan att använda kondom. Dessutom 

hade Markus Halvorson lovat att inte göra något mot henne. På morgonen var hon 

mer tydlig med sitt kroppsspråk att hon inte ville delta genom att hon försökte få bort 

sitt huvud från penisen. Han hade dock ett hårt grepp om hennes huvud och förde sin 

penis in och ut i hennes mun. Han styrde hennes huvud med sina händer. Hon minns 

inte om hon gjorde något med sina händer. När Markus Halvorson sa att det skulle gå 

fort slutade hon att göra motstånd. Under oralsexet drabbades hon av kräkreflexer och 

hostade litet när hans penis kom upp i hennes hals. 
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Markus Halvorson måste ha förstått att hon inte ville ha sex med honom. Han 

ignorerade det hon sa när hon pratade om biljett hem. Hon tycker att han uppträdde 

hänsynslöst mot henne. När han hade sin penis i hennes mun var han våldsam. Han 

höll hårt i hennes huvud. Hon uppfattade det som han inte alls tänkte på henne utan 

bara på sig själv och att han skulle få utlösning. Hon kände sig rädd och väldigt 

hjälplös. När han fick utlösning i hennes mun kände hon sig äcklig. Hon tror inte att 

det var mycket sperma som kom i henne mun, med det kom ”utlösning”.  

 

Hon tänkte redan när hon var i huset att hon skulle polisanmäla Markus Halvorson för 

köp av sex. Hon hade bevis för det eftersom hon hade sparat all konversation med 

honom. Hon kände till att det är våldtäkt när någon har sex med en annan person utan 

samtycke om det finns våld med i bilden. Hon hade redan i badrummet tänkt att hon 

skulle ha anmält Markus Halvorson för våldtäkt, men eftersom hon hade tvättat 

munnen i badrummet ansåg hon sig inte ha bevis för att det hade varit fråga om 

våldtäkt. Hon tänkte vem skulle bry sig om det var våldtäkt eftersom det är en form av 

prostitution om man har sex för pengar. 

 

En bidragande orsak till att hon inte anmälde Markus Halvorson var att hon inte hade 

hans personnummer. Hon försökte få fram uppgifter om Markus Halvorson. Det var 

svårt att hitta huset hon var i och på den adressen fanns ingen skriven. Hon var ute på 

blocket och fick fram förnamnet Markus, men inget efternamn. Hon hade 

registreringsnumret på bilen hon hade åkt i, men det gav ingenting. Hon tror att hon 

lyckades få reda på att han var norsk medborgare. Hon skrev på Kik att hon skulle 

anmäla honom, men han ignorerade henne. Uppgifterna på Kik är inte sparade i 

hennes telefon.  

 

Polisen ringde till henne. Hon berättade vad som hade hänt och sa att hon inte var 

säker om det var våldtäkt som hon hade utsatts för. Polisen berättade för henne att det 

var ytterligare en tjej som hade utsatts för övergrepp av Markus Halvorson. Hon tänkte 

då att hon kände sig så pass stark att hon kunde delta i en utredning. Hon tänkte att det 

inte fanns så mycket bevis i hennes fall. Hon ville medverka i utredningen i första hand 

för den andra tjejens skull. Tjejen var okänd för henne, men hon ville stötta henne. Det 
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var först i samband med att hon tog del av åtalet som hon fick kännedom om att det 

var betydligt flera tjejer som förekom i utredningen. Hon har inte läst något om målet i 

media eller på Flashback.  

 

Hon har mått dåligt efter det inträffade. Hon har känt skam. Hon har haft svårt att 

fokusera och har inte orkat slutföra sina studier. Hon har svårt med tilliten till andra 

personer. Det känns fysiskt svårt om någon rör henne. Hon kände sig kroppsligt rädd 

och har drabbats av skakningar. Hon tycker att det känns bättre nu när hon kan se att 

det inträffade får ett slut.   

 

Hon har inte berättat om det inträffade för någon. Hennes familj är mycket religiös 

och det hon gjort är inte acceptabelt. Hon har skämts så mycket att hon inte ens har 

berättat för sin syster som hon har bra kontakt med. Hon känner att hon har sämre 

tålamod med sin son efter det inträffade.  

 

I ett sms till Markus Halvorson har hon skrivit att hon inte borde ha varit så naiv. Med 

det menade hon att hon inte borde ha varit så naiv att hon skulle ha åkt till honom.  

 

Det har påpekats att hon vid polisförhör inte har nämnt att Markus Halvorson sa åt 

henne att om hon stannade skulle han inte göra något mot henne. Hon tänkte under 

polisförhöret inte så mycket på det som hade hänt på kvällen, utan var mer fokuserad 

på det som hade hänt på morgonen. Hon har tydligen inte heller nämnt att hon ville 

anmäla Markus Halvorson för det han hade gjort mot henne på morgonen, men det 

ville hon. I polisförhör med henne har antecknats att hon och Markus Halvorson 

skulle ha haft kontakt efter några månader då hon hade skaffat en ny profil på 

sugardaters. Markus Halvorson skulle då ha tagit kontakt med henne, men hon hade 

inte svarat. Hon minns det. Hon tycker att det var hennes privata sak att hon hade 

skaffat en ny profil på sugardaters.  
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Markus Halvorson  

 

Han känner igen Sekretess 2 och hennes namn nu när han ser henne. Anledningen till 

att han under polisförhör sa att han inte kände igen namnet var för att han trodde att 

förundersökningen då skulle gå snabbare och att han skulle bli utsläppt från häktet 

tidigare. Han träffade Sekretess 2 på sugardaters.com. Han uppgav att han var 48 år. 

Det var hon som skrev till honom då hon ville sälja underkläder. Det var vanligt att 

personer ville sälja trosor på hemsidan, men han hade skrivit i sin profil att han inte 

köper trosor eller filmer. Han ville köpa sex. Han visste inte att hon var student och att 

hon hade dålig ekonomi. Hon berättade bara att hon behövde pengar. Hon sa till 

honom att hon är muslim och att ingen fick veta eftersom familjen då skulle bli galen. 

Han berättade inte det under tidigare polisförhör eftersom han mindes först nu att de 

pratade om konstiga meddelanden på hemsidan. Det är ingen efterhandskonstruktion. 

Han sa under polisförhören att det han inte mindes skulle han säga i rätten. Han tror 

att Sekretess 2 hade en väninna på samma hemsida. 

 

När Sekretess 2 fick veta att han bodde långt bort sa hon att hon vanligtvis träffas på 

hotell och att hon då skulle ha 4 000 kr för en timme. Han frågade hur många män hon 

hade träffat. Han sa hon att hon endast hade träffats på hotell. På grund av pandemin 

kunde han inte åka till Stockholm. Han var rädd att bli smittad av covid då han 

tillhörde riskgruppen och endast hade tagit en spruta vaccin. Om han skulle ta tåg eller 

liknande hade han kunnat bli smittad. Alla som kom och besökte honom sa att de var 

friska och de pratade mycket om corona. Han kan inte köra bil till Stockholm då han 

har ont i ryggen.   

 

Han och Sekretess 2 pratade en del på sidan och blev sedan eniga om att träffas för att 

se om det fanns kemi. De pratade om oralsex och ingenting annat. De pratade sedan 

på Kik. Tjejerna vill sälja bilder och underkläder och liknande och de vill använda Kik. 

Han går över till Kik för att tjejerna vill det då det inte ska synas att de säljer sex.Han 

och Sekretess 2 pratade om hotell i Stockholm, men efter en tid bestämdes det att hon 

skulle ta tåget till honom. Det var inte fråga om en engångsträff utan de skulle ses en 

gång i månaden. De träffades för att se om de hade kemi med varandra, vilket de hade. 
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Han fick namnet på Sekretess 2 när han bokade tågbiljett. Hon använde inte sitt namn 

på sidan. Det är möjligt att han uppgav fel ålder på biljetten i all hast, men det är inget 

han har gjort med flit.  

 

Sekretess 2 åkte till Arvika och det var avtalat att hon skulle sova över hos honom. 

Hon hade med sig en bag med kläder. De åkte hem till honom. Han körde in bakom 

huset och de gick sedan in vid grinden framför huset. Klockan var då runt 20.00. Han 

visade henne runt i huset och han visade gymmet. Han frågade om hon ville ha vin. 

Han drack inget vin då han inte dricker alkohol, men han drack kaffe. De satt i 

vardagsrummet där TV:n är och de hade bra kemi. Hon frågade efter pengar och han 

sa att överföringen skulle visa sig först på måndag då han har ett norskt konto. Han har 

två jakthundar. De är inte farliga, men gillar inte folk. Han har visat bild på båda 

hundarna för Sekretess 2, men han hade ingen hund hemma.  

 

De såg på film och pratade och hade sedan oralsex. Han förstår inte hur han skulle 

kunna ha burit henne då han har opererat ryggen två gånger. De hade oralsex på 

sängen. Före det hade Sekretess 2 bytt om till en tunn kjol. Han har aldrig varit 

hårdhänt och han är ingen våldsam person. Sekretess 2 sa aldrig att hon ville åka hem.  

 

När de satt på soffan började de hångla. Hon började ta på honom, han kysste henne 

och de la sig på soffan i vardagsrummet och började ha oralsex. Hon la sig ner i soffan. 

Hon tog på hans penis och han tog på hennes bröst. Hon hade en tunn kjol och tog av 

sig sina trosor. Hon la sig bakåt och han stod över henne på golvet och började ge 

henne oralsex. Sedan gick de in i sovrummet där han gav henne oralsex och hon gav 

honom oralsex. De klädde av sig nakna i vardagsrummet och gick sedan in i 

sovrummet. De gick in i sovrummet för att det var trångt i soffan. Hon började ge 

honom oralsex. Hon utförde även oralsex på honom i soffan. Han reste sig upp och 

hon satt ner och gav honom oralsex. Det var en kort stund, kanske en till två minuter, 

och sedan gick de in i sängen. I sängen la hon sig på rygg och han gav henne oralsex 

och hon gav honom oralsex. Det pågick kanske i 10 minuter. Han fick orgasm och fick 

utlösning på hennes mage och inte i hennes mun.  
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Han kan inte ha vaginalt sex och han hade inte stånd. Det var många år sedan han 

kunde trä på en kondom. Hon säger endast det för att bli trodd. Hon var helt villig 

med allt. Det handlar om köp av sexuell tjänst och om hon hade fått pengar hade de 

inte suttit i tingsrätten. Hon var inte tvingad att gå in på hemsidan. Om han får oralsex 

kan han få halvvägs stånd. Om penisen är hård står den rakt upp och när den står rakt 

ut är den halvhård. Han är nästan impotent, men kan få orgasm om han håller på länge 

nog. Han har tagit anabola steroider i 30 år och är hjärtsjuk. Anledningen till att han i 

polisförhör har svarat ja på frågan om han är impotent är för att om han ska kunna ha 

sex måste den andra personen hjälpa till för att han ska få halvvägs stånd. Filmerna 

som finns på honom är från 2018 och 2019, men då hade han inte fått diabetes. Det är 

påhitt att han skulle ha fått diabetes 2013. 

 

Efter det sexuella umgänget tvättade de av sig och tittade på TV. Sekretess 2 gick ut på 

terrassen på nedervåningen flera gånger med sitt vinglas. Han gick kanske med henne, 

men det minns han inte. Han var med henne ut för att hämta filt och tofflor. De satt 

bara och pratade. Sedan var de uppe och kollade på TV. Det var inte dåligt mellan 

dem. De pratade mycket om corona. Han sa att han inte kommer hem till Norge för 

att allt var stängt. De pratade om hur mycket folk det var på tåget. Han tror att de åt 

mackor. Han tror att han lagade omeletter. Hon sov sedan i sängen och han sov på 

soffan.  

 

Nästa morgon åt de frukost, varefter Sekretess 2 åkte hem. De hade inte sex på 

morgonen. Han sa inte att han är kåt när han vaknade. Han har inte sagt till någon att 

han är kåt. Det är bara lögn att han står upp på knäna på sängen, tar ett hårt grepp om 

hennes huvud och för in penisen i hennes mun. Han har inte sagt att det kommer gå 

fort. Han har aldrig uttryckt sig på det sättet. Han har inte våldtagit någon. Han har 

hela tiden varit en bedragare och har aldrig tänkt betala några pengar. Målsägandena 

hittar på historier som inte är sanna och de ljuger och tycker synd om sig själva trots att 

det är han som blir uthängd som en våldtäktsman. 
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Tingsrättens bedömning 

 

Vad gäller sexuella handlingar mellan Markus Halvorson och Sekretess 2 är Markus 

Halvorson och Sekretess 2 ense om att det har förekommit oralsex. De är dock oense 

om omfattningen av oralsexet. Markus Halvorson har uppgett att sådant sex har 

förekommit i såväl soffan i vardagsrummet som i sängen i sovrummet samt att han och 

Sekretess 2 har utfört oralsex på varandra. Sekretess 2 har förlagt de sexuella 

handlingarna till sovrummet och uppgett att det på kvällen förekommit att Markus 

Halvorson har haft oralsex på henne, varefter de har haft vaginalt samlag. Sekretess 2 

har anfört att Markus Halvorson på morgonen mot hennes vilja skulle ha tvingat in sin 

penis i hennes mun och fört hennes huvud fram och tillbaka över hans penis och det 

är den sexuella handlingen som åklagaren har gjort gällande är en våldtäkt. Markus 

Halvorson har uppgett att det på morgonen inte har förekommit något sex mellan 

honom och Sekretess 2.  

 

Sekretess 2 har lämnat en lång och sammanhängande berättelse utan motsägelser eller 

svårförklarade moment. Innehållet i hennes berättelse uppfyller i och för sig de 

kriterier som kan krävas för att hennes utsaga ska godtas. Trovärdigheten av hennes 

uppgifter om att hon har utsatts för sex mot sin vilja stärks av att hon berättat att det 

på kvällen har förekommit sexuella handlingar som hon, om än motvilligt, har gått med 

på. Det kan inte skönjas att hon har haft något skäl för att oriktigt ha uppgett att det på 

kvällen har förekommit vaginalt sex mellan henne och Markus Halvorson. Riktigheten 

av Sekretess 2:s berättelse stärks av det förhållandet att, som kommer att framgå nedan, 

tillvägagångssättet vid oralsexet har förekommit vid flera tillfällen. Det vill säga att 

Markus Halvorson har tagit ett hårt grepp runt målsägandens huvud och fört det fram 

och tillbaka över sin penis. Som tidigare nämnts har Markus Halvorsons uppgift om att 

han inte kunnat utföra vaginalt sex vederlagts. Tingsrätten gör den bedömningen att 

det är visat att det har förekommit vaginalt sex på kvällen och därmed har Markus 

Halvorsons redan låga trovärdighet ytterligare begränsats. Detta anser tingsrätten har 

betydelse för den fortsatta prövningen och tingsrätten finner att det genom Sekretess 

2:s uppgifter är klarlagt att det har förekommit sex på morgonen som hon inte har varit 

villig att delta i samt att det sex som förekommit har varit det som hon har berättat om. 
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Som tidigare har sagts framstår Sekretess 2:s uppgifter som vederhäftiga och hennes 

uppgifter om vad som föregått sexet på morgonen ska godtas. Sekretess 2 har således 

på morgonen sagt till Markus Halvorson att hon inte ville ha sex med honom och att 

hon ville åka hem och Markus Halvorson har på sätt hon berättat tvingat henne till 

oralsex. Markus Halvorson kan inte ha varit omedveten om att han tvingat Sekretess 2 

till sexet. Det sex Sekretess 2 har utsatts för är en sexuell handling som med hänsyn till 

kränkningens allvar är att jämställa med samlag. Markus Halvorson kan därför inte 

undgå ansvar för våldtäkt.  

 

Vid ovan angiven utgång i frågan om skuld och då Markus Halvorson har vitsordat 

skäligheten i sig av begärt skadestånd ska Sekretess 2:s skadeståndstalan bifallas. 

 

Åtalspunkt 3, Sekretess 13 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 13 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 5 och upplyst 

att skadeståndsanspråket i sin helhet är att hänföra till åtalet för våldtäkt. För det fall 

tingsrätten bedömer gärningen som oaktsam våldtäkt överlämnas det till rätten att 

bestämma ett skäligt skadestånd.  

 

Markus Halvorson har förnekat gärningen. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vid bifall till åtalet för våldtäkt som 

skäligt vitsordat 100 000 kr avseende kränkning och yrkat belopp avseende sveda och 

värk, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 13 har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 
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Sekretess 13 har därutöver åberopat två intyg från socionom/psykoterapeut 

dagtecknade den 26 januari 2022 respektive 23 maj 2022 samt två bilder på hennes 

hund. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 13  

 

Hon hade ett aktivt konto på sugardaters.com. Hon hade inte haft kontot så länge. 

Hon hade tidigare kontaktats av män som ville träffa henne och ha sex. I samband med 

det hade hon erbjudits upp till 3 000 kr. Det hade hon inte varit intresserad av. 

Anledningen till att hon gick med i sugardaters var att hon ville träffa en man som hon 

kunde ha en längre relation med. Markus Halvorson tog kontakt med henne via 

sugardaters. Han beskrev sig som en trygg, ärlig och stabil man som var 44 år och 

bodde i Norge. Han sökte en kvinna som kunde träffa honom någon gång i månaden. 

Efter den inledande kontakten började de använda Kikappen istället och senare 

WhatsApp. Markus Halvorson skrev bl.a. att han hade hus i Marbella och i Norge och 

att han höll på att ta helikopterlicens. Han var aktiv och tränade. Han hade liksom hon 

hund och han tyckte att de tillsammans kunde ta promenader med hundarna och 

kanske ge sig ut i skogen och plocka svamp. Han skickade bilder på sig själv och på 

dessa såg han ut att vara 44 år.  

 

Vid den aktuella tiden hade hon en jobbig livssituation. Hon hade i januari avbrutit ett 

destruktivt förhållande med en man. Hon hade två barn att försörja. Hon hade också 

dubbla hyror att betala. Hon berättade för Markus Halvorson om sin svåra situation 

och att hon arbetade kvällar och helger för att få ekonomin att gå ihop. Markus 

Halvorson skrev till henne och erbjöd henne 25 000-30 000 kr i månaden. Hon tyckte 

att det lät för bra för att vara sant och frågade honom vad han menade med umgänge. 

Markus Halvorson svarade att de bara skulle träffas och ha sällskap. Markus Halvorson 
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lät väldigt trevlig och uppgav att han ville henne väl. De skulle äta middagar och träna 

tillsammans. Han kallade henne för ”gulle”. Han skrev bl.a. godmorgon ”gulle”, hur 

mår du ”gulle” och hoppas vi ses snart. Det var inte tal om att de skulle ha sex med 

varandra.  

 

De hade haft kontakt med varandra under två-tre veckor när det blev bestämt att hon 

skulle åka till Markus Halvorson. Hon hade tidigare blivit utnyttjad av män och var 

orolig när hon skulle åka till Markus Halvorson. Hon pratade i telefon om det med 

Markus Halvorson dagen före hon reste. Markus Halvorson sa att det fanns så många 

idioter och att han aldrig skulle göra ”så” mot henne och att hon inte behövde vara 

orolig. De hade ett gemensamt hundintresse och Markus Halvorson sa att hon kunde 

ta med sig sin hund om det skulle kännas tryggare för henne. Hennes avsikt med resan 

var att de skulle träffas och lära känna varandra. Hon var ändå orolig när hon skulle 

resa. Hon körde i egen bil mot Markus Halvorsons bostad. Under färden fick hon ont i 

magen och ångrade sig. Hon skrev till Markus Halvorson och berättade att hon hade 

ångrat sig och att hon skulle åka hem. Markus Halvorson ringde upp henne. Han 

uppgav att det inte var någon fara att komma till honom och att de bara skulle dricka 

kaffe på verandan. Om hon ville kunde hon enligt Markus Halvorson därefter åka hem. 

Markus Halvorson verkade väldigt pålitlig och föreföll vara en vanlig människa som 

bara ville träffas och lära känna henne. Det var första gången hon pratade med Markus 

Halvorson i telefon och hon reagerade på att han pratade svenska trots att han hade 

skrivit till henne på norska. 

 

Hon kom fram till Markus Halvorsons bostad vid 21-tiden. Markus Halvorson hängde 

över staketet som fanns runt tomten och hälsade henne välkommen. Hon såg direkt att 

han var betydligt äldre än 44 år. Hon insåg också att det inte var en person som hon 

ville inleda en relation med. Hon tänkte dock att hon väl kunde dricka en kopp kaffe 

med honom och lära känna honom något för att därefter åka hem. Hon hade ju ändå 

åkt 25 mil för att träffa honom.  

 

Hon följde med Markus Halvorson in i huset. Han frågade henne om hon skulle sova 

över, varvid hon svarade att hon inte skulle det och tillade att hon hade olika göromål 
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att ta itu med påföljande dag. De satte sig på verandan och drack kaffe. Han berättade 

att han hade en botox-klinik i London. Han hade också ett spa i Marbella och London. 

Vidare talade han om att han hade skönhetsklinik. Han uppgav att hon var den första 

kvinnan han träffat genom internet och att han ville ha ett långt och stabilt förhållande. 

Hon själv berättade att hon tidigare hade fått erbjudanden om pengar från män i utbyte 

med sex, men att hon inte var intresserad av något sådant. Han pratade om att han i 

anslutning till sin bostad i Norge hade tillgång till en helikopterplatta. Han sa att huset i 

Åmotfors var hans sommarstuga och att han höll på med ett poolbygge. Han visade 

bilder på ett hus i Marbella och på ett hus i Norge. Han pratade också om HA och 

MMA. Hon tyckte att det var litet skumt, men tänkte att det kanske var sant trots allt.  

 

Markus Halvorson sa att det hade blivit kallt och föreslog att de kunde gå in i huset. 

De gick in i huset. Hon hade ställt sina sandaler på verandan. Markus Halvorson tog in 

dem och ställde dem i hallen. Hon kände då att det skulle komma att hända något på 

grund av det han hade berättat för henne. Han hade också visat en bild på honom där 

han poserade med ”klämd arm” och då tänkte hon att han kanske hade tagit steroider. 

Hon har erfarenheter från en kille som hade tagit steroider. Denne var arg till sitt sätt 

och hade kort stubin. Inne i huset visade Markus Halvorson henne runt. De var bl.a. 

inne i Markus Halvorsons gym och där fanns en del pokaler och bilder på honom när 

han var yngre. Han sa att han hade varit modell i USA. Hon ansåg att han verkade vara 

en person som var självgod och tyckte bra om sig själv.  

 

De gick upp för trappan till övervåningen. Hon gick först och Markus Halvorson kom 

bakom henne. I trappan tafsade han på hennes rumpa och yttrade: ”Gud, vilken fin 

rumpa du har”. Då kände hon att det var kört för henne och att det bara var att göra 

som han sa. De satte sig i soffan. Markus Halvorson såg på henne att hon var skakig 

och darrig. Hon stammade när hon pratade. Markus Halvorson frågade henne om hon 

ville ha vin för att lugna ner sig och hon svarade att det ville hon. Markus Halvorson 

hämtade en flaska vin till henne och kaffe till sig själv. Hon hällde i sig ett glas vin och 

Markus Halvorson fyllde på glaset med mera vin. Hon drack kanske 2,5 glas vin. De 

satt bredvid varandra i soffan. Hon hade en klänning på sig. Markus Halvorson tog på 

hennes lår, drog upp klänningen och pillade henne mellan benen. Hon gjorde 
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ingenting. Hon bara satt där. Sedan la han ner henne i soffan. Han puttade ner henne i 

soffan och hon blev liggande på rygg. När hon låg där slickade Markus Halvorson i 

hennes under liv. Hon var helt passiv när han gjorde det. Hon var som paralyserad. 

Hon vet inte om hon hade trosorna på sig då.  Hon är dock nästan säker på att hon 

hade det och att Markus Halvorson förde troskanten åt sidan. Markus Halvorson sa 

ingenting. Efter det tog Markus Halvorson av sig sina byxor och la sig i soffan. Hon 

såg att Markus Halvorson hade stånd. Han sa att hon skulle sätta sig på penisen. 

Markus Halvorson var bestämd i tonen när han sa åt henne att sätta sig på penisen. 

Han var bestämd över vad det var han ville ha. Hon kände att hon inte hade något 

annat val än att göra som hon blev tillsagd. Hon tänkte att hon får väl göra som han sa 

och att hon sedan förhoppningsvis skulle få gå därifrån. Markus Halvorson låg i soffan 

och hon satte sig grensle över honom. Markus Halvorsons penis ”stod upp”. Hon 

kände att Markus Halvorsons penis kom in i hennes vagina. Såvitt hon minns var 

penisen hård mest hela tiden. Hon kände dock inte så mycket eftersom penisen var 

liten. Från polisförhör med henne har noterats att hon inte kände någonting utan han 

bara låg där och stönade. Hon vet att Markus Halvorsons penis penetrerade hennes 

vagina och kan inte förklara anledningen till att hon inte nämnde det vid polisförhöret. 

Markus Halvorson låg och stönade, men sa inget. Det hela höll på under tre-fem 

minuter. Efter det sa Markus Halvorson att det var det han ville ha två gånger varje 

gång de träffades. Hon uppfattade uttalandet som att han ville ha oralsex och samlag 

om de skulle träffas igen. Innan de hamnade i soffan på övervåningen hade hon frågat 

Markus Halvorson när de skulle träffas nästa gång, men denne svarade inte på frågan. 

Hon har i efterhand förstått att han redan då visste vad han skulle göra med henne.  

 

Markus Halvorson sa att de skulle gå in i sovrummet och det gjorde de. Markus 

Halvorson gick före henne in i sovrummet och hon kom efter. Markus Halvorson la 

sig på sängen och sa att nu skulle hon suga. Han sa sug på ett bestämt sätt. Han sa att 

”nu ska du suga, gör det, nu ska du suga”. Han tog tag i hennes huvud och höll i 

bakhuvudet när hon sög. Hon tänkte att om hon gör det så kanske hon får åka hem 

sedan. Hon såg att Markus Halvorsons penis var erigerad. Hon ansåg sig inte ha något 

annat val än att göra som han sa. Hon tänkte att hon måste göra det. Hon kände sig 

rädd eftersom Markus Halvorson hade pratat om att han kände folk i HA och att han 
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sponsrade en MMA-klubb i Norge. Det fanns ett bord i verandan som var 

sönderslaget. Hon fick uppfattningen att skadan hade uppstått genom att någon hade 

slagit en knytnäve eller liknande mot bordskivan. Hon tänkte att Markus Halvorson 

nog var en person som kunde bli aggressiv. Hon har i efterhand tänkt att Markus 

Halvorson talade om HA och MMA för att hon skulle känna sig maktlös i situationen. 

Markus Halvorson var bestämd och auktoritär och hon visste inte vad han kunde 

komma att göra om hon inte gjorde som han sa. Markus Halvorson var annorlunda på 

övervåningen än han hade varit på verandan. Hon var rädd för att han skulle bli 

våldsam. Hon kände rädsla för sitt liv i första hand på grund av det han hade sagt om 

HA och MMA. Hon tänkte att HA-medlemmar kunde komma göra något mot henne. 

Det var bl.a. därför som hon utförde de sexuella handlingar som Markus Halvorson 

bad henne om.  

 

Hon tror att Markus Halvorson fick utlösning när hon sög på hans penis. Hon kände 

att hon fick något i munnen. Hon kände sig så ”jävla äcklig” och det hade hon gjort 

tidigare också. Hon gick till toaletten och spottade ut det hon hade fått i munnen. 

Därefter duschade hon. I duschen kände hon att hon fick panik och fick ångest. 

Markus Halvorson gav henne en handduk. Hon tog på sig sin klänning och de satte sig 

i soffan igen. TV:n stod på och Markus Halvorson gjorde konstiga saker. Han pratade 

bl.a. om ”jävla blattar”.  

 

Hon tog sin väska och hämtade sin hund och åkte iväg i bilen mot sitt hem. Hon har 

svårt at uppskatta vad klockan var då. Hon skulle säga att de hade suttit på verandan 

och pratat i två timmar. Det kan ha varit vid 01-tiden som hon lämnade Markus 

Halvorsons bostad. När hon gick mot bilen yttrade Markus Halvorson att han skulle 

föra över pengarna till henne. Efter att ha kört en bit fick hon ett sammanbrott. Hon 

mådde skitdåligt. Hon var i chock och hon grät. Redan när hon satt i bilen tänkte hon 

på att hon skulle polisanmäla Markus Halvorson för det han hade gjort mot henne. 

Hon kände dock att det inte skulle hjälpa henne på något sätt. Markus Halvorson hade 

bl.a. berättat att han var advokat och så kände han ju olika personer. 
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Markus Halvorson borde ha sett att hon var rädd. Han frågade henne inte någon gång 

om hon ville ha sex med honom. Hon kände sig tvungen att göra som han sa. Hon 

gjorde det inte frivilligt. Hon hade inte erbjudit Markus Halvorson sex för pengar. 

Enligt vad som är noterat från polisförhör med henne har hon på frågan om hon 

förstod att sex var en del av avtalet svarat att hon inte visste det och att det var en 

konstig situation samt att det kan ha varit så. Eftersom det har noterats från 

polisförhöret att hon har hon sagt så är det nog riktigt att det var vad hon sa. Hennes 

kommentar till det är att hon inte deltog i sexuella handlingar för pengar. 

 

Efteråt mådde hon väldigt dåligt. Hon tänkte att hon skulle ta reda på vad Markus 

Halvorson var för en person som kunde göra som han hade gjort mot en kvinna. Hon 

ville försöka stoppa honom från att göra det mot andra kvinnor som han hade gjort 

mot henne. Hon visste inte Markus Halvorsons exakta adress, men lyckades komma i 

kontakt med en granne till honom. Grannen berättade att Markus Halvorson hette 

Frank Sandberg och att han var en ”solochvårare”. Hon fick ett telefonnummer som 

enligt grannen skulle gå till Frank Sandbergs sambo. Hon hade telefonkontakt med en 

kvinna som sa sig vara Markus Halvorsons sambo. Hon hade drabbats av ångest för att 

hon skulle ha fått HIV och frågade kvinnan om hennes sambo hade HIV. Hon tog 

därefter emot ett meddelande från Markus Halvorson. Han skrev att hon var psykiskt 

sjuk och behövde hjälp för att hon hade kontaktat hans sambo.  

 

Dagen efter besöket hos Markus Halvorson tog hon kontakt med vårdcentralen i sin 

hemstad för att hon hade stor ångest och kände att hon inte orkade bära ångesten själv. 

Hon hade sedan januari 2020 haft en psykologkontakt, men det visade sig att han hade 

semester. Anledningen till att hon hade psykologkontakten var att hon hade blivit 

utsatt av sin tidigare man. Hon hade hänvisats dit av socialtjänsten. Hon fick tre gånger 

träffa en legitimerad psykoterapeut, som skrev ett intyg 2022 som hon har åberopat i 

målet. Hon hade panik under dagarna efter händelserna. Hon mådde så dåligt och 

visste inte hur hon skulle hantera situationen. Hon ville berätta för psykoterapeuten 

vad hon hade varit med om, men orkade inte berätta allt för henne. Innan hon utsattes 

för övergrepp av Markus Halvorson hade hon börjat må bättre, men efteråt bröt hon 

ihop helt och hållet.   
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Hon hade varit med om oskyddat sex och var livrädd för att hon kanske hade fått 

HIV. Hon tänkte att Markus Halvorson medvetet hade smittat henne. Hon försökte få 

bekräftat att han inte hade HIV. Under hösten köpte hon tre olika HIV-test för att 

försäkra sig om att hon inte hade fått HIV. Hon borde ha tagit testerna tidigare, men 

vågade inte göra det för att hon var rädd för ett positivt utslag. Hon ville egentligen 

göra det bra för sina barn, men hon hade gjort det värre för dem eftersom hon kanske 

skulle komma att dö. Det var så hon tänkte. 

 

Hon är terminalarbetare. Hennes läkare ville sjukskriva henne i augusti 2020, men det 

ville hon inte på grund av sin dåliga ekonomi. Under sommar 2021 orkade hon inte 

längre och blev helt sjukskriven under hösten. Sedan började hon arbeta 25 procent 

och nu arbetar hon 50 procent. Hon har fortfarande samtal med psykolog. I juli 2021 

var hon med sin syster och barnen till Årjäng där de campade. De var där under två 

dagar. Hon led svårt av att vara så nära den plats där Markus Halvorson hade utsatt 

henne för övergrepp. När hon kom hem drabbades hon av panikångest och tvingades 

uppsöka akutmottagning på sjukhuset. Proven som hon hade tagit var negativa, men 

hon kunde fortfarande inte tro att resultaten var säkra. Hon drabbades av kroppsliga 

reaktioner. Det började med ryckningar i kroppen och hon drabbades av domningar. 

Han hade tidigare för länge sedan diagnostiserats för PTSD. Även om hon efter 

händelserna hos Markus Halvorson inte har åsatts diagnosen PTSD så är hon 

övertygad om att det var det hon drabbades av. Hon sökte vård på vårdcentralen, men 

nämnde inte anledningen till att hon hade fått de olika reaktionerna. Hon genomgick 

också neurologiska undersökningar.  

 

Efter det inträffade testade hon sig för olika könssjukdomar. Hon skickade sms till 

Markus Halvorson. Hon nämnde att hon testat sig för könssjukdomar, men nämnde 

inget om HIV eller att Markus Halvorson hade begått övergrepp mot henne. Hon 

skrev också att hennes pappa och hon skulle komma till Åmotfors. Detta skrev hon för 

att sätta press på Markus Halvorson att besvara hennes frågor om könssjukdomar.  
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Hon hade inte om berättat för någon om Markus Halvorson övergrepp förrän hon 

kontaktades av polis. Efter polisförhöret berättade hon för sin mamma. 

 

Hon tog kontakt med ansvariga för sajten sugardaters. Hennes tanke med det var att 

hon skulle försöka förhindra att andra kvinnor skulle utsättas för övergrepp från 

Markus Halvorsons sida. Hon tror att hon skrev att Markus Halvorson inte var en bra 

man och att han inte borde finnas på en sådan sida. 

 

Markus Halvorson  

 

Han minns Sekretess 13 och han träffade henne på sugardaters.com. Hon var hysterisk 

på telefonen innan de träffades och han minns att hon hade varit med om många 

saker. Hon hade varit på hemsidan i 14 dagar eller något. Han frågade henne hur allt 

skulle gå till och sa att det var mycket konstiga personer som säljer trosor och liknande 

och hon berättade att hon också hade fått erbjudanden. De pratade en längre tid på 

hemsidan. Han berättade att han var ute efter att träffa en tjej en gång i månaden och 

att han skulle ge 20 000 till 25 000 kr i månaden. Hon hade dålig ekonomi och klarade 

sig inte. Senare pratade de på Kik. Där pratade de om allt möjligt och om att hon skulle 

få 25 000 kr i månaden för köp av sex. De skulle träffas först för att se om det fanns 

kemi. De pratade på Kik i ungefär en vecka och hon frågade om WhatsApp då hon 

ville se honom. De pratade via Facetime och telefon. Hon berättade om tidigare 

missbruk och att flera män hade misshandlat henne och hon grät i telefonen. Hon hade 

det jobbigt och hade gått till psykolog. De pratade kanske i en månad innan de enades 

om att hon skulle köra till honom.  

 

Han tror att Sekretess 13 hon kom runt 21-tiden. På vägen till honom ringde hon och 

han tror att hon skulle fylla på bensin eftersom hon frågade om han kunde swisha 

pengar för bensin. Hon sa att hon var nervös och han sa åt henne att komma och att 

han inte är någon galning.  Hon hade med sig en hund och när hon kom frågade hon 

om hon kunde rasta hunden. De gick ut och hunden sprang i trädgården medan de satt 

på terrassen. Han har bara glasbord på terrassen och det är inget som är trasigt. 

Anledningen till att han i polisförhör har sagt att det inte varit någon hund med var för 
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att han trodde att han skulle bli frisläppt om han svarade fort. Han sa också vid 

polisförhör att det han inte mindes då skulle han ta i rätten. Han mindes hunden när 

han gick igenom det med advokaterna. Det är inte fråga om en efterhandskonstruktion. 

Det var en liten hund. Han har ingen aning om vilken ras det var, men det var 

blandras.  

 

Efter en stund på terrassen blev det kallt och de gick in. Hon ställde skorna utanför 

och han tog med dem in för att de inte skulle bli kalla. Han visade henne runt i hallen 

och gymmet. Han sa att han har tränat MMA i HA:s klubbhus i Oslo. Han gav hunden 

vatten och frågade om hon ville ha vin. Hon fick ett glas och sedan gick de upp. De 

satt i vardagsrummet och såg på TV samt pratade om allt möjligt. De pratade om 

pandemin, saker hon har upplevt och saker han har upplevt. Det var ingen av dem som 

var arg. De satt där i en timme. Hon drack vin och han drack kaffe. Sedan hånglade de 

och han gav henne oralsex. Hon hade trosorna på sig och höll ut dem. Efter en stund 

frågade han om hon inte kunde sitta på honom och hon satte sig över honom. Hon 

hade fortfarande trosorna på sig. Han prövade att få in penisen, men den var liten och 

slapp och kom aldrig in. Eftersom det var för trångt i soffan gick de till sängen i 

sovrummet. Han la sig på rygg med byxorna vid knäna. Hunden kom upp och slickade 

honom i ansiktet. Sedan sög Sekretess 13 av honom. Det stämmer inte att han ville ha 

sex två gånger. 

 

Sekretess 13 har inte blivit sexuellt utnyttjad utan det handlar om köp av sex. Han har 

inte tvingat henne att gå in på hemsidan. Hennes motiv är pengar och hemsidan 

används för att tjäna pengar. Han var på hemsidan för att träffa tjejer, ha det trevligt 

och ha oralsex. Han har inte tvingat någon mot sin vilja att ha sex. Han blir inte 

upphetsad av att tvinga någon och han är ingen våldtäktsman. Han är en 

sexmissbrukare.  

 

Det var avtalat att hon skulle lämna honom mitt i natten. Hon hade barnvakt och var 

tvungen att åka hem då hon hade saker att göra hemma. Han sa att hon skulle äta 

något innan hon åkte eftersom hon hade druckit vin, men hon sa nej. Det var trevligt 

hela tiden. De hade kemi och det var inget som visade annat än att hon var nöjd. 
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Senare började hon ringa och fråga om pengar och HIV. Hon var hysterisk och 

skickade många sms samt ringde flera gånger. Hon frågade efter pengarna och när de 

skulle komma. Han tror att hon även skickade ett sms om pengarna. Hon ringde även 

till Jorunn när han åt middag med Jorunn.  

 

Han minns att han var på spårsäkring när han var häktad i juni 2020. Han vet inte om 

det togs prover för hepatit, HIV och klamydia eftersom det endast nämndes att det 

skulle göra tester. Det är nytt för honom att han skulle ha haft klamydia. Han har aldrig 

hört talas om det och har inte genomgått någon behandling för det. Han mådde inte 

bra och hade ont när han skrevs ut, men det är möjligt att han inte hade något emot att 

träffa kvinnor. Om han hade haft en infektion skulle Sekretess 13 ha fått det, men hon 

var negativ för allt. Han kan inte ha smittat någon för han har inte haft vaginalt sex.   

 

VT2 (Sekretess 13:s mor) 

 

Sekretess 13 berättade vad som hade hänt första gången i september 2021. Hon ringde 

då till henne och grät. Hon berättade att polisen hade ringt henne och sagt att de fått 

tag på hennes sms. Hon berättade att hon hade blivit utsatt för sexuellt tvång. Sekretess 

13 använde uttrycket sexuellt tvång när hon berättade det. Sekretess 13 har inte berättat 

några detaljer men hon tolkade det som att det var fråga om våldtäkt. Hon känner igen 

att hon, som noterats i polisförhör, har sagt att mannen tvingade Sekretess 13 att göra 

saker som hon inte ville. Det är Sekretess 13 som sagt det till henne. Hon berättade 

också att det gällde flera tjejer. Hon tror att det var polisen som hade berättat det för 

Sekretess 13, men det var inget de pratade om. Sekretess 13 har nyligen berättat mer 

och att hon träffat någon som hon chattat med på en hemsida och att mannen uppgav 

att han var 44 år och rik. De skulle träffas och bygga en relation. Sekretess 13 hade åkt 

till honom i Arvika. När hon kom dit hade hon sett att han inte var en rik 44-årig man. 

Hon berättade om allt möjligt och sa bl.a. att han skulle ta helikoptercertifikat. Allt lät 

bra för Sekretess 13 när hon åkte dit. Efteråt kände hon sig lurad och skamfylld för att 

hon hade gått på allt som han sa till henne. Hon har själv läst i tidningen om det nu 

aktuella målet.  
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Polisen berättade för henne att det skulle ha hänt i mitten på juni 2020. Vid denna 

tidpunkt separerade Sekretess 13 från sin före detta make. Hon skulle flytta tillbaka till 

sin lägenhet och hon hjälpte henne att flytta i slutet av juni. Under denna period var 

hon mycket orolig då hon haft oskyddat sex med en man och var orolig över att hon 

hade HIV. Denna oro uppmärksammade hon vid månadsskiftet mellan juni och juli. 

Vid förhöret med polisen var det oklart med minnena, men idag minns hon att det var 

denna period och inte under hösten. Sekretess 13 var väldigt ångestfylld och tänkte 

mycket på HIV. Hon vet att de beställde tester för HIV under hösten. Hon tror att de 

beställde tre tester som de gjorde hemma. Hon visste inte hur hon skulle hjälpa henne 

och sa till henne att ta kontakt med en läkare för att få hjälp. Vad hon minns tog hon 

kontakt med en läkare under hösten. Hon minns inte om det var redan i juni eller juli 

som hon tog kontakten. Sekretess 13 har inte haft ångest på det viset tidigare. Hon 

hade panik, var mer stressad, pratade mycket och hade darrningar och domningar i 

kroppen. Hon hade dödsångest och pratade om att hon skulle dö och hela familjen var 

väldigt orolig. Hon ringde och sa att hon inte orkade mer och att hon inte orkade med 

livet mer. Det pågick nästan ett helt år. Sekretess 13 har fått en utredning på 

vårdcentralen för att se om det är fråga om någon allvarlig sjukdom. Hon var 

sjukskriven på heltid under ett halvår, men har mått bättre det senaste halvåret. Hon 

jobbar just nu halvtid. Sekretess 13 har tidigare varit i ett förhållande som inte var bra, 

men när de separerade mådde hon bra.  

 

Sekretess 13 har en hund. Hon tror att det är en blandning av tre raser, bland annat 

jämthund och schäfer. Hon tror att det även är bordercollie. Det är en ganska stor 

hund och ingen knähund. Den väger kanske 25 kg. Hon har haft hunden i 11 år sedan 

den var en valp. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom det Sekretess 13 och Markus Halvorson berättat förefaller det som de är 

överens om vad som har skett mellan dem i sexuellt hänseende vad avser oralsex. Vad 

avser frågan om det också förekommit ett vaginalt samlag är de oense, men de har 

båda berättat att Sekretess 13 har satt sig på Markus Halvorson för genomförandet av 
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ett sådant samlag. Sekretess 13 har uppenbarligen vid polisförhör inte nämnt att en 

penetration har skett av hennes vagina och vid tingsrätten har hon uppgett att en 

penetration skedde och att hon inte kände så mycket till följd av att Markus 

Halvorsons penis var liten. Frågan är om det är bevisat att det har skett en verklig 

penetration av Markus Halvorsons penis i hennes vagina. Det kan konstateras att det i 

intyget från den 23 maj 2022 av den legitimerade psykoterapeuten har angetts att 

Sekretess 13 vid besök hos terapeuten den 24 juni 2020 har uppgett att hon hos 

mannen blivit tvingad till sex och samlag utan kondom samt att hon i efterhand har 

blivit orolig för om hon har drabbats av någon könssjukdom och näst intill skräck för 

att ha blivit smittad av HIV. Av Sekretess 13:s och hennes mors uppgifter framgår att 

Sekretess 13 har låtit testa sig för kontroll om hon drabbats av könssjukdom eller HIV. 

Enligt tingsrättens mening ska Sekretess 13:s uppgift i nära anslutning till besöket hos 

Markus Halvorson om att samlag har förekommit läggas till grund för bedömningen. 

Det är därför styrkt att penetration med Markus Halvorsons penis i Sekretess 13:s 

vagina har skett. Markus Halvorsons och Sekretess 13:s uppgifter skiljer sig också åt i 

frågan om Markus Halvorson har puttat/knuffat ner Sekretess 13 i soffan.  

 

Sekretess 13 har beskrivit att hon har varit passiv under händelseförloppet, men att 

hon mot bakgrund av den situation hon befann sig i och att Markus Halvorson hade 

pratat om HA och MMA samt att han enligt hennes uppfattning tidigare hade tagit 

steroider gjorde att hon kände rädsla och att det har varit därför som hon har förhållit 

sig passiv. Det kan dock konstateras att Sekretess 13 inte har varit passiv under hela 

händelseförloppet eftersom hon på Markus Halvorsons uppmaning har satt sig på 

honom för att ett vaginalt samlag skulle genomföras. Hon har bestämt också vid 

tingsrätten anfört att hon inte har varit villig att ha sex med Markus Halvorson för 

pengar, dock att hon bekräftat vad som redovisats från polisförhör med henne på fråga 

om att det kan ha varit så att hon förstod att sex skulle vara en del av avtalet svarat att 

hon inte visste det och att det var en konstig situation samt att det kan ha varit så. 

Detta talar emot att hon inte skulle ha varit villig att ha sex med Markus Halvorson. 

Sekretess 13 har under sexualakterna förhållit sig relativt passiv och ansett sig inte ha 

något val än att göra som Markus Halvorson har sagt, vilket förhållande talar för att 

hon inte har deltagit frivilligt i de sexuella handlingarna. Sekretess 13 har enligt hennes 
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mor i samband med att Sekretess 13 hade pratat med polis om det som inträffade hos 

Markus Halvorson för henne berättat att hon hade utsatts för sexuellt tvång, vilket 

förhållande också talar för att hon inte har deltagit frivilligt. Enligt Sekretess 13 

uppträdde Markus Halvorson bestämt och var auktoritär och ett sådant beteende har 

beskrivits också av andra målsäganden och har betydelse för prövningen av åtalet i 

aktuell punkt. I det åberopade intyget från den 26 januari 2022 har angetts att Sekretess 

13 genomgått samtalsbehandling under en lång tid och att det under samtalen har 

framkommit att hon har utsatts för sexuellt våld av okänd förövare. I intyget från den 

23 maj 2022 anges att hon kom till den legitimerade psykoterapeuten den 24 juni 2020 i 

ett kraftigt paniktillstånd med mycket ångest samt att hon berättat att hon hade fått 

kontakt med en man via internet och att hon besökt mannen och där blivit tvingad till 

sex och samlag utan kondom. Uppgifterna i de båda intygen ger stöd åt Sekretess 13:s 

uppgift att hon inte deltagit frivilligt i de sexuella handlingarna som förekommit hos 

Markus Halvorson. På grund av det anförda godtar tingsrätten Sekretess 13:s uppgift 

om att hon inte deltog frivilligt i det genomförda sexet. Sekretess 13:s uppgift om att 

Markus Halvorson puttat ner henne i soffan godtas också av tingsrätten.  

 

Frågan är då om Markus Halvorson har insett att Sekretess 13 inte deltog frivilligt eller 

om han har varit grovt oaktsam i förhållande till att Sekretess 13 inte gjorde det. Såvitt 

tingsrätten kan bedöma har Sekretess 13 varken verbalt eller genom handling gett 

uttryck för att hon inte var med på att ha sex med Markus Halvorson. Hon har dock 

på ett målande och detaljrikt sätt beskrivit att Markus Halvorson i sovrummet har lagt 

sig på sängen och yttrat att nu skall du suga, gör det, nu ska du suga. Tingsrätten finner 

att den uppgiften ska godtas mot bakgrund vad som anförts under rubriken Allmänna 

överväganden om att Markus Halvorsons syfte med att locka kvinnor att komma på 

besök till honom var att med eller mot deras vilja ha sex med dem. Därtill kommer att 

Markus Halvorsons beskrivning av händelserna med Sekretess 13 har varit torftig utan 

några detaljer. Enligt tingsrätten har omständigheterna varit sådana att Markus 

Halvorson har misstänkt att Sekretess 13 inte har deltagit frivilligt, men han har ändå 

genomfört de sexuella handlingarna. Han har därmed varit grovt oaktsam beträffande 

den omständigheten att Sekretess 13 inte deltog frivilligt. Den sexuella handlingen som 

inte utgjort samlag är med hänsyn till kränkningens allvar att jämställa med samlag. 
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Markus Halvorson ska därmed dömas till ansvar för oaktsam våldtäkt i enlighet med 

åklagarens i andra hand framställda yrkande. 

  

Vid angiven utgång i frågan om skuld är Markus Halvarsson skyldig att ersätt Sekretess 

3 för den skada hon lidit på grund av hans brott mot henne. I enlighet med den av 

Brottsoffermyndigheten och i praxis tillämpade schablonersättningen vid oaktsam 

våldtäkt är Sekretess 13 berättigad till skadestånd med 85 000 kr, varav 75 000 kr för 

kränkning och 10 000 kr för sveda och värk. På beloppet ska ränta utgå i enlighet med 

vad Sekretess 13 har yrkat. 

 

Åtalspunkt 4, Sekretess 14 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 14, har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 6 och upplyst 

att skadeståndsanspråket i sin helhet är att hänföra till åtalet för våldtäkt.  

 

Markus Halvorson har förnekat oaktsam våldtäkt och erkänt köp av sexuell tjänst. Han 

har med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han 

har vitsordat yrkade belopp som skäliga i och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 14 har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  
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Sekretess 14  

 

Hon var vid den aktuella tiden 23 år. Genom en väninna fick hon höra talas om 

hemsidan sugardaters. Väninnan hade goda erfarenheter av kontakter med en man som 

hon hade fått kontakt med genom sidan. Väninnan berättade att mannen köpte gåvor 

till henne, betalade hannes hyra och gav henne pengar. Hon gjorde ingen undersökning 

av det som sidan stod för. Hennes uppfattning om att syftet med sugardaters-sidan var 

att en man och en kvinna skulle träffas och besöka restauranger m.m. På hennes profil 

hade hon angett att hon endast ville träffa en man för sällskap. Hon hade angett att 

hon inte ville ge sexuella tjänster. Hon hade lagt upp en profilbild som kan uppfattas 

som sexig. Hennes tanke bakom det var att visa en bild så att män skulle gilla det de 

såg. Hennes uppfattning var att en man ville vara tillsammans med en attraktiv kvinna. 

Hon själv hade på grund av pandemin inget arbete. Hon hade en del sparkapital, men 

tänkte att ett tillskott till hennes ekonomi kunde behövas.  

 

Hon hade alltså registrerat sig som medlem på sugardaters.com och efter en två dagar 

kontaktade Markus Halvorson henne. Han presenterade sig själv som advokat och att 

han var en upptagen och framgångsrik man som sökte sällskap när han någon gång i 

veckan var i Sverige. Hon fick uppfattningen att han bodde i Norge. Efter en kort tid 

gick de över till WhatsApp och hade konversation. De hade också telefonkontakt. Han 

pratade mycket om sig själv. Han nämnde bl.a. att han var pilot och framgångsrik. Hon 

fick uppfattningen att han kunde vara en generös man. Markus Halvorson sa att hon 

skulle få 20 000 kr om hon kom till honom och att han sedan skulle skaffa ett 

kreditkort och sätta in 20 000 kr per månad under förutsättning att kemin mellan dem 

stämde och de fortsatte att träffas. Det var inte tydligt vad Markus Halvorson skulle få 

för 20 000 kr, men hennes tanke var att de skulle träffas och se vad det ledde till. Hon 

fick uppfattningen att hon skulle få 20 000 kr första gången de träffades. Hon hyste en 

förhoppning om att så skulle kunna bli fallet, men först ville hon träffa Markus 

Halvorson och se om kemin mellan dem stämde. Det hade inte varit tal mellan dem 

om det skulle bli fråga om en långvarig relation. Det verkade dock som om Markus 

Halvorson var ute efter en flickvän.  
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Det kom på tal att de skulle träffas och se om kemin mellan dem stämde. Hon skulle 

åka till honom. Det uppkom en diskussion mellan dem för att han inte ville köpa en 

biljett till henne för resan. Det gjorde henne irriterad. Hon sa till honom att han skulle 

vara en gentleman och då köpte han biljett till henne. Hon skulle bo på hotell under 

vistelsen i Arvika. Hon åkte tåg till Arvika. Det var uppgjort att Markus Halvorson 

skulle vänta på en thairestaurang i närheten av tågstationen. Hon gick dit och hon 

kände igen Markus Halvorson från en bild som han hade skickat till henne. Markus 

Halvorson bjöd henne på mat. Hon minns att de diskuterade Spanien under måltiden. 

Markus Halvorson nämnde bl.a. att han hade ett hus i Marbella. Hon uppfattade 

Markus Halvorson som ganska tystlåten. Hon hade i telefon sagt att hon ville bo hotell 

under vistelsen och trodde att de skulle gå till ett hotell och checka in. Markus 

Halvorson sa att hotellet låg i närheten av hans bostad så det blev så att de istället gick 

till hans bil. Markus Halvorson sa också att han inte hade bokat hotellrum, men att det 

fanns ett hotell i närheten av hans bostad.  

 

De kom fram till hans hus och gick in i huset. Det kan också i huset ha varit tal om att 

hon ville bo på hotell. De gick upp på övervåningen och satte sig. Markus Halvorson 

drack kaffe och bjöd henne på vin. Han bjöd henne på flera glas vin. Han fyllde på 

hennes vinglas innan det hade blivit tomt. Hon uppskattar att hon drack två-tre glas 

vin. Hon kände sig litet påverkad av förtäringen. De tittade på ett norskt TV-program 

och allt verkade vara normalt.  

 

Det blev kväll och hon tänkte på hotellet hon skulle bo på. Hon undrade inom sig 

varför hon var kvar i huset, men sa ingenting om det. Hon sa till honom att hon ville 

se att han var generös och att han inte skulle utnyttja henne sexuellt. De pratade bl.a. 

om vad han hade sagt till henne om betalning för besöket och att de skulle träffas 

någon gång i veckan. Hon sa att det lät okej och gick med på det. Det blev därefter tal 

om att Markus Halvorson inte skulle betala något till henne förrän han hade fått ha sex 

med henne. Hon sa till Markus Halvorson att hon inte var någon eskorttjej och att han 

inte kunde betala för att ha sex med henne. Hon sa också till honom att det inte riktigt 

var det hon ville göra och att hon ville lära känna honom samt tillade att om det skulle 
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leda till sex så var det en förutsättning att de båda gick med på det och kände sig 

bekväma. Det blev en debatt mellan dem om det fram och tillbaka.  

 

Markus Halvorson var inställd på att han ville ha sex med henne innan betalade något. 

Som hon uppfattade honom ville han veta om det han betalade för var värt det. Hon sa 

till honom att i så fall passade de inte ihop. Det hon ville var att han visade sig vara en 

generös man innan de skulle diskutera sex. Hon försökte få honom att förstå att 

eftersom han var betydligt äldre än henne så fick det ta tid innan det kunde bli aktuellt 

med sex. Det verkade som om Markus Halvorson inte fattade det. Det var som att 

prata med ett barn om det. Hon minns inte om han hade nämnt sin ålder, men hon 

bedömde att han kunde vara runt 50 år. Hon uppskattar att de pratade under ca två 

timmar i vardagsrummet på övervångnigen. Hon var trött och hade druckit vin. Tills 

slut sa hon till honom att hon kunde ge honom massage eller låta honom dansa med 

henne. Markus Halvorson yttrade att om han skulle ge henne 20 000 kr så ville han att 

hon sög av honom eller runkade åt honom. Han uppgav också att han ville ha en 

flickvän som han ville ha sex med. Hon fick en chock och visste inte vad hon skulle 

svara. Hon var tyst. Markus Halvorson nämnde att han ville slicka henne. Hon svarade 

nej och tillade att hon kunde ge honom massage så fick de se vad som kunde hända. 

Markus Halvorson ställde sig upp och yttrade om jag ger dig 20 000 kr så ger du mig 

en ”avrunkning”. Hon frös till och visste inte vad hon skulle göra. Hon skickade sin 

IBAN och sitt kontonummer till Markus Halvorson. Han gick in i ett annat rum. När 

han kom tillbaka sa han att han skickat pengarna till henne. Han tillade att han var 

advokat och seriös och hade mycket att riskera om han lurade henne. Han verkade 

stressad och sa att 20 000 kr är mycket pengar. Hon sa att hon skulle ge honom 

massage och så skulle de få se hur det gick med en ”avrunkning”. Hennes gräns var att 

hon skulle göra en ”avrunkning”.  

 

Hon gick till toaletten. När hon kom ut från toaletten var Markus Halvorson i 

sovrummet. Han var naken. Det gjorde henne än mer nervös. Hon hade trosor, kjol 

och en top på sig. Markus Halvorson sa till henne att ta av sig trosorna. Hon frågade 

om han ville att hon skulle vara naken. Det ville Markus Halvorson. Hon tog av sig 

trosorna och behöll resten av kläderna på. Hon gjorde det för att göra Markus 
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Halvorson glad och nöjd. Hon var trött på allt och ville bara få det gjort. Hon var 

mentalt och fysiskt trött och dessutom var hon rädd. Anledningen till det var att hon 

inte visste var hon var och inte heller hur hon skulle kunna ta sig hem. Dessutom 

började det bli kväll. Hon var tillsammans med en man som hon inte kopplade ihop 

med och som hon inte kom överens med. Vad som helst hade kunnat hända. Markus 

Halvorson skulle ha kunnat mörda och lägga henne i skogen. Ingen person kände till 

hennes resa till honom och ingen visste var hon var.  

 

När hon tvekade att delta i sexuella handlingarna som Markus Halvorson hade nämnt 

blev han irriterad och arg. Hon såg då en annan sida av honom. Hon var rädd i 

stunden för vad som skulle hända. Hon satte sig på sängen med benen ihop åt sidan. 

Markus Halvorson satte sig i sängen framför henne. Han tog på hennes ben och 

yttrade att hon skulle låta honom smaka på henne samt sa till henne att ”öppna” sina 

ben. Hon gjorde det och Markus Halvorson började direkt ge henne oralsex. Hon 

uppfattade det som att han gjorde det på ett litet aggressivt sätt. Hon var som i chock 

och lät det ske. Hon ville få det gjort. Markus Halvorson började göra ljud ifrån sig och 

yttrade att hon var god och hade en god fitta. Hon stod då inte ut längre. Hon satte sin 

ena fot i hans bröst och puttade undan honom. Hon bedömer att Markus Halvorson 

då kan ha haft oralsex med henne under nästan en minut. Efter det la Markus 

Halvorson sig bredvid henne i sängen och yttrade om han kunde få sin ”avrunkning”. 

Det var inget bestämt att han skulle få en sådan. Han tog hennes hand och lade den på 

sin penis. Sedan tog han bort handen för att återigen lägga den på hennes hand. som 

för att visa hur hon skulle göra. Han ville att hon skulle hålla i penisen ordentligt. Han 

yttrade en massa äckliga saker. Hon minns inte direkt vad han sa, men tycker sig kunna 

erinra sig att han sa att det var skönt. Hon kände att hon inte kunde kontrollera 

situationen. Hon var i chock. Markus Halvorson fick utlösning på sig själv.  

 

Hon gick in på toaletten och tog en lång dusch. När hon kom ut från toaletten var 

Markus Halvorson fortfarande naken. Han frågade henne om hon hade blivit våldtagen 

och hon tror att hon svarade nej. Hon har ingen aning om anledningen till att han 

ställde den frågan. 
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Hon hade jättemånga gånger sagt till Markus Halvorson att hon inte ville ha sex med 

honom. Hon hade i debatten med honom i vardagsrummet sagt att de inte behövde ha 

sex med varandra och Markus Halvorson hade sagt att han inte skulle betala henne 

utan att han fick ha sex med henne. Hon sa att då fungerar det inte mellan dem. 

Markus Halvorson var inte mån om henne utan tänkte bara på sig själv. Han var 

upptagen av sitt eget. Han gjorde ingenting för att det skulle kännas skönt för henne. 

Hon tyckte att det var jätteäckligt. Hon tror att Markus Halvorson förstod att hon inte 

alls njöt av sexet. 

 

När hon kom ut från duschen frågade hon Markus Halvorson när pengarna skulle 

komma till henne. Markus Halvorson nämnde att han hade fört över pengarna från ett 

norskt konto och att pengarna skulle finnas på hennes konto vid 04-tiden. Hon svarade 

att det var okej och gick till vardagsrummet och lade sig på soffa för att sova, men 

lyckades inte somna. Markus Halvorson frågade om hon inte skulle sova hos honom i 

sovrummet, varvid hon svarade att hon skulle sova på soffan. När Markus Halvorson 

vaknade på morgonen var hon redan klar för att lämna huset. Han var då fortfarande 

naken. 

 

Efteråt kände hon sig utnyttjad av Markus Halvorson. Hon hade känt sig tvingad att 

delta i de sexuella handlingarna. Hon bestämde sig för att anmäla det hon hade varit 

utsatt för. Hon visste inte vad hon skulle klassa det inträffade som. Hon visste inte att 

det var våldtäkt. Hon berättade bara vad hon hade varit med om och sedan antog hon 

att polisen skulle bestämma vad det kunde vara. Hon kan minnas att hon sa att hon 

ansåg sig ha blivit utsatt för bedrägeri. Det är riktigt att efter det att hon hade anmält 

ärendet blev det nerlagt.  

 

Under natten hos Markus Halvorson kände hon sig äcklig. Hon tänkte på hur hon 

skulle lära sig hantera det hon varit med om när hon kom hem. Hon har försökt 

förtränga det inträffade, men det är många gånger när hon har varit ensam som hon 

har tänkt på det som hände. Det har varit som ett trauma för henne. Hennes sexliv 

med hennes dåvarande fästman kom inte att fungera eftersom hon nästan aldrig ville 

ha samlag. Det blev ett stort problem och det var mycket bråk om att hon inte ville ha 
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sex. Hon började hata sig själv. Hon slutade bry sig om in hälsa och gick upp mycket i 

vikt. Hon har bestämt sig för att stanna utomlands för att slippa bli påmind om 

händelserna med Markus Halvorson. Efteråt har hon inte sett på män på samma sätt 

som tidigare. 

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 14 på sugardaters.com. Han vet inte hur länge de pratade men 

det stämmer inte att det är en dag som de flesta har sagt. Han vet inte om Sekretess 14 

hade mött andra män. De pratade på hemsidan och använde sedan Whatsapp. Hon 

ville ha en fast sugardaddy som kunde betala 20 000 kr i månaden. De blev eniga om 

att hon skulle komma till honom. Först skulle de ses på ett café eller restaurang i 

Arvika för att hon skulle se att han inte var någon galning. Om de hade kemi kunde de 

ha oralsex. När hon kom satt han på caféet som låg fem minuter från tågstationen. De 

satt där och enades sedan om att de skulle åka hem till honom. Han berättade för 

henne att det fanns ett hotell fem minuter från hans bostad eftersom hon hade frågat 

om hotell innan de träffades. När de träffades var det dock inte längre något tal om 

hotell. Han visade dock var hotellet ligger.  

 

De gick in till hans bostad. Hon frågade om pengar och berättade att hon skulle åka till 

Spanien och därför var i behov av pengar. Han sa att pengarna skulle komma, men att 

det tar lite längre tid eftersom han skickar från en norsk bank. Hon drack vin och han 

drack kaffe. De tittade på filmen Exit. De hånglade, tog lite på varandra och pussades. 

Det var ömsesidigt och de hade god kemi. Hon sa att hon kunde ge honom en 

massage och han gick först in i sovrummet, klädde av sig och la sig på sängen. Hon 

masserade sedan honom mest på hans lår och penis. De använde babyolja. Hon 

började onanerade honom och han frågade sedan om han kunde få slicka henne. Hon 

tog av sig trosorna och la sig på rygg och sedan slickade han henne lite. Hon visade 

ingen reaktion. Han slickade inte så länge, kanske i en minut. Han slutade för att hon 

skulle onanera honom. Hon blev jättevåt och han tänkte att hon blev kåt. Hon blev 

inte våt för det blev blött av att han slickade, man märker sådant direkt. Hon sa 

ingenting, men det var inte konstigt eftersom det var så kort tid. Hon onanerade sedan 
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honom tills han kom. Han fick utlösning. Han gav inte henne något mer. Efter det såg 

de på film och snackade normalt. 

 

Allt handlar om pengar och det var fråga om köp av sex. Om Sekretess 14 hade fått 

betalt hade de inte befunnit sig i tingsrätten. Hemsidan sugardaters.com går ut på köp 

och sälj av sex och sugardejting är förtäckt prostitution. Det går ut på att luras och han 

känner inga känslor för vad han har utsatt Sekretess 14 för. Hon hade inte kommit till 

honom eller haft sex med honom om han inte hade utlovat pengar. Anledningen till att 

han har sagt i förhör att kvinnorna kom hem till honom för att vara sällskapsdamer 

och att det inte hade med sex att göra är för att han inte mindes allt i början. Han vet 

inte heller i vilket sammanhang han har sagt så, men han sa att han tar allt när han 

kommer till rätten. Han var också sliten för att han hade suttit inlåst och trodde att 

tiden som frihetsberövad skulle bli kortare om han sa att det inte var något. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Det är genom Markus Halvorsons och Sekretess 14:s samstämmiga uppgifter utrett att 

Markus Halvorson har utfört oralsex på Sekretess 14 och det saknas anledning att 

misstro hennes uppgift om att hon inte deltog frivilligt. När Markus Halvorson har 

utryckt en önskan om att hon skulle onanera åt honom har hon, enligt egen uppgift, 

visserligen sagt nej, men erbjudit sig att massera honom med tillägget att så fick de se 

hur det gick med onaneringen. Hon har också när Markus Halvorson har bett henne ta 

av trosorna frågat honom om han ville att hon skulle vara naken och sedan Markus 

Halvorson sagt att så var fallet, har hon tagit av sig trosorna och när Markus Halvorson 

bett henne sära på sina ben har hon gjort detta. Markus Halvorson har därefter utfört 

oralsex på henne. Hon har sedan deltagit i onanering av Markus Halvorson, vilken 

gärning åklagaren har rubricerat som köp av sexuell tjänst. Tingsrätten finner mot 

bakgrund av det anförda att omständigheterna har varit sådana att Markus Halvorson 

inte har haft anledning att räkna med annat än att Sekretess 14 frivilligt har deltagit i 

samband med att han har utfört oralsex på henne. Åtalet för oaktsam våldtäkt ska 

därmed ogillas.  
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Markus Halvorsons erkännande av köp av sexuell tjänst vinner stöd av utredningen i 

övrigt. Åtalet i den delen är därför styrkt och Markus Halvorson ska dömas till ansvar 

härför. 

 

Vid ovan angiven utgång i skuldfrågan avseende åtalet för oaktsam våldtäkt ska 

Sekretess 14:s skadeståndstalan ogillas.  

 

Åtalspunkt 5, Sekretess 18 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 18  

 

Hon hade det ekonomisk svårt vid den aktuella tiden. Hon var ensamstående med barn 

och hade på flera månader inte fått ut ersättning som hon var berättigad till. Hon hade 

på en sida på internet benämnd Bling sett att flickor i USA träffade s.k.sugardaddys, 

vilka hjälpte flickorna ekonomiskt. Hon hade samma uppfattning att sugardaters.com 

var en sådan sida och bestämde sig för att bli medlem. Markus Halvorson kontaktade 

henne på sugardaters. Hon hade då inte varit medlem så länge, men hon hade fått 

erbjudanden om att utföra sex med män mot betalning, men det ville hon inte vara 

med om. Markus Halvorson skrev att han hade fastigheter runt om i världen som 
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upptog mycket av hans tid så han kunde inte träffa henne så ofta. Markus Halvorson 

kom från Norge och sa sig vara beredd att lägga 25 000 kr på att få träffa henne. Han 

var rakt på sak och ville att de skulle ha sex, men han ville också att de skulle umgås på 

annat sätt. Hon tyckte att det lät orealistiskt, men gick med på att träffa honom. Hon 

fick reda på att han hade en bostad i Åmotfors. Hon åkte tåg dit. Markus Halvorson 

hade betalat hennes biljett. De hade kommit överens om att han skulle betala den 

överenskomna summan innan hon åkte till Åmotfors och trots att hon inte hade fått 

några pengar åkte hon dit. På något sätt övertalade han henne att göra det innan hon 

hade fått pengarna på sitt konto. Han hade sagt att han hade skickat pengarna och att 

de kommer, men att det kunde dröja en tid.  

 

När de träffades sa Markus Halvorson att han hade gjort en överföring av pengarna. 

Han angav att 25 000 kr var en löjligt låg summa och verkade förnärmad av att hon gav 

sken av att han skulle försöka lura henne för en så låg summa pengar. När de senare 

var i Markus Halvorsons bostad bjöd han henne på smörgås. Han bjöd henne också på 

mycket vin. Hon tror att Markus Halvorson också drack vin. I vardagsrummet på 

övervåningen gjorde Markus Halvorson närmanden mot henne. Hon sa till honom att 

han inte hade fullgjort sin del av avtalet. Hon ville egentligen inte ha sex med honom 

eftersom han inte hade fullgjort sin del av avtalet mellan dem. Han fortsatte dock att 

göra närmanden mot henne och blev påträngande. Hon tänkte att han nog skulle föra 

över pengarna om hon deltog i sexuella handlingar med honom. De gick in i 

sovrummet och hade sex. Markus Halvorson utförde oralsex på henne. Hon hade 

druckit vin och tyckte inte det var så märkvärdigt det han gjorde. Hon utförde också 

oralsex på honom. De hade även ett vaginalt samlag i s.k. missionärställning. Hon 

uppfattade det inte som att Markus Halvorson hade problem med att få stånd. Hon 

fick uppfattningen penisen ”stod upp”. Den var av mindre storlek. Hon tänkte inte så 

mycket på det. Hon kan trott att penisen var hård fast den inte var det eftersom den 

var av mindre storlek. Han vet att Markus Halvorson penetrerade hennes vagina och 

att det inte kändes något särskilt. Han kan inte svara exakt på hur det vaginala samlaget 

gick till men kan säga att det var i missionärsställning med Markus Halvorson över 

henne och att det var något som gick in och ut i henne.  
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Hon övernattade i bostaden och på morgonen åkte hon hem med tåg. Hon försökte få 

kontakt med Markus Halvorson. Hon försökte sms:a honom och ringa till honom, 

men han hade blockat hennes telefonnummer. Hon förstod att hon hade blivit lurad på 

betalning.  Hon skapade senare en ny profil på Kik. Markus Halvorson kontaktade 

henne. Hon kände igen honom från den tidigare kontakten och skrev bl.a. till honom 

att han lurat henne vid den tidigare kontakten. 

 

Markus Halvorson  

 

Han känner igen Sekretess 18 nu när han sett henne. Han träffade henne på 

sugardaters.com och de enades om att träffas. De skulle träffas en gång i månaden och 

om de hade kemi skulle de ha sex. Han erbjöd henne pengar och lovade att hon skulle 

få 20 000 kr till 30 000 kr i månaden. Allt var avtalat på förhand och det var fråga om 

köp av sex, oralsex. Han skulle sätta in pengar på hennes konto. Han vet inte om det 

var fråga om Cash App, men det är en betalningssajt som går att använda. Han har 

tidigare sagt att det inte hade något med sexuella tjänster att göra eftersom han trodde 

att han skulle komma tidigare ur häktet om han sa så.  

 

Hon kom hem till honom och de pratade, skrattade, åt och kollade på film. De åt 

mackor i köket och kollade sedan på TV. Han tror att de åt mackor med ost och skinka 

men det kan ha varit mackor med ägg. Han har inget specifikt namn för en macka med 

ägg. Senare under kvällen hade de oralsex. De hade inte vaginalt sex.   

 

Alla på hemsidan vet att det är fråga om köp och sälj av sex. Han har inte haft kontakt 

med alla på hemsidan men han har haft kontakt med många och det är också en äldre 

kvinna som har skrivit till honom och varnat för yngre kvinnor som lurar män och 

anmäler dem. Han tänkte dock inte mer på det när han fick den varningen. Han tänker 

ingenting över att han inte betalar kvinnorna: Han betalar bara inte. I efterhand är det 

klart att han har känslor, men han har erkänt detta och det är inte så mycket att 

förklara.  
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Tingsrättens bedömning 

 

Genom Markus Halvorsons erkännande som vinner stöd av det som Sekretess 18 

berättat är åtalet styrkt och han ska dömas till ansvar för köp av sexuell tjänst. 

 

Åtalspunkt 6, Sekretess 19 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 19  

 

Hon har ganska dåliga minnesbilder av det som hände eftersom det har gått så lång tid. 

Hon fick kontakt med Markus Halvorson på sugardaters.com. Han utlovade en stor 

summa pengar för att de skulle träffas och bl.a. ha sex. Hon har tydligen i polisförhör 

angett att han lovat att betala 18 000-20 000 kr till henne. Den uppgiften är säkert 

riktig. Hon åkte tåg till honom. De åt mat på en pizzeria vid järnvägsstationen och åkte 

sedan hem till honom. De umgicks litet och gjorde det de hade kommit överens om. 

Hon kan inte idag säga vilken typ av sex som det var fråga om.  

 

Markus Halvorson hade lovat swisha pengar till henne, men hon hade inte fått 

pengarna. Hon påtalade detta för Markus Halvorson. Hon åkte hem. Hon 
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kontrollerade sitt konto och det visade sig att han fortfarande inte hade fört över 

pengar till henne. Hon skrev därför till Markus Halvorson och hotade att polisanmäla 

honom. När han ändå inte betalade förstod hon att hon hade blivit lurad. Hon gjorde 

en polisanmälan via telefon. Markus Halvorson har swishat pengar till henne. Hon tror 

att det var 3 000-4 000 kr. Det som är angivet från polisförhör med henne den 5 

augusti 2020 att hon mottog betalningen under tiden hon gjorde polisanmälan kan 

stämma. 

 

Markus Halvorson 

 

Han träffade Sekretess 19 på sugardaters.com. De avtalade att de skulle ses och ha sex 

om de hade kemi. Hon kom till Arvika tågstation och de åt på en pizzeria som heter La 

vita innan de åkte de hem till honom i Åmotfors. Hon drack ett glas vin och han drack 

kaffe. De umgicks, hade kul och hade sex. De hade bara oralsex, han på henne och 

hon på honom. Dagen därpå åkte hon hem.  

 

Hon pratade mycket om pengar hela tiden och till sist skickade han 5 000 kr. Han 

skickade pengarna för att hon tjatade hela tiden. Han tror att det var någon räkning 

hon skulle betala. Hon skickade både meddelanden och ringde och sa att hon skulle gå 

till polisen om hon inte fick några pengar. Han vet inte varför han inte har berättat det 

förut, men han berättar det nu. Han kom på att han har skickat pengar efter att de gått 

igenom allting. Han har bara swishat en gång. Tidigare har han förnekat brott och 

uppgett att han skulle säga allt under rättegången. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom Markus Halvorsons erkännande som vinner stöd av det som Sekretess 19 

berättat är åtalet styrkt och han ska dömas till ansvar för köp av sexuell tjänst.  

 

Åtalspunkt 7, Sanne Österberg 

 

Åklagaren har yrkat enligt stämningsansökan, se bilaga 1.  
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Sanne Österberg har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 7. 

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen. Han har medgett skadeståndsyrkandet 

avseende ekonomisk skada och bestritt yrkandet avseende ersättning för sveda och 

värk samt kränkning. Han har vitsordat sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sanne Österberg har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 

 

Sanne Österberg har därutöver åberopat ett intyg från läkare dagantecknat den 1 

oktober 2021. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sanne Österberg  

 

Hon hade ärvt pengar efter sin far och ville ha hjälp med att investera pengarna med 

god förräntning. Hon hade hört talas om att män som fanns på sugardaters.com var 

rika och framgångsrika. Hon tänkte att det kunde finnas någon där som kunde bistå 

henne. Hon ville inte vända sig till bankrådgivare eftersom hon inte litade fullt ut på 

banker. Hon visste också att en kontakt på sugardater kunde utgöra inledningen till en 

sexuell kontakt. Hon blev medlem på sidan och fick efter en kort tid kontakt med 

Markus Halvorson. De övergick till att ha kontakt via sms, WhatsApp och hade även 

en viss telefonkontakt. Hon träffade aldrig Markus Halvorson fysiskt. Markus 

Halvorson ville att de skulle ha en sexuell kontakt och lovade att betala henne 30 000 

kr per månad för en sådan kontakt. Hon gjorde dock klart för honom att hon inte var 

intresserad av en sexuell kontakt. De telefonsamtal de hade var relativt korta. Markus 
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Halvorson lämnade ett intryck av att vara lugn och stabil. Han lät övertygande. Hennes 

känsla var att han hade ”koll på läget”.  Hon hade svårt att förstå det som Markus 

Halvorson skrev till henne och inte heller genom telefonsamtalen fick hon klart för sig 

vad han menade när han skrev om köp och försäljning av lägenheter m.m. I den chatt 

som redovisats mellan henne och Markus Halvorson kan man se att det fanns 

motstånd från Markus Halvorsons sida att hon ställde så många frågor som hon gjorde. 

Markus Halvorson förföll bli arg när hon ställde frågor och detta gjorde att hon kände 

att hon inte kunde säga vad som helst. Till slut blev det så att hon inte längre orkade 

vänta på pengarna samtidigt som hon börjad få aningar om att det var något som inte 

stämde. Det föranledde henne att meddela Markus Halvorson att hon ville avbryta 

samarbetet och få tillbaka de pengar hon hade överfört till Markus Halvorson. Hon har 

skrivit ett mejl som hon avslutat med vänlig hälsning. Hon antog att mejlet skulle 

vidarebefordras till någon som kunde hjälpa till. Markus Halvorson låg enligt vad han 

hade uppgett på sjukhus vid den tiden. Hon tror att Markus Halvorson hade sagt till 

henne att hon skulle skriva att hon hade lånat pengar till honom för att hon skulle 

kunna få tillbaka sina pengar. Det finns en handling i chatten som benämns kontrakt. 

Det var Markus Halvorson som hade upprättat den handlingen. Hon förstår 

fortfarande inte fullt ut innehållet i handlingen. 

 

Kontakten med Markus Halvorson pågick över ett år. Hon kan inte svara på när hon 

förstod att hon hade blivit lurad, men skulle kunna tänka sig att det var mot slutet av 

kontakten med honom innan han häktades i målet i augusti 2021. Alla pengar från 

hennes farsarv försvann. Hon skulle köpa en lägenhet för pengarna från arvet och det 

kapital som skulle tillkomma på grund av investeringar som Markus Halvorson skötte. 

Hennes bostadssituation är nu sådan att hon hyr en lägenhet i andra hand.  

 

När det gick upp för henne att hon hade blivit lurad blev hon arg och jätteledsen. Hon 

kände också skamkänslor inför sin omgivning och sin avlidne far. Det ledde till att hon 

blev stressad. Hon drabbades av sömnproblem och kände ångest. Hon har en ADHD-

diagnos och handlar ofta impulsivt. Hon har svårt att värja från olika förslag som kan 

lämnas till henne. Hon skulle vilja beskriva sig som godtrogen. På grund av diagnosen 

hade hon sedan tidigare haft kontakt med en terapeut. Den kontakten hade hon inte 
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under tiden hon hade kontakt med Markus Halvorson. Hon hade kontakt med sin 

bästa vän under den tiden och det var bara hon som kände till vad som hade hänt. 

Efter det inträffade har hon återupptagit kontakten med terapeuten. Hon är 

fortfarande stressad på grund av det inträffade. Hon är inne i ett sorgearbete och har 

fått en acceptans inför att hon aldrig kommer att återfå pengarna som hon har överfört 

till Markus Halvorson.  

 

I det intyg som hennes terapeut har skrivit den 1 oktober 2021 och som har åberopats i 

målet finns angivet att Markus Halvorson skulle ha våldtagit kvinnor. Hon antar att 

hon hade fått den uppgiften från polisen.  

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sanne Österberg på sugardaters.com. De pratade på hemsidan ganska 

länge och han tror att de hade kontakt i flera månader från och till. Efter det gick de 

över på WhatsApp och telefon. De pratade om relationen och hon sa att hon inte ville 

ha sex. Det Sanne Österberg har berättat är sant. Han har helt enkelt lurat henne. Han 

tycker att det är tråkigt, men han är en sådan person som gör sådana saker. Det 

kommer av sig själv. Han har försökt att få hjälp, men har aldrig fått det. Han är 

medveten om att han har lurat av henne hela sin faders arv. Det är han som har 

upprättat kontraktet mellan honom och Sanne Österberg. Han kommer inte ihåg 

varför han sa i polisförhör att det var hon som hade upprättat kontraktet. Han skickade 

bilder till Sanne Österberg när han låg på sjukhuset men han hade inte corona i flera 

månader. Han hade diabetes och en hjärtinfarkt. Att han hade flera lägenheter och hus 

var också en lögn. Han har inte några pengar nu och hade inte heller några pengar då. 

Han väntade på att corona skulle gå över för att sedan kunna åka tillbaka till Norge och 

sälja lax och krabba. Han tänkte inte mer än att han lurat Sanne Österberg.  

 

Han skrev bilarna han köpte på Jorunn och gav också huset i gåva till Jorunn på grund 

av att han var skyldig henne 1 200 000 NOK. Han var skyldig Jorunn pengar eftersom 

han hade lurat Jorunns kompis på dessa pengar. Jorunn var den som hade presenterat 

honom för kompisen och både han och Jorunn dömdes i Förlikningsrådet i Oslo att 
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betala det dubbla till kompisen. Han skulle betala 1 200 000 och Jorunn skulle betala 

1 200 000. De ansågs solidariskt betalningsansvariga. Eftersom det var han som hade 

lurat kompisen blev han skyldig Jorunn dessa pengar. Det var inte för att försvåra 

målsägandens möjligheter att få tillbaka ett skadestånd som han skrev bilarna och gav 

bort huset till Jorunn.  

 

Tingsrättens bedömning  

 

Genom Markus Halvorsons egna uppgifter och utredningen i övrigt är åtalet styrkt. 

Han ska därför dömas för ett bedrägeribrott, som på skäl åklagaren angett ska 

bedömas som grovt bedrägeri. 

 

Markus Halvorson har medgett att ersätta Sanne Österberg för den ekonomiska skada 

som hon drabbats av. I den delen ska därför hennes yrkande bifallas.  

 

Av åberopat intyg får anses framgå att Sanne Österberg till följd av brottet har 

drabbats av psykiskt lidande som hon är berättigad ersättning för. Yrkat belopp får 

anses skäligt.  

 

Förmögenhetsbrott, såsom bedrägeri, anses i normalfallet inte grunda rätt till 

kränkningsersättning. Vid bedrägeri består det brottsliga inte i själva vilseledandet, 

utan i att någon förmås till en förmögenhetsdisposition som innebär skada för den 

vilseledde. Skyddsintresset är den vilseleddes ekonomiska ställning eller dennes 

tillgångar. (Se SOU 1992:84 s. 125.) 

 

Högsta domstolen har i rättsfallet NJA 2019 s. 607 anfört att kränkningsersättning 

inte är utesluten vid alla förmögenhetsbrott. Undantagsvis kan ett förmögenhetsbrott 

bestå av både en förmögenhetsskada och ett angrepp på någons person, frihet, frid 

eller ära. Ett sådant förhållande får anses föreligga om förövaren, trots att dennes 

huvudsakliga avsikt varit själva förmögenhetsdispositionen, utnyttjat det faktum att 

målsäganden varit en skyddslös eller äldre person som uppenbart är mer utsatt i vårt 

samhälle och därmed inte har samma fysiska och vitala förmåga att motstå angrepp 
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mot sin personliga integritet som en person som inte uppnått hög ålder. I rättsfallet 

fann Högsta domstolen att kränkningsersättning skulle utgå med motiveringen att det 

tillvägagångssätt som gärningsmannen hade använt sig av hade en prägel av särskild 

förslagenhet och utgjorde ett angrepp på målsägandenas privatliv och 

människovärde. Gärningsmannen hade vid tillfället uppsökt äldre personer i deras 

hem och gärningsmannen uppgav själv att han ansåg att det var lättare att vilseleda 

äldre personer eftersom han kunde få högre trovärdighet hos dem.  

 

I detta fall saknas skäl att frångå huvudregeln att kränkningsersättning inte ska utgå 

vid bedrägeribrott. Sanne Österbergs yrkande i den delen kan därför inte vinna bifall. 

 

Markus Halvorson ska alltså utge skadestånd till Sanne Österberg med sammanlagt 

508 600 kr jämte ränta. 

 

Åtalspunkt 8, Sekretess 11 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 11 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet bilaga 8 och anfört att för 

det fall tingsrätten bedömer gärningen som oaktsam våldtäkt överlämnas det till rätten 

att bestämma ett skäligt skadestånd.   

 

Markus Halvorson har förnekat gärningen. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i 

och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 2 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  
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Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 11  

 

Hon befann sig vid den aktuella tiden i en otroligt svår ekonomisk situation. Han hade 

gjort avbetalningsköp i så stor omfattning att när hon hade betalat de skulderna hade 

hon inte pengar till hyran. Hon hade fått betalningspåminnelse och inkassokrav. Det 

var hennes första lägenhet och hon var rädd för att bli vräkt från lägenheten. Hon var 

livrädd för att ”hamna” hos Kronofogden bl.a. eftersom hennes far hade gjort det, 

vilket påverkade hans liv mycket negativt. Hon hade via appen Tiktok fått information 

om sugardejting. Det skulle innebära att yngre kvinnor träffade ensamma äldre män för 

att göra dem sällskap vid middagar och offentliga tillställningar mot att kvinnorna 

erhöll ekonomisk ersättning. Hon ordnande därför en profil på sidan sugardaters.com. 

Det var några män som skrev till henne och ställde korta frågor, men hon fick inga 

direkta förslag.  

 

Markus Halvorson skrev till henne och hans meddelande innehöll att han ville ha 

hennes sällskap två gånger i månaden med middagar och liknande tillställningar och för 

det skulle hon ersättas med 25 000 NOK per månad. De enades i skrift om att 

betalning skulle ske den sista dagen i varje månad. Det passade hennes situation väl. 

Hon har i polisförhör uppgett att hon först tänkte att det var för bra för att vara sant. 

Med det menade hon att det kanske inte var en så hög summa som hon skulle få. Att 

det skulle finnas en sexuell hake i erbjudandet hade hon ingen tanke på. Det var inget 

tal om att en förutsättning för betalningen skulle vara att hon och Markus Halvorson 

hade sex.  

 

Genom innehållet i Markus Halvorsons profil på sugardaters fick hon uppfattningen 

att han var en man som hade gott om pengar. Han var fastighetsmäklare och 

plastikkirurg, hade spahotell i Marbella och London och en plastikkirurgiklinik i 
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London. Han skulle också ta helikoptercertifikat. Han frågade om hon hade Kik och 

då skapade hon en profil på Kik för att fortsätta ha kontakt med honom. Han 

berättade att han också hade lägenheter i Karlstad där hon bodde. Hon gjorde ingen 

ansats i syfte att kontrollera om Markus Halvorsons uppgifter kunde vara riktiga. De 

hade haft kontakt på Kik under ungefär en vecka när de bestämde att de skulle träffas. 

Markus Halvorson ville att de skulle träffas på en offentlig plats vid första mötet och 

det kände hon sig bekväm med.  

 

De träffades den 14 augusti i Arvika. Hon körde i sin bil dit och det var sagt att Markus 

Halvorson skulle betala bensinen åt henne. De träffades på torget i Arvika. Hon var 22 

år och uppskattade att Markus Halvorson var mellan 58 och 60 år. Markus Halvorson 

hade också kommit dit i bil. Han föreslog att de skulle åka i hans bil till restaurangen. 

Hon sa först nej till att sätta sig i hans bil, men gjorde det ändå. De åkte till 

restaurangen Kolgrillen. Markus Halvorson pratade mycket om sig själv och hon tyckte 

att han var egocentrisk. Markus Halvorson hade mycket att göra och hade ont om tid. 

Han ställde inga frågor om hennes liv, men hon själv lyckades flika in litet information 

om det. Hon minns att Markus Halvorson nämnde att hon kunde få hyra en lägenhet 

av honom i Karlstad. Så småningom kom de att tala om sidan sugardaters och att 

många kvinnor skriver om sex. Markus Halvorson sa att han hade fått erbjudande om 

att få sex i skogen av två kvinnor och att han tyckte att det var äckligt att människor 

skriver på det sättet. Det gjorde att hon kände sig trygg eftersom hon då förstod att 

han inte var ute efter sex utan bara kvinnligt sällskap. Det var inget tal om pengar på 

restaurangen. Efter middagen körde Markus Halvorson henne tillbaka till hennes bil. 

Det kändes bra första gången hon träffade Markus Halvorson och det bestämdes att de 

skulle träffas igen och äta middag. Det blev inte då bestämt att de skulle träffas hemma 

hos honom. När hon kom hem frågade hon om bensinpengarna. Markus Halvorson 

skrev att hon skulle skicka sitt kontonummer, vilket hon gjorde. Det kom aldrig in 

några pengar på kontot.  

 

Eftersom hon hade känt sig trygg med att Markus Halvorson inte var ute efter sex 

fortsatte hon att skriva med honom och det blev bestämt att de skulle träffas hemma 

hos honom för att äta middag. Hon åkte dit i sin bil och tror att det var fyra dagar efter 
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restaurangbesöket. Markus Halvorson mötte henne och släppte in henne i trädgården, 

där det sprang två stora hundar. De satte sig på verandan vid poolen och pratade. Han 

berättade att han hade haft två damer från Norge på besök som han hade gett 

botoxbehandling. Han berättade att de hade fått åka en specialväg in i Sverige på grund 

av rådande coronarestriktioner. Så småningom gick de in i huset. När hon kom in i 

köket såg hon att det inte fanns någon mat framme. Hon blev fundersam och ställde 

frågan om de inte skulle äta middag. Markus Halvorson svarade att han kunde ta fram 

något ur frysen. Därefter gick de upp övervåningen och in i vardagsrummet. Hundarna 

låg i vardagsrummet. Markus Halvorson berättade att den ena hunden tillhörde hans 

syster. Hon minns att det sändes ett norskt skidlopp på TV. Markus Halvorson frågade 

henne om hon ville ha kaffe och hon svarade att hon ville det. När hon väntade på 

kaffet upptäckte hon att batterinivån på hennes telefon var låg och frågade Markus 

Halvorson om en laddare. Han letade i en låda efter en sådan och sa att han kom på att 

hans syster hade lånat den.  

 

Markus Halvorson satte sig närmare henne än han hade suttit tidigare. Han lade en 

hand på hennes lår och smekte det för att sedan ta ett fast grepp om låret nära hennes 

vagina. Därefter lade han handen på hennes ena bröst och smekte. Hon yttrade att hon 

ville ha kläderna på idag. Hon vet inte varför hon sa idag. Markus Halvorson ändrade 

ton och blev otrevlig. Han sa hur skulle de kunna ha sex med kläderna på och tillade 

”kan du sånt”. Markus Halvorson sa detta på ett hånfullt sätt. Hon sa till Markus 

Halvorson att hon inte ville ha sex. Hon sa också ordet nej kanske två gånger. Markus 

Halvorson lade en hand på hennes rygg under hennes tröja. Den andra handen hade 

han på hennes ena bröst och smekte. Hon ryggade tillbaka i soffan. Markus Halvorson 

drog av henne tröjan. Hon blev rädd och tänkte att han kommer att gräva ner henne i 

skogen om hon inte gör som han säger. Markus Halvorson var också jättestor. Han var 

nog två huvuden längre än henne. Vid den tiden vägde hon 46 kg. Markus Halvorson 

ställde sig upp och hon ställde sig också upp. Det gjorde hon för att hon var rädd. 

Markus Halvorson lade sin hand på hennes rygg och förde in henne i sovrummet. Han 

drog av sina egna och hennes byxor. De stod då upp. Hon la sig självmant i sängen. 

Hon vågade inte göra något annat. Hon var rädd och tänkte ”tänk om han dödar mig 

nu”. Markus Halvorson la sig på henne, men inte med hela sin kropp. Han hade sina 
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händer vid hennes sida så att hans överkropp var ovanför henne. Markus Halvorson 

försökte få in penisen i hennes slida, men det gick inte. Han tog då ena handen och 

öppnade upp hennes underliv med ena handen samtidigt som han höll i penisen med 

den andra handen. Han lyckades då få in penisen i slidan. Han förde sin penis in och ut 

i vaginan under ungefär 10 minuter och fick utlösning inne i henne.  

 

Hon har svårt att beskriva hur hård Markus Halvorsons penis var. Enligt hennes var 

den inte” fullt hård” i början av samlaget, men det måste den ha varit mot slutet 

eftersom han fick utlösning. Hon använder benämningen ”vinballe” på en penis som 

är halvhård och det var Markus Halvorsons penis. Under tiden han hade samlag med 

henne låg hon helt stilla och sa inget. Hon låg stilla för hon tänkte att Markus 

Halvorson skulle skada henne. Hon var rädd för att dö. Markus Halvorson var 

bestämd i sitt kroppsspråk att det ”här” skulle ske. Hon blundade mesta av tiden, men 

tittade upp ibland. Vid ett tillfälle när hon tittade upp försökte Markus Halvorson 

pussa henne på munnen, varvid hon vek huvudet åt sidan och låg sedan kvar i den 

ställningen. Markus Halvorson hade troligen sina ben mellan hennes ben. Markus 

Halvorson sa heller inget under samlaget han utförde. Han använde inte kondom och 

han frågade henne inte heller om hon hade något skydd. Under tiden som övergreppet 

pågick var hon chockad och visste inte vart hon skulle ta vägen. Hon kände 

dödsångest. Det gjorde ont i vaginan; särskilt på slidkransen. Markus Halvorson gjorde 

ingenting för att försöka få henne att bli upphetsad. Hon såg sig från ett 

utifrånperspektiv och var rädd för vad Markus Halvorson skulle kunna komma att göra 

mot henne efter att han hade genomfört samlaget. Efter att Markus Halvorson hade 

fått utlösning i henne la han sig på rygg i sängen. Det kändes fruktansvärt, men 

samtidigt fick hon en känsla av att hon nu var fri att gå. Hennes första känsla efteråt 

var att hon måste tvätta av sig.  

 

Hon tog sina kläder och gick in på toaletten och tvättade av sig. När hon kom ut från 

toaletten kom Markus Halvorson från sovrummet ut i hallen. Han var påklädd. Han sa 

till henne att hon kunde åka nu. Hon gick mot utgången och lämnade huset. Hon gick 

väldigt lugnt eftersom hon kände att Markus Halvorson kunde utgöra ett hot mot 

henne om hon skyndade sig. Hon körde hemåt och det kändes som om hon inte riktigt 
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förstod vad som hade hänt. Hon var chockad, arg, ledsen och kände sorg. Hon var arg 

för att Markus Halvorson hade tagit ifrån henne hennes rätt att välja vem hon ville eller 

inte ville ha sex med. Markus Halvorson hade tagit bort hennes rätt att bestämma över 

sig själv. Det sved i hennes underliv, vilket gjorde att tvingades sitta på sidan på något 

sätt när hon körde bilen. Hon kunde inte sova på natten och drabbades av en 

panikångestattack.  

 

Under tiden hon och Markus Halvorson var i sovrummet var hundarna kvar i 

vardagsrummet. De låg på en plats där hon inte kunde se dem från sovrummet. Hon 

har vid polisförhör uppgett att Markus Halvorson skulle ha sagt att hon skulle ju ha 25 

000 NOK i månaden och att de inte kunde ha en relation om de inte hade en relation. 

Det finns också en uppgift från polisförhör med henne att efter att hon hade tvättat av 

sig och Markus Halvorson sagt att hon kunde åka hem, skulle ha sagt att hon skulle ha 

sina pengar nu. Hon kan inte erinra sig att hon har sagt så vid förhöret. 

 

Efteråt mådde hon dåligt. Hon kände att hon inte hade något egenvärde. Hon kände 

sig äcklig och att det var det värsta som kunde hända henne som hade hänt och att 

döden inte längre gjorde henne rädd. Hon kände att hon inte var värd ”ett spott”.  

Markus Halvorson hade tagit bort hennes människovärde. Hon tänkte att endera får 

hon sina pengar eller också dör hon och att båda alternativen vore lika bra.  

 

Hon tog bort sin profil från sugardaters dagen efter. Samma dag skrev hon till Markus 

Halvorson och frågade efter pengarna som han hade lovat henne. Hon lämnade också 

sitt kontonummer till Markus Halvorson. Hon fick till svar att han hade skickat efter 

ett norskt bankkort med 25 000 kr som hon skulle få. Hon skrev till honom och 

frågade om han kunde skicka kortet, men det kunde han inte utan att hon måste 

komma och hämta kortet hos honom. Hon mådde nu så dåligt att hon inte umgicks 

med någon och hon gick inte heller till skolan. Hon bestämde sig för att åka och hämta 

kortet. Anledningen till det var att hon för hon mådde så dåligt att det inte gjorde 

något om Markus Halvorson tog livet av henne och grävde ner henne. Hon var i 

desperat behov av pengar. Markus Halvorson skrev till henne och uppgav att han hade 

fått bankkortet. Hon åkte till honom för att hämta det.  
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De satte sig i soffan i vardagsrummet. Hon frågade om han hade fått bankkortet och 

Markus Halvorson svarade att han inte hade fått det än. Hon ville sjunka under jorden 

efter det beskedet och tänkte att Markus Halvorson nu var så rädd för att hon skulle 

anmäla honom till polisen att han kunde ta livet av henne. Hon kände sig väldigt utsatt 

och var väldigt rädd. Markus Halvorson yttrade att de skulle ha sex om hon skulle få 

bankkortet. Hon uppgav felaktigt att hon hade mens för att slippa sex. Markus 

Halvorson sa att då fick hon istället suga av honom. Hon sa nej. Markus Halvorson 

drog ner sina byxor och tog tag i hennes bakhuvud och förde hennes huvud mot sin 

penis. Hon sög av honom tills han kom. Hon kände sig väldigt äcklad. Hon gick in på 

toaletten och sköljde ur munnen mycket. När hon kom ut från toaletten frågade hon 

på nytt efter bankkortet och fick till svar att han inte hade fått det än. Hon yttrade att 

han skulle ge henne hennes pengar, men fick ett nej till svar eftersom han inte hade fått 

bankkortet. Markus Halvorson sa att hon kunde gå. Därefter hördes de aldrig av mer 

till varandra. Hennes besök vid detta tillfälle varade under ungefär 20 minuter. 

 

Vid det tillfället som Markus Halvorson hade vaginalt samlag med henne var det inte 

tal om pengar, men det var det vid tillfället när hon sög av honom och det gör att hon 

anser att situationerna skiljer sig åt.  

 

Inför det första mötet med Markus Halvorson hade hon berättat för en väninna att 

hon hade gått med på att träffa Markus Halvorson och att de skulle äta middag 

tillsammans. Hon tror att väninnan frågade om det hade varit tal om sex och hon sa att 

det absolut inte hade varit det. Väninnan hade varit orolig för henne, men blev lugn när 

det inte skulle vara fråga om sex. Efter första mötet på restaurangen berättade hon att 

det hade gått bra för det var det hon ansåg. Hon har senare berättat för väninnan att 

hon har blivit våldtagen och det var under sommaren eller tidig höst 2021 som hon 

gjorde det. 

 

Tre till fyra veckor efter att hon hade varit hemma hos Markus Halvorson två gånger 

berättade hon för sin närmaste vän, vittnet M M, om vad hon hade varit med om. M M 

berättade om en kompis till henne som också hade träffat en man och den beskrivning 
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som lämnades på den mannen stämde med Markus Halvorsons profil. Hon visade en 

bild på Markus Halvorson som hon hade screenat och sparat i telefonen och M M sa 

att det var samma man som hennes kompis hade träffat. Hon sa då till M M att det var 

han som våldtog mig. De träffades flera gånger och i efterhand berättade hon mer 

 M M om vad som hade hänt.  

 

Ungefär en vecka efter händelserna hos Markus Halvorson sammanträffade hon med 

sin mormor. Hon var ledsen och åkte till mormor. Hon grät och hennes mormor 

frågade henne flera gånger vad som hade hänt. Hon sa till henne att en gubbe hade 

legat med henne för pengar. Från polisförhör med henne har noterats att hon skulle ha 

sagt att hon hade legat med en gubbe för pengar. Det stämmer inte. Hon måste ha 

uttryckt sig slarvigt vid polisförhöret.  Hon ville inte göra sin mormor mer orolig. 

Hennes mormor har varit med om tragiska händelser under sitt liv och hon ville 

bespara henne detaljer. Hon nämnde därför inte att hon hade blivit våldtagen. Hon har 

senare berättat för sin mormor att hon har gjort en polisanmälan. Det var under våren 

2022.  

 

Hon funderade på att göra en polisanmälan, men tänkte att det kanske var svårt för 

henne att bli trodd. Hon hade läst om många fall som hade lagts ner. Hon var också 

rädd för att sitta i en rättssal. När hon fick reda på att det var flera kvinnor som hade 

gjort anmälan om sexuella övergrepp som hade skett i samband med sugardejting 

bestämde hon sig för att göra en polisanmälan. Hon hade följt en podd under en tid 

som handlade om olika brottmål i Värmland. I en av podden nämndes att det var en 

man som utgett sig för att vara en sugardaddy och som hade tagit helikoptercertifikat 

och hade hus i Marbella. Mannen hade blivit polisanmäld för våldtäkt av sex av 

kvinnorna som han hade träffat. Hon tror att det var i oktober 2021. Hon var då på 

resa med sin bil. Hon tänkte att det kunde ha varit den mannen som hon hade träffat 

och bestämde sig för att göra en polisanmälan. Hon stannade bilen. Hon gjorde 

polisanmälan, varefter hon ringde till M M och berättade att hon hade gjort det. 

 

Det inträffade påverkar henne fortfarande. Hon litar inte på äldre män och tycker att 

de är obehagliga. Det gäller även släktingar till henne. Hon tycker att det är äckligt att 
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ha sex. Det tilltalar henne inte längre. Hon har svårt att koncentrera sig i skolan, vilket 

har lett till att hon nu är tvungen att gå om ett år. Hon har också drabbats av ytterligare 

panikångestattacker och då måste hon skrika högt. När hon drabbas av sådana attacker 

på natten trycker hon sitt ansikte mot en kudde för att grannar inte ska störas av 

hennes skrik. Hon hade sedan tidigare en kontakt med en beteendeterapeut för 

bearbetning av händelser i hennes barndom, dock ej särskilt traumatiska händelser. 

Hon hade börjat må bättre våren 2020 före händelserna hos Markus Halvorson. 

Hennes mående försämrades efter det. Hon har fortfarande kontakt med terapeuten. 

Hon har dock inte berättat för henne om händelserna hos Markus Halvorson. 

 

Hon har för sig att hon raderade Markus Halvorsons telefonnummer en vecka efter 

sista mötet med honom, men en uppgift i polisför med henne om att detta skedde 

kanske en månad efter sista mötet skulle kunna stämma. I samma polisförhör skulle 

hon ha uppgett att hon raderade sin profil på sugardaters samtidigt. Det stämmer inte. 

Det gjorde hon dagen efter sista mötet.  

 

Hon har inte pratat med någon av de kvinnor som skulle ha utsatts för övergrepp av 

Markus Halvorson. Hon har inte heller läst på Flashback eller i media om Markus 

Halvorson. 

 

Hon skulle aldrig ha sålt sin kropp för 25 000 NOK. 

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 11 på sugadaters.com. Han såg hennes profil och det stod att 

hon sökte en äldre man för umgänge och pengar. Han tog kontakt med henne och de 

pratade under två till tre dagar på hemsidan och gick sedan över till Kik. De var eniga 

om att han skulle betala 25 000 kronor i månaden och att de skulle ha ett sexuellt 

förhållande där hon kunde komma en till två gånger i månaden om de hade kemi. Hon 

ville först att han skulle komma till henne, men han sa att det var bättre att hon kom 

till honom. När hon kom åt de på restaurang Kolgrillen. De hade kemi och de kom 
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överens om att hon vid ett annat tillfälle skulle komma till honom så de kunde ha 

oralsex. De båda tyckte att det var bra och sedan åkte de hem  

 

Efter någon dag ringde Sekretess 11 och sa att hon gärna ville komma och att de kunde 

starta ett förhållande. Hon hade bil och kom till honom. Det var fyra till fem dagar 

efter att de hade träffats första gången och hon kom runt 19-tiden. Hon parkerade 

bilen och gick in på baksidan av huset. Det finns ingen hundgård utan det är fråga om 

ett vanligt staket. Det var inte heller någon hund där. Hunden är för aggressiv och var 

hos Jorunn som vanligt. De satt på terrassen, pratade och drack kaffe i ungefär en 

halvtimme.   

 

De gick sedan upp till övervåningen. De pratade mycket om pengar och hon frågade 

när hon skulle få pengarna. Han nämnde inget om ett kort utan pratade om Paypal. 

Hon gav sitt kontonummer eftersom han sa att han skulle föra över 25 000 kr. De 

hånglade lite och gick sedan in i sovrummet. De klädde av sig själva. Han hade svårt att 

få stånd och han provade med båda händerna att få in sin penis i hennes vagina men 

det gick inte. Han försökte öppna vaginan med sina händer. Hon prövade att rida men 

det gick inte heller. Hon gav honom oralsex och han gav henne oralsex. Han steg 

sedan upp och drack kaffe samt gick på toa. De pratade litet och hon frågade 

fortfarande om pengar och han sa att han skulle föra över. Sedan åkte hon hem.  

 

Det gick någon dag och sedan sa Sekretess 11 att hon hade problem med att betala 

räkning eller något. Han frågade om hon kunde komma en gång till och hon kom på 

kvällen. De hade inte sex och hon hade mens. Hon pratade om pengarna. Hon var där 

i cirka en och en halv timme, det var i vart fall inte 20 minuter. Sedan åkte hon hem 

igen och väntade på pengarna. Han satte aldrig in pengar.   

 

M B  

 

Hon känner Sekretess 11 eftersom Sekretess 11 var tillsammans med en av hennes 

bästa kompisar. Det var runt 2017 eller 2018 de lärde känna varandra. De har umgåtts 

litet via honom och också träffats själva någon gång och tagit en öl eller fikat. De har 
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haft perioder där de har umgåtts mer och perioder där de har umgåtts mindre, men de 

har inte varit så nära.  

 

Hon var på jobbet när Sekretess 11 berättade att hon hade hittat sugardejting-hemsidan 

och att hon hade träffat en man från Arvika. Hon hade precis gjort slut med den 

gemensamma vännen och hon mådde inte jättebra. Hon berättade att mannen ville gå 

på middagar med henne två eller tre gånger i månaden för 20 000 kr. Hon berättade 

också att hon kunde ta med en vän till London och att han kunde betala för hennes 

bröstoperation och att hon skulle få presenter och liknande. Det handlade endast om 

middagar. Hon frågade Sekretess 11 om hon verkligen var säker eftersom det lät 

konstigt och de diskuterade det. Mannen visade eller sa inget som tydde på att det var 

något annat än middagar. Sekretess 11 var tydlig med att hon absolut inte ville göra 

något annat än att äta middagar. Hon är hundra procent säker på det. Sekretess 11 

frågade vad hon tyckte och hon sa att hon inte hade rått henne att göra det, men att 

hon fick göra som hon ville.  

 

Hon vet inte hur Sekretess 11:s situation såg ut. Hon tror att hon endast var nyfiken på 

sugardejting då hon tror att det är vanligt bland unga tjejer. Hon har bekanta som går 

på middagar eller reser och får pengar. Det kanske var ekonomiska skäl, men det 

minns hon inte.  

 

Sekretess 11 åkte och träffade mannen i Arvika. De åt på en restaurang. Sekretess 11 

ville inte att hon skulle berätta det för någon eftersom hon inte hade berättat det för 

någon annan. Sekretess 11 skickade sedan ett registreringsnummer till henne och hon 

förstod först inte varför och frågade därför Sekretess 11, som sa att om något händer 

så har hon registreringsnumret. Sekretess 11 ringde henne och sa att det inte var några 

problem eller någon fara, att hon inte hade fått några pengar men att det kanske skulle 

bli nästa gång de sågs. Hon sa dock att hon inte ville träffa mannen då det inte kändes 

bra. Hon pratade om att det inte kändes moraliskt rätt att umgås med någon för 

pengar.  
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Vid ett senare tillfälle ringde Sekretess 11 och berättade att hon hört på nyheterna om 

en man i Arvika på en sugardejtingsida som lurat och våldtagit massvis av tjejer och att 

han hade suttit inne för liknande saker tidigare. Hon är osäker på om det var på radion 

eller i tidningen, men vad hon minns var det radion. Sekretess 11 berättade att hon inte 

hade berättat hela sanningen för henne. Hon berättade då att hon hade träffat honom 

igen och att han våldtog henne. Hon sa att hon hade åkt dit igen och ätit middag under 

andra premisser. Hon ville inte berätta detaljerat vad som hade hänt. Hon tror att det 

kan ha varit så att de åt middag hemma hos honom. Hon frågade om hon hade blivit 

våldtagen och hon svarade varken ja eller nej, men för henne var det ett ja. Sekretess 11 

skämdes för att berätta det och ville höra om det var okej att hon uppgav hennes namn 

till polisen. Hon berättade att hon kände att hon borde träda fram och säga ifrån 

eftersom det var samma man som hade utsatt henne. Hon tror att det var kort innan 

förhöret den 4 november 2021 som Sekretess 11 berättade om detta.  

 

M M  

 

Hon pluggade tillsammans med Sekretess 11 under 2020. I oktober 2020 berättade hon 

för Sekretess 11 att hon hade en vän som hade träffat en galen plastikkirurg med hus i 

Marbella och London på fika och att hon hade följt sin vän till dejten för att se att det 

var rätt person. Hon kunde då se att Sekretess 11 fick en klump i halsen och sedan 

berättade Sekretess 11 att hon hade träffat samma man. Sekretess 11 förstod direkt att 

det var samma man som hon hade träffat. Sekretess 11 sa direkt att han hade våldtagit 

henne, men pratade inte så mycket om detaljerna.  

 

Hon har för sig att det första Sekretess 11 sa var att det är samma man som har 

våldtagit henne. När de sedan diskuterade händelseförloppet uttryckte hon det som att 

han låg med henne och att hon inte var med på det. De hade ett långt samtal om 

samtycke och Sekretess 11 var skamsen och rädd. Hon upplevde det som att Sekretess 

11 hade burit på det och att hon inte mådde bra. Hon hade sagt nej och varit tydlig 

med att hon inte ville ha sex med honom. Hon berättade att mannen var äcklig och 

gammal och att hon hade känt rysningar när han tog på hennes ben. Hon sa till 
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Sekretess 11 att samtycke inte går att köpa med vilket hon menade att en 

dejtingrelation inte innebär att sex är samtyckt. 

 

Hon sa till Sekretess 11 att hon tyckte att hon skulle polisanmäla det, men Sekretess 11 

kände skam över att det var pengar inblandat och tänkte nog att ingen skulle tro på att 

hon hade blivit våldtagen. De hade haft en uppgörelse om pengar, men i den ingick det 

inte att ha sex. Det var Sekretess 11 tydlig med. Sekretess 11 visste att det var en 

våldtäkt, men hade frågor kring det eftersom hon hade gått med på att de skulle dejta 

mot pengar. Hon tror att det var en uppgörelse om 20 000 kr i månaden, men det är 

hon inte helt säker på. Som hon förstod det var det en upptagen man och de skulle inte 

träffas så ofta. Hon vet vad sugardejting är då hon har en vän som träffar förmögna 

män och dejtar dem. Det behöver inte vara fråga om sex.  

 

När podcasten kom ut ringde Sekretess 11 upp henne och var helt hysterisk. Hon 

berättade att de hade släppt en podcast om mannen hon hade träffat Det var någon 

form av lättnad från Sekretess 11:s sida då hon inte var ensam och inte hade inbillat sig 

samt förstod att det som hänt var fel och att flera personer hade varit med om samma 

sak. Hon var dock också livrädd över att riva upp såren igen och gå vidare med det. 

Hon uppmanade Sekretess 11 att ringa till polisen och det gjorde hon.  

 

Hon märker att Sekretess 11 inte mår bra eftersom hon blir ledsen och tyst när de 

pratar om det. Hon har ringt många gånger och gråtit och velat prata. Hon gråter ofta 

när det inträffade kommer på tal och hon skäms. Hela processen har varit väldigt tung 

för henne och hon mår inte så bra idag. När det inträffade hade hon ekonomiska 

problem. Hon hade försökt lösa det genom extra jobb vid sidan av studierna, men hon 

gick då halvt in i väggen.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Sekretess 11 har berättat att Markus Halvorson i sovrummet har genomfört ett vaginalt 

samlag med henne mot hennes vilja. Markus Halvorson har berättat att han i 

sovrummet har försökt att genomföra ett vaginalt samlag med Sekretess 11, men att 
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det inte har lyckats på grund av problem med potensen. Han har också uppgett att det 

förekommit att han och Sekretess 11 har utfört oralsex på varandra och att Sekretess 

11 har försökt att rida på honom. Det är inte något som Sekretess 11 har berättat om. 

För det fall det hade förekommit något sådant borde Sekretess 11 ha berättat om det. 

 

Sekretess 11 har lämnat en detaljrik berättelse om det som föregått besöket hos Markus 

Halvorson och vad som hände under och efter besöket hos honom. Sekretess 11 har 

beskrivit att Markus Halvorson skulle ha penetrerat hennes vagina med sin penis under 

en relativt lång tid. Det saknas med hänsyn bl.a. till som vad anförts under rubriken 

Allmänna överväganden angående Markus Halvorsons möjlighet att genomföra 

penetrationssex, anledning att betvivla riktigheten av denna uppgift. Det kan 

konstateras att Markus Halvorson och Sekretess 11 är ense om att Markus Halvorson 

hade svårt att föra in penisen och att han därför använde sin hand eller sina händer för 

att vidga slidöppningen. Sekretess 11:s uppgift om att hon inte deltog frivilligt stöds av 

att Markus Halvorson i samband med sina kontakter med Sekretess 11 har använt sig 

av samma modus som vid sammanträffande med andra kvinnor och att detta modus, 

enligt vad som redovisats under rubriken Allmänna överväganden, har kommit till 

användning i syfte att Markus Halvorson ska ha sex med kvinnor med eller utan deras 

samtycke. Sekretess 11 har också uppgett att hon gjort klart för Markus Halvorson att 

hon inte ville ha sex med honom och att hon kände smärta efter påstått samlag; särskilt 

i slidkransen. Sekretess 11 har enligt vad som bekräftas av vittnet M M någon månad 

efter besöket hos mannen berättat för M M att mannen hade våldtagit henne. Denna 

uppgift ska godtas. Efter att Sekretess 11 ungefär i oktober 2020 på en podcast på 

radion har hört talas om en man i Arvika som hade polisanmälts för att ha våldtagit 

flickor har hon berättat för vittnet M B att det var samme man som hade våldtagit 

henne samt gjort en polisanmälan per telefon, varefter hon har underrättat M B om att 

hon hade gjort en polisanmälan. Dessa uppgifter har bekräftats av M B och ska godtas. 

Sekretess 11 har alltså en tid efter att hon ansett sig ha utsatts för en våldtäkt av 

Markus Halvorson, men före det hon har gjort polisanmälan, berättat för två personer 

att hon har blivit våldtagen av Markus Halvorson. Hon har vid förhöret inför 

tingsrätten på ett levande och detaljerat sätt berättat hur det har gått till vid den 

våldtäkt hon hävdar har inträffat. Hon har också berättat att hon har varit så rädd att 
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hon kände dödsångest innan samlaget och på ett noggrant sätt närmare angett vad som 

orsakat denna rädsla. Det som föregått samlaget och det som Markus Halvorson då har 

gjort får anses motsvara det modus som han har använt sig av vid kontakt med andra 

kvinnor och hans modus har som tidigare sagts syftat till att han med eller mot 

kvinnornas vilja ha sex med dem. 

 

En omständighet som förts fram av försvaret är att Sekretess 11 vid polisförhör skulle 

utryckt till sin mormor ca en vecka efter händelsen att hon hade legat med en gubbe 

för pengar, medan hon vid förhöret inför tingsrätten har uppgett att hon till sin 

mormor har sagt att en gubbe hade legat med henne för pengar. Utifrån att Sekretess 

11 till två andra personer har uttryckt att hon ansett sig ha blivit våldtagen så framstår 

det som klart att hon vid polisförhöret menat att en gubbe hade legat med henne för 

pengar.  

 

En annan omständighet som enligt försvaret talar emot att Sekretess 11 skulle ha blivit 

våldtagen av Markus Halvorson är att hon har besökt Markus Halvorson efteråt för att 

hämta ett bankkort som skulle ha laddats med de pengar som hon hade förespeglats få 

för att hon hade besökt Markus Halvorson. Sekretess 11 har detaljerat redogjort för att 

anledningen till att hon åkte till Markus Halvorson var att han hade underrättat henne 

om att hon var tvungen att åka till honom för att få kortet och hennes uppgifter 

därvidlag godtas av tingsrätten. Sekretess 11 har uppgett att hon på uppmaning av 

Markus Halvorson frivilligt, men ändå något motvilligt, har utfört oralsex på honom. 

Markus Halvorson har inte tillstått att det förekommit sex vid de tillfället. Mot 

bakgrund av Sekretess 11:s förklaring till att hon besökte Markus Halvorson och 

utförde oralsex på honom utgör detta inte en omständighet som talar för att hon inte 

skulle ha utsatts för våldtäkt vid besöket hos Markus Halvorson den 18-19 augusti 

2020. Sammantaget finner tingsrätten att Sekretess 11:s uppgifter om vad som förevarit 

hos Markus Halvorson den 18-19 augusti är så vederhäftiga att de ska godtas och hon 

har berättat i enlighet med vad som framgår av gärningsbeskrivningen. Markus 

Halvorsons uppgifter eller vad i övrigt förekommit påverkar inte denna bedömning. 

Det är utrett att Markus Halvorson har handlat med uppsåt. Åtalet är alltså styrkt och 

Markus Halvorson ska dömas till ansvar för våldtäkt. 
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Vid ovan angiven utgång i frågan om skuld och då Markus Halvorson har vitsordat 

skäligheten av begärt skadestånd ska Sekretess 11:s skadeståndsanspråk vinna bifall. 

 

Åtalspunkt 9, Sekretess 20 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 20  

 

Hon hade vid den aktuella tiden skulder från en tidigare bedriven näringsverksamhet 

som hon inte kunde betala genom inkomst från arbete. Hon kom i kontakt med 

Markus Halvorson genom sugardaters. De hade en del kontakter på WhatsApp. De 

hade träffat en uppgörelse som innebar att Markus Halvorson skulle betala henne för 

sexuella tjänster. Markus Halvorson hade bl.a. angett sin adress och hon räknade med 

att en person som gör det är ärlig. Hon utgick därför från att Markus Halvorson skulle 

fullgöra sin del av uppgörelsen om hon uppfyllde sin.  

 

Hon åkte till Markus Halvorson. Hon fick uppfattningen att han var betydligt äldre än 

vad han påstått. Efter att de hade ätit och tittat på serier på TV hade sex med varandra. 

Hon utförde oralsex på honom i vardagsrummet. Därefter gick de in i sovrummet och 
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hade ett vanligt samlag. Hon märkte att Markus Halvorson hade svårt att få upp 

penisen. Han lyckades dock penetrera henne vid samlaget. Penisen var inte till 100 

procent hård. Hon bedömer att den var hård till 50-60 procent. Hon har vid 

polisförhör uppgett att Markus Halvorsons penis slaknade och att samlaget inte gick att 

utföra. Med det menade hon att han inte fick utlösning, men att penisen var inne i 

henne. Markus Halvorson sa att orsaken till att han inte fick upp penisen var att han 

hade ont i ryggen och hade ätit smärtstillande medicin.  

 

Hon sov över hos Markus Halvorson och stannade en stund på morgonen för att han 

skulle föra betalningen på tal. Det gjorde han inte och hon nämnde inte heller något 

om det. När hon hade kommit hem och ännu inte fått någon betalning så hotade hon 

honom med att hon skulle polisanmäla honom om hon inte fick betalt. Hon gjorde 

dock ingen polisanmälan. För henne var det fråga om en ren affärsuppgörelse. Markus 

Halvorson var inte en person som hon skulle ha haft sex med om hon inte hade 

utlovats betalning.  

 

Markus Halvorson  

 

Det som Sekretess 20 har berättat stämmer. Han träffade henne på sugardaters.com. 

De avtalade om köp och sälj av sex. Hon jobbade mycket och hade problem med 

ekonomin. Hon kom hem till honom och var där till morgonen därpå. De åt pizza, såg 

på film och hade det trevligt. De hade oralsex. Hans penis blev inte hård och de kunde 

inte ha vaginalsex. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom Markus Halvorsons egna uppgifter, som stöds av utredningen i övrigt, är åtalet 

styrkt. Gärningen ska bedömas på sätt åklagaren har angett.  

 

Åtalspunkt 10, Sekretess 21 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1. 
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Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 21  

 

Hon var medlem på sugardaters eftersom hon visste att det gick att tjäna pengar 

genom att träffa män. Oftast är det så att en man tar hand om en kvinna. Markus 

Halvorson hade lagt ut information om sig själv. Han ville ha kontakt en gång i 

månaden. Han ville umgås och hitta på saker. För henne var det underförstått att 

kontakten kunde innefatta också sexuella tjänster.  

 

Hon minns inte om det var hon eller Markus Halvorson som tog den första kontakten. 

De hade i alla fall telefonkontakt några gånger. Hon kan inte minnas om sex nämndes i 

dessa kontakter, men det var som sagt underförstått. Markus Halvorson utlovade att 

hon skulle få ersättning med 20 000 kr per månad. De skulle träffas en gång i månaden. 

Hon minns inte om det redan då bestämdes att hon skulle sova över hos honom.  

 

Hon körde bil till Åmotfors. Det var en fredag eller lördag. Hon blev bjuden på sallad, 

varefter de satte sig i en soffa på övervåningen. Markus Halvorson berättade om sig 

själv och nämnde bl.a. att han hade en klinik i London och att han kände läkare och 

sjuksköterskor som genomförde injektionsbehandlingar. Han utlovade att hon skulle 

kunna få sådana behandlingar på kliniken. Samtalet fördes mer och mer in på sex. 

Markus Halvorson nämnde att det var länge sedan han var med en kvinna och talade 
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om oralsex. Han uppgav att han gillade det och att han såg fram mot att träffa henne 

också i framtiden. Strax därefter började de bli fysiska mot varandra. Det var inte hon 

som tog det initiativet. Hon ville egentligen inte vara hos Markus Halvorson utan var 

där enbart för pengarnas skull. Hon tror att hon tyckte att Markus Halvorson var litet 

äldre än hon hade räknat med. Det fysiska innebar att hon gav Markus Halvorson 

oralsex i soffan. Därefter hade de vanligt vaginalt sex i soffan. Han stoppade in penisen 

i hennes slida och hon uppfattade inte att han hade något problem med det. Hon tror 

att hon krävde att han använde kondom och minns att han gjorde det.  

 

På natten i sovrummet skulle de ha vaginalt sex igen. Markus Halvorson låg bakom 

henne och det var fråga om hud mot hud. Markus Halvorson gned sin penis mot 

hennes underliv. Det blev ingen penetration då. Hon tror att Markus Halvorson fick 

utlösning. Hon minns att hon tänkte att det var bra att han inte penetrerade henne 

eftersom han inte hade kondom. Under natten förekom det också oralsex. Hon minns 

inte om det var före eller efter det att Markus Halvorson hade gnidit sin penis mot 

hennes underliv. Hon gick till badrummet och tvättade av sig. Därefter sov de 

tillsammans i sängen i sovrummet. Hon har svårt att bedöma hårdheten på Markus 

Halvorsons penis under de sexuella handlingarna. Hon har förstått att det är vanligt att 

för det fall män har problem med erektionen så är ofta oralsex en lösning.  

 

På morgonen gjorde hon frukost. Markus Halvorson fortsatte att prata om sitt jobb. 

Hon tyckte att det var märkligt. Han skröt mycket om pengar. Han skulle ta 

helikopterlicens. Han hade skrutit vid telefonsamtalen också. Hon minns att hon tyckte 

att det var töntigt. Hos Markus Halvorson tänkte hon hela tiden på de pengar han hade 

lovat henne. Hon tänkte att hon ville få betalningen innan hon åkte hem, men vågade 

inte säga något. Markus Halvorson efterfrågade hennes kontouppgifter och uppgav att 

han skulle ordna med betalningen senare. Han var litet stressad för 

helikopterutbildningen. Hon skrev ner sina kontouppgifter på en lapp. Hon minns att 

hon en gång frågade honom om han inte kunde fixa med pengarna direkt, men enligt 

honom gick inte det. Han sa att hon skulle lita på honom och ta det lugnt. Markus 

Halvorson var då mer uppstressad och hade en hög energi. De sa hejdå och hon åkte 

126



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
därifrån. Hon minns att hon tänkte ”gud vad har jag gjort”. Hon hade en magkänsla att 

hon inte skulle få betalt.  

 

Strax efter att hon hade startat färden mot hemmet kom hon på att hon hade glömt 

sina nyinköpta glasögon hos Markus Halvorson och åkte tillbaka till huset. Markus 

Halvorson var då ännu mer stressad. De letade litet i huset men fann inte glasögonen. 

Markus Halvorson lovade att betala för glasögonen bara hon åkte därifrån. Halva 

dagen gick och hon funderade på varför Markus Halvorson inte hörde av sig. På 

kvällen tänkte hon att hennes magkänsla hade varit riktig och att han troligen inte 

skulle höra av sig. Hon både skrev och ringde till Markus Halvorson, men fick inget 

svar. Hon försökte kontakta honom under två-tre dagar. Hon är osäker på det men det 

kan ha varit så att Markus Halvorson skrev att han skulle göra en överföring.  

 

Innan hon åkte till Markus Halvorson hade hon berättat för sin lillasyster att hon skulle 

träffa en man och sova hos honom. De gjorde upp att hennes lillasyster skulle ringa 

om hon inte skrev till henne och om hon svarade så var det lugnt. Hon och lillasystern 

höll kontakten. Hon berättade för lillasystern att hon inte ville vara hos mannen och att 

hon rös i helakroppen, men att hon ändå skulle stanna kvar. På morgonen ringde hon 

till sin lillasyster och berättade vad hon hade varit med om. Hon har i polisförhör 

uppgett att hon till Markus Halvorson uttryckt att han måste betala och att hon inte 

trodde på honom att han skulle göra det, samt tillagt att hon blev rädd och skrev ner 

kontonumret. Hon försökte prata om betalningen, men han avvisade det och därför 

blev hon tyst till slut. Hon kände att hon hade hamnat i en återvändsgränd och att det 

var lika bara att ligga lågt.  

 

Hon fick ingen betalning alls från Markus Halvorson. Hon pratade med en manlig 

kamrat och ville att han skulle följa med till Markus Halvorson, men det ville han inte. 

Hon tänkte på att göra en polisanmälan. Hon var osäker på hur det skulle bli för henne 

om hon gjorde det. Hon hade ju gått med på att Markus Halvorson köpte sex av 

henne. När polisen kontaktade henne kände hon en lättnad. Hon kände inom sig att 

det var klart för henne att Markus Halvorson hade gjort på samma sätt mot andra 

kvinnor som han hade gjort mot henne. 
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Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 21 på sugardaters.com. Hon hade en fin bild med långt hår. De 

gick över till WhatsApp och pratade en del på telefon. Han har aldrig sagt att han har 

en klinik i Danmark utan de pratade om en plastikkirurgi i London. Han förklarade att 

han var ute efter sex en gång i månaden mot 20 000 kr. De enades om att hon skulle 

komma till honom. Han visade henne runt i huset. De åt och han drack kaffe. Han tror 

att hon drack vin. De började hångla och hade sedan oralsex på varandra. Det var inte 

tal om vaginalsex. Under natten sov hon i sovrummet. Han var i sovrummet en stund, 

men sov sedan på soffan då han har problem att sova. Nästa morgon lagade han 

frukost och sedan åkte hon hem. Han har i förhör tidigare sagt att sugardaddy inte har 

något med sex att göra eftersom det handlar om att umgås, laga mat, shoppa och ha 

lite sex. Alla vet att den som går in på hemsidan gör det för att sälja sex. Han trodde att 

han skulle bli släppt tidigare om han sa att det inte handlar om sex. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom Markus Halvorsons egna uppgifter, som vinner stöd av utredningen i övrigt, är 

åtalet styrkt. Han ska därför dömas till ansvar för köp av sexuell tjänst.  

 

Åtalspunkt 11, Sekretess 17 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 17 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 9. 

 

Markus Halvorson har förnekat gärningen. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i 

och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  
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Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 17 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 17  

 

Hon hade varit på sugardaters.com. Hon hade haft ytterligare en profil än den som är 

aktuell i målet. Hon hade tidigare träffat män genom kontakt på den aktuella hemsidan. 

Det har varit fråga om en handfull män. De kontakterna har fungerat bra. Hon har 

erhållit pengar för att hon har varit med männen vid middagar, resor och olika event. 

Det har inte förekommit sex med någon av de männen. Vid varje tillfälle har det 

bokats eget hotellrum åt henne. I sina profiler har hon inte lagt in några bilder som 

skulle kunna ge anledning att tro att hon var beredd att ställa upp på sex. Hon är 

medveten om att en kontakt på sugardaters kan leda till sex mellan mannen och tjejen. 

Det förutsätter att relationen utvecklas åt det hållet. Anledningen till att hon skaffade 

en ny profil på sugardaters var att en ny profil hamnar högre upp på sidan och syns 

mer. Den första profilen hon hade haft hade hamnat långt bak i ordningen. Hon kände 

igen Markus Halvorsons profil på sugardaters. Hon hade nämligen haft en kontakt 

med honom via sin gamla profil. De hade då viss konversation, men sedan upphörde 

kontakten. Hon hade dock sparat bilder på honom. 

 

Utifrån den text som Markus Halvorson hade lagt ut om sig själv och sin syn på 

sugardaters.com föreföll de ha samma syn på fenomenet sugardejting. De fortsatte 

skriva till varandra. Markus Halvorson erbjöd henne 20 000 kr per månad. Hon hade 

tillräckligt med egna pengar. De bestämde att de skulle träffas. Av den sms-kontakt de 

hade framgår att hon skulle komma till Markus Halvorson och åka hem påföljande dag. 

Det var inget tal om att hon skulle bo på hotell. Hon var litet nervös inför mötet. Det 
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berodde inte på Markus Halvorson utan på situationen. Tidigare hade hon träffat män i 

samband med flygresor och det hade bokats hotellrum i hennes namn. Ur hennes 

synpunkt var det en trygghet för henne med ett sådant arrangemang. I detta fall skulle 

hon åka till Arvika och träffa en man. Hon hade fått uppfattningen att Markus 

Halvorson bodde i Arvika. Överenskommelsen var att de skulle äta middag i Arvika. 

Det hade tidigare varit fråga om förskottsbetalning från män och därför lyfte hon i 

skriftväxling med Markus Halvorson frågan om betalning flera gånger innan hon reste 

till Arvika.  

 

Hon åkte tåg till Arvika och betalade själv för biljetten. Hon kom dit ganska sent och 

sammanträffade med Markus Halvorson. Hon kunde konstatera att han var äldre än 44 

år, som han hade uppgett. Hon tänkte att det inte hade någon betydelse eftersom de 

bara skulle äta middag. Dessutom var det hennes uppfattning att män på sugardaters 

ibland påstår sig vara yngre än de är. Hon frågade Markus Halvorson om han var 

hungrig, men det var han inte. Han pekade på en restaurang och uppgav att de kunde 

gå dit och äta eller också köpa med mat till honom. För henne kändes det inledningsvis 

bra om de köpte med mat.  

 

Hon visste att Arvika inte var en stor stad och tänkte att det skulle bli en kort bilresa. 

Det var kolsvart ute och regnade. Markus Halvorson körde längre och längre bort från 

stadskärnan och till slut fanns ingen gatubelysning. Det kändes inte bra för henne, men 

de hade trevligt i bilen. Hon kan inte erinra sig om hon ställde någon fråga om vart de 

skulle åka. Hon vet inte hur länge de åkte, men uppskattningsvis närmare 30 minuter. 

De kom till en pizzeria. Markus Halvorson stannade bilen och gick in och köpte pizza. 

Hon väntade utanför bilen och passade på att röka. När Markus Halvorson kom åter 

frågade hon om det var långt kvar att åka och fick svaret att han bodde runt hörnet. 

Markus Halvorson körde in på en grusväg med en bom och de kom fram till ett hus. 

De steg ur och hon kunde konstatera att det fanns många övervakningskameror 

monterade på huset. Hon hängde av sig sina ytterkläder. De gick till köket, där hon 

bjöds på ett glas vin. Hon kände att vinet var gammalt. Därefter gick de upp på 

övervåningen. Utifrån att det var en pyntad inredning i huset fick hon en känsla av att 

det också bodde en kvinna i huset.  
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De hamnande i vardagsrummet, skar upp pizzan och åt. Markus Halvorson satte på en 

dålig serie. Det var en B-kopia av en bra spansk serie. Markus Halvorson drack kaffe 

och hon drack vin till pizzan. Hon och Markus Halvorson konverserade, men det var 

mest hon som pratade. Det brukar vara hon som styr samtal. När de hade ätit klart 

gick de till nedervåningen igen. I köket tog hon mer vin. Sedan gick de ut på en altan 

och satte sig. Det blev prat om den klinik som Markus Halvorson hade i London. 

Markus Halvorson berättade att han hade sprutor med fillers/botox i kylskåpet och att 

han själv kunde sätta sprutor samt att han hade hjälpt bekanta med det. Han frågade 

om hon skulle vilja göra ett ingrepp. Han ville se vad hon kunde behöva. Hon knäppte 

upp byxorna och visade sin mage. Han kände och klämde på magen. Allt verkade vara 

mycket professionellt. Hon knäppte ihop byxorna och sedan gick de upp till 

vardagsrummet igen.  

 

Hon hade med sig sitt vinglas till vardagsrummet. Markus Halvorson drack ingen 

alkohol. Det blev tal om att hon skulle flytta till Örebro. Hon hade ett 

förstahandskontrakt på en etta där. Hon berättade att hon behövde en större lägenhet 

för att hennes son skulle kunna bo tillsammans med henne. Markus Halvorson uppgav 

att han hade flera lägenheter i Örebro, som var inredda och klara för inflyttning. 

Markus Halvorson uppgav att han ville hjälpa henne att få en större bostad där. Det lät 

för bra för att vara sant, men samtidigt verkade Markus Halvorson vara professionell. 

De talade om att de skulle skriva kontrakt och att hans fastighetsförvaltare i Örebro 

skulle ordna med det. Hon skulle betala en viss hyra för lägenheten med medel som 

kom från Markus Halvorson. Hon fick inget telefonnummer till fastighetsförvaltaren.  

 

När hon hade varit i huset under ca en timme satt hon och Markus Halvorson i soffan. 

Markus Halvorson försökte fysiskt komma närmare henne. Han försökte pussa henne. 

Det var inte vad de hade kommit överens om. Hon ville vara artig och avvisade hans 

försök på ett, som hon tycker, snyggt sätt. Inledningsvis accepterade Markus 

Halvorson det, men blev sur. Det kändes som en konstig situation, men hon försökte 

skoja och prata som vanligt. Om hon i det läget hade haft ett bokat hotellrum skulle 

hon ha tackat för kvällen och gått till hotellrummet. Hon ansåg att hon hade försatt sig 

131



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
i en situation som inte var ”smart”. Den dåliga serien gick fortfarande på TV:n. Markus 

Halvorson tyckte den var bra. Hon sa till honom att det var en dålig kopia av en bra 

serie.  

 

Markus Halvorson reste sig upp och gick på toaletten. Hon satt i soffan när han kom 

tillbaka. Markus Halvorson satte sig också i soffan, men reste sig upp och ställde sig 

framför henne. Därefter drog han ner sina byxor, tog ett grepp bak i hennes nacke och 

stoppade in sin penis i hennes mun. Markus Halvorson sa ingenting. Hon försökte inte 

hålla emot. Markus Halvorson förde sin penis in och ut i hennes mun. Hon kan inte 

säga om det hade blivit en annan stämning då. Hon tänkte mest på att hon hade 

munnen full. Hon kan inte svara på hur länge Markus Halvorson hade sin penis i 

hennes mun. Markus Halvorson fick inte utlösning. Han släppte hennes huvud och tog 

tag i hennes armhålor samt lyfte upp henne och vände henne. Hon blev stående på knä 

i soffan. Markus Halvorson slet i hennes byxor. Hon själv knäppte upp byxorna. Hon 

kan inte svara på anledningen till att hon gjorde det. Hon har inget minne av vad hon 

tänkte eller kände då. Hennes byxor hamnade i knävecken. Hon vet inte om det var 

hon eller Markus Halvorson som drog ner byxorna. Markus Halvorson utförde först 

ett vaginalt samlag med henne och därefter ett analt samlag för att sedan återigen 

genomföra ett vaginalt samlag. Hon kan inte svara på hur det kändes för henne. Det 

hon minns är att det gjorde ont när Markus Halvorson utförde ett analt samlag med 

henne. Hon sa ingenting till Markus Halvorson när han utförde samlagen och Markus 

Halvorson sa heller ingenting. Efter att Markus Halvorson hade fått utlösning gick bara 

han iväg. Hon tror att han stannade kvar på övervåningen. Hon själv satt i soffan. Hon 

klädde på sig och gick in i badrummet. Hon kan inte svara på vad hon gjorde där eller 

hur länge hon var där. Det hon minns är att hon tog kort på kristallkronan i 

badrummet för att det skulle finnas någon form av bevis för att hon hade varit där.  

 

Hon gick ut från badrummet. Markus Halvorson satt i soffan precis som om inget 

hade hänt. Han var påklädd. Markus Halvorson sa ingenting. Hon gick till soffan och 

satte sig. De fortsatte titta på den dåliga serien. Markus Halvorson visade henne var 

hon kunde sova. Det var i sovrummet. Hon gick och lade sig. Markus Halvorson kom 

så småningom till sovrummet och lade sig bredvid henne. Det sades inget mellan dem. 
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Hon har svårt att redogöra för vad hon tänkte vid tillfället. Hon kan i efterhand ha 

skapat tankar om det. Hon är övertygad om att det redan på toaletten hos henne hade 

uppkommit en försvarsmekanism som innebar att det som hade hänt inte hade hänt 

och att det snart skulle bli morgon så att hon kunde åka hem. Hon vet att hon och 

Markus Halvorson inte hade talat om att de skulle sova ihop, men om han ville ligga i 

sängen bredvid så fick han väl göra det. Det var ju trots allt hans hus.  

 

Hon låg på rygg. Markus Halvorson satte sig grensle med sina ben över hennes armar 

och axlar. Hans knä var emot hennes hals. Han förde sedan in sin penis i hennes mun. 

Hon gjorde säkert någon reflexrörelse i samband med det, men hon kunde inte röra sig 

så mycket. Markus Halvorson gjorde ingenting med sina händer. Han förde sin penis 

fram och tillbaka i hennes mun. Han sa inget. Han lät inte heller. Markus Halvorson 

fick utlösning. Hon tror att han därefter gick och lade sig i soffan. Han var i alla fall 

inte kvar i sovrummet. Hon låg kvar i sängen och lyssnade på alla rörelser i huset för 

att få en uppfattning om han skulle komma tillbaka till sovrummet. Till slut somnade 

hon.  

 

När hon vaknade hörde hon att Markus Halvorson redan var uppe. Hon hade dåligt 

med batteri i sin telefon. Hon såg en laddare i sovrummet och satte telefonen på 

laddning. När hon kom ut från sovrummet talade Markus Halvorson i telefon. Det lät 

som om han talade med fastighetsförvaltaren i Örebro. Han nämnde bl.a. att en tjej 

skulle komma och titta på en lägenhet. Hon vet dock inte om han verkligen talade med 

någon. Hon frågade Markus Halvorson hur hon skulle ta sig hem och då visade han 

henne på tågstationen. Det visade sig att huset låg endast 100 meter från stationen. Det 

hade hon inte sett kvällen innan. Hon gick tillbaka till sovrummet där hennes 

mobiltelefon var på laddning och bokade en biljett för hemresan. Markus Halvorson 

erbjöd sig att köra henne stationen och det gjorde han tämligen omgående. Under 

hemresan tänkte hon att av det som hade hänt ville hon åtminstone få ut något bra. 

Hon fastnade mer och mer i den tanken. Hon ville ha de pengar hon hade blivit lovad 

och också lägenheten som hon så väl behövde. Hon ville få ut så mycket som möjligt 

av det som de hade kommit överens om. Hon skrev till Markus Halvorson om 

lägenheten i Örebro.  
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Efter händelserna gick hon in i sig själv och det blev avstängt för henne. Tre-fyra dagar 

efter händelserna pratade hon med en kamrat som benämns VT 5. Hon berättade 

inledningsvis inte exakt vad som hade hänt hos Markus Halvorson. VT 5 visste att hon 

tidigare hade träffat män och gjort bl.a. utlandsresor och att det hade gått bra. Det hon 

sa till VT 5 var att det denna gång inte hade gått så bra. Hon hade blåmärken på halsen 

efter händelserna med Markus Halvorson. Det var mest på vänster sida av halsen. VT 

5 såg märkena och frågade om dem. Hon svarade att hon hade ramlat.  

 

Hon har också haft telefonkontakt med Brottsofferjouren i Örebro vid några tillfällen. 

Det första tillfället var mindre än fyra dagar efter händelserna hos Markus Halvorson. 

Hon kan inte svara på vad anledningen till att hon gjorde det var. Hon funderade på att 

göra en polisanmälan. Hon visste att ett sådant mål skulle handläggas i Värmland. Vid 

den aktuella tiden hade hon en relation med en advokat som arbetar i Värmland. Hon 

hade inte berättat för honom att hon skulle träffa Markus Halvorson. Hon förstod att 

det skulle komma fram till honom vad hon hade varit med om för det fall hon gjorde 

en polisanmälan. Hon avstod därför från att göra en polisanmälan. Hon har inte längre 

något förhållande med advokaten. Han fick så småningom reda på vad som hade hänt. 

Han rådde henne att göra en polisanmälan och det gjorde hon. Det var han som 

hjälpte henne att ta reda på Markus Halvorsons namn. Genom honom fick hon också 

reda på att det hade skrivits i tidningen om Markus Halvorson och då förstod hon att 

hon inte var ensam om att ha blivit utsatt av Markus Halvorson. Det var därför hon 

gjorde polisanmälan. Hon har inte pratat eller träffat någon annan kvinna som har 

blivit utsatt av Markus Halvorson. Hon har inte heller sett någon varning för Markus 

Halvorson på Flashback. 

 

Hon minns inte vad hon sa till polisen om skador. Det har antecknats att hon skulle ha 

sagt att hon inte uppsökte läkarvård och att hon inte fick några skador. Hon kan ha 

sagt så. Det hon menade var att hon inte hade fått några skador som hon kunde få 

vård för. Sedan hon erinras om vad som antecknat från polisförhör med henne minns 

hon att Markus Halvorson var avklädd på underkroppen när han kom ut från toaletten. 

Hon är säker på att det var Markus Halvorson och inte hon som gick på toaletten. Det 
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finns också en uppgift om att när hon kom ut från toaletten hade Markus Halvorson 

klätt av sig och tagit tag i henne. Det var något som inträffade efter gärningen. Hon 

kan dock ha blandat ihop händelserna. Hon vill ändå få det till att det Markus 

Halvorson som var på toaletten och att han var avklädd på underkroppen samt att hon 

då satt i soffan. Hon kan inte svara på om han hade klätt av sig när hon kom ut från 

toaletten. Från polisförhöret med henne finns noterat att Markus Halvorson hade klätt 

av sig under tiden hon var på toaletten och att Markus Halvorson låg på divanen, att 

hon inte såg att han var naken förrän hon kom fram till honom samt att hon då blev 

helt ställd och att Markus Halvorson bara flög upp. Hon har inget minne av att det 

skulle ha varit så. Hon kan dock säga att Markus Halvorson vid något tillfälle hade bytt 

byxor till joggingbyxor. Från polisförhöret med henne har noterats att hon grät. Hon 

minns att hon gjorde det och att Markus Halvorson inte märkte det. Det finns också 

en uppgift från polisförhöret med henne att Markus Halvorson kom närmare henne 

och ville sitta nära samt att hon då sa ett starkt nej, men kanske litet med glimten i 

ögat. Med glimten i ögat menade hon att hon försökte få stämningen att bli normal 

igen. Hon kan inte erinra sig att hon sa något med anledning av att Markus Halvorson 

blev sur när hon avvisade honom. Det finns en uppgift noterad från polisförhöret med 

henne om att Markus Halvorson bad om ursäkt när hon kollade med honom om 

möjligheten att komma hem. Hon hänvisar till polisförhöret i denna del. Den miljö 

hon befann sig i när polisförhöret hölls med henne var en tryggare och mer lugn miljö 

än den som hon upplever i rätten. Hon har idag inget minne av att han bad om ursäkt. 

 

Efter det som hade hänt i soffan badade hon i Markus Halvorsons bubbelbadkar och 

det skedde på Markus Halvorsons initiativ. Hon kan dock inte närmare ange hur det 

kom sig att det blev så. Hon badade inte när hon hade låst in sig på toaletten utan hon 

gick ut och återvände sedan till badrummet och badade. Hon vet inte om Markus 

Halvorson sa till henne att hon skulle bada eller om hon frågade honom om hon fick 

bada, men när hon erinras om att det från polisförhör med henne har noterats att han 

frågade henne om hon ville bada och att han sedan fyllde upp badkaret kan hon erinra 

sig att det var så det gick till.  
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Förutom att hon hade ont i nacken och efter det anala samlaget hade hon ont i 

armhålorna efter att Markus Halvorson hade lyft upp henne. 

.  

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 17 på sugardaters.com. De pratade och hon berättade att hon 

hade varit där i två år, att hon hade träffat många män och också gjort två profiler. De 

blev eniga om att hon skulle få 20 000 kronor i månaden och hon uppgav att det var 

det de flesta betalade. Hon hade endast mött män på hotell tidigare i en eller två 

timmar mot sex. De gick sedan över till antingen Kik eller WhatsApp. De pratade om 

allt möjligt och hon berättade att hon befann sig i Sunne i Värmland.  

 

De enades sedan om att hon skulle åka tåg till Arvika. Han hämtade upp henne och 

eftersom båda var hungriga ringde han upp pizzerian i Åmotfors och beställde pizza. 

Hon var trevlig och allt var bra. När de kom fram ville hon röka och de satt på 

terrassen. De åt pizza och hon drack vin. Vinet var inte gammalt. Det var en ny flaska. 

De samtalade litet på soffan, klockan var då 21.00-21.30 och det var mörkt. Det var 

dåligt väder och regnade. Hon frågade efter pengarna och sa att hon ville ha pengarna 

på kontot eftersom hon hade blivit lurad flera gånger. Han sa att han skulle föra över 

pengarna och fick numret av henne. Hon berättade att hon hade det jobbigt och att 

hon skulle flytta till Örebro. De tittade på hyreslägenheter på datorn. Det stämmer inte 

att han sa att han hade lägenheter i Örebro. Efter det drack hon mer vin och han drack 

kaffe. De tittade på en serie. Hon tyckte att serien var dålig.  

 

De enades sedan om att ha oralsex: Hon gav honom och han gav henne oralsex. Att de 

skulle ha oralsex var avtalat sedan innan. Han kan inte lyfta någon när han har opererat 

ryggen två gånger. Analsex har han aldrig velat ha. Det är påhitt. De hade inte heller 

vaginalt sex. Hon gick sedan och badade och rökte igen. Vid 23.30-tiden gick hon till 

sovrummet och lade sig i sängen. Han sov på soffan. Han vaknade tidigt eftersom han 

hade problem att sova. Han väckte henne och frågade om hon ville ha kaffe. Hon hade 

lite ström på telefonen och var tvungen att ladda telefonen och sedan åka. Hon var där 

fram tills att tåget gick. Efter det var det endast snack om pengar.   
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Helena Bandh 

 

Hon jobbar på brottsofferjouren. Som hon minns det blev hon uppringd av en kvinna 

som var upprörd och ledsen och som grät vid flera tillfällen. Hon minns det som att 

personen var skärrad och nästan lite chockad. Det handlade om sugardejting och det 

hade upprättats ett avtal där hon inte hade fått några pengar. Hon skulle säga att 

samtalet var i närtid till händelsen. Kvinnan hade inväntat pengar, men de hade inte 

kommit. Hon tror att det bara var upp till ett par veckor efter händelsen. I detta läge 

uppfattade hon det som att problemet var att hon inte hade fått betalt. Hon är osäker 

på om det var fråga om att dejta, träffas och äta mat. Personen var osäker om det var 

ett brott och Helena Bandh lovade att kontakta brottsoffer- och 

personsäkerhetsgruppen inom polisen, bops.  

 

Efter att hon fått information om att det kunde vara fråga om ett avtalsbrott samtalade 

de igen och hon förmedlade detta till kvinnan. Det fanns tveksamheter att anmäla då 

kvinnan hade en relation med någon som var jurist. Hon var rädd att juristen skulle få 

veta det om hon anmälde. Hon är osäker på om den informationen framkom redan i 

det första samtalet. I samband med detta framkom mer om händelsen. Hon kan inte 

svara på om kvinnan var ledsen och i chock även vid detta tillfälle. Personen hade åkt 

till Arvika och blivit upphämtad med bil och hade då sett att mannen hade ljugit om 

sin ålder och att det skilde cirka 20 år. Som hon minns det åkte de en bra bit från 

tågstationen och att det var ödsligt och inte så många grannar. Hon vill också minnas 

att det hade förekommit sexuella handlingar som kvinnan inte var bekväm med och 

som de inte heller hade avtalat om. Antingen hade de inte avtalat alls om det eller så 

var det sexuella handlingar som gick utöver vad hon var med på. Det var i vart fall 

fråga om sexuella handlingar som hon inte ville ha. Hon var otroligt utlämnad och 

hade känt sig rädd och upplevt att mannen var otäck och hade otäcka ögon. Hon var 

rädd och vågade inte säga ifrån de sexuella handlingar som blev.  

 

Hon kan inte svara på om hon fick veta något om sex redan vid första samtalet, men 

då borde hon ha ställt frågan annorlunda till bops. Frågan till polisen var vilken 
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rubricering det kunde vara fråga om. Hon vet att hon googlade och hittade en man på 

Facebook som hon förmedlade till kvinnan och hon sa att det var rätt man. Hon är 

nästan säker på att det var på Facebook hon hittade personen på. Hon hade tre till fyra 

samtal med kvinnan; först det inledande samtalet, sen ett samtal där hon förmedlade 

informationen från bops och sedan några samtal till. Vid det första samtalet ringde 

kvinnan upp henne och sedan bokade de tider där hon ringde upp kvinnan. Ärendet 

hos brottsofferjouren fick avslutas efter två, tre eller eventuellt fyra veckor eftersom 

jouren inte längre fick någon kontakt med kvinnan. Efter tre månader raderas alla 

uppgifter hos brottsofferjouren. Frågan till polisen var vad kan detta vara för 

rubricering.  

 

J A 

 

Sekretess 17 är en av hennes bästa vänner och de har känt varandra i sju till åtta år. 

Hon visste sedan innan att Sekretess 17 skulle träffa någon och gå på en dejt. Hon var 

hos Sekretess 17 efteråt och frågade hur det hade gått och fick då veta att det inte hade 

gått så bra. Sekretess 17 var nedstämd och det kändes som att hon var ledsen över 

något. Hon hade också märken på nacken och när hon frågade var de kom ifrån sa 

Sekretess 17 att hon hade ramlat. Det var blåmärken på ena sidan av nacken, men hon 

minns inte vilken sida. Hon tyckte att hon också såg något märke vid axeln. Hon 

förstod att det var något, men ville inte pressa henne och de pratade inte mer om det.  

 

Efter detta mådde Sekretess 17 dåligt och var annorlunda. Hon förstod att det var 

något, men det tog ett tag innan Sekretess 17 berättade vad som hade hänt. Det tog 

några veckor innan hon berättade. Hon berättade då att hon hade träffat en man och 

att de hade gjort saker som hon inte ville och att han hade varit ganska hårdhänt. Hon 

förstod att han hade gjort ett övergrepp, Sekretess 17 behövde inte säga det. Hon 

förstår att han våldtog henne. Det var hennes egen slutsats. Sekretess 17 använde ordet 

våldtagit själv. Hon frågade om blåmärkena var från tillfället och då nickade Sekretess 

17 bara. Hon vet inte om hon sa våldtäkt eller övergrepp vid polisförhör. Allt hon har 

berättat är sant. I början visste hon inte att Sekretess 17 hade blivit våldtagen. Det fick 

hon veta under det andra samtalet med Sekretess 17 några veckor efter att Sekretess  
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17 hade varit hos mannen. Enligt polisförhöret har hon sagt att hon vet detaljer som 

hon inte visste tidigare. För henne är det en detalj att Sekretess 17 blev våldtagen. 

 

Efter händelsen har hon fått sova hos Sekretess 17 ganska ofta eftersom Sekretess 17 

inte vill vara ensam. Det var inte något problem förut. Sekretess 17 känns mer osäker 

efter händelsen. Hon upplever det som att Sekretess 17 förändrades efter händelsen. 

Hon har sett Sekretess 17 bryta ihop flera gånger när hon har varit hos henne. Hon 

bröt även ihop under pausen i dagens förhandling eftersom det var jobbigt. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Markus Halvorson och Sekretess 17 har uppgett att det har förekommit sexuella 

handlingar mellan dem under Sekretess 17:s besök i hans hus. Markus Halvorson har 

förlagt all sexuell aktivitet till vardagsrummet och att det endast förekommit oralsex 

mellan dem. Sekretess 17 har uppgett att det förekommit oralsex samt vaginalt och 

analt samlag i vardagsrummet och oralsex i sovrummet. Tingsrätten har tidigare 

redogjort för att det är bevisat att Markus Halvorsons potensproblem inte har utgjort 

hinder för honom att utföra vaginala och anala samlag. 

 

Sekretess 17:s uppgifter om att hon har utsatts för något sexuellt som hon inte frivilligt 

har deltagit i vinner stöd av det förhållandet att hon kort tid efter besöket hos Markus 

Halvorson har kontaktat brottsofferjouren och talat med Helena Bandh och att hon 

vid senare kontakter med Helena Bandh har gett uttryck för att hon hade varit med om 

sexuella handlingar som hon inte hade velat vara med på. Hon har också för Helena 

Bandh uppgett att hon känt sig otroligt utelämnad samt upplevt mannen som otäck 

samt att hon var rädd och inte vågade säga ifrån. Hennes uppgifter vinner också stöd 

av det som hennes väninna J A vid ett besök tre-fyra dagar efter att Sekretess 17 hade 

varit hos Markus Halvorson har berättat. J A har uppgett att Sekretess 17 på fråga om 

besöket hos Markus Halvorson svarat att det inte hade gått så bra och att Sekretess 17 

föreföll vara nedstämd och ledsen över något. J A har lagt märke till att Sekretess 17 

hade blåmärken på nacken samt något märke på axeln. På fråga om märkena har 

Sekretess 17 påstått sig ha ramlat. Sekretess 17 har dock senare för J A uppgett att 
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mannen hade varit ganska hårdhänt mot henne och gjort saker med henne som hon 

inte hade velat varit med om.  J A har också uppgett att Sekretess 17 efter några veckor 

berättade att mannen hade våldtagit henne.  J A har tydligen inte vid polisförhöret 

använt ordet våldtagit, men det står klart att Sekretess 17 måste ha berättat för J A att 

hon hade utsatts för sexuellt övergrepp av mannen. J A har då också frågat om 

blåmärkena hade uppkommit vid besöket hos mannen och Sekretess 17 har bekräftat 

att så har varit fallet. Det har inte framkommit något som tyder på att J A har lämnat 

oriktiga uppgifter vid vittnesförhöret. Hennes uppgifter godtas därför av tingsrätten. 

Det är därför klarlagt att Sekretess 17 har behandlats av Markus Halvorson på ett så 

våldsamt sätt att blåmärken uppkommit på hennes nacke/hals och enligt tingsrätten är 

skadorna väl förenliga med att hon tvingats till oralsex i soffan i vardagsrummet på sätt 

hon berättat. Däremot finns det ingen möjlighet att skadorna skulle ha uppkommit 

genom ett sådant händelseförlopp som Markus Halvorson har gett uttryck för. Det är 

därför styrkt att Markus Halvorson har utfört oralsex med Sekretess 17 mot hennes 

vilja. Omständigheterna har varit sådana att Markus Halvorson inte kan ha undgått att 

inse att oralsexet, som är en handling som med hänsyn till kränkningens allvar är att 

jämställa med samlag, har genomförts mot Sekretess 17:s vilja. 

 

Markus Halvorson har alltså lämnat en oriktig uppgift när han har påstått att Sekretess 

17 har varit villig att utföra oralsex på honom. Detta förhållande medför i förening 

med vad som ovan under rubriken Allmänna överväganden anförts i fråga om hans 

trovärdighet, att det kan bortses från hans uppgifter. 

 

Sekretess 17:s berättelse har varit lång och detaljrik. Den innehåller inga 

motsägelsefulla uppgifter eller svårförklarade moment. Hon har lämnat ett bestående 

intryck av att hon har velat förmedla endast uppgifter som hon kan stå för och har 

varit noga med att poängtera när hon har varit osäker på ett faktiskt förhållande eller 

en känsla hos henne. Hon har också i vissa delar lämnat uppgifter som inte har varit till 

förmån för henne. Hon har t.ex. sagt att det var hon som knäppte upp byxorna i 

vardagsrummet. En samlad bedömning ger vid handen att hennes berättelse väl 

uppfyller de krav som kan ställas på en målsägandes berättelse för att den ska kunna 

lägga till grund för bedömningen. Sekretess 17:s uppgifter om vad som i sexuellt 
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hänseende har förekommit mellan Markus Halvorson och henne och i anslutning 

därtill ska därmed läggas till grund för bedömningen. 

 

Genom Sekretess 17:s uppgifter är det klarlagt att i soffan i vardagsrummet har det- 

förutom påtvingat oralsex från Markus Halvorson-förekommit såväl vaginalt som analt 

samlag och senare i sovrummet har Markus Halvorson använt sig av Sekretess 17:s 

kropp för att ha oralsex samt att omständigheterna vid de sexuella handlingarna har 

varit sådana som Sekretess 17 har berättat om. Omständigheterna har varit sådana att 

det är bevisat att Sekretess 17 inte har deltagit frivilligt vid de sexuella handlingarna. I 

vart fall efter det att Markus Halvorson har förgripit sig sexuellt på Sekretess 17 genom 

att utföra oralsex med henne i soffan i vardagsrummet har Sekretess 17 tillsammans 

med en okänd man i dennes bostad i en för henne okänd ort befunnit sig i en särskilt 

utsatt situation. Den slutsatsen kan också dras att hon därefter måste ha känt sig rädd 

även om hon inte närmare har beskrivit en sådan känsla. Det bör anmärkas att 

Sekretess 17 förefaller att för Helena Bandh ha gett uttryck för att hon känt sig otroligt 

utlämnad och känt sig rädd. Sekretess 17 har alltså känt sig rädd och varit i en särskild 

utsatt situation och detta utgör en plausibel förklaring till att hon inte har satt sig till 

motvärn eller på annat sätt gett uttryck för att hon inte ville ha sex med Markus 

Halvorson. Han måste ha insett att Sekretess 17 har varit rädd och befunnit sig i en 

särskilt utsatt situation och han har otillbörligt utnyttjat det för att genomföra samlag i 

vardagsrummet och i sovrummet med henne utföra oralsex, som med hänsyn till 

kränkningens allvar är att jämställa med samlag.  

 

Det anförda leder till att tingsrätten finner att åtalet i dess helhet är styrkt och Markus 

Halvorson ska därmed dömas till ansvar för våldtäkt. 

 

Vid angiven utgång i frågan om skuld och då Markus Halvorson har vitsordat 

skäligheten i sig av yrkat skedstånd ska Sekretess 17:s skadeståndstalan bifallas. 

 

Åtalspunkt 13, Sekretess 4 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  
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Sekretess 4 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 10.   

 

Markus Halvorson har förnekat gärningen. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i 

och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 4 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 4  

 

Hon var tillsammans med en kamrat och bestämde sig för att skaffa en profil på 

sugardaters.com. Hon skapade sin egen profil. Markus Halvorson hade också en profil 

på hemsidan. Markus Halvorson kontaktade henne när hon hade haft sitt konto under 

ca en vecka. Hon minns inte allt som Markus Halvorson skrev om sig själv, men 

kommer ihåg att han nämnde något om helikopter och att han skrev att han var 

framgångsrik. Han skrev också mycket annat om sig själv. Markus Halvorson skrev att 

han ville ha sällskap och träffa henne. Han ville att hon skulle åka till honom. Hon tror 

att han skrev att han ville umgås. Det var inget tal om sex. Hon kände sig osäker inför 

att åka till Markus Halvorson, men när hon berättade för kompisar om det tyckte de att 

det var en jättebra idé att hon skulle åka dit. En del av hennes vänner hade träffat män 

som de hade fått kontakt med på sugardaters.com. Hon kände så klart viss rädsla och 

kände sig obekväm inför ett besök hos en okänd man. Hennes närmaste vän vittnet F 

A åtog sig att följa med och gjorde det. Det hade inte varit något tal om att hon och  

142



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
F A skulle sova över hos Markus Halvorson. De hade dock inte kontrollerat när det 

gick ett tåg hem. Hon minns att Markus Halvorson ville boka tågbiljetter åt henne och 

F A, men eftersom hon inte ville uppge sitt riktiga namn bestämde hon sig för att boka 

tågbiljetterna själv.  

 

Hon minns att var mörkt när de kom fram till slutdestinationen som hon tror var 

Karlstad eller Arvika. Hon bedömer att klockan då var runt 20-21. Hon visste inte hur 

Markus Halvorson såg ut, men det fanns bara en person på parkeringen när de kom 

fram så de förstod att det var han. Han var ganska stel. Hon och F A satte sig i Markus 

Halvorsons bil och sedan åkte de ganska långt innan de kom fram till hans hus. Under 

bilfärden sms:ade hon och F A hela tiden med varandra. Hon skrev upp namnet på 

olika ställen under färden och till slut frågade hon vart de skulle åka. Han sa något om 

att de skulle till hans hem och att det låg ganska nära norska gränsen. De kom fram 

och gick in i huset. Markus Halvorson pratade mycket om sig själv och visade dem 

runt. Han visade bl.a. bilder på sig själv. Han visade gymmet han hade och berättade 

om det träningsliv som han hade haft tidigare.  

 

Det fanns en altan vid huset där man kunde sitta röka. Därefter gick de uppför trappan 

till övervåningen där det fanns bl.a. ett vardagsrum med TV. Han visade också sitt 

sovrum och en toalett samt ett badrum. Efter det satt de ner i en soffa i 

vardagsrummet och försökte föra en konversation. Det var jättestelt. Hon kan erinra 

sig att det var en kändis på TV:n och att Markus Halvorson sa att hade träffat personen 

ifråga. Han nämnde också flera andra kändisar. Markus Halvorson kommenterade 

hennes utseende. Han berättade att han hade en skönhetsklinik i Norge samt tillade att 

det skulle vara bra om hon kunde fixa till sig där. Han bad henne ställa sig upp och 

snurra runt. Hon är en blyg person och vågade inte göra det till en början, men gjorde 

det ändå eftersom stämningen var så stel. Markus Halvorson yttrade att hon skulle se 

ut som Barbiedocka och att han ville fixa hennes höfter, bröst och rumpa. Hon blev 

chockad och jätteförvånad för det var inget hon ville själv. Hon och F A gick ner och 

ut på altanen och tog en cigarrett. Markus Halvorson sa något om att han kör 

helikopter och att han skulle upp tidigt.  
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Markus Halvorson hämtade två glas som han hällde vin i och bjöd henne och F A. 

Hon drack ur sitt glas vin. Hon kände sig jättekonstig. Så hade hon inte känt sig 

tidigare efter alkoholförtäring. Hon blev berusad. Markus Halvorson sa att han inte 

drack alkohol eftersom han körde helikopter. Han tjatade hela tiden på att hon och F 

A skulle bada.  

 

Hon och F A gick in i badrummet och badade tillsammans. De hade underkläderna på 

sig. Markus Halvorson kom in i badrummet och ville vara ensam med henne. Hon 

vågade inte säga emot. Hon blev rädd och tror att F A också var det. Markus 

Halvorson hade bara en badrock på sig.  Hon tror att dörren till badrummet hade 

lämnats olåst. F A gick ut ur badrummet. Markus Halvorson satte sig i badkaret och 

försökte röra henne. Markus Halvorson försökte ha sex med henne där och gå över 

henne, men det blev fel. Markus Halvorson ställde sig på knä i badkaret och ramlade. 

Han tog på hennes hals och förde handen ner litet. Hon vågade inte säga emot. Hon 

försökte komma undan genom att röra på kroppen. Han var litet aggressiv och det blev 

så att hon slog sin högra arm i badkarskanten. Markus Halvorson blev då irriterad och 

gick ut från badrummet. Hon gick in i Markus Halvorsons sovrum och torkade sig 

med en handduk som han hade lagt där. Hon klädde på sig och la sig i sängen eftersom 

hon kände sig jättetrött. Hon antar att F A satt i soffan i vardagsrummet där hon hade 

suttit tidigare. Hon såg dock inte F A. Hon såg inte heller Markus Halvorson.  

 

Hon somnade och vaknade av att Markus Halvorson höll på med henne. Han höll sin 

hand mot hennes mun. Hon fattade först ingenting. Hon tror att hon hade knäppt upp 

knappen i sina byxor när hon lade sig på sängen. Hon låg på rygg. Markus Halvorson 

tog på hennes hals och höll på med hennes hår. Sedan drog Markus Halvorson av 

henne byxorna och möjligen också hennes trosor. Hon var chockad och gjorde 

ingenting. Hon sa inte heller något. Hon mådde då fortfarande litet illa. Markus 

Halvorson hade sex med henne och hon tror att han drog av hennes trosor 

dessförinnan eller också förde han troskanten åt sidan. Hon låg på rygg och Markus 

Halvorson lade sig ovanpå henne. Hon började gråta. Han stoppade in sin penis i 

hennes vagina. Det gjorde inte ont. Hon är säker på att penisen var i hennes vagina. 

Hon var ledsen och fortsatte gråta. Markus Halvorson såg det. Han klappade henne på 
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huvudet och sa att hon inte skulle var ledsen eftersom han ändå var steril. Antagligen 

trodde Markus Halvorson att hon grät för att han inte hade använt något skydd. Hon 

började skaka. Hon tror att Markus Halvorson blev irriterad på henne för det. Markus 

Halvorson tog i hennes armar och fortsatte därefter samlaget och höll på tills han 

kände sig klar. Därefter kröp han neråt och utförde oralsex på henne. Hon minns att 

hon sa något och att Markus Halvorson svarade. Hon minns inte vad hon sa.  

Hon kan inte säga hur länge Markus Halvorson utförde oralsex på henne, men 

uppskattar att det kanske pågick under fem minuter. Det kändes dock som det aldrig 

skulle ta slut. Hon vågade inte göra något mot Markus Halvorson. Hon visste inte vem 

han var eller var hon befann sig. Hon har ingen aning om Markus Halvorson fick 

utlösning. Hon tänkte inte på om han hade stånd. Hon är dock hundraprocentigt säker 

på att han var inne i henne. 

 

När Markus Halvorson hade lämnat sovrummet mådde hon jättedåligt. Hon hade 

panik. Hon minns att hon kände en viss lättnad och tänkte att det hade kunnat bli värre 

än det blev. Hon tog på sig sina kläder och gick till F A som satt i vardagsrummet. Hon 

vågade inte visa för F A att hon var ledsen och berättade inte för henne vad som hade 

hänt. Hon var också nervös. Hon tyckte att det som hade hänt var pinsamt. Hon sa 

bara till F A att hon mådde litet illa. F A mådde inte illa. 

 

Hon och F A gick tillsammans ut på altanen och rökte. Hon sa till F A att hon ville åka 

hem och det ville F A också. De gick först till vardagsrummet. Markus Halvorson fick 

ett telefonsamtal och det var viktigt för honom att hon och F A inte pratade under 

telefonsamtalet. Sedan gick de till sovrummet och där bokade hon biljetter för resan 

hem. Det första tåget gick kl 05.00 och hon hade på telefonen sett att de var på en ort 

vars namn började på Å. Hon och F A var i sovrummet ett tag. De väntade inte så 

länge tills tåget skulle avgå. De bad Markus Halvorson att skjutsa dem till tågstationen. 

Hon tror att Markus Halvorson då låg i soffan i vardagsrummet. Till en början ville 

Markus Halvorson inte skjutsa dem till tågstationen, men gjorde det. Det visade sig att 

stationen låg mycket nära Markus Halvorson hus. 
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Under tiden hon och F A var i huset pratade Markus Halvorson om att han ville ge 

henne pengar och om ett kort. Han hade pratat om något sådant också innan de kom 

till huset. Hon minns inga summor. Markus Halvorson ville att hon skulle kom till 

honom flera gånger. Innan hon och F A lämnade huset fick hon en nyckel av Markus 

Halvorson till en lägenhet. Hon tror att Markus Halvorson ville att hon skulle bo där. 

Hon tror att lägenheten låg på Östermalm och hon fick en adress, men brydde sig inte 

så mycket om det. 

 

Hon hade kontakt med Markus Halvorson senare. Hon tror att det var hon som tog 

kontakten. Hon minns inte anledningen till att hon gjorde det, men tror att hon ville 

prata om det som hade hänt. Hon ville inte träffa Markus Halvorson igen. Hon hade 

känt sig så äcklad över sig själv och dessutom kände hon sig så lurad. Hon tror dock att 

det träffades en överenskommelse om att hon skulle få genomgå skönhetsoperation. 

Hon ville egentligen inte det. 

 

Efter händelsen kontaktades hon av en man som frågade om hon hade varit hos 

Markus Halvorson och som varnade henne för honom.  

 

Hon blev kontaktad av polis och berättade då vad som hade hänt. Hon har inte pratat 

med någon annan om det inträffade.  

 

Hon har lämnat en del uppgifter under förundersökningen som inte stämmer med det 

hon sagt vid huvudförhandlingen och vissa av uppgifterna har hon rättat till redan 

under förundersökningen. När hon var i badkaret reagerade hon säkert på samma sätt 

som i sovrummet dvs. att hon skakade, men det är inget hon minns idag. Hon kan 

erinra sig att Markus Halvorsons humör gick upp och ner. Ibland pratade han 

jättemycket och ibland var han tyst. Hon minns inget tjat från Markus Halvorsons sida 

om en kram. Hon minns inget om han tog på hennes knä när de satt i soffan. Vid ett 

tillfälle kräktes hon och hon tror att hon då var på toaletten. 
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Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 4 på sugardaters.com. Hon hade fått många konstoga 

meddelanden. De pratade om ett sugardejtingförhållande. Det var länge sedan men han 

tror att de pratade mycket på telefon och att de pratade länge innan de träffades. Om 

de hade kemi skulle de ha oralsex. På grund av corona sa han att hon kunde komma till 

honom och att om hon inte kände sig trygg kunde hon ta med en kompis. De enades 

om att hon skulle komma till Arvika. Han minns inte om det var hon eller han som 

beställde biljett.  

 

Hon och kompisen kom vid 21.00-21.30-tiden. Han hämtade dem och de åkte sedan 

hem till honom. De var trevliga men var hela tiden mycket på telefonerna och sms:ade 

mycket. De var mycket på terrassen med vin och cigaretter. Han visade dem runt i 

huset och sedan var de på övervåningen. De lyssnade på musik och de var jättetrevliga. 

De badade bubbelbad, men han badade inte då badkaret endast rymmer två personer. 

Han gick sedan in i badrummet och väninnan gick in i vardagsrummet. Han och 

Sekretess 4 var eniga om att de skulle ha oralsex. Hon kom upp ur badkaret och de 

hånglade lite och gick sedan in i sovrummet. Hon gav honom och han gav henne 

oralsex. De hade inget vaginalt sex.  

 

Efter det gick de tillbaka till hennes väninna som lyssnade på musik och Sekretess 4 

och väninnan gick ut och rökte. Han tror att Sekretess 4 ville ha 20 000 kr och 5 000 kr 

för att väninnan följde med. Han tror att han sa att hon skulle få ett kort med pengar. 

Hon frågade mycket om pengar. De diskuterade deras kroppar och olika typer av 

operationer. De uppgav själva att de ville ha operationer. Det rörde sig om brazilian 

butlift, läppar och bröst. Han sa att han kunde hjälpa till att betala för operation och att 

han kunde betala även för väninnan.  

 

F A  

 

Händelsen inträffade i mars 2021 tror hon. Sekretess 4 var på en sugardaddysida och 

ville inte träffa mannen ensam. Hon visade aldrig hur hemsidan såg ut. Hon själv visste 
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inte vad det innebar då hon inte hade varit inblandad i något liknande tidigare, men 

hon ville finnas där för Sekretess 4. I bakhuvudet visste hon att det inte var bra. De 

skulle åka till en annan stad till en betydligt mycket äldre man som de inte kände. 

Sekretess 4 berättade inte så mycket mer än att hon skulle träffa en gammal rik man 

och att han skulle ge henne pengar. Hon minns inte hur gammal Sekretess 4 sa att han 

var mer än att han var gammal. Hon trodde att betalningen skulle ske med kontanter 

eftersom Sekretess 4 sa det och vad hon minns var det 40 000 kr eller 45 000 kr. Hon 

trodde att Sekretess 4 skulle ligga med mannen. En sugardejtingrelation innebär att 

man ligger och får pengar. Sekretess 4 sa inte det men de båda visste det. Hon visste att 

Sekretess 4 skulle få pengar av honom. Hon hade säkert tänkt dela med sig av dem 

även till henne, men det var inget hon ville ha. Hon var endast där för Sekretess 4.   

 

De åkte tåg till Arvika och han sa att han skulle betala för biljetterna, men hon minns 

inte om han gjorde det. Hon tror att han skulle betala för dem på plats. Tåget tog cirka 

tre timmar och hon hade en oroskänsla som hon berättade om för Sekretess 4. Hon 

har lätt att övertänka situationer och hon tänkte på hela situationen och hade en 

konstant oro och var tyst. Markus Halvorson ringde upp Sekretess 4 och sa att han 

skulle plocka upp dem och att han nu var framme. De hade dock redan sett hans bil stå 

parkerad. Markus Halvorson satt kvar i bilen när de kom fram. Han log litet sliskigt. 

Hon minns att hans utseende skrämde henne. Han såg inte kärleksfull ut och han var 

ingen livlig person. Hon tror att hans näsa var opererad. Hans läppar var små och han 

såg väldigt gammal ut. Hon fick ingen bra känsla alls.  

 

De satte sig i bilen. Hon satte sig i baksätet och Sekretess 4 satte sig i framsätet. Hon 

och Sekretess 4 brukar ta allt med en nypa salt, men hon blev mer och mer orolig och 

det kändes otäckt. Kanske berodde det på att de var i en annan stad långt bort från 

familjen. De åkte sedan en lång bit. Hon öppnade kartan på Snapchat för vänner och 

skrev också till Sekretess 4 att hon hade en dålig känsla. Hon vet att även Sekretess 4 

var nervös, men hon ville inte berätta det. Sekretess 4 kanske trodde att hon skulle 

skylla allt på henne, men hon ville bara finnas där för Sekretess 4. Det var vinter, snö 

och mörkt. Hon minns inte vad Markus Halvorson pratade om. Han hade en dialekt 
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som gjorde att det var svårt att förstå honom. Sekretess 4 är tillbakadragen och var tyst. 

Sekretess 4 litade på henne då de har varit vänner länge.  

 

Utanför huset stod det bilar parkerade. Det kändes som att någon bodde där, men att 

det inte hade varit någon där på väldigt länge. Det kändes orört på något vis. Markus 

Halvorson berättade att han inte var där så ofta. De gick in i huset och det var läskigt 

och otäckt. Hon vet inte om Sekretess 4 mådde bra, men hon var inte attraherad av 

honom. Det säger mycket om honom att han kan träffa en så ung tjej. Han visade dem 

runt och visade gymmet. De lyssnade på Rihanna och hon sa till Sekretess 4 att hon 

älskar den låten. Han berättade då att han vet vem Rihanna är och att hon har besökt 

hans hotell med sina vänner flera gånger i London. Han pratade mycket om vilka 

kändisar han har träffat. Han visade sina medaljer och bilder på sig själv och han tog av 

sig tröjan för att visa sin kropp. Det var konstigt och hon kände sig äcklad och 

obekväm. Hon höll sig en bit bort från honom.  

 

Han visade sedan sina vardagsrum och när de satt där blev hon hungrig. Hon ville 

dock inte äta eftersom det inte hade varit någon i huset på länge. Hon gick ner och tror 

att Sekretess 4 följde med. Hon kollade i kylskåpet och det var mycket som var 

gammalt, både vin och mat. Hon åt två mackor och sedan ville hon dricka. Hon tog 

fram två glas. Hon tror att det var Markus Halvorson som hällde upp vinet till dem. 

Hon och Sekretess 4 drack bara tre klunkar vin. Hon minns att vinet var jätteäckligt. 

Hon minns inte exakt hur mycket vin Sekretess 4 drack, men det var inte mer än halva 

glaset. Såväl Sekretess 4 som hon hade vin kvar i glaset.  

 

De stod upp och han pratade. Markus Halvorson ignorerade henne och pratade inte 

alls med henne. Han var väldigt fascinerad av Sekretess 4 och hon kände direkt att det 

var äckligt att han var så fascinerad av en så ung tjej. Han började prata om Sekretess 

4:s utseende och vad han ville ändra på. Han gav först komplimanger att hon hade 

jättefina bröst men att de var lite hängiga. Han kritiserade hela hennes kropp, ansikte 

och allt, och när de åkte hem sa hon till Sekretess 4 att hon inte skulle lyssna på det han 

hade sagt. Hon avbröt honom också när de var hemma hos honom och sa att 

Sekretess 4 har en fin kropp. Han höll med då, men tyckte att hon kunde fixa litet så 
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att hon skulle se ut som en kändis. Han jämförde bland annat med Kim Kardashian. 

Sekretess 4 är tillbakadragen och tyst och säger inte ifrån. Hon själv tar åt sig när någon 

kommenterar henne. Hon var där och berättade sanningen för Markus Halvorson och 

hon tror att det var det han inte tyckte om.  

 

Markus Halvorson lockade dem med pratet om operationer. Hon har alltid velat 

operera sin näsa och tänkte att Markus Halvorson kanske kunde fixa det även till 

henne. Sekretess 4 ville inte göra någon operation, men hon skrev till Sekretess 4 att 

kolla med honom om han ville fixa hennes näsa och också säga att hon ville operera 

sig. De pratade även med honom i telefon om detta. Han sa att han skulle kolla på det, 

men framhöll att Sekretess 4 måste bli fixad.  

 

Hon tror att de åt och att de sedan gick upp igen. Hon och Sekretess 4 gick på toan 

och pratade. Hon var nervös och orolig men ville inte tjata. Hon frågade om Sekretess 

4 tänkte göra något med honom och sa att han såg gammal och konstig ut. Sekretess 4 

gav aldrig något direkt svar utan sa att vi får se. Hon tror att de sedan satte sig i 

vardagsrummet igen. Hon minns inte vad de pratade om, men det mesta handlade om 

operationer och kändisar. De lyssnade även på musik. Han pratade om att han var 

plastikkirurg och att han hade många som jobbade i hans företag. Sekretess 4 skulle bli 

anställd i hans företag och få en lön som de som jobbar för honom får. Det handlade 

om mycket pengar. De anställda tjänade kanske 40 000 kr per månad. Han berättade 

också att han gillade Sekretess 4 mest av alla som han skrev med och att hon var hans 

favorit. Hon tror att han sa att han hade träffat en tjej innan. Allt kändes overkligt och 

som en mardröm. Hon trodde på allt som han sa. Han pratade om sina hotell och 

nämnde namnet på ett hotell. Hon sökte på det och det var ett känt hotell. Hon och 

Sekretess 4 satt tätt i soffan och Markus Halvorson satt framför dem och kollade på 

dem. Hon har för sig att han sa åt henne att stå upp och visa kroppen och hon visade 

sin kropp. Hon tyckte det var professionellt att han inte rörde vid henne. Han rörde 

litet, men klämde inte eller så.  
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De kanske kom till honom vid midnatt och stannade bara några timmar. De var 

dumma och hade inte kollat upp något i förväg. De visste inte var de skulle eller var de 

befann sig och de hade inte kollat upp om det fanns poliser i närheten.  

 

Han hade ett badkar inne på toaletten och en jacuzzi utomhus. De tänkte bada, men 

hon sa att hon inte hade någon bikini. Hon tror att hon gav en komplimang om 

jacuzzin och han sa till Sekretess 4 att de skulle bada. Hon har för sig att Sekretess 4 

skrev till henne att hon inte ville bada. Hon sa till Sekretess 4 att hon skulle följa med. 

De klädde av sig och badade och han var borta länge. De badade i underkläder. De 

pratade, kollade sig i spegeln och sminkade sig. Sedan kom han in och sa att han ville 

vara ensam med Sekretess 4 och Sekretess 4 sa att det var lugnt. De var i badkaret när 

han kom in, dörren var inte låst, och hon gick ut. Det kändes konstigt och hon 

försökte tjuvlyssna genom dörren. Hon blev sedan trött och gick till vardagsrummet. 

Hon tror att hon då hade dörren till badrummet bakom sig. Hon kunde inte se dörren 

och hon tror inte att hon kunde se dörren till rummet de sov i senare. Hon tror att 

Markus Halvorson och Sekretess 4 kom ut efter 10 till 15 minuter och Sekretess 4 sa 

att hon hade sugit av honom och att han hade kommit på en sekund. Hon tror att 

Markus Halvorson var kvar inne på toaletten och Sekretess 4 visade med handen vad 

hon hade gjort. Hon hade förväntat sig att de skulle göra något. De hade inte bara gått 

dit i onödan för alla pengar och operationer. Hon var väldigt äcklad, men dömde inte 

Sekretess 4 utan tänkte bara att hon inte visste bättre. Sekretess 4 var annorlunda. Det 

var ingen stor skillnad. Hon tänkte att det berodde på det som hade hänt. 

 

Efter detta tror hon att de skulle kolla tåg. De satt i vardagsrummet eller köket och de 

pratade om att åka hem. Hon ville åka hem direkt och hon ville inte sova där. De 

kollade tåg och Markus Halvorson sa att han skulle fixa det, men det var Sekretess 4 

som bokade tågbiljetterna. Han ville hitta sovplats och fixade med lakan och så. Hon sa 

att hon och Sekretess 4 skulle sova tillsammans. De ville inte sova, men båda var trötta 

och kände sig snurriga och svaga. De var noga med att ställa larm för att de inte skulle 

missa tåget. Det var ett rött rum men stora garderober och en dubbelsäng. Hon minns 

att det var väldigt många gamla sminkprodukter i rummet och att hon tänkte på vad 

alla produkter gjorde där och att det kändes som ett hus för prostituerade. De var inne 

151



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
i en app och skojade med folk i en halvtimme eller timme. Det var hon som somnade 

först, men hon tror inte att hon sov djupt. När hon vaknade hade även Sekretess 4 

sovit. Hon tror att det var Sekretess 4 som väckte henne eftersom hon kom utifrån 

rummet. Sekretess 4 såg nyvaken ut.  

 

Markus Halvorson kom sedan nerifrån eller uppifrån och skulle köra dem. Sekretess 4 

var tyst och konstig. Det hade hon varit sedan händelsen på toaletten. Hon är även 

tillbakadragen som person. Hon själv var bara glad över att ingenting annat hade hänt 

och att de fick gå. Hon kunde inte tro att han bara lät dem gå. Sekretess 4 sa ingenting 

om att något annat hade hänt. De pratade inte om vad som hade hänt. Hon var glad 

över att hon skulle få sin näsa opererad och de pratade om det. Han skulle ta med dem 

till London i sin privatjet över en helg i fyra dagar. De planerade det när båda hade tid. 

De hade planerat hela resan. Hon hade inte fått någon bild på hur operationen kunde 

bli. Hon sa till Sekretess 4 att be Markus Halvorson skicka en bild och Sekretess 4 

skulle säga det till honom. Hon fick sedan en bild på sms. De hade inte skrivit något 

innan, men hon antar att Sekretess 4 hade gett Markus Halvorson hennes 

mobilnummer. Bilden var på en kändis och såg fake ut. Det var en förbild när kändisen 

var osminkad och en efterbild när kändisen hade smink. Han kunde fixa till Sekretess 

4, men hon var tvungen att betala 10 000 kr. Hon minns inte om det egentligen skulle 

kosta 40 000 eller 30 000 kr men att hon skulle betala 10 000 kr. Hennes mamma 

kunde ge pengar, men hon ville att han skulle betala allt. Sekretess 4 sa att hon skulle 

skriva att det var hennes fel att hon inte längre ville. Det är hon som har skickat sms:et 

till Markus Halvorson och det var efter att de var där. 

 

Tingsrätten bedömning 

 

Markus Halvorson och Sekretess 4 är ense om att det har förekommit oralsex mellan 

dem. De är oense om det har förekommit samlag, vilket är den sexuella handling som 

det väckts åtal för. 

 

Vid prövningen av åtalet finner tingsrätten att F A:s uppgifter ska tillmätas särskild 

betydelse. F A och Sekretess 4 var goda vänner och Sekretess 4 bad F A att följa med 
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till Markus Halvorson eftersom hon kände viss rädsla och var obekväm inför ett besök 

hos en man som hon inte tidigare hade träffat. F A var av den uppfattningen att 

Sekretess 4 skulle ha sex med Markus Halvorson och att, såsom F A:s uppgifter får 

förstås, hade hon dragit den slutsatsen att Sekretess 4 var införstådd med att så skulle 

bli fallet. När Sekretess 4 och F A har befunnit sig i badkaret har Markus Halvorson 

kommit in badrummet och bett att få vara ensam med Sekretess 4, varvid Sekretess 4, 

enligt vad F A uppgett, till F A sagt att det var lugnt. Därefter har F A lämnat 

badrummet och en stund försökt tjuvlyssna på vad som försiggick i badrummet. F A 

har dock tröttnat på det och satt sig i vardagsrummet. F A kunde inte se dörren till 

sovrummet eller badrummet från den plats hon satt. Det saknas anledning att betvivla 

Markus Halvorsons och Sekretess 4:s samstämmiga uppgifter att de tillsammans har 

varit i sovrummet. Enligt vad Sekretess 4 uppgett har hon somnat i sängen och vaknat 

av att Markus Halvorson hållit sin hand mot hennes mun. Han skulle därefter enligt 

Sekretess 4 ha genomfört ett vaginalt samlag och oralsex med henne. Sekretess 4 har 

enligt F A kommit till henne i vardagsrummet 10-15 minuter efter det att F A hade 

lämnat badrummet. Tingsrätten ställer sig starkt frågande till om Sekretess 4 under 

denna korta tid har somnat och att Markus Halvorson skulle ha hunnit utföra de 

sexuella handlingar som Sekretess 4 berättat om. Sekretess 4 har när hon kommit till 

vardagsrummet sagt till F A att hon hade sugit av Markus Halvorson och att Markus 

Halvorson hade kommit på en sekund. Hon nämnde inte något om andra sexuella 

aktiviteter och det har hon inte heller nämnt för F A under deras hemresa. För det fall 

det hade förekommit andra sexuella handlingar än avsugning ter det sig märkligt att 

Sekretess 4 inte har berättat det för F A. Tingsrätten finner vid en samlad bedömning 

att åklagaren mot Markus Halvorsons förnekande inte har lyckats bevisa att det vid 

tillfället har förekommit ett samlag. Åtalet ska därför ogillas. 

 

Vid angiven utgång i frågan om skuld ska Sekretess 7:s skadeståndstalan ogillas.  
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Åtalspunkt 14, Sekretess 7  

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 7 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 11.  

 

Markus Halvorson har förnekat oaktsam våldtäkt samt erkänt köp av sexuell tjänst och 

bedrägeri. Han har erkänt bedrägeri. Han har bestritt skadeståndsyrkandet hänförligt 

till åtalet för våldtäkt. Han har vitsordat beloppen som skäliga i och för sig. Han har 

förklarat sig inte ha något att erinra mot ränteberäkningen.  Han har medgett 

skadeståndsyrkandet hänförligt till åtalet för bedrägeri.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 7 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 7  

 

Hon hade under många år velat bli modell och fick kontakt med en modellagentur i 

Los Angeles. Agenten ville att hon skulle komma till Los Angeles, men hon kunde inte 

finansiera en resa dit. Hon hade på en podcast hört om kvinnor prata om hade haft s.k. 

sugardaddys och tjänat pengar. De hade umgåtts med män i samband med bl.a. resor 

och fick som ersättning för det pengar och dyra föremål. För henne innebar inte det att 

de också skulle ha haft sex med männen. Hon skapade en profil på sugardaters.com 

och efter en kort period hörde Markus Halvorson av sig. En del andra män som hade 

kontaktat henne skrev att de ville ha sex och då svarade hon inte. Andra män ville prata 

om hur upplägget mellan henne och mannen skulle se ut. Markus Halvorson skrev från 
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ett konto utan profilbild. Det som skiljde Markus Halvorson från andra personer som 

hade sökt kontakt med henne på sajten var att han erbjöd en faktisk summa pengar. 

Han erbjöd en summa om 20 000-30 000 kr per månad om hon träffade honom en 

gång i månaden i Arvika. Det var inget tal om vad de skulle göra om de träffades. Han 

var övertalande och tydlig och det fick henne att svara honom. Markus Halvorson hade 

hintat diffust om att han kanske var intresserad av sex. Han var flörtig i 

konversationen. Han skickade en blinkagubbe till henne. Hon minns att hon tänkte att 

han kanske var intresserad av sex, men det var inget tal om sex. Hon hade aldrig gått 

med på att ha sex med honom om han hade frågat henne. Det fanns alltså ingen 

överenskommelse att deras kontakt skulle innefatta sex och när han senare utförde 

sexuella handlingar frågade han henne inte om hon ville. På Markus Halvorsons 

initiativ övergick de till att kommunicera via Kik. Han visade bilder på sig själv och 

uppgav sig vara i 40-års åldern. Han hade hus i Arvika, London och Marbella. Han 

skickade bilder på husen. Han hade också ett spa i Schweiz och en operationsklinik i 

London. Han erbjöd henne att få skönhetsoperationer utförda utan att hon ens hade 

bett om det.  

 

Markus Halvorson skrev omgående att han ville träffa henne i Arvika och föreslog att 

hon skulle komma påföljande dag. Hon bokade tågbiljetter till Arvika och åkte dit. 

Under resan skrev han på Kik och frågade om hon var på väg, vilket hon bekräftade att 

hon var. Han skrev att han skulle hämta henne i bil och att han skulle bli litet försenad 

på grund av att skulle ha en helikopterlektion samt bad henne vänta på ett café nära 

tågstationen. Han hade tidigare uppgett att han genomgick utbildning för att få 

helikoptercertifikat. Han hade också skrivit att han var fastighetsadvokat. Hon väntade 

på cafét och efter en stund ringde Markus Halvorson och uppgav att han var på 

parkeringen. Hon hade tidigare känt en oro och var nervös inför resan. När hon gick 

mot bilen stegrades hennes nervositet. Hon satte sig i bilen. Det var en stor svart bil 

och hon tror att det var en Mercedes. Markus Halvorson satt i bilen. Han var välklädd 

och bar kostym. Redan när hon satte sig i bilen kände hon att det inte fanns någon 

återvändo för henne. Hon insåg att det hon hade gett sig in på kunde innebära att hon 

utsatte sig för fara. Markus Halvorson körde från Arvika. Det var mycket skog utefter 

vägen. Han körde till Åmotfors. Han hade inte tidigare nämnt att han bodde där. 
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Under färden var Markus Halvorson extremt charmig, vilket utmärker honom. Hon 

kände fortfarande oro och blev mer rädd för att han var så pass charmig. De pratade 

om allmänna saker i bilen. De gick in på tomten och där fanns en skylt med 

upplysningen ”se upp för hunden”. Markus Halvorson hade tidigare berättat att han 

hade en hund som hette Bamse och att det var en stor hund. Markus Halvorson 

uppgav att hunden var hos hans syster. Han berättade att han hade köpt huset bredvid 

hans eftersom han ville ”ha det privat”. Den upplysningen stärkte hennes oro och hon 

tänkte att om hon skulle skrika på hjälp så var det ingen som skulle höra henne. Hon 

befann sig mitt i ute i skogen med en man som var fysiskt överlägsen henne och det 

fanns inga grannar. När de kom in i huset, som är ett tvåvåningshus, visade Markus 

Halvorson henne ett mindre gym och han berättade att han tränade. Han hade också 

tidigare skickat bilder till henne när han tränade i gymmet. 

 

Hon kommer ihåg att det tog emot mycket för henne när hon klev in i huset. Hon 

kände att det här är dagen som hon kommer att dö. För henne återstod inget annat än 

att göra än som Markus Halvorson sa så att hon kunde få komma hem till sin familj. 

Hon gick alltså in i huset med känslan att hon skulle komma att dö och hon frös till. 

Den känslan kvarstod under hela vistelsen med Markus Halvorson till dess hon blev 

avlämnad på tågstationen i Åmotfors dagen efter. 

 

Hon och Markus Halvorson gick upp på övervåningen och satte sig i en soffa och 

tittade på TV. Markus Halvorson frågade om hon ville ha något att dricka. Han erbjöd 

henne alkohol. Hon dricker inte alkohol och tackade nej. Hon fick en Coca Cola Zero 

som hon drack av. De tittade på en serie på Netflix och därefter på en gammal film på 

kanal 2. I den filmen förekom Åmotfors. De skrattade litet åt det. Hon satt 

inledningsvis en-två platser från Markus Halvorson i soffan. Hon kände i hela sin 

kropp att hon inte ville göra något med Markus Halvorson och därför hade hon satt sig 

en bit från honom. De pratade om allmänna saker. Det pratade inte något om deras 

relation. Hon minns att Markus Halvorson mycket kommenterade det som hände på 

TV:n och reagerade på det. Han hade nämnt att han hade en operationsklinik i 

London. I soffan pratade de om det. Markus Halvorson tyckte att hon var vacker, men 

att hennes näsa ”stack ut”. Han ansåg att den var för lång och borde opereras. Han 
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pratade i telefon och det nämndes något om 10 procent av kostnaden och det skulle 

var en förskottsbetalning för en näsoperation. Hon vet inte om han verkligen pratade 

med någon. Hon hade varit missnöjd med sin näsa sedan 10 år tillbaka. Hon har alltid 

velat operera näsan, men har inte vågat eftersom hon har fobi för sjukvård. Hon har 

inte ens sökt sjukvården när hon har behövt det. Markus Halvorson övertalade henne 

att gå med på en operation. Det lät som om hon inte skulle behöva betala något själv 

för operationen, men det var inget som nämndes. De fortsatte konversationen om 

operationen och Markus Halvorson sa att de skulle boka tider. Han kommenterade att 

det hade runnit ut fillers vid hennes läppar och berättade att han hade fillers hemma 

och sa att han kunde hjälpa henne att fylla på läpparna. Hon visst dock vikten av att 

den som ska göra något sådant ska ha utbildning för det. Markus Halvorson hade inte 

sagt något om att han hade en sådan utbildning utan uppgett att han var 

fastighetsadvokat, så hon tackade nej.  

 

Under kvällens gång flyttade de närmare varandra i soffan och hon skulle säga att båda 

två flyttade sig mot varandra, men hon gjorde det enbart på grund av den rädsla hon 

kände. Efter ett tag ville han att de skulle ligga sked. Han hade då tagit av sig sin kavaj. 

Hon lade sig framför honom. Han började smeka henne och sedan försökte han kyssa 

henne. Hon sa inte emot. Han kysste henne på munnen. Hon var passiv och besvarade 

inte kyssen. Han frågade inte om hon ville och hon tog inga initiativ. Det var inget tal 

om att de skulle ha sexuellt utbyte. Markus Halvorson hade tidigare hintat sexuellt, 

men han hade inte nämnt att han ville ha sex med henne eller konfirmerat hos henne 

att hon var villig att ha sex med honom.  

 

Markus Halvorson föreslog att de skulle gå till sovrummet på samma våning. Markus 

Halvorson tog henne i handen och de gick in dit. Markus Halvorson uppgav att han 

ville ha oralsex med henne. Hon kan inte säga exakt hur han uttryckte sig, men han 

ville att hon skulle gå ner på honom och det gjorde hon. När hon sög av honom gjorde 

hon det inte med någon inlevelse. Han dirigerade vad hon skulle göra. Hon är 

konflikträdd och har svårt att säga ifrån. Hon minns att Markus Halvorson hade fått av 

sig sina kläder. Hon hade burit en svart åtsittande kjol och är osäker på om hon 

fortfarande hade den på sig. Den måste dock ha varit av eftersom Markus Halvorson, 
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vilket skedde, inte skulle ha kunnat utföra oralsex på henne om den var på. Markus 

Halvorson hade tagit av hennes trosor. Han uppgav att kvinnor tidigare hade lämnat 

kommentarer om att han var duktig på oralsex. Han nämnde också att han inte hade 

haft sex med någon kvinna på ett år. Efter att Markus Halvorson hade utfört oralsex på 

henne ville han utföra ett vaginalt samlag med henne. Hon låg på rygg. Han stoppade 

in penisen i hennes vagina. Markus Halvorson var en stor man och han var fysiskt 

överlägsen henne. Även om han hade en del fett på kroppen så kunde man se att han 

var muskulös och att han ägnade sig åt träning. Han var tung. Det var också något med 

hans hår och ansikte som gjorde att han verkade skräckinjagande. Hon förhöll sig helt 

passiv. Därefter ville han att hon skulle utföra oralsex på honom igen, vilket hon 

gjorde. Hon kände sig väldigt äcklad, billig och utlämnad. Hon kunde inte förstå att 

hon hade försatt i den situation hon hamnat i eller varför hon hade satt sig på ett tåg 

och åkt till Markus Halvorson. Hon var chockad och rädd. Varje ben i hennes kropp 

var fastfruset när Markus Halvorson utförde sexuella handlingar med henne. Allt i 

kroppen frös fast. Hon hade inte tagit något initiativ till sex och om hon hade fått 

bestämma hade hon aldrig haft sex med honom. Hon visade inte på något sätt att det 

Markus Halvorson gjorde mot henne gav henne någon form av njutning. När hon 

utförde oralsex för andra gången på Markus Halvorson fick han utlösning i hennes 

mun. Därefter lämnade han rummet och gick och satte sig i soffan i vardagsrummet. 

Det var inget tal om att han ville mysa med henne. Hon klädde på sig och gick också 

till soffan och satte sig. Hon minns inte om Markus Halvorson hade tagit på sig sina 

kläder. Hon kände att hon bara ville springa ut från huset, men det var flera faktorer 

som gjorde att hon inte kunde göra det. Hon hade ingen tågbiljett för hemfärden. Hon 

visste inte om Markus Halvorson skulle låsa dörren eller komma efter henne om hon 

lämnade huset. Hon var rädd att något skulle hända henne om hon försökte lämna 

huset. Detta gjorde att hon fortsatte att spela med eller var passiv och göra som 

Markus Halvorson sa.  

 

De tittade på TV och den diskussion som förekom rörde bara TV-program. Det var 

inget mer tal om operation. Markus Halvorson frågade henne om hon ville ha något att 

äta, men det ville hon inte. Markus Halvorson gjorde i ordning mat åt sig själv. 

Klockan hade blivit mycket. De gick och la sig i sovrummet. De låg i samma säng. Hon 
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var jättetrött efter och kämpade för att hålla sig vaken. Framåt morgontimmarna 

somnade hon. Hon sov kanske en eller två timmar. När hon vaknade var Markus 

Halvorson inte i sovrummet. Hon blev rädd eftersom hon inte visste var han var. Hon 

tror dock att han satt i vardagsrummet. Hon bytte om till underkläder. Markus 

Halvorson kom i i sovrummet och yttrade att hon var sexig. Han ville särskilt titta på 

hennes rumpa. Han lämnade därefter sovrummet.  

 

Hon skulle åka med ett tåg vid 10-tiden. Hon hann äta litet frukost och därefter 

skjutsade Markus Halvorson henne till tågstationen i Åmotfors. Hon minns att tänkte 

”ska jag komma undan så lätt att han bara vill ha sex en gång”. Det kändes som om 

hon hade kommit undan på något sätt. Hon hade biljett från Arvika, men Markus 

Halvorson trodde att det inte var något problem att starta resan från Åmotfors. Det 

var det inte heller. När Markus Halvorson hade dumpat av henne vid tågstationen i 

Åmotfors, som låg nära Markus Halvorsons hus, såg hon hans ansikte genom bilrutan. 

Hon kände sig äcklad av att se hans ansikte. För henne blev det påtagligt hur äcklad 

och utnyttjad hon kände sig.  

 

Efteråt hade hon och Markus Halvorson viss kontakt på Kik. Det var oftast han som 

skrev först. När han bad henne ringa honom gjorde hon det. Markus Halvorson och 

hon diskuterade näsoperationen. Hon var inställd på att operera näsan eftersom hon 

hade mått så dåligt på grund av näsans utseende. Markus Halvorson var charmig, 

övertalande och bestämd. Han hade skickat en bild på hennes näsa till någon och 

visade en konversation enligt vilken en kirurg hade angett att näsan var lätt att fixa. 

Han uppgav att hans kirurger var de främsta. Han nämnde namnet på en amerikansk 

kirurg. Denne använde en teknik som gjorde att den opererade inte svullnade upp och 

blev blå under ögonen, vilket enligt vad hon kände till är vanligt. De skulle åka till 

London i Markus Halvorsons privata jetplan och bo på hotell i anslutning till 

operationen. Markus Halvorson skulle sedan ta hand om henne dagen efter 

operationen. Hon trodde på Markus Halvorson. Hon tänkte att om det var någon gång 

som hon kunde operera näsan så var det nu. Det skulle inte kosta henne något. Allt 

verkade så bra. 
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Markus Halvorson ringde till henne och uppgav att han behövde pengar. Det var 

12 000 kr och senare behövde han mer pengar. Sammanlagt blev det 15 000 kr som 

hon betalade till Markus Halvorson för en näsoperation, som aldrig blev av. Hon är 

konflikträdd och vågade inte ens ställa frågan varför hon skulle betala när han hade 

erbjudit henne en gratis operation. Hon hade inga pengar och skämdes så mycket för 

det att hon inte ville säga det. Hon tog sms-lån för att kunna betala Markus Halvorson.  

 

De hade sedan litet ytterligare kontakt på Kik. Hon var inställd på att genomgå en 

operation och skrev det till honom. Han uppgav då att han hade drabbats av corona 

och att han därför inte kunde åka till London. Efter det hade de ingen kontakt 

beroende på att Markus Halvorson inte hörde av sig och att hon ville förtränga det 

som hade skett. Hon kände skam och skuld. Hon har försökt låtsas som om det som 

hände hos Markus Halvorson inte har hänt. Den 1 april ringde Markus Halvorson. 

Hon svarade inte. Hon kände att hon inte ville ha något med honom att göra. Senare 

samma dag skrev hon till honom att hon ville ha tillbaka de 15 000 kr hon hade betalat. 

Markus Halvorson svarade och bad att få hennes bankkontonummer så han kunde 

föra över pengarna, vilket han fick. Han satte dock inte in några pengar. Hon var i stort 

behov av pengar. Hon hade flyttat hemifrån och hade en dyr hyra. Hon hade ett arbete 

som inte betalade så bra. Hon var också tvungen att betala av på sms-lånen hon hade 

tagit. Hon ringde Markus Halvorsons telefonnummer många gånger för att hon skulle 

få tillbaka pengarna som hon hade överfört till honom, men han svarade inte. Hon 

misstänkte att han hade bytt telefonnummer. Hon googlade på Åmotfors för att om 

möjligt få fram ett telefonnummer till Markus Halvorson. I samband med det kom en 

tråd till Flashback upp. Det fanns information om Markus Halvorson på Flashback. 

Det gjorde att hon blev ännu mer rädd för Markus Halvorson. De orostankar som hon 

hade haft när hon var hos honom förstärktes. Hon och Markus Halvorson hade sms:at 

varandra mycket. Hon raderade alla konversationer dels för att ville förtränga det som 

hade hänt vid hennes kontakter med Markus Halvorson, dels för att hon oroades för 

att hennes nye pojkvän eller hennes familj inte skulle få reda på vad hon hade varit 

med om. Hon berättade inte för någon vad hon hade varit med om.  
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Hon hade inte tänkt att polisanmäla Markus Halvorson. Han hade berättat att han var 

fastighetsadvokat och pratat om vänner som var advokater. Hon tänkte att hon som 

ensam tjej inte skulle ha en chans mot Markus Halvorson i en rättegång. Hon hyste 

också en rädsla för att Markus Halvorson skulle berätta för hennes familj om hon 

gjorde en polisanmälan. Hon hade inte heller insett att hon hade blivit våldtagen. Det 

hon visste var att hon inte hade velat ha sex med Markus Halvorson och att hon inte 

hade tagit något initiativ. Hon kände inte till att det kunde räknas som oaktsam 

våldtäkt. För henne var våldtäkt att det används våld samt att den utsatta hålls fast och 

skriker att hon inte vill. Hon själv hade bara frusit fast.  

 

Hon var 21 år. Hon var osäker och mådde dåligt vid tiden för kontakterna med Markus 

Halvorson. Hon var inte lycklig i sin tillvaro. Nu är hon en annan person och vågar 

säga ifrån. Det vågade hon inte då. Hon vågade aldrig säga ifrån. På grund av utseendet 

på hennes näsa har hon blivit mobbad. Hon berättade inte det för Markus Halvorson, 

men upplyste honom om att hon mådde dåligt på grund av näsans utseende. Markus 

Halvorsons kommentar om hennes näsa gjorde att hon mådde ännu sämre. Hon anser 

att Markus Halvorson har spelat på hennes osäkerhet som person. Hon hade alltså en 

obehagskänsla redan när hon åkte hemifrån för att träffa Markus Halvorson, men det 

faktiska obehaget uppkom när hon satte sig i Markus Halvorsons bil och såg vem han 

var. Han hade ljugit om sin ålder, var fysiskt överlägsen henne och hade ett 

skräckinjagande utseende. Han var bestämd och charmig och det skrämde henne 

oerhört. Hon hamnade också mitt ute i ingenstans. När de hade kommit in i huset låste 

Markus Halvorson ytterdörren. Hon kände rädsla redan under bilfärden, men när de 

kom in i huset övergick rädslan till en överlevnadsinstinkt för henne. Hon hade hört 

talas om kvinnor som hade blivit mördade. Hon blev ännu mer rädd när Markus 

Halvorson berättade att han hade köpt grannfastigheten eftersom det innebar att det 

inte fanns några grannar. Det var bara Markus Halvorson och hon. Hon tänkte att han 

kunde göra vad han ville med henne utan att någon skulle få veta det. Under hela tiden 

hon var i huset var det överlevnadsinstinkten som gällde. När Markus Halvorson sa 

hon skulle göra något ansåg hon att hon inte hade något annat val än att göra som han 

sa. Hon passiv och i ett frystillstånd när Markus Halvorson utförde sexuella handlingar 

med henne. Markus Halvorson måste ha förstått att hon inte ville ha sex med honom. 
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Hon sa inget om det, men det förstår gemene man att om man pussar någon och inte 

får något svar tillbaka så förstår man att personen inte vill delta. Han borde också ha 

ifrågasatt varför en 20-åring skulle vilja ha sex med honom som är mycket äldre. Han 

borde också ha lagt märke till att hon var rädd. Det visade hon genom att hon inte tog 

något initiativ. Markus Halvorson var mycket bestämd med vad han ville att hon skulle 

göra. Han sa det rakt ut. Under sexet stönade Markus Halvorson med en sexuell ton 

och visade att han tyckte om det som hände. Hon var passiv. Det var Markus 

Halvorson som dirigerade vad hon skulle göra. Det var Markus Halvorson som 

föreslog att det skulle gå in i sovrummet. Han ville att hon skulle suga av honom. Hon 

minns inte exakt vad han sa utan kommer bara ihåg att han ville att hon skulle gå ner 

på honom. Han dirigerade henne i sängen. Markus Halvorson fick utlösning i hennes 

mun och det är det sista av sexuell natur som hände. Han närmade sig henne inte mer, 

men gjorde ljud som om han var nöjd och stolt över det som han hade åstadkommit. 

Hon kände sig äcklig, liten och utnyttjad. Hon vet inte om han märkte det. Allt hon 

gjorde var på Markus Halvorsons order och hon skulle kunna betala alla pengar i 

världen för att få det ogjort. Under förloppet i sängen stannade han inte vid något 

tillfälle upp och frågade henne vad hon tyckte om det som hände. Han frågade aldrig 

om hon ville ha sex. Det sexuella i sovrummet pågick 10-15 minuter. Hon har en 

minnesbild av att hon också red på honom. Hon är ganska säker på det. Hon gjorde 

det på hans order. När hon red honom gjorde hon inte sitt främsta utan gjorde bara 

som han sa. Hon gungade litet grann. Hon hade inte armarna på hans kropp. Det var 

inte vid något tillfälle tal om att Markus Halvorson skulle använda kondom. Som hon 

minns det var Markus Halvorsons penis hård, men inte så stor. Markus Halvorson var 

upphetsad. Han hade problem att få utlösning som han verkade vara desperat att få. 

Markus Halvorson var hetsig och yttrade och sa kom igen. Han märkte att han inte 

kunde få utlösning och det var då han beordrade han henne att gå ner på honom igen. 

Markus Halvorson låg ner och hon låg framför honom. Hon hade hans penis i sin 

mun. Markus Halvorson fick då utlösning hennes mun. 

 

Hon berättade inte för någon om det som hade hänt hos Markus Halvorson. Hon 

skämdes så mycket över det. Hon bar allt inombords och kunde inte förmå sig prata 

om det. Hon hade inte heller någon som hon kunde berätta det för. Hon ansåg att den 
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enda möjligheten att kunna fortsätta sitt liv var att försöka förtränga det inträffade. 

Hon hade en känsla av att det inte skulle leda någon vart om hon gjorde en 

polisanmälan. Hon hade mått så dåligt psykiskt och hade försökt sålla bort minnen av 

Markus Halvorson. Hon blev chockad när det kom ett samtal från okänt nummer. 

Samtalet var från polisen. Hon berättade för polisen vad som hade hänt. Hon kände att 

det var hennes skyldighet som svensk medborgare. 

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 7 på sugardaters.com. De pratade och hon berättade att hon fått 

flera erbjudanden från andra män, men att hon inte hade träffat någon. Efter någon 

dag gick de över till Kik. De enades om betalning mot sex om de hade god kemi. De 

pratade på telefon och kom fram till att hon kunde komma till honom. Hon bodde 

långt bort men efter några dagar tog hon själv tåget till Arvika som han minns det. Han 

tror att hon kom mitt på dagen. Han kommer inte ihåg om de åt något först, men de 

åkte hem till honom i Åmotfors. Det stämmer inte att det inte fanns några hus i 

närheten. Det finns hus på båda sidor av vägen vid hans hus. I ett av husen bor det 

många personer och på brandstationen som ligger närmast är det folk vid hela tiden. 

Han minns inte om de åt mackor, men det förekom ingen alkohol. De såg på TV. Det 

var inte någon amerikansk serie. Det var den norska Exit-serien. De satt i flera timmar 

och åt mackor.  

 

De började sedan kyssa varandra och hångla och han frågade om de skulle gå till 

sovrummet. Det var en trevlig ton och det var ingen som var stressad eller nervös. De 

gick in i sovrummet och klädde av sig och sedan lade hon sig på rygg och han gav 

henne oralsex. Därefter prövade de att ha vaginalsex genom att hon skulle sitta upp på 

honom, men han fick inte in den. Han lade sig därför på rygg och hon sög av honom.  

 

Med hans penis är det omöjligt att han ska ha penetrerat henne. Hon ljuger om att han 

legat på henne och penetrerat henne. Han har inte legat på henne utan det var hon som 

satt upp på honom. Han försökte penetrera vaginalt, men fick inte stånd. Han minns 

inte att han ska ha varit ivrig och upphetsad och sagt kom igen när hon satt på honom. 
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Han kom inte när hon satt upp på honom. Han vet inte var hon får alla detaljer ifrån, 

varför hon gråter eller vad hon har för motiv. Han vet att det inte är sant. Sanningen är 

att hon skulle få pengar och att de hade oralsex. Det stämmer inte att han har beordrat 

henne och han har aldrig skrämt någon eller varit våldsam. Dagen därpå åkte hon hem. 

 

De hade en diskussion om hennes näsa. Han sa att han hade kontakt med någon som 

kunde fixa hennes näsa, men sa inget mer. Hon sa att hon hade problem med att den 

var stor. Han sa att han inte tyckte den var så stor. Han sa att han hade kliniker i 

London och att han hade en bra läkare, men han sa inte att det var en amerikansk 

läkare. Han vet inte om han sa att läkaren kunde fixa så att det inte skulle bli svullet 

och blått. Han minns inte om han pratade i telefon med någon, men han tror att han 

ringde plastikkirurgin i Jönköping och pratade med växeln. Han frågade dem hur det 

går till och genom växeln upplystes han om att det fanns läkare som kunde utföra 

näsoperationer och vad det skulle kosta. Han låtsades inte prata med någon i telefon. 

Han minns inte namnet på sjukhuset. Han googlade fram det och ringde. Det var ett 

bedrägeri att hon skulle överföra pengar till honom. Han minns inte vad hon skulle få, 

han minns inte vad han sa. Det mesta Sekretess 7 har berättat är sant, men allt med sex 

var uppgjort. Han lurade av henne på 15 000 kr för att fixa hennes näsa. Det är sådan 

han är. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Sekretess 7:s och Markus Halvorsons uppgifter om vilken typ av sex som förkommit 

mellan dem skiljer sig något åt i så motto att Sekretess 7 har nämnt att det förekommit 

ett vaginalt samlag och Markus Halvorson har sagt sig ha utfört oralsex på Sekretess 7. 

Enligt vad Sekretess 7 själv har uppgett inleddes de sexuella handlingarna med att 

Markus Halvorson bad Sekretess 7 att utföra oralsex på honom, vilket hon gjorde, om 

inte med någon inlevelse. Sekretess 7 har uppgett att Markus Halvorson därefter har 

fört in sin penis i hennes vagina, vilket Markus Halvorson har förnekat och hänvisat till 

påstådda potensproblem. Tingsrätten har tidigare kommit fram till att Markus 

Halvorson har haft förmåga att genomföra vaginala och anala samlag. Någon rimlig 

anledning för Sekretess 7 att oriktigt uppge att det genomförts vaginalt samlag kan inte 
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skönjas. Tingsrätten godtar därför hennes uppgift därom. Under det samlaget har 

Sekretess 7 varit passiv. Markus Halvorsons uppgift om att han har utfört oralsex på 

Sekretess 7 har inte motbevisats och godtas av tingsrätten. Därefter har enligt vad 

Markus Halvorson och Sekretess 7 är överens om Sekretess 7 satt sig på Markus 

Halvorson och enligt Sekretess 7 har hans penis förts in i hennes vagina, medan 

Markus Halvorson har påstått att han försökt men inte lyckats få in penisen i vaginan. 

Med hänvisning till vad tidigare anförts angående det strax dessförinnan genomförda 

vaginala samlaget godtar tingsrätten Sekretess 7:s uppgift om att det har förekommit ett 

vaginalt samlag då hon har suttit på Markus Halvorson. Sekretess 7 har satt sig på 

Markus Halvorson efter att denne har bett henne göra det och hon har inte varit passiv 

under samlaget utan som hon har angett har hon gungat litet. De sexuella handlingarna 

har avslutats med att Sekretess 7 har utfört oralsex på Markus Halvorson, varvid 

Markus Halvorson har fått utlösning. Inte heller i det skedet har Sekretess 7 varit 

passiv. 

 

Sekretess 7 har uppgett att hon inte har deltagit frivilligt i de sexuella handlingarna och 

angett att hon på grund av allvarlig rädsla och att hon befunnit sig en så utsatt situation 

att hon inte ansett sig ha något annat val än att gå Markus Halvorson till mötes när han 

har sagt åt henne att utföra sexuella handlingar. Enligt tingsrättens mening kan hennes 

påstående om att hon inte deltagit frivilligt i de sexuella handlingarna ifrågasättas på 

grund av de kontakter som förekommit mellan henne och Markus Halvorson efter 

hennes besök hos honom. Enligt vad som framkommit var Sekretess 7 trots att hon 

har utsatts för sexuella övergrepp av Markus Halvorson, enligt vad hon själv påstått, 

beredd att tillsammans med Markus Halvorson åka till London för en näsoperation 

och bo på hotell i anslutning till operationen samt låta Markus Halvorson ta hand om 

henne dagen efter operationen. Även om Sekretess 7 har varit synnerligen angelägen 

att genomgå en näsoperation ter det sig märkligt att hon för det fall Markus Halvorson 

hade sexuellt förgripit sig på henne skulle ha varit beredd att åka med honom till 

London för att genomgå en näsoperation och låta honom ta hand om henne på ett 

hotell efter operationen. Det är åklagaren som har bevisbördan för att Sekretess 7 inte 

har deltagit frivilligt vid de sexuella handlingarna och vid en samlad bedömning finner 

tingsrätten att åklagaren genom den utredning som lagts fram i denna del inte med den 
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styrka som krävs har lyckats bevisa att Sekretess 7 inte har deltagit frivilligt i de sexuella 

handlingarn. Åtalet för oaktsam våldtäkt ska därför ogillas. 

 

Genom Markus Halvorsons erkännande och övrig utredning är bevisat att han vid i 

åtalet angivet tillfälle har skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad 

ekonomisk ersättning. Han ska därför dömas till ansvar för köp av sexuell tjänst i 

enlighet med åklagarens alternativa ansvarsyrkande. 

 

Markus Halvorson har erkänt bedrägeri. Hans erkännande vinner stöd av utredningen. 

Åtalet för bedrägeri är därför styrkt och Markus Halvorson ska dömas till ansvar 

härför. 

 

Vid ovan angiven utgång i frågan om skuld vad avser åtalet för oaktsam våldtäkt ska 

Sekretess 7:s skadeståndstalan i denna del ogillas och eftersom Markus Halvorson har 

medgett med skadeståndsyrkandet hänförligt till bedrägeriåtalet ska hennes 

skadeståndstalan i den delen bifallas.  

 

Åtalspunkt 15, Sekretess 10 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 10 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 12 och upplyst 

att skadeståndsanspråket i sin helhet är att hänföra till åtalet för våldtäkt. För det fall 

tingsrätten bedömer gärningen som oaktsam våldtäkt hon överlämnat till rätten att 

bestämma ett skäligt skadestånd.  

 

Markus Halvorson har förnekat våldtäkt och oaktsam våldtäkt samt erkänt köp av 

sexuell tjänst. Han har med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan bestritt 

skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i och för sig, jämte 

sättet att beräkna ränta.  
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Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 10 har åberopat skriftlig bevisning i enlighet med bilaga 1. 

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 10  

 

Hon hade en väninna som hade en relation med en sugardaddy. Hon var i behov av 

pengar och tanken slog henne att hon också skulle försöka få kontakt med en 

sugardaddy. Hon ville ha en vänskaplig regelbunden relation med en äldre man som 

kunde hjälpa henne ekonomisk. Hon funderade länge innan hon lade upp sin profil på 

sugardaters.se. Hon fick ganska snart kontakt med en man som hette Markus. Han 

sökte en långvarig relation med en yngre tjej. Hon och Markus Halvorson gick över på 

Kik. De pratade också på Facetime för att hon skulle se att det var den mannen som 

hade en profil på sugardaterssidan. Markus Halvorson ville att de skulle träffas direkt. 

Hon pratade med sin syster som avrådde henne från att åka och besöka mannen. Hon 

köpte i alla fall en biljett till Arvika, men ångrade sig och åkte inte dit. Markus 

Halvorson bokade också en biljett åt henne, men hon åkte inte då heller. Markus 

Halvorson skickade ett meddelande till henne med innehåll att hon var oseriös och 

bara ville luras. Hon fick ångest av det och tänkte att han kanske är pålitlig och seriös. 

Hon bestämde sig för att åka till Markus Halvorson och bokade en biljett till dagen 

efter. Markus Halvorson mötte henne vid stationen. Det kändes bra även om hon var 

litet smånervös. Hon förstod att det kunde bli fråga om sex.  

 

De åkte i Markus Halvorsons bil till hans hus. Bilresan tog 10-15 minuter. Markus 

Halvorson berättade att han störde sig på tjejer som ville ha sex med honom mot 

betalning och tillade att han inte ville ha en sådan relation. Han var tydlig med att han 

inte ville träffa tjejer för att ha sex med dem mot betalning.  De verkade vara på samma 
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sida. Hon liksom han ville ha en ett långvarigt förhållande i vilket man kunde känna 

tillit till varandra.  

 

När de kom hem till Markus Halvorson visade det sig att han hade en stor hund. Hon 

berättade att hon var rädd för hundar, men enligt Markus Halvorson var hunden snäll. 

Han berättade att han tränade mycket. Markus Halvorson berättade också att han 

jobbade med plastikoperationer och de pratade om att de skulle åka till London där 

hon skull få en bröstförstoringsoperation utförd. Det var hon som ville ha en sådan 

operation. Markus Halvorson uppgav att det var många som opererade rumpan och 

tillade att han tyckte att hon hade en bra rumpa. Han pratade också om fillers och 

botox och att det kunde ordnas hemma hos honom. Han pratade om olika fastigheter 

och att han hade lägenheter i Stockholm samt att han utförde plastikjobb och att han 

därför ofta åkte till Norge. Han hade även ett arbete i London. Hon lyssnade på 

honom. Det var intressant och han förföll var mycket framgångsrik. Hon hade valt 

Markus Halvorson för att han skulle hjälpa henne ekonomisk. Det var inte för att hon 

kände attraktion av honom.  

 

Hon och Markus Halvorson satt först i siffan i vardagsrummet. Förutom kyssar 

förekom det inget sexuellt i soffan. Hon och Markus Halvorson gick in i sovrummet. 

Hon var naken. Markus Halvorson hade tagit av hennes kläder i vardagsrummet. I 

sovrummet hade de oralt och vaginalt samlag. När de hade vaginalt samlag låg hon på 

rygg och Markus Halvorson var ovanpå henne. Hon skulle inte säga att Markus 

Halvorson hade problem att få stånd, men hans penis var liten. Han kunde genomföra 

samlaget och fick utlösning.  Markus Halvorson var egoistisk under sexet. Han tänkte 

på sig själv. Han gjorde det han gillade. Han frågade inte henne vad hon ville göra. 

Efteråt tittade de litet på TV. Markus Halvorson sa att det var dags att sova och lovade 

skjutsa henne till tågstationen på morgonen. Hon gick först själv in i sovrummet och la 

sig. Hunden hoppade upp på sängen och juckade mot henne. Hon kände sig obekväm. 

Markus Halvorson ropade på hunden. Hon somnade efter en stund.  

 

Hon vaknade av att Markus Halvorson hade fingrar i hennes vagina och pullade 

hennes könsorgan. Han hade två fingrar inne i henne. Det tog några sekunder innan 
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hon förstod vad som hände. Hon stelnade till och vågade inte uttrycka sig. Det gjorde 

ont. På en skala 1-10 skulle hon säga att hon kände smärta motsvarande en 8:a eller 9:a. 

Hon hade också litet sveda i underlivet dagen efter. Han rörde fingrarna fram och 

tillbaka på ett ganska hårt och aggressivt sätt. Han hade sina fingrar i henne under ca 

fyra-fem minuter. Hon tyckte det var äckligt. Hon ville inte att Markus Halvorson 

skulle ha sex med henne. Markus Halvorson låg vid sidan av henne när han gjorde det. 

Markus Halvorson sa inget, men mumlade något för sig själv. Det var sexuella ljud. 

Därefter vände han henne på rygg och stoppade in sin penis i hennes vagina. Hon bara 

låg stilla och väntade på att det skulle vara över. Hon var stel i kroppen och stirrade 

rakt fram upp i taket eller blundade. Hon rörde sig inte. Hennes armar hade hon på 

sängen. Hon hade inga trosor på sig. Det hade hon haft när hon hade lagt sig så 

Markus Halvorson måste ha tagit av henne trosorna när honom sov. Markus 

Halvorson var kroppmässigt stor och låg tryckt mot henne. Hon ville inte ha sex med 

Markus Halvorson, men var för feg att säga emot. Markus Halvorson var dominant. 

Han hade haft en hård jargong. Hennes magkänsla sa henne att det var bäst att vara 

tyst och att något värre kunde hända om hon sa emot honom. Markus Halvorson 

frågade inte hur hon kände det eller om hon ville att han skulle ha sex med henne. Hon 

låg bara stilla tills Markus Halvorson slutade. Han hade sex med henne som om hon 

var en docka. Hon gissar att Markus Halvorson utförde sexuella handlingar på henne 

under 20 minuter. Det kändes dock som om det var en längre tid och att det aldrig tog 

slut. Hon är osäker på om Markus Halvorson fick utlösning. Han sa inget när han var 

klar. 

 

Hon ville inte ha sex med Markus Halvorson, men på kvällen hade hon det för att få 

pengar. På natten/morgonen ville hon inte alls ha sex med Markus Halvorson. På 

kvällen hade hon varit aktiv och deltagit frivilligt i de sexuella handlingarna. Efteråt 

kunde hon inte riktigt somna. På morgonen sa hon inte till Markus Halvorson att hon 

inte hade velat ha sex med honom. Hon var tyst om det för att hon kände att hon var i 

så starkt behov av pengarna. Det var överenskommet att hon skulle få 25 000 kr av 

honom. Hon frågade Markus Halvorson om den betalning han hade utlovat. Det enda 

hon tänkte på var att hon behövde pengarna. Markus Halvorson uppgav att han skulle 

föra över pengar till henne och att pengarna skulle komma in på hans konto före kl 
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12.00 och att han därefter skulle föra över dem till henne. Markus Halvorson körde 

henne till tågstationen. När hon satt på tåget minns hon att hon tänkte ”tänk om han 

inte skickar pengarna”. Tiden gick och hon ringde till Markus Halvorson om pengarna. 

Markus Halvorson berättade att det hade blivit något ”strul”. Hon fortsatte dock att 

tro på honom. Efter en tid svarade han inte på hennes meddelanden och då förstod 

hon att hon inte skulle få några pengar från Markus Halvorson.  

 

När hon åkte hem kände hon sig utnyttjad och smutsig. Hon kände sig dum och 

skämdes över sig själv. Det sexuella som hände på morgonen gjorde att hon kände sig 

väldigt liten och trampad på. Hon kände sig också ensam. Hon skuldbelade sig själv 

och därför övervägde hon inte att göra en polisanmälan. Hon ville bara glömma det 

som hade hänt. 

 

Markus Halvorson måste ha förstått att hon inte ville ha sex med honom på 

morgonen. Hon sov inledningsvis. och visade tydligt att hon var rädd. Hon var 

jättetrött och ville inte alls ha sex. Hon var jättepassiv och inte alls aktiv. På kvällen 

hade hon varit medveten och själv aktiv. Om Markus Halvorson på morgonen hade 

frågat henne om hon skulle vilja ha sex med honom så hade hon sagt nej.  

 

Under kvällen hos Markus Halvorson hade hon haft kontakt med sin syster Sekretess 

VT 7 och då skrivit till henne att allt hade gått bra och att Markus Halvorson var 

jättesnäll.  Hennes syster kunde också se hennes position under resan till Markus 

Halvorson. Hon hade pratat med sin syster innan hon åkte till Markus Halvorson. VT 

7 tyckte att det var idiotiskt att åka dit och att hon var dum i huvudet. Hon ringde till 

VT 7 ganska omgående när hon satt på tåget hem. Hon berättade inte vad som hade 

hänt utan upplyste henne bara om att hon var på väg hem. Hon träffade VT 7 när hon 

kom hem. VT 7 såg att hon var uppriven och orolig. Hon grät. Hon pratade med VT 7 

om pengarna. Hon berättade för VT 7 att Markus Halvorson hade haft sex med henne 

när hon sov. Hon berättade allt som hade hänt för VT 7 på kvällen när hon kom hem.  

 

Det dröjde länge innan polisen ringde till henne. Hon fick upplysning om att hennes 

telefonnummer hade påträffats i en utredning. Polisen ställde många frågor. Hon var 
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först tveksam till att berätta och bad att få återkomma. Hon kontaktade polisen och 

berättade om allt som hade hänt hos Markus Halvorson. Polisen upprättade en 

anmälan. Hon själv hade inte ens tänkt på att göra en polisanmälan. Hon hade försökt 

förtränga det som hade hänt och låtsas som om det aldrig hade hänt. När polisen 

ringde kändes det som om allt hade hänt dagen före polisens samtal. Även om Markus 

Halvorson hade betalat 25 000 kr till henne skulle hon ha berättat för polisen vad som 

hade hänt när polisen ringde upp henne. Det var polisen som upprättade anmälan och 

avgjorde om hon hade utsatts för våldtäkt.  

 

Efter händelserna hos Markus Halvorson läste hon en varning på sugardaterssidan om 

en man från Arvika som lurade unga tjejer. Efter det använde hon inte den sidan. 

Ungefär sex-sju månader träffade hon via sugardaterssidan en man som hette Erik och 

som verkade intressant. Hon träffade Erik fysiskt. Hon hade inte sex med honom. Erik 

varnade henne för mannen från Arvika. Han berättade att tjejer hade farit riktigt illa vid 

kontakter med mannen. Hon antog då att Markus Halvorson var bedragare, 

våldtäktsman och misshandlare.  

 

Det inträffade har påverkat hennes liv. Hon fick pausa sina studier för att hon inte 

mådde tillräckligt bra för att studera. Hon kände ett stort agg mot sig själv. Hon hade 

ett arbete vid sidan av studierna. Hon var hemma från arbetet under ca två veckor. 

Arbetsgivaren tyckte att hon mådde för dåligt för att arbeta. Tidigare såg hon det fina i 

människor, men nu har hon förlorat tillit till människor. Hon är introvert till sin 

läggning. Hon är mer isolerad efter händelserna hos Markus Halvorson än hon var 

tidigare. Hon är tveksam till att skapa nya relationer och det gäller alla sorts relationer. 

Hon hade utsatts för sexuella trakasserier när hon var 14 år och blev psykiskt påverkad 

av det. Det var inte så grova sexuella trakasserier som det som inträffade hos Markus 

Halvorson.   

 

Några veckor efter händelserna hos märkte hon att det var något i hennes underliv 

som inte stämde. Hon hade fått flytningar. Hon hade haft oskyddat sex med Markus 

Halvorson och bestämde sig för att testa sig för könssjukdomar. Hon tog kontakt med 

en ungdomsmottagning och lämnade prov. Det visade sig att hon hade fått klamydia. 
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Hon uppgav inte från vem hon hade fått det. Det kan inte ha varit någon annan än 

Markus Halvorson som hade smittat henne eftersom hon inte hade haft sex med 

någon annan. Hon ordinerades antibiotika.   

  

Markus Halvorson  

 

Han minns Sekretess 10 och träffade henne på sugardatars.com. Han frågade hur 

många hon hade haft och hon sa att hon hade haft två till tre personer, men att de bara 

hade träffats på hotell. Hon frågade om han kunde komma till Stockholm men det gick 

inte på grund av corona. Han vet inte hur länge de pratade där, men de gick sedan över 

till Kik. Han minns att de använde Facetime för att hon ville se honom. Han sa att hon 

skulle få 25 000 kr i månaden och att de skulle ha sex om de hade kemi. Kemin var 

jätteviktig.  

 

Sekretess 10 kom vid 21.00-21.30-tiden. Det stämmer inte att han har haft hunden 

hemma. Den är aggressiv, tål inte människor och när hunden är hemma brukar han ha 

den i en bur. Han visade dock bilder på hunden och berättade om hunden för 

Sekretess 10. Både hon och han var jättetrötta. Han tror hon drack ett halvt glas vin 

och han drack kaffe. När de satt på soffan sms:ade hon mycket. Hon berättade att hon 

var student och att hon bodde med sin syster. De hade det trevligt och hon var väldigt 

trevlig. Hon pratade också mycket om pengar.  

 

Klockan blev över tolv och de började kyssas. De klädde av sig nakna och han fingrade 

henne lite i soffan, men eftersom det var trångt gick de in i sovrummet. De försökte ha 

vaginalsex, men det gick inte. Han låg då ovanpå henne i missionärställningen och 

försökte få in sin penis. Han gav henne oralsex och när hon var klar och hade fått 

orgasm gav hon honom oralsex. Han fick aldrig utlösning eftersom det inte gick. Både 

han och hon var trötta. De hade inte mer sex efter det. Han tror inte på att det är han 

som har överfört klamydia till henne. Han har inte klamydia. Det är inget han har 

märkt av. Han har inte fått någon behandling för klamydia. Vid kl 02-03 la han sig och 

sov på soffan. Sekretess 10 sov i sängen. Det stämmer inte att han väckte henne 

genom att han hade fingrarna i henne. Det stämmer inte heller att de hade vaginalsex. 
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Nästa morgon åkte hon till Stockholm. Dagen efter ringde hon och frågade efter 

pengarna. Det var aldrig något snack om våldtäkt eller hot.  

 

Kvinnor som är mellan 28 år och 30 år är enligt honom inte jätteunga. Det är en stor 

åldersskillnad mellan honom och en sådan kvinna, men det är kvinnorna själva som går 

in på hemsidan och söker äldre män. Han har inte skickat samma text till alla kvinnor. 

Ibland har han sagt 20 000 kr och ibland har han sagt 25 000 kr. Det är höga summor. 

Han har aldrig vetat om kvinnorna ska bli intresserade när han har skickat 

meddelanden. Han har pratat med många kvinnor och vissa har sagt nej och att det är 

för långt bort. Anledningen till att han inte har berättat om allt tidigare i polisförhör är 

på grund av att han trodde att han skulle släppas snabbare ur häktet om han nekade. 

Han trodde att det fungerar som i Norge där man blir släppt om man inte berättar 

något. Han har också varit jättesjuk.  

 

Allt hände för länge sedan, men han minns detaljer och blir irriterad när kvinnor ljuger 

om att han hade hunden hemma och att han våldtagit dem. Han har inte bra minne, 

men han kan hålla isär alla han har träffat eftersom han har gått igenom allt med sina 

advokater. Han har medvetet valt att berätta allt först i rätten. Det har inget att göra 

med att han ska kunna anpassa sin berättelse. Han berättar det som har hänt på riktigt. 

På hemsidan var det en tjej som hade varit hemma hos honom som sa att hon skulle 

kontakta alla på hemsidan och berätta att han lurar dem på pengar. Tjejen hade både en 

manlig och en kvinnlig profil på hemsidan och pratade med flera personer. Tjejen sa 

också att det finns en ny lag för våldtäkt och att han ska sättas dit. Det stämmer inte att 

Sekretess 10 inte haft kontakt med någon. Han vet inte varför Sekretess 10 berättar 

som hon gör men det som lockar är pengar. Allt handlar om pengar och om han hade 

betalat Sekretess 10 25 000 kr hade de inte suttit här. 

 

VT7 (Sekretess 10:s syster) 

 

Sekretess 10 berättar allt för henne. Sekretess 10 var i behov av pengar och berättade 

att hon skulle träffa en man när hon hade bestämt sig för att göra det. Hon hade appen 

sugardaters.com där hon hade pratat med olika personer, men ingen hade varit 
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intressant eftersom folk var oseriösa. Hon hittade en specifik man som var mer 

intressant och som verkade seriös. Hon minns att Sekretess 10 pratade med mannen 

ett tag, men hon berättade inte några detaljer vad de pratade om. Hon berättade dock 

att mannen var från Norge och att han hade en plastikkirurgiklinik. Sekretess 10 var 

intresserad av en bröstförstoring och mannen hade sagt till henne att han skulle fixa 

det. Hon tror att det kan ha varit en anledning till att Sekretess 10 blev intresserad av 

mannen.  

 

Sekretess 10 berättade att hon hade bestämt sig för att träffa mannen. Hon själv tyckte 

inte att hon skulle göra det. Hon ville inte ens att hon skulle skaffa appen. Hon sa till 

Sekretess 10 flera gånger att det inte kändes bra och första gången Sekretess 10 tänkte 

åka dit gjorde hon inte det. Det kändes då som hon lyssnade på henne, men sedan åkte 

hon ändå. Hon minns att mannen hörde av sig efter första gången och tyckte att 

Sekretess 10 var oseriös och att Sekretess 10 då tänkte att det kanske var bra och att 

hon borde åka. Hon visste att Sekretess 10 skulle åka när hon gjorde det. Hon tyckte 

fortfarande att hon inte skulle åka, men Sekretess 10 hade bestämt sig.  

 

De hade kontakt under hela resan och hon kunde se Sekretess 10 på kartan på 

Snapchat. Det går inte att se gatuadresser, men var på kartan personen befinner sig. 

Det var även på Snapchat som de pratade med varandra. Hon såg på kartan när 

Sekretess 10 kom fram till Arvika eftersom tågstationen syntes på kartan. Hon bad 

Sekretess 10 höra av sig när hon var framme. Sedan pratade de inte hela tiden, men 

hon hörde av sig under kvällen för att se att hon mådde bra. Sekretess 10 skrev att det 

var trevligt och att det gick bra när hon hade kommit fram. Hon skrev också godnatt 

när hon skulle sova. Hon nämnde inte att det hade hänt något. Hon kände sig lugnare 

av att Sekretess 10 skrev. Hon minns inte riktigt, men hon tror inte att Sekretess 10 

skrev att hon hade haft sex på kvällen innan hon somnade. Hon känner igen och kan 

ha sagt till polisen att Sekretess 10 skrev att de hade haft sex under kvällen. Hon minns 

att förhöret lästes upp och godkändes av henne. Nästa dag pratade de på Snapchat när 

Sekretess 10 var på väg hem. Hon tror att det var när Sekretess 10 satt på tåget. Hon sa 

att hon var på väg hem men inget mer. Hon väntade tills de sågs personligen med 

berätta allt.  
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Hon var hemma hos Sekretess 10 samma dag och väntade på att Sekretess 10 skulle 

komma hem. Hon trodde inte att något hade hänt, men när hon kom hem såg hon 

direkt att något var fel. Sekretess 10 var ledsen, nedstämd och trött och ville inte prata 

så mycket. Hon hade gråtit innan och hon fick ställa massvis av frågor. Hon fick veta 

att Sekretess 10 hade haft sex med mannen och att det första gången var frivilligt, men 

att hon andra gången hade vaknat av att han hade sex med henne på natten och att hon 

då inte ville det alls. Hon berättade inget detaljerat och hon ville inte fråga för mycket 

eftersom hon märkte att Sekretess 10 inte ville prata om det. Hon tror inte att 

Sekretess 10 sa det, men hon antog att hon menade vaginalt sex. Om det hade varit 

något annat än vaginalsex hade Sekretess 10 sagt det. Hon minns inte vad Sekretess 10 

sa exakt, men att hon sov och vaknade av att mannen tog på henne. Hon tror att det 

var på ett sexuellt sätt. Sekretess 10 blev rädd, stelnade till, låg stilla och gjorde inget 

motstånd. Hon har inte pratat om hur rädd hon var, men hon var jätterädd och pratade 

också om hur stor han var.  

 

Hon minns att sekretess 10 tyckte de var konstigt att mannen hade bett henne att gå 

och lägga sig själv och att hon då hade känt obehag. Sekretess 10 är rädd för stora 

hundar och det var en stor hund där. Hon minns att Sekretess 10 berättade att hunden 

var snäll och lyssnade på mannen. Hon minns inte exakt när, men någon gång under 

natten eller dagen efter hade hunden juckat på Sekretess 10:s ben eller något liknande.  

 

Hon blev arg på situationen och tyckte synd om Sekretess 10 eftersom hon inte ville att 

Sekretess 10 skulle åka från första början och att Sekretess 10 sedan hade blivit lurad 

och utnyttjad. Sekretess 10 började också gråta när hon försökte få henne att förstå att 

hon hade blivit lurad. Hon tror att hon sa till Sekretess 10 att hon hade blivit lurad och 

att hon aldrig skulle få pengarna. De pratade aldrig om någon polisanmälan och hon 

uppmuntrade heller inte Sekretess 10 att göra en polisanmälan eftersom hon visste att 

Sekretess 10 inte ville det. Sekretess 10 ville bara glömma det som hade hänt och gå 

vidare. Hon var väldigt ledsen när hon berättade om att hon inte hade velat ha sex. De 

satt hemma hela kvällen och pratade.  
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Sekretess 10 hade kontakt med en man som heter Erik på samma hemsida efter 

händelsen. Hon träffade honom ute på stan och han berättade då för henne om en 

man som hade lurat tjejer. Sekretess 10 berättade inte för Erik vad hon hade varit med 

om. Sekretess 10 berättade om Erik och vad han sagt till henne.  

 

Sekretess 10 har förändrats efter händelsen. Det var under en lång period som hon inte 

kunde arbeta. Hon försökte arbeta, men kunde inte gå till jobbet på flera månader. 

Hon har varit utåtgående och pratat om sina känslor, men idag är hon tillbakadragen 

och mycket tystare. Även vänner som de inte har berättat för vad som hänt har 

reagerat på att Sekretess 10 har förändrats och att det är något som är fel. De har inte 

pratat närmare om när Sekretess 10 vaknade och han hade sex med henne efter. 

Sekretess 10 känner sig väldigt utnyttjad och kränkt. Hon har varit med om det förut. 

De senaste månaderna har det börjat bli bättre och hon har börjat jobba nu. Det är 

jättejobbigt för Sekretess 10 att behöva vara i rättssalen. Hon hade helst inte velat vara 

på plats. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Tingsrätten noterar inledningsvis följande. Efter besöket hos Markus Halvorson har 

Sekretess 10, enligt vad hon själv uppgett och som ska godtas, drabbats av klamydia 

och erhållit medicin för denna åkomma. Enligt vad som framkommit har Markus 

Halvorson under sommaren 2020 visat sig ha klamydia. Markus Halvorson har uppgett 

att han inte har känt till detta och att han inte erhållit någon medicin för att bota 

åkomman. Sekretess 10 har uppgett att hon inte har haft samlag med någon annan 

person än Markus Halvorson under den tid då hon kan ha drabbats av klamydia. Det 

saknas skäl att misstro denna uppgift. Det som här angetts ger stöd för att det har 

förekommit minst ett vaginalt samlag mellan Markus Halvorson och Sekretess 10.  

 

Genom Markus Halvorsons och Sekretess 10:s samstämmiga uppgifter därom är 

klarlagt att de har haft frivilligt sex mot av Markus Halvorson utlovad ersättning på 

kvällen den 13 januari 2021, alternativt efter midnatt. Sekretess 10 har uppgett att det 

har förekommit såväl oralt sex som vaginalt samlag mellan dem. Markus Halvorson har 

176



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
förnekat att det förekommit vaginalt samlag mellan dem. Det kan svårligen tänkas att 

Sekretess 10 har haft någon anledning att falskeligen uppge att det har förekommit 

frivilligt vaginalt samlag mellan henne och Markus Halvorson. Det är därför styrkt att 

ett sådant samlag har förekommit. Markus Halvorson ska därför dömas till ansvar för 

köp av sexuell tjänst. 

 

Sekretess 10 har berättat att hon har vaknat på morgonen genom att Markus 

Halvorson har haft två fingrar i hennes vagina och Markus Halvorson har förnekat att 

något sådant har hänt. Hon har också berättat att Markus Halvorson har utfört ett 

vaginalt samlag med henne. Markus Halvorson har bestämt påstått att det på 

morgonen inte har förekommit något sexuellt mellan honom och Sekretess 10. 

 

Tingsrätten finner att Sekretess 10:s berättelse väl uppfyller de kriterier som Högsta 

domstolen har ställt upp för att en berättelse från en målsägande ska anses vara 

trovärdig och tillförlitlig. I detta fall har Sekretess 10:s syster berättat att Sekretess 10 

var ledsen, nedstämd och trött när hon kom hem från besöket hos Markus Halvorson 

samt att hon inte ville prata så mycket. Systern har uppgett att hon därvid har fått 

uppfattningen att det var något som var fel hos Sekretess 10. Hon berättade för henne 

att hon och mannen hade haft frivilligt sex första gången och andra gången hade hon 

vaknat på natten av att mannen hade sex med henne. Sekretess 10 har inte för sin 

syster närmare beskrivit vad mannen hade gjort, men att hon vaknade av att mannen 

tog på henne. Enligt systern hade Sekretess 10 blivit rädd och stelnat till samt hade 

legat stilla och inte gjort något motstånd, vilka uppgifter väl överensstämmer med det 

som Sekretess 10 har berättat.  

 

Markus Halvorsons uppgifter innebär att det inte skulle ha förekommit något mer sex 

efter det att han och Sekretess 10 hade haft frivilligt sex på kvällen/natten och att de 

har gått och lagt sig på olika platser för att sova. Sekretess 10:s uppgifter om att hon 

vaknat av att Markus Halvorson har haft sex med henne vinner stöd av det som 

Sekretess 10:s syster har berättat om att Sekretess 10 vaknat av att mannen tog på 

henne. Det förhållandet att systern inte har uppgett att Sekretess 10 för henne skulle ha 

berättat att hon vaknat av att mannen har haft fingrar i hennes vagina utan i allmänna 
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ordalag angett att hon vaknat av att mannen tog på henne talar för att de inför 

förhören inte har konfererat om vad som skulle ha hänt. Tingsrätten finner mot 

bakgrund av det anförda att tilltro ska sättas till Sekretess 10:s uppgift om att hon 

vaknat av att Markus Halvorson har berört henne på ett sexuellt sätt och det saknas 

anledning att misstro hennes uppgift om att han därvid hade fört in fingrar i hennes 

vagina. Det är därmed styrkt att Markus Halvorson har fört in sina fingrar i hennes 

vagina när hon har sovit. Eftersom detta har skett under tiden hon sov har det inte 

varit fråga om frivilligt sex. Markus Halvorson har inte heller haft något skäl att utgå 

från att Sekretess 10 frivilligt skulle ha gått med på sex under tid hon har sovit. 

Handlingen har med hänsyn till den kränkning den inneburit för Sekretess 10 varit att 

jämföra med samlag.  

 

Genom Sekretess 10:s uppgifter, som också i denna del stöds av systerns uppgifter, är 

det klarlagt att Markus Halvorson har utfört ett vaginalt samlag med Sekretess 10 mot 

hennes vilja. Hon har därvid på ett målande sätt beskrivit att hon har varit rädd för att 

något värre skulle kunna ha hänt om hon hade satt sig till motvärn. Hon har beskrivit 

att hon var stel i kroppen och stirrat rakt fram upp i taket eller blundat. Hon har också 

beskrivit att Markus Halvorson har varit dominant och haft en hård jargong. Hon har 

angett att hon inte vågat säga ifrån att hon inte ville att Markus Halvorson skulle ha sex 

med henne. Enligt tingsrätten har de yttre omständigheterna för Sekretess 10, nämligen 

att hon varit ensam med en stor man i dennes hus på en för henne okänd plats, varit 

sådana att det har varit enbart på grund av allvarlig rädsla som hon inte har sagt ifrån 

att hon inte ville att Markus Halvorson skulle ha samlag med henne. Markus Halvorson 

har inte frågat henne om hon har velat ha sex med honom. Det måste för Markus 

Halvorson ha framstått som uppenbart att Sekretess 10 inte har velat ha sex med 

honom kort tid efter att han hade förgripit sig sexuellt mot henne och han måste också 

ha förstått att det har varit endast på grund av allvarlig rädsla som hon förhöll sig 

passiv. Till följd av det anförda har Markus Halvorson haft uppsåt att förgripa sig 

sexuellt på Sekretess 10 i enlighet med vad som gjorts gällande i åtalet. Markus 

Halvorson ska på grund av det anförda dömas till ansvar för våldtäkt. 
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Vid angiven utgång i frågan om skuld ska Markus Halvorson förpliktas ersätta 

Sekretess 10 för den skada hon lidit på grund av hans brottslighet mot henne. Markus 

Halvorson har vitsordat skäligheten i sig av yrkat skadestånd. Sekretess 10:s 

skadeståndstalan ska därmed bifallas. 

 

Åtalspunkt 16, Sekretess 5 och Sekretess 6 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 5 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 13. 

 

Sekretess 6 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 14. 

 

Markus Halvorson har förnekat gärningarna. Han har med hänvisning till sin 

inställning i skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråken. Han har vitsordat beloppen 

som skäliga i och för sig, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren, Sekretess 5 och Sekretess 6 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 6 

 

Hon och Sekretess 5 har känt varandra sedan de var i 12-årsåldern. De har växt upp 

tillsammans. Det var coronatider och de kunde inte hitta ett jobb. En vän till dem 

tipsade om sugardaterssidan. Sugardejting innebär att en man och en flicka kommer 

överens och man får utbyte av varandra. Vad det kan innebära beror på vad man 
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kommer överens om. Hon och Sekretess 5 skrev inte till några män. Det var män som 

skrev till dem. Många män ville ha sex och då svarade de att det var fel och förklarade 

att de var ute efter sällskap, att träffas, lär känna varandra och hitta på något. De var 

jättetydliga med att de inte ville ha sex. 

 

Markus Halvorson skrev till henne och Sekretess 5. Han berättade att han var ensam 

och ville ha sällskap. Han umgicks inte med så många personer i hans egen ålder. 

Markus Halvorson var från början medveten om att det var hon och Sekretess 5 som 

tillsammans hade profilen på sugardaters. De gick över och konverserade på Kik. Den 

bild som hon fick av Markus Halvorson var att det var en trevlig gammal gubbe som 

var ute efter sällskap. Han var snäll och öppen och berättade om sitt liv. Efter att de 

hade haft kontakt under en eller två veckor bestämdes att hon och Sekretess 5 skulle 

besöka Markus Halvorson. De skulle hålla varandra sällskap och äta middag. De skulle 

laga maten tillsammans. Det var Markus Halvorson som kom med förslaget. Det var 

uppgjort att hon och Sekretess 5 skulle ersättas med 10 000 kr vardera för besöket. Det 

kan också ha varit 5 000 kr som hon angett i polisförhör. De skulle vara hos Markus 

Halvorson i två dagar och åka hem den tredje dagen.  

 

Markus Halvorson köpte tågbiljetter åt dem till Arvika. Han hämtade dem i bil på 

tågstationen. Markus Halvorson hade skickat bilder på sig själv och sin hund före 

resan. Hon kände tillit till honom. Hon kan inte säga om Markus Halvorson såg äldre 

ut än hon trodde. Markus Halvorson var inte lika pratglad som han hade varit tidigare. 

När de kom hem till honom verkade han känna sig mer bekväm och pratade mer. Han 

visade dem runt i huset. Han hade ett litet gym, som de senare under kvällen fick 

kännedom om. De satt i soffan i vardagsrummet på övervåningen. De tittade på TV 

och pratade. Markus Halvorson gick och hämtade en vinflaska och två glas samt 

föreslog att de skulle dricka vin. Hon och Sekretess 5 ville inte dricka vin. Han frågade 

inte om de ville ha utan sa mera bestämt att de skulle dricka. Han hällde upp vin i 

glasen. Hon ville inte dricka för mycket och hällde tillbaka vin i flaskan. Markus 

Halvorson såg det och blev surare. Han hällde upp vin igen och ställde sig upp och 

tittade på dem. Hon kände att hon inte hade något annat val än att dricka av vinet. De 

drack ur hela flaskan. Markus Halvorson drack inte vin. Han drack kaffe. Han uppgav 

180



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
att anledningen till att han inte drack vin var att han skulle flyga helikopter och därför 

inte kunde dricka vin. Markus Halvorson berättade att han utförde plastikoperationer 

och kunde utföra botoxbehandlingar. Han visade bilder på kändisar och påstod att han 

hade behandlat dem med botox. Hon och Sekretess 5 berättade att de hade velat göra 

ögonen. Markus Halvorson erbjöd sig att göra det på dem. Hon och Sekretess 5 

tvekade litet eftersom de hade druckit alkohol och hon hade hört att man inte borde 

göra det när man hade druckit alkohol. Markus Halvorson hade en del att säga om 

hennes och Sekretess 5:s kroppar. Han tyckte att deras bröst var för små och att hon 

behövde behandla hakan med botox. Han ville också fylla på botox i hennes näsa 

eftersom han kände en buckla på näsan. Han sa också att henne rumpa var för liten. 

Han hörde honom tala om att Sekretess 5:s bröst som var för små och att han 

kommenterade hennes kinder och haka.  

 

Markus Halvorson bad dem följa med ner till gymmet. De gick dit. Markus Halvorson 

tog fram sprutor och visade för dem. Han sa att sprutorna innehöll fillers eller botox. 

Hon och Sekretess 5 sa att de möjligen skulle genomföra behandlingen senare eftersom 

de hade druckit. Han sa att han hade gjort sådana behandlingar många gånger och att 

alla gör det när de har druckit och att det inte gjorde ont. Hon kände sig obekväm och 

vågade inte helt säga nej. Hon var långt hemifrån och Markus Halvorsons humör hade 

ändrats.  

 

Efter behandlingen gick hon och Sekretess 5 ut och rökte. När de kom in i 

vardagsrummet satt Markus Halvorson i soffan och tittade på TV. Hon och Sekretess 

5 satte sig i soffan. De pratade om olika saker. Markus Halvorson skröt om sig själv. 

Han ägde ett köpcentrum i Norge samt var fastighetsmäklare, advokat och kirurg. Han 

hade i bilen pratat om att han flög helikopter. Han pratade också om att han på 

sugardaterssidan hade fått sig tillsänt nakenbilder från kvinnor som ville ha sex med 

honom. Det tyckte han var äckligt. Markus Halvorson visade bilder på nakna kvinnor 

som han skulle ha fått skickade till sig. Hon sa till honom att det inte var okey att visa 

sådana bilder eftersom kvinnorna hade skickat dem till honom i förtroende. Han 

försökte vända det till att de ville köpa sex av honom. Som hon uppfattade det 

försökte han smutskasta kvinnorna och göra sig själv till en bättre människa.  
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Sekretess 5 gick ner till köket för att hämta vatten. Hon själv satt kvar i soffan. Markus 

Halvorson sa att han ville ha oralsex med henne. Hon sa nej.  Hon satt i soffan längst 

in mot hörnet och Markus Halvorson satt närmast TV:n till vänster om henne. 

Sekretess 5 satt till höger om henne innan hon gick ner och hämtade vatten. Markus 

Halvorson knäppte upp sina byxor och drog ner dem. Hon sa nej och tillade att det var 

inte det de hade kommit överens om. Han tog tag i hennes nacke och tryckte ner 

henne. Han tvingade henne att gå ner på honom. Han höll i nacken och håret. Hon 

kände att hon inte hade någon makt. Det kändes obehagligt och det var han som hade 

kontrollen. Hon kände sig helt försvarslös. Det var Markus Halvorson som styrde hela 

henne. Hon kunde inte röra sig. Det gjorde ont. Hon mådde hemskt dåligt. Hon 

försökte trycka ifrån sig Markus Halvorson med sina händer och yttrade att hon inte 

ville. Markus Halvorson fick in sin penis i hennes mun och drog hennes huvud upp 

och ner. Markus Halvorson hade stånd och det hade han haft innan han förde in 

penisen i hennes mun. Han höll på med det under någon minut eller kanske två-tre 

minuter. Hon skulle bedöma att han förde hennes huvud upp och ner över penisen 20-

30 gånger. Han satt helt stilla med sin kropp. Sekretess 5 kom upp till vardagsrummet 

med vattenglasen. Sekretess 5 satte sig i soffan och hon tror att det var först då som 

Sekretess 5 såg vad Markus Halvorson gjorde med henne. Markus Halvorson kastade 

henne åt sidan och gick snabbt fram till Sekretess 5. Han ställde sig framför Sekretess 5 

och avslutade sitt oralsex med henne. Han tog ett grepp om hennes nacke. Han 

fortsatte med oralsexet tills han fick utlösning. Hon hörde Sekretess 5 säga nej, jag vill 

inte. Hon såg också på Sekretess 5 att hon inte ville. Sekretess 5 försökte trycka bort 

Markus Halvorson med sina händer. Markus Halvorson utförde oralsex med Sekretess 

5 under några minuter. Hon själv sa inget under tiden som han gjorde det. Hon var i 

chock. Hon såg allt han gjorde med Sekretess 5, men var så chockad att hon inte fick 

fram ett ord. Hon vet inte om Markus Halvorson gav ifrån sig något ljud som kunde 

tyda på att han njöt. Hon såg att Sekretess 5 hade sperma i mungipan. Hennes 

minnesbild är att Markus Halvorson satt ner i soffan när han tryckte ner Sekretess 5 

mot sitt kön. 
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När Markus Halvorson var klar ställde han sig upp. Hon har för sig att han gick på 

toaletten. Han kom tillbaka till vardagsrummet och då betedde han sig som om inget 

hade hänt. Han sa att de skulle åka hem på morgonen dagen efter. Han var bestämd 

med att de skulle åka tidigt påföljande morgon. De skulle som nämnts ha varit hos 

Markus Halvorson i två dagar och åka hem den tredje dagen. Efter det som hade hänt 

ville hon komma därifrån. Hon ville inte säga emot Markus Halvorson. Hon var tyst. 

Hon var rädd för vad han kunde göra om hon sa emot. Hon kunde inte tänka klart. 

Hon var i chock och mådde dåligt. Hon ville inte tro att det som hade hänt hade hänt. 

 

Hon och Sekretess 5 gick till ett rum med säng. De la sig. Hon vred och vände på sig 

för hon trodde att Markus Halvorson skulle komma in. Sekretess 5 var tyst och 

verkade inte må bra. Hon verkade vilja förtränga det inträffade. Hon själv somnade. 

När de vaknade på morgonen talades det om den betalning som hade utlovats. Markus 

Halvorson hade fått hennes och Sekretess 5:s kontonummer. Han sa att han redan 

föregående dag hade fört över pengarna och att pengarna skulle finnas på deras konto 

på måndagen eller tisdagen.  

 

På morgonen skjutsade Markus Halvorson henne och Sekretess 5 till tågstationen, som 

låg nära hans hem. På tågresan hem hade hon kontakt med Markus Halvorson. Han 

fortsatte skriva om helikoptern och hans hund. Han skrev som om ingenting hade hänt 

hos honom. Han skrev också senare sms till henne och fortsatte att skicka bilder på 

hans muskler, helikoptern och hans hund. Hon svarade inte på de sms:en. Det kom 

ytterligare sms till henne. Han visade bilder på andra tjejer. Han bad henne att fota sina 

bröst och underliv och skicka bilderna till honom. 

 

Hon kan erinra sig att hon var orolig för att hon skulle bli blind och att hon därför grät 

mycket. Hon visste inte hur hon skulle göra för att få hjälp av läkare. Hon visste inte 

hur hon skulle kunna förklara för sin mor att hon hade gjort resan till Markus 

Halvorson. Hon ringde till Markus Halvorson och ställde frågor om sina ögon. Hon 

fick inget svar på någonting. Markus Halvorson pratade bort saken. Hon försökte nå 

honom ytterligare gånger och det var nog också antagligen för att prata om ögonen. 

Hon har till Markus Halvorson skrivit att han skulle ringa annars skulle det inte bli 
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roligt. Hon ville att han skulle svara på frågor angående ögonen. Hon kunde komma 

att behöva uppsöka läkare. Hon var arg och frustrerad. Hon hade problem med att 

hennes ögon tårades. Hennes syn försämrades, men hon vet inte vad det berodde på.  

 

Hon har inte pratat med någon om det inträffade. 

 

Det inträffade har påverkat hennes liv på ett negativt sätt. Hon träffar inte längre män. 

När hon tänker på män får hon i sitt huvud upp en bild av Markus Halvorson och vad 

som hände. Det är som ett trauma för henne. Hon gjorde inte någon polisanmälan 

eftersom hon var rädd för att hennes föräldrar skulle få reda på vad som hade hänt. 

Hon kände att hon inte orkade gå igenom vad som hade hänt eftersom hon mådde så 

dåligt så snart hon tänkte på händelsen. När polisen ringde till henne berättade hon vad 

som hade hänt.  

 

Sekretess 5 har också mått dåligt. Hon har inte samma livslust längre och har ändrat sin 

syn på världen. Hon har dragit sig tillbaka och känner inte lika mycket tillit längre. 

 

I utskriften från polisförhör med henne har det tydligen inte antecknats att Sekretess 5 

till Markus Halvorson sa att hon inte ville. Hon hörde Sekretess 5 säga ifrån att hon 

inte ville. Från polisförhöret med henne finns noterat att hon på morgonen var 

skitirriterad och att hon ville ha sina pengar. Det stämmer att hon var irriterad, men 

hon har inte vid förhöret sagt att hon ville ha sina pengar. På morgonen vågade hon 

inte yttra sig till honom. Polisen kan ha missuppfattat vad hon sa. Om förhöret hade 

spelats in hade detta framkommit. Hon har läst igenom utskriften från förhöret med 

henne, men hon har aldrig godkänt förhöret. Hon förstod inte ens att det hölls ett 

polisförhör med henne. Hon har inte läst utskriften från polisförhöret med Sekretess 5. 

Från förhöret med henne finns också noterat att Sekretess 5 kom upp och att hon inte 

hann upptäcka något innan Markus Halvorson fick tag på henne. Från det att Markus 

Halvorson slängde iväg henne till dess han var på Sekretess 5 förflöt det en kort tid. 

Det kan ha varit fråga om sekunder och som längst en minut. Hon tror inte att hon 

berättade för polisen att hon såg att sperma rann från Sekretess 5:s mungipa. Hon var 

slarvig vid polisförhöret. Det inträffade var en historia som hon inte ville gå igenom 
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igen. Hon hade problem med att hennes ögon rann och de var ovanligt stora. Hon 

hade besvär med det under en-två veckor. Hon berättade inte för polisen att hon hade 

varit rädd för att bli blind. Det fanns inget behov för henne att berätta det då. Det var 

också så att hon hade känt att hon hellre blev blind eller begå självmord än att gå till 

gynekolog.  

 

Efter händelsen hos Markus Halvorson loggade hon inte in på hennes och Sekretess 

5:s konto på sugardaters.  

 

Hon och Sekretess 5 har åkt med samma buss från Stockholm till Karlstad. Under 

bussresan har de pratat med varandra, men inte om målet. De har dock talat om att de 

var nervösa inför rättegången. De var rädda för hur de skulle må. De var rädda för 

deras reaktion och det var mer det de pratade om. 

 

Sekretess 5 

 

Hon och Sekretess 6 hade inget jobb. De levde på pengar från CSN. Genom en kamrat 

fick de tips om sajten sugardaters. Hon och Sekretess 6 skapade en profil på sidan. De 

kontaktades av en del män som var ute för att ha sex med dem. Hon och Sekretess 6 

fick kontakt med Markus Halvorson. Han skrev inte något som sex och det var 

anledningen till att de svarade honom. Hon minns att Markus Halvorson lovade att 

hon och Sekretess 6 skulle få pengar för att vara sällskap åt honom. Hon kan inte idag 

erinra sig hur mycket pengar det rörde sig om. De skulle bara umgås och prata samt 

kanske göra något tillsammans. Det bestämdes att de skulle träffa Markus Halvorson 

där han bodde. Både hon och Sekretess 6 var nervösa, men tyckte att det var skönt att 

de var tillsammans. 

 

Markus Halvorson mötte dem på tågstationen. Hon hade sett bilder på Markus 

Halvorson och såg direkt att det var han som mötte dem. Markus Halvorson verkade 

vara trevlig. Markus Halvorson hade bil och de körde mot hans bostad. Det var en bra 

bit att åka. Det var inte så mycket prat i bilen. Markus Halvorson berättade att hans 

bostad låg nära den norska gränsen. När de kom fram till hans hus visade Markus 
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Halvorson dem runt i huset. Han berättade att han hade hund och att han kom från 

Norge. Markus Halvorson hämtade en vinflaska och två glas i köket och sedan gick de 

upp på övervåningen och satte sig i en soffa. Hon själv är ganska tillbakadragen, så det 

var Sekretess 6 som mest pratade med Markus Halvorson. Denne uppgav att han hade 

en helikopter och att han var advokat. Han ägde hus i Marbella. Han uttryckte att han 

ägde Norge. Han pratade också mycket om sig själv och sitt utseende och muskler. 

Hon skulle säga att han var skrytsam. Han berättade att han utförde operationer och 

att han hade gjort skönhetsoperationer på flera kändisar. Hon och Sekretess 5 hade 

talat om att göra s.k. foxeyes och det kunde Markus Halvorson utföra. Han hade gjort 

det flera gånger. Han visade upp fillersprutor som han hade hemma. Hon och 

Sekretess 6 var tveksamma eftersom de hade druckit och hade hört att det kunde vara 

farligt att göra foxeyes om man var alkoholpåverkad. Hon och Sekretess 6 sa först nej, 

varvid Markus Halvorson sa att alla säger nej och tillade kom igen. Han uppgav att han 

var bäst i Sverige på fillers och botox. Hans substanser höll längre än andras. 

 

Tillsammans gick de till hans gym på nedervåningen. Hon och Sekretess 6 hade druckit 

ur en vinflaska på 15 minuter och de uttryckte på nytt tveksamhet till att göra foxeyes, 

men Markus Halvorson övertygade dem om att det var okey. Hon la sig på en 

gymbänk. Efter att Markus Halvorson hade genomfört behandlingen på henne och 

Sekretess 6 gick hon och Sekretess 6 ut och rökte. De kände sig chockade eftersom de 

aldrig tidigare hade låtit utföra ett ingrepp.  

 

De gick till vardagsrummet och tittade på TV och pratade. Markus Halvorson 

kommenterade hennes och Sekretess 6:s utseende. Han tyckte att de hade små bröst. 

Till henne sa han att hon skulle få hängig haka när hon blev äldre och rådde henne att 

fixa det. Hon hade dåligt självförtroende vid den aktuella tiden och kände sig kränkt av 

Markus Halvorson påpekande. Hon visste inte vad hon skulle säga. Hon var lullig efter 

vinförtäringen, men hon var inte full. Sekretess 6 var nog litet mer påverkad än hon, 

men hon bedömer att de var på ungefär samma nivå. Hon tror att Sekretess 6 sa att 

hon var törstig. Hon tänkte att det var bäst att både hon och Sekretess 6 drack vatten 

efter vinintaget. Hon gick ner i köket och hämtade vatten. Hon kände sig obekväm 

med att Markus Halvorson hade kommenterat hennes kropp och utseende. Hon 
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dröjde därför kvar en stund i köket. Hon kom upp i vardagsrummet och skulle precis 

sätta sig när hon såg att Markus Halvorson satt i soffan och att Sekretess 6 var lutad 

mot honom. Hon tror att Sekretess 6 låg ner i soffan. Hon var till vänster om Markus 

Halvorson. Denne satt lutad mot soffan. Hon har inget minne av att Sekretess 6 satt i 

hörnet av soffan. Hon vill placera henne i högra delen på soffan. Markus Halvorson 

hade handen runt Sekretess 6:s huvud bakom håret. Han hade greppat tag där. Hon såg 

hans hand sticka ut ur håret. Han pressade ner Sekretess 6:s huvud flera gånger. Hon 

såg att Markus Halvorsons penis var i Sekretess 6:s mun. Markus Halvorson tryckte 

Sekretess  6:s huvud fram och tillbaka på ett aggressivt sätt. Hon har inget minne av att 

Sekretess 6 gjorde något. Hon visste inte vat hon skulle titta. Hon kände sig 

jätteobekväm. Markus Halvorson reste sig upp och kom fram till henne. Hon kan då 

ha suttit i soffan under någon minut. Markus Halvorson gick mot henne och yttrade nu 

är det din tur. Hon satt i soffan och Markus Halvorson stod framför henne. Hon sa nej 

samt höll händerna framför sig och hoppade till åt sidan så att hon blev sittande litet 

snett mot Markus Halvorson. En uppgift från polisförhör om att Markus Halvorson då 

skulle ha sagt jo stämmer. Markus Halvorson kom fram till henne och tog tag i henne 

precis som han hade hållit Sekretess 6:s huvud. Han höll handen mot hennes bakhuvud 

och pressade det mot sitt underliv. Det gjorde ont på grund av greppet. Markus 

Halvorson gjorde samma sak med henne som han hade gjort med Sekretess 6. Hon 

visste inte vad hon skulle göra. Hon kan inte erinra sig vad som försiggick i hennes 

huvud, men hon ville att det skulle ta slut och tänkte när tar det slut. Hon var 

paralyserad. Under tiden stönade Markus Halvorson. Hans grepp hårdnade mot 

hennes huvud. I samband med det fick han utlösning i hennes mun och då släppte han 

greppet. Hon vet inte om Markus Halvorson sa något då. Han gick iväg. Hon tittade på 

Sekretess 6, som hon tror låg i soffan. Hon satt i alla fall inte upp. Hon svalde sperman 

och efter det drack hon av vattnet som hon som hon hade hämtat tidigare. Hon minns 

inte om hon och Sekretess 6 sa något till varandra. 

 

Hon och Sekretess 6 gick till toaletten. De mötte Markus Halvorson vid toaletten. Han 

sa då att hon och Sekretess 6 skulle åka hem påföljande dag mellan klockan 9 och 12. 

Hon själv tvättade ansiktet och händerna. Därefter gick de till sovrummet och la sig. 
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Hon somnade efter ett tag. Hon vet inte om Sekretess 6 somnade. På morgonen steg 

de upp och fixade frukost. De åkte sedan tåg hem. 

 

Hon pratade inte med någon om det som hade hänt. Det är riktigt att polisen hade 

svårt att få tag på henne. Hon skämdes och ville inte att det skulle komma ut vad hon 

hade varit med om. Hon kände att hon hade varit dum och att det var hennes fel för 

att hon hade gått in på sugardaterssidan. Hon tänkte att människor skulle tycka det. 

Hon var orolig för vad hennes föräldrar skulle tycka och för att det kunde uppstå 

rykten om henne. Till slut pratade hon med polisen. Hon ville egentligen inte 

medverka. Hon hade hört att sådana här fall inte tas seriöst och att många som varit 

med om våldtäkter inte kommer någon vart utan att ord står mot ord och då vinner 

gärningsmannen, dvs åtalet ogillas. Det var tal om att hon hade vittnesplikt. För henne 

innebar det att hon var tvingad att vittna och berätta vad hon hade sett. Hon visste inte 

att ett vittnes identitet kunde skyddas. Hon informerades om att en målsägande är 

skyddad av Sekretess i denna typ av mål. Hon visste alltså att hennes namn var 

sekretesskyddat som målsägande. Hon upplystes om att Sekretess 6 hade berättat och 

då kände hon att hon behövde berätta för hennes skull. Efter att hon hade berättat vad 

Sekretess 6 hade utsatts för sa polisen att det märktes att det saknades något. Hon 

kände då att hon kunde berätta om vad hon själv hade varit med om. Det är inte någon 

som har tvingat, pressat eller påverkat henne att berätta det som hon upplevde hos 

Markus Halvorson. 

 

Hon och Sekretess 6 har inte pratat med varandra om det som inträffade hos Markus 

Halvorson.. De var visserligen en händelse som har påverkat henne stort, men både 

hon och Sekretess 6 ville tränga bort det som hade hänt. 

 

Markus Halvorson hade sprutat in något ämne i hennes ögon. Hon minns att hennes 

ögon vattnades under en-två veckor. Hon vet inte om det berodde på det ämne 

Markus Halvorson hade sprutat in hennes ögon. 

 

Vid förhör inför rätten, efter att ett vittne, som varit med på samma buss som 

Sekretess 6 och Sekretess 5 under deras resa från Stockholm till Karlstad inför 
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rättegången och suttit på sätet framför Sekretess 6 och Sekretess 5, till tingsrätten 

lämnat uppgifter som skulle kunna vara av intresse i målet, har Sekretess 6 och 

Sekretess 5 hörts på nytt och därvid sammanfattningsvis berättat följande. 

 

Sekretess 6 

 

Hon och Sekretess 5 diskuterade inte händelsen hos Markus Halvorson under 

bussresan. Hon lämnade en kommentar till Sekretess 5 om att hon hade blivit kastad 

som en hund under vistelsen hos Markus Halvorson och det gjorde hon i början av 

bussresan. Hon slängde en kommentar om det. Sekretess 5 nickade åt henne. 

Anledningen till att hon inte vid rättegången hade sagt att hon hade blivit slängd som 

en hund var att det vi hennes kultur är särskilt nedvärderande att kopplas ihop med en 

hundar. Hon anser inte att det är att diskutera en händelse. Att diskutera en sak är för 

henne att man pratar om en händelse från början till slut. Hon sa att hon inte visste hur 

hon skulle förklara hur hon hade åkt till en gubbe och blivit knuffad. Hon har inte sagt 

något om vad som i övrigt hände. Hon och Sekretess 5 har pratat om att hon var 

nervös inför rättegången. Hon har inte instruerat Sekretess 5 om vad hon skulle säga i 

rättegången och Sekretess 5 har inte instruerat henne. Om det hade varit fallet så borde 

deras berättelser var identiska. 

 

Den kvinna som sätt på sätet framför henne och Sekretess 5 hade ett barn med sig. 

Barnet, som var en flicka, åt pistagenötter och kastade skal. Flickan kastade också 

godispapper mot henne och Sekretess 5. Flickan var rastlös och satt inte stilla. När hon 

sa till om det yttrade kvinnan till flickan att hon inte skulle lyssna på knäppisen. Hon 

reagerade på uttrycket knäppis och konfronterade kvinnan. Det blev tjafs mellan henne 

och kvinna. Kvinnan yttrade något om att hon skulle berätta sanningen. Hon tycker att 

det var kvinnan med flickan som hade gjort fel som inte hade sagt till flickan. Kvinnan 

skrek mot henne av ilska. Under ordväxlingen satt Sekretess 5 tyst. 
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Sekretess 5 

 

På sätet framför henne och Sekretess 6 satt en kvinna med en flicka. Flickan kastade 

skräp på henne och Sekretess 6. Sedan kvinnan hade sagts till om det lutade hon sig 

mot flickan och yttrade att barnet inte skulle lyssna på käppisarana. Sekretess 6 och 

kvinnan började tjafsa. Kvinnan sa till exempel åt Sekretess 6 att hon var ouppfostrad. 

Hon minns inte vad Sekretess 6 svarade. Hon satt med hörlurar i öronen och lyssnade 

på musik.  Detta hände i slutet av resan. 

 

I början på bussresan tog Sekretess 6 upp att hon var jättenervös inför rättegången. 

Hon visste inte hur hon skulle ta upp det som hade hänt henne. Hon visste inte hur 

hon skulle reagera om Markus Halvorson skulle vara med i rättssalen och höra vad hon 

berättade. Det enda som Sekretess 6 nämnde var att Markus Halvorson hade kastat 

iväg henne. Hon sa att hon inte visste hur hon skulle berätta att de var hemma hos en 

gubbe som kastade iväg henne. Sekretess 6 återkom inte till det under resan. Som hon 

minns det berättade hon vid förhöret att Markus Halvorson hade kastat iväg Sekretess 

6. Hon själv har scenskräck och var också jättenervös på bussresan. De pratade inte 

om händelsen hos Markus Halvorson. Sekretess 6 lämnade bara en kommentar och för 

henne är det inte att prata om händelsen. 

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 6 på sugardaters.com. De pratade lite och hon berättade att hon 

hade flera väninnor som kunde mötas. De skrev på sidan under någon dag och gick 

sedan över till Kik. Hon frågade om han kunde åka till Stockholm, men han sa att han 

inte kunde det och sa att hon istället kunde komma till honom och att han skulle betala 

tågbiljett. Han sa också att hon kunde ta med en kompis för att det skulle kännas säkert 

för henne att komma. De enades om att han skulle betala 20 000 kr. Sekretess 5 skulle 

endast vara med som sällskap och han hade inget avtal med henne.  

 

Han är hundra procent säker på att han bara hade kontakt med Sekretess 6 på 

hemsidan. Hon uppgav inte sitt riktiga namn. Han skrev på Kik och såg en bild på 
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henne och pratade med Sekretess 6 i telefon. Han minns inte om han pratade med 

Sekretess 5. Han la till Sekretess 5 som kontakt i telefonen efteråt eftersom han skulle 

ha kontakt med henne. Hon skulle med som stöd och han tror att hon även skickade 

bilder. Det var Sekretess 6 som skickade Sekretess &:s nummer till honom. Han ville 

ha kontakt med Sekretess 5 för att se vem det var som skulle komma till honom. Han 

fick en bild på Sekretess 5 av antingen Sekretess 5 eller Sekretess 6. Sekretess 5 skulle 

med som sällskap för att Sekretess 6 skulle se att han inte var någon galning.  

 

Han känner igen Sekretess 5 och Sekretess 6 nu när han ser dem. Under tidigare 

polisförhör blandade han ihop dem med två andra målsäganden, men han såg sedan 

när han gick igenom förundersökningen att han hade sagt fel. Det förstod han ett kort 

tid före huvudförhandlingen påbörjades och han tror att han sa det till förhörsledaren 

Anna.  

 

Sekretess 5 och Sekretess 6 kom med tåget till Arvika runt halv åtta på kvällen. Han 

hämtade dem och körde sedan hem till hans bostad i Åmotfors. När de kom fram ville 

de röka och de gick ut på terrassen. Sedan visade han dem runt i huset och sa att de 

fick laga mat själva om de var hungriga. Han frågade om de ville ha vin, vilket de ville. 

Han tog fram två glas och en flaska vin och sedan satte de sig i vardagsrummet. De 

drack nästan inget vin. Totalt kanske de drack ett halvt glas var. Det var bara Sekretess 

6 som pratade. Sekretess 5 sa ingenting. De pratade och såg på TV och sedan ville de 

ut och röka. Han gick med dem ner och de lånade tofflor eftersom det var vinter och 

kallt ute.  

 

Han hade avtalat med Sekretess 6 på förväg att de skulle ha oralsex om de hade kemi. 

Det är det sugardaters.com handlar om, nämligen köp och sälj av sex. Sekretess 6 

pratade med Sekretess 5 och sedan gick han och Sekretess 6 upp medan Sekretess 5 

stannade kvar nere. De låg på soffan och tog på varandra. Hon onanerade honom och 

sög av honom. Han låg på soffan och hon stod över honom på golvet. Hon är liten så 

han minns inte om hon stod på knä. Han hade inte sex med Sekretess 5.  
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Han gick sedan på toaletten och de gick och rökte igen. Efter det drack han sitt kaffe 

och de satt på soffan och pratade. Sekretess 5 sa nästan ingenting. Sekretess 5 och 

Sekretess 6 var intresserade av brazilian butlift. De kollade på bilder och de berättade 

att de var intresserade av det ena och det andra. De frågade sedan om han kunde göra  

sneda ögon och han sa att det går att göra med botox. Han hade en bänk som gick att 

justera. Han tvättade rent vid ögonen eftersom de hade smink och satte sedan sprutan 

en cm från nederkanten av ögonbrynet. Det var bara botox och inte fillers. Han har 

beställt botox på nätet i Sverige. Det är helt lagligt och det går att beställa både botox 

och fillers på nätet. Det var först i år som det blev olagligt för annan än läkare eller 

sjukvårdspersonal att använda det. Han googlade bara på botox, men har ingen aning 

om var han köpte det. Det är ett och ett halvt år sedan han beställde hem två lådor.  

 

Efter detta gick de upp på övervåningen igen och såg på film. När klockan var mellan 

tolv och ett gick de och la sig i sängen. Morgonen därpå åkte de med tåget hem. De 

hade avtalat att de skulle komma på kvällen och åka hem morgonen därpå. De pratade 

mycket om hur de skulle få pengarna och han fick kontonummer. Han sa att pengarna 

skulle komma in på måndagen efter. Sekretess 6 ringde sedan flera gånger och skickade 

sms för att hon ville ha pengar. Det hade ingenting med hennes ögon att göra.  

 

Sascha Tilge  

 

Hon åkte buss från Stockholm till Karlstad tillsammans med sin dotter och på bussen 

var det två tjejer som pratade högljutt och mycket om vad hon tolkade som en 

rättegång. Den ena tjejen instruerade den andra tjejen ordagrant vad hon skulle berätta 

i ett förhör. Hon kan inte ha misstagit sig eftersom tjejen berättade om och om igen. 

De pratade om det under hela resan, men inte hela tiden. Hon försökte också att inte 

lyssna eftersom det var mycket svordomar och hon åkte med sin sexåring. Ordet 

”fucking” användes 800 gånger på någon timme. De använde ordet i allmänt prat. Det 

var sättet de pratade på. De pratade om andra saker också. Resan varade mellan fyra 

och fem timmar. Som hon förstod det var deras huvudsyfte med resan en rättegång. 

Den ena tjejen sa att den andra tjejen ska berätta att hon kommer in i ett rum, sätter sig 

på soffan och ser hur han kastar iväg henne. Hon tror att hon även sa att det var på 
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kanten på soffan. Hon är osäker på om ordvalet var slänger eller kastar iväg. Hon 

känner igen tjejerna och det var Sekretess 6 som sa det till Sekretess 5. De pratade om 

det flera gånger under resan. Det lät som en rättssak och hon valde att ringa till 

tingsrätten. De pratade inte mer om händelsen i övrigt och de pratade inte mer om 

rättegången mer än att de undrade varför de skulle åka till Karlstad.  

 

Under resan fick den ena tjejen frispel på hennes dotter. Det var när det var cirka en 

halvtimme kvar av resan. Det är fråga om en sexåring som inte vill sitta stilla mer än 

fyra timmar. Hon rörde på sig i sätet. Tjejen började skrika och slog i stolen och 

hennes dotter började gråta och la sig i hennes knä. Tjejen sa något om någon jävla 

unge som kastar skräp överallt och som inte kan sitta stilla och något om 

barnuppfostran. Hon kan inte svara på vad det var för skräp då hon inte såg det. Hon 

bad tjejen sänka rösten och inte sitta och skrika. Det är inget annat som hänt innan 

detta. Hon blev arg på tjejerna. De fick hennes barn att gråta och bli rädd. Hon sa åt 

tjejen att vara tyst. Vad hon kommer ihåg sa hon ingenting mer. Hon hade sin gråtande 

sexåring i sitt knä och det var ingen annan på bussen som reagerade, vilket hon tyckte 

var konstigt. Hon tror inte att hennes dotter hade nötter och hennes dotter kastade 

inte skal. Hennes dotter kastade ingenting. Hon blev ledsen, la sig i hennes knä och 

ville åka hem. Hon har ingen aning vad hennes dotter gjorde som de störde sig på. 

Hon och hennes dotter satt med pennor och ritade och det var inget som kastades. 

Hennes dotter är van att resa, men var trött på att sitta på en buss.  

 

Hon ringde till tingsrätten dagen efter. Då var hon inte arg. Hon ringde om samtalet 

som hon hade hört eftersom hon reagerade på det. Det var mest en av tjejerna som 

pratade. Vad den andra sa var inget hon la på minnet. Det var inte hennes uppfattning 

att de var nervösa eller oroliga. De var väldigt kaxiga. Hon var inte kaxig. Hon är en 

lugn småbarnsmanna som var på väg på semester i Karlstad.  

 

Hon hörde inte allt de sa. Hon tror inte att de diskuterade andra saker om händelsen. 

Det hon reagerade på var att det var tydliga instruktioner. Hon läste och ritade och 

försökte underhålla sin dotter på bussen. De kan ha pratat om annat. Det är fullkomligt 

bort i tok att det skulle vara fråga om hämnd på grund av konflikten på bussen. Hon 
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hörde inte något annat som hon tyckte var anmärkningsvärt. Hon försökte att inte 

lyssna eftersom ordet ”fucking” användes. De pratade säkert om annat, men det var 

det mantrat som fastnade. Hon tror inte att de lyssnade på musik. När de skrek kollade 

hon på dem och då såg hon inte att någon hade hörlurar. De satt bakom henne. De 

förde ett samtal. Den ena pratade så tyst att hon inte hörde så mycket. Hon hörde inte 

mer än jakande på vad de diskuterade. Hon sa ja till instruktionerna. Det var det som 

hon tyckte var anmärkningsvärt. Man instruerar inte någon att ljuga. De var, som hon 

uppfattade det, instruktioner om att de skulle tala osanning. Det måste inte vara 

osanning, men det nöttes in. Hon tyckte att det var anmärkningsvärt och ringde till 

tingsrätten och sedan ringde tingsrätten upp henne och senare även polisen. Hon vet 

inte vem mannen är och vet ingen bakgrund.  

 

Hon tror att det kan vara rätt antecknat av polisen att hon vid polisförhör sagt att den 

andra tjejen bekräftade bara med ”Ja”, liksom att hon skulle göra det. Hon sa bara ”Ja, 

jag ser vad som händer och jag ska säga det”. Det är korrekt antecknat av polisen att 

hon under förhör har sagt tjejen sa ”när du kom in i rummet så går du fram och sätter 

dig på soffkanten och då ser du hur han slänger iväg mig” eller ”kastade iväg”.  Hon sa 

flera gånger ”kastar iväg och slänger iväg”. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

I målet är upplyst att polis kontaktade Sekretess 6 den 23 augusti 2021 och höll ett 

förhör med henne, varefter en polisanmälan om våldtäkt mot henne upprättades. 

Därefter har polis den 8 oktober 2021 kontaktat Sekretess 5 och inledningsvis hört 

henne som vittne. Det har antecknats att hon meddelat polisen att hon inte vill 

medverka som målsägande i utredningen och att hon innan förhöret har underrättats 

om att hon är skyldig att vittna om vad som hänt samt att hon under förhöret har 

bestämt sig för att berätta som det var.  

 

Sekretess 6 och Sekretess 5 har uppgett att de inte har pratat med varandra om vad 

som hände under deras besök hos Markus Halvorson. Sekretess 5 och Sekretess 6 är 

barndomsvänner och det är enligt tingsrättens uppfattning uteslutet att de inte skulle 
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ha gjort det. Sekretess 6 har vidare vid förhör inför tingsrätten uppgett att hon och 

Sekretess 5 under bussresan till Karlstad för att delta i rättegången inte har pratat om 

händelsen hos Markus Halvorson. Sasha Tilge emellertid har överhört vad Sekretess 6 

upprepat har sagt till Sekretess 5 i bussen om att Sekretess 5 vid rättegången skulle säga  

att hon kom in i rummet och gick fram till och satte sig på soffkanten och då såg hur 

han slängde eller kastade Sekretess 6 och att Sekretess 5 har bekräftat att hon skulle 

säga det. Sekretess 5 och Sekretess 6:s uppgifter om att detta, enligt deras uppfattning, 

inte har inneburit att de anser sig har pratat om händelsen hos Markus Halvorson anser 

tingsrätten inte förtjänar avseende. Sekretess 5 och Sekretess 6 har alltså lämnat 

oriktiga uppgifter under rättegången. Detta innebär att deras trovärdighet i väsentlig 

mån påverkas negativt och att tillförlitligheten av deras i målet lämnade uppgifter starkt 

kan ifrågasättas. Det har upplysts att det från polisförhör med Sekretess 6 inte har 

antecknats att hon hörde att Sekretess 5 sa till Markus Halvorson att hon inte ville 

medverka vid oralsex med Markus Halvorson, vilket hon vid förhöret inför tingsrätten 

har angett sig ha hört. Det framstår som anmärkningsvärt om en så väsentlig uppgift 

inte skulle ha antecknats från polisförhöret om Sekretess 6 har sagt detta. Sekretess 6 

har också förnekat att hon skulle ha sagt till förhörsledaren att hon på morgonen ville 

ha sina pengar. Det framstår som uteslutet att förhörsledaren skulle ha antecknat detta 

om inte Sekretess 6 har uttryckt sig på det sättet. Det måste därför bortses från att 

förhörsledaren har missuppfattat henne därvidlag. Sekretess 6 har uppenbarligen inte 

heller vid polisförhöret sagt att hon såg sperma i Sekretess 5:s mungipa. Sekretess 6 har 

visserligen sagt sig ha varit slarvig vid polisförhöret, men hennes utelämnade uppgift 

vid polisförhöret om att hon skulle sett sperma i Sekretess 5:s mungipa påverkar också 

negativt tillförlitligheten av hennes uppgifter. Sammantaget finner tingsrätten att 

Markus Halvorsons uppgifter om vad som förevarit hos honom inte har vederlagts 

genom Sekretess 6:s och Sekretess 5:s uppgifter. Annat är därför inte utrett än att 

Sekretess 6 frivilligt har deltagit i oralsex med Markus Halvorson och att det inte 

förekommit oralsex mellan Markus Halvorson och Sekretess 5. Åtalet ska därmed 

ogillas. 

 

Vid angiven utgång i frågan om skuld ska Sekretess 5:s och Sekretess 6:s respektive 

skadeståndstalan ogillas. 
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Åtalspunkt 17, Sekretess 23 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningarna.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 23  

 

Hon registrerade sig på sugardaters.com eftersom hon var student och i behov av 

pengar. Hon visste att man kunde sälja sex via den sidan. Hon hade gjort det tidigare. 

Hon hade inte träffat någon man via den sidan utan att de hade haft sex med varandra. 

Hon fick många meddelanden och ett av dem stack ut. Det var meddelandet från 

Markus Halvorson. Hans meddelande var långt och välskrivet och det kändes som om 

han hade använt sidan tidigare. Markus Halvorson nämnde summan 30 000 kr per 

månad. Markus Halvorson skrev att han ville ha en långvarig relation med henne. De 

fortsatte kontakten på WhatsApp. Markus Halvorson skröt mycket om bl.a. fina bilar 

och skönhetskliniker. Hon åkte bil till Markus Halvorson. Han berättade att han inte 

hade tid för ett normalt kärleksförhållande och att det var därför han skaffade 

kontakter via sugardaters.  

 

Markus Halvorson visade henne runt i huset. Han erbjöd henne droger och bjöd på 

vin. Hon drack en hel flaska vin. Anledningen till att hon drack så mycket var att hon 

tyckte att det inte var ett trevligt ställe att vara på. Hon ville bedöva sig. Hon tror att de 
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först tog ett bubbelbad och då tog hon en bild när hon utförde oralsex på Markus 

Halvorson. Det är den bilden som har återfunnits i både hennes och Markus 

Halvorsons mobiltelefon. Markus Halvorson utförde inte oralsex på henne. De gick 

sedan in i sovrummet och hade vaginalt sex i missionärsställning. Markus Halvorson 

hade inga problem att få stånd. Hon kan inte svara på om han fick utlösning, men 

skulle tro det eftersom samlaget upphörde. Det var inte fråga om något ömsesidigt sex. 

Hon var inte där för egen njutning utan endast för Markus Halvorsons njutning. Hon 

hade alltså druckit vin. Hon kunde därför inte köra bil hem på kvällen och stannade 

kvar över natten. Hon minns inte vad som bestämdes i fråga om när betalning skulle 

ske för hennes tjänster. När hon kom till Markus Halvorsons hus fanns det flera fina 

bilar där. Hon trodde att han ekonomiskt var god för att betala henne det han hade 

lovat.  

 

Hon berättade för en kamrat om att hon hade en sugardaddy. Kamraten var i samma 

ekonomiska situation som henne och bestämde sig för att följa med henne nästa gång 

hon skulle besöka Markus Halvorson. Hennes kamrat var med till Markus Halvorson 

och hade sex med honom. Detta har påverkat kamraten starkt. Den andra gången var 

det ungefär samma upplägg som vid första tillfället. De åt mat och badade. Därefter 

hade hon och Markus Halvorson vaginalt sex i sovrummet i missionärsställning. 

Markus Halvorson hade inga problem att få stånd. Hon kan inte svara på om han fick 

utlösning.  

 

Efter besöket hos Markus Halvorson blockade han henne. Hon och kamraten gjorde 

vissa efterforskningar på Markus Halvorson. Hon hittade en tråd på Flashback där det 

varnades för Markus Halvorson. I kommentarsfält på hitta.se varnades för att Markus 

Halvorson var en bedragare. Hon har inte haft kontakt med någon annan kvinna som 

varit hos Markus Halvorson än sin kamrat. 

 

Markus Halvorson. 

 

Han träffade Sekretess 23 på sugardaters.com, vilket är en hemsida som män använder 

för att hitta prostituerade. De pratade en del där och gick sedan över till WhatsApp. De 
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blev eniga om att hon skulle åka till honom, vilket hon också gjorde. De hade det 

trevligt och de åt, kollade på tv och badade i bubbelbadet. Hon drack tre till fyra glas 

vin. De hade oralsex, hon gav honom och han gav henne. De hade inte vaginalt sex.  

 

Efter en tid kom hon tillbaka igen med en väninna. Hon och väninnan drack vin men 

inte så mycket. De åt, badade bubbelbad och såg på TV. Han var med väninnan i 

sovrummet i 15 minuter och hade oralsex. Han hade också oralsex med Sekretess 23. 

Anledningen att han i polisförhör uppgett att de inte hade sex beror på att han trodde 

att han skulle bli utsläppt från häktet tidigare om han inte nämnde att de hade haft sex. 

Han trodde detta även den 17 december 2021 när förhöret hölls med honom avseende 

denna misstanke. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Markus Halvorson har erkänt påstådda gärningar. Erkännandet vinner stöd av 

utredningen. Åtalet är därför styrkt. Markus Halvorson ska därmed dömas till ansvar 

för köp av sexuell tjänst i två fall. 

 

Åtalspunkt 18, Sekretess 24 och Sekretess 25 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  
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Sekretess 25  

 

Hon fick kontakt med Markus Halvorson via internetsidan sugardaters och de kom 

överens om att träffas. Hon frågade Markus Halvorson om det var okey att hon tog 

med sin kamrat Sekretess 24. Det var det. Hon hade då varit medlem på internetsidan 

under någon vecka eller månad. Enligt Markus Halvorson bodde han i Karlstad, hade 

lägenhet i London, var ägare till en helikopter samt var utbildad plastikkirurg med 

verksamhet i London. Han förslog att de skulle inleda en relation. Hon skulle få 

ersättning i storleksordningen 30 000 kr per månad för att träffa honom två-fyra 

gånger i månaden. Hon och Sekretess 24 bestämde sig för att ha ett videomöte med 

Markus Halvorson för att kontrollera om det var en verklig person som fanns bakom 

profilen eftersom det trots allt var en ganska lång resa som de skulle göra för att möta 

Markus Halvorson. Ett sådant möte hölls. Markus Halvorson berättade att han var 

mellan 40 och 50 år. Hon och kamraten åkte till Arvika och blev hämtade där. Det 

syntes att Markus Halvorson hade gjort ingrepp i sitt ansikte och det kändes som om 

han var en äldre person. Efter att de hade ätit mat på en restaurang åkte de till Markus 

Halvorsons hus. Markus Halvorson hade skickat bilder på hus i Spanien, helikopter 

och bilar. Det intryck hon fick var att den bild hon genom bilderna hade fått av 

Markus Halvorson inte stämde.  De gick in i huset. Markus Halvorson visade dem runt 

i huset och visade bilder när han tränade. Hon och Sekretess 24 anvisades ett eget rum 

där de kunde förvara sina saker. Han tog kontrollen och näst intill bestämde vad de 

skulle göra. 

 

De satt först i vardagsrummet och sedan gick de in i sovrummet. Hon gav Markus 

Halvorson oralsex. Han utförde inte oralsex på henne. Markus Halvorson hade sex 

med Sekretess 24 också. Hon minns att han ville att Sekretess 24 skulle sitta på honom. 

Hon lade inte märke till om Markus Halvorson hade problem att få stånd. Hon vet inte 

om Markus Halvorson fick utlösning. Det var i så fall när han hade vaginalt sex med 

Sekretess 24. Markus Halvorson ville att hon och Sekretess 24 skulle utföra sexuella 

handlingar med varandra och det gjorde de. 
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Det var inget exakt bestämt när betalning skulle ske. Markus Halvorson hade frågat 

efter och fått hennes bankkontonummer. Han skulle sätta in pengar åt henne. I 

anslutning till att hon och Sekretess 24 lämnade huset hade de båda en uppfattning om 

att de nog inte skulle få några pengar och det fick de inte heller. De bestämde att de 

skulle göra en polisanmälan i första hand för att hindra Markus Halvorson från att 

utnyttja också andra kvinnor. Det var Sekretess 24 som gjorde polisanmälan. Utöver 

med Sekretess 24 har hon inte haft kontakt med någon annan kvinna som har varit på 

besök hos Markus Halvorson. I en sugardatersrelation ingår nödvändigtvis sex. 

 

Sekretess 24  

 

Sekretess 25 berättade för henne om Markus Halvorson och vad denne hade uppgett 

om sig själv. Vid något tillfälle sa Markus Halvorson att han hade lägenheter i 

Stockholm och att hon kunde få bo i en av lägenheterna. Nät hon kom till huset 

kändes det litet fel. Huset kändes gammalt och de bilder som Markus Halvorson hade 

visat föreföll inte stämma med verkligheten. Markus Halvorson visade upp ett gym. 

Det kändes konstigt och litet otryggt i huset. Markus Halvorson var stor och stark och 

de var långt från civilisationen. Eftersom hon och Sekretess 25 skulle få pengar ansåg 

hon att det var värt att stanna kvar. Markus Halvorson var skrytsam om sina 

framgångar och ägodelar. Vid 22-23-tiden gick de alla tre in i sovrummet. Hon hade 

såväl oralt som vaginalt sex med Markus Halvorson. Han utförde inte oralsex på 

henne. Hon minns inte säkert exakt hur det vaginala sexet gick till, men minns att hon 

på uppmaning av Markus Halvorson satte sig på honom och red honom. Han har inget 

minne av att Markus Halvorson skulle ha haft svårt att få stånd. Hon tror att Markus 

Halvorson fick utlösning vid det vagina samlaget. Han sa i alla fall till henne att han 

kom. I övrigt sa han bara vad hon och Sekretess 25 skulle göra och att det var gott och 

bra.  

 

Det var hon som förslog att hon och Sekretess 25 skulle polisanmäla Markus 

Halvorson. Han hade begått brott och hon och Sekretess 25 hade varit överens med 

Markus Halvorson om att utföra sex med honom mot betalning, men inte fått betalt. 

Hon vill minnas att det var fråga om en månatlig ersättning om 25 000-30 000 kr som 
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de skulle få vardera. Hon minns att Markus Halvorson pratade om att han hade haft 

många kvinnor hos sig. Hon är osäker på antalet han uppgav, men tror han nämnde en 

siffra mellan 60 och 100.  

 

Hon vill minnas att hon före polisanmälan hade fått signaler från en person som hette 

Erik att Markus Halvorson hade haft flera tjejer hos sig och att han skulle ha våldtagit 

någon av dem. Hon fick en kontaktuppgift till en av flickorna. De hade viss mindre 

kontakt. Hon skrev till tjejen och frågade om hon skulle göra en polisanmälan, men 

fick inget svar. Hon har under förundersökningen uppgett att hon skulle ha fått 

meddelandet från Erik den 19 mars 2021. Det kan stämma.  

 

Markus Halvorson  

 

Han känner igen Sekretess 24 och Sekretess 25. Han träffade dem på sugardaters.com. 

Han tror dock att han endast träffade Sekretess 25 där. De blev eniga om köp och sälj 

av sex och att hon skulle få 25 000 kr i månaden. De hade lite kontakt på Kik och 

sedan uppgav hon att hon hade en kvinnlig vän som också ville vara med och som 

bodde strax utanför Karlstad hos sin mamma. Han fick kontakt med henne också och 

hon var norsk.  

 

Sekretess 24 och Sekretess 25 kom till Arvika. De åt och åkte sedan hem till honom i 

Åmotfors. Han minns inte om han ätit på thairestaurangen med fler men han minns att 

han var där med dem. Han tror att de kom mellan åtta och nio på kvällen. De drack 

vin och han drack kaffe och de pratade och såg på film. Alla tre gick sedan in i 

sovrummet och hade sex. Den ena kvinnan hade oralsex med honom och den andra 

kvinnan skulle rida men eftersom han har problem med att få stånd gav hon också 

oralsex. Han kan ha sex med två om det är fråga om oralsex. Sedan hade Sekretess 24 

och Sekretess 25 sex med varandra. De var i sovrummet minst en timme och hade sex 

medan han satt och kollade på film. De sov sedan i sängen och han sov på soffan och 

nästa morgon åkte de hem. Beloppet kvinnorna skulle få var 25 000 kr per månad 

vardera, men de fick aldrig några pengar.  
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Det har varit oralsex och det finns det till och med bilder på. Han vet inte varför det 

påstås vaginalt sex eftersom han inte kan han inte får upp sin penis. Om det ska gå för 

honom måste kvinnan sitta på honom. Inte ens med en halvhård penis går det att ha 

vaginalt samlag.   

 

Målsägandena i detta mål blir erbjudna 100 000 kr och kan säga vad som helst. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen. Erkännandet vinner stöd av utredningen. 

Åtalet är därför styrkt. Gärningen ska bedömas på sätt åklagaren har angett. 

 

Åtalspunkt 19, Sekretess 15 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1. 

 

Sekretess 15 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd enligt bilaga 15. För det fall 

tingsrätten bedömer gärningen som oaktsam våldtäkt har Sekretess 15 överlämnat till 

rätten att bestämma ett skäligt skadestånd.    

 

Markus Halvorson har förnekat påstådd gärning. Han har med hänvisning till sin 

inställning i skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har för det fall han döms 

för våldtäkt vitsordat de yrkade beloppen som skäliga i och för sig. Han har vitsordat 

sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 15 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  
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Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 15  

 

Under sommaren 2020 hade hon en svår ekonomisk situation till följd av att hon hade 

utsatts för grovt bedrägeri och blivit av med mycket pengar. Hon tyckte sig kunna se 

en lösning genom att bli medlem på sugardaterssidan. Det är en kontaktsajt med syftet 

att äldre män ska träffa yngre kvinnor och att kvinnorna ska erhålla viss ekonomisk 

ersättning. Hon fick kontakt med en person som kallade sig Daniel. Han var en 

upptagen man och hade inte tid för en relation utan han ville träffa en kvinna en gång i 

månaden. Som kompensation för det erbjöd han sig att betala 30 000 kr i månaden. 

Han skickade ett ganska långt mejl till henne. I mejlet beskrev han vem han var. Han 

påstod sig vara en framgångsrik affärsman och kände bl.a. Peter Stordalen. Han höll på 

att ta helikoptercertifikat och hade en egen helikopter. Hon tyckte att informationen 

föreföll hopklistrad och att innehållet var sådant att det kunde vara fråga om ett 

massutskick. De pratade också i telefon. Markus Halvorson nämnde inte ordet sex utan 

pratade om att de skulle mysa. Det kan innebära sex. För henne var det underförstått 

att en relation med Markus Halvorson kunde innebära sex eftersom han hade talat om 

att han ville ha en flickvän. Han ville att hon skulle komma till honom. Hon var inte 

särskilt intresserad av det. Det var en rörig situation i hennes liv och hon hade varken 

ork eller lust att åka någonstans. Det blev ingen träff.  

 

Hon var kvar på sugardaterssidan och tittade där ibland. Hon upptäckte nästan ett år 

senare en information från en man som var identisk med den information hon hade 

fått från Daniel 2020. Hon förstod att det var samma person. Hon och mannen, som 

visade sig vara Markus Halvorson, pratade på Kik eller WhatsApp. Han hade påbörjat 

skapandet av en spaanläggning i Marbella och höll fort farande på att ta 

helikoptercertifikat. De pratade med varandra under några dagar. Hon var litet velig 

om hon ville åka till honom eller inte. Det kändes inte helt rätt. Det var en främmande 
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person för henne och han var mycket äldre än henne. Hon kan erinra sig att han hade 

nämnt att han var över 50 år. Hon var avvaktande till en början, men bestämde sig för 

att åka till honom. Hon hade fått en positiv bild av honom och det föreföll vara en 

intressant person. Hon kände också att han inte borde vara en skojare eftersom hon 

ansåg att en skojare inte skulle ta hem en kvinna till sin egen bostad. Han förföll alltså 

vara seriös.  

 

Dagen innan hon åkte till honom frågade han henne om han ville komma till honom. 

Hon svarade ja och han bokade tågbiljetter åt henne. Hon tyckte att det var litet 

konstigt att han inte hade bokat förstaklassbiljetter åt henne. Under resan hade de 

kontakt mest via sms. Hon skrev att hon var nervös eftersom hon inte hade gjort något 

liknande tidigare. Han var förstående och enligt honom behövde hon inte vara orolig. 

Han försäkrade att det inte var farligt att åka till honom. Han hämtade henne i bil vid 

tågstationen. Hon trodde att han hämtade henne i Karlstad, men det kan ha varit i 

Arvika. Han var propert klädd och hade en fin bil. Han hade också en fin klocka och 

en fin mobil. Dessutom var han solbränd. Det kändes som att han hade en livsstil som 

den han hade gett uttryck för i tidigare kontakter mellan dem. Hans hus visade sig ligga 

på en mindre ort. Under färden dit beställde han hämtmat från en restaurang.  

 

När de kom till Markus Halvorsons hus föreföll allt vara normalt. Hon minns att 

trädgården var inhägnad. Markus Halvorson sa att det berodde på att han hade hand 

om sin systers hund ibland. Han visade henne runt i huset. Det var ett fint hem med 

dyr inredning. Hon kände inget tvivel om att Markus Halvorson var den person som 

han utgav sig för att vara. De gick upp på övervåningen. De satte sig i soffan i 

vardagsrummet och åt den inköpta maten. Markus Halvorson hämtade en flaska vin. 

De drack vin. De delade på flaskan. Hon själv drack två glas vin. Hon var inte nykter, 

men hon var inte heller full. Hon kände sig trött bl.a. på grund av att hon hade rest 

långt. Markus Halvorson slog på TV:n. De pratade och lärde känna varandra. Markus 

Halvorson pratade mycket om sina kontakter och föreföll mycket intresserad av sig 

själv. Han pratade om företag som han hade utomlands och tog upp helikoptern igen. 

Han visade bilder på en helikopter och sin systers hund. Efter en stund tog hon upp 

frågan om betalning för hennes besök. Hon sa till honom att de hade kommit överens 
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om att hon skulle få betalt för sitt besök hos honom. De hade inte träffat någon 

överenskommelse att sex skulle innefattas i deras relation. Det var meningen att det 

skulle vara en relation där de sågs kontinuerligt. De skulle bygga upp ett förtroende för 

varandra. Det hade de pratat om tidigare och Markus Halvorson hade sagt sig vara 

införstådd med det. Det Markus Halvorson ville ha var ett kvinnligt umgänge en gång i 

månaden. Hon sa till Markus Halvorson att hon ville att han skulle visa att han hade 

fört över pengarna till henne, varvid han svarade att det skulle hon kunna se påföljande 

morgon. Han ställde sig upp och ringde ett telefonsamtal till en person som föreföll 

vara hans revisor eller något liknande. Han talade med en kvinna. Markus Halvorson 

yttrade i telefon något om att hon var orolig för att hon inte skulle få pengarna på sitt 

konto påföljande morgon. Efter att han hade avslutat samtalet meddelade han att 

överföringen till hennes konto var klar. Hon hade lagt märke till han hade blivit 

irriterad när hon hade ifrågasatt honom om pengarna. Han verkade tycka att det var 

onödigt att han hade behövt ringa samtalet till kvinnan rörande pengar. När Markus 

Halvorson märkte att hon inte var intresserad av närmanden mot henne blev han 

irriterad. Hon fick känslan av att han ansåg att hade rätt till sex med henne när han 

hade fått bekräftat att pengarna hade förts över till henne. 

 

De satt eller halvlåg i soffan i vardagsrummet. Markus Halvorson började röra henne. 

Han tog på hennes ben och smekte hennes bröst. Hon sa till honom att de nyss hade 

kommit och ”kan vi ta det litet lugnt”. Markus Halvorson sa ingenting. Han verkade 

inte vara intresserad av hur hon kände eller vad hon sa. Han fortsatte att smeka henne 

på brösten, benen och rumpan. Hon tog bort hans hand och satte sig en bit från 

honom. Hon sa till honom att hon inte hade kommit till honom för att ha sex utan för 

att de skulle lära känna varandra. Markus Halvorson yttrade att de bara skulle mysa och 

lära känna varandra. Därefter blev han alltmer närgången och hans kroppsspråk var 

mer irriterat. Hon bar byxor utan knappar och med resår i midjan. Det var en typ av 

leggings. Markus Halvorson drog ner hennes byxor, men inte helt. Hon och Markus 

Halvorson halvlåg i soffan och Markus Halvorson var över henne. Han var litet 

framåtlutad mot hennes kropp för att komma åt henne. Hon kände litet hans 

kroppstyngd mot hennes kropp. Han förde in sin hand under hennes trosor samt förde 
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in två fingrar i hennes vagina och penetrerade henne. Fingrarna var raka och han förde 

dem fram och tillbaka i hennes vagina liksom på ett hårt sätt. Det gjorde väldigt ont.  

 

Hon hade menstruation. Hon hade därför en tampong i vaginan. Hon hade inte tänkt 

ha sex med Markus Halvorson. Om hon hade haft en sådan tanke så skulle hon ha gått 

in på toaletten och tagit ur tampongen samt tvättat sig ren. Hon tog bort hans hand 

och sa till honom att hon inte ville ha sex och att hon inte alls ville det han höll på 

med. Hon flyttade en bit från honom i soffan. Markus Halvorson tog tag i henne och 

drog henne närmare sig själv. Han förde in fingrar i hennes vagina och penetrerade 

henne. Hon fick bort hans hand och skrek, eller i vart fall höjde rösten, åt honom och 

yttrade att hon inte ville ha sex och att hon inte ville att han skulle ta på henne. Markus 

Halvorson blev irriterad och yttrade ”varför kom du hit då”. Redan då kände hon att 

något ytterligare skulle komma att hända som hon inte ville. Hon sa åt honom att hon 

hade kommit till honom för att de skulle lära känna varandra och tillade att hon inte 

ville ha sex och att hon hade mens. Markus Halvorson ställde sig upp. Han var irriterad 

och sa åt henne att hon fick ta sovrummet. Han sa god natt och försvann.  

 

Hon bedömer att Markus Halvorson hade fingrar i hennes underliv under sammanlagt 

två-fyra minuter och att det förflöt kort tid mellan de två tillfällena. Under 

händelseförloppet verkade Markus Halvorson vara avstängd. Det han gjorde var hans 

vilja. Hennes uppfattning var inte så viktig verkade det som. Hon uppfattade att han 

var likgiltig inför det. Hon uppskattar att hon sa till Markus Halvorson fyra gånger att 

hon inte ville. Hon var väldigt tydlig med att hon inte ville ha sex. Hon uttryckte det 

verbalt och hon flyttade bort från honom i soffan och hon tog bort hans hand. Han 

yttrade också varför hon kom till honom om hon inte ville ha sex.  

 

Hon gick till sovrummet. Hon skickade sms via Messenger till sin mor, som är vittnet 

benämnt VT9. Hon skrev att hon var rädd och orolig och att mannen hade varit 

aggressiv. Hon skrev inte vad Markus Halvorson hade utsatt henne för. VT9 tyckte att 

hon skulle försöka ta sig hem. Det gick inte för hon visste inte var hon var. Hon 

svarade att hon skulle stanna kvar under natten, men hålla koll, och att hon skulle ta 

tåget hem på morgonen. Hon kände då inte till att det fanns en tågstation i närheten av 
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Markus Halvorsons hus. Hon kände sig jätteotrygg, var rädd och hade dålig magkänsla 

och skrev det i meddelandet till VT9. Hon skrev också till två vänner och frågade om 

de kunde hämta henne, men ingen av dem kunde göra det. Hon försökte hålla sig 

vaken på natten eftersom hon var rädd för att Markus Halvorson skulle komma till 

sovrummet och våldta henne eller göra henne illa på annat sätt. Hon kände att han 

kunde vara kapabel att göra vad som helst mot henne. Hon kan dock ha somnat en 

kort stund. Hon hörde att Markus Halvorson rörde sig i huset. 

 

Vid 05-tiden kom Markus Halvorson in i sovrummet och sa åt henne att hon skulle åka 

hem och att hennes tåg snart skulle avgå. Markus Halvorson var in i sovrummet tre 

gånger. Han verkade angelägen om att hon skulle lämna huset. Hon tog på sig sina 

kläder och smög ut från sovrummet. Markus Halvorson kom bakom henne och 

frågade henne om hon hittar. Hon frågade var hon var och Markus Halvorson 

berättade var tågstationen fanns. Den låg rakt över gatan. Hon promenerade mot 

tågstationen. Markus Halvorson kom ut på balkongen och ropade att hon skulle gå en 

annan väg.  

 

Hon väntade en timme på tågstationen innan tåget kom. Hon kände sig jätteäcklig, 

extremt förnedrad, lurad, smutsig, dum och korkad. Hon kände förakt för Markus 

Halvorson och tyckte att han var äcklig.  Efter att ha stigit på tåget kontrollerade hon 

sitt konto. Det hade inte kommit in några pengar. Hon skrev till Markus Halvorson att 

han hade lovat henne pengar och oavsett om de inte skulle ses något mer så hade de en 

överenskommelse om betalning. Hon fick inget svar och det kom inte in några pengar. 

Hon försökte också ringa honom, men fick inget svar. Hon tänkte att på hur Markus 

Halvorson kunde vara så dum att han tar hem en människa till sitt hem och utsätter 

henne för våldtäkt samt lovar pengar och sedan bara struntar i det. På tåget drabbades 

hon av panikångest. Hon fick svårt att andas, blev kallsvettig och mådde illa. Hon 

försökte lugna ner sig och tänkte att hon fick ta allt när hon kommer hem.  

 

Hon och VT9 bodde tillsammans vid den aktuella tiden. Hon hade inför besöket hos 

Markus Halvorson berättat för henne att hon skulle besöka en man. VT9 avrådde 

henne från att göra resan. Dagarna efter att hon hade kommit hem höll hon sig för sig 
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själv. Hon skämdes mycket över det som hade hänt vid besöket hos Markus Halvorson 

och framförallt skämdes hon inför sin mamma eftersom hon hade avrått henne. Hon 

hade inte berättat för VT9 hur gammal han var. Hon såg mycket äldre ut än han hade 

sagt. Direkt när hon kom hem märkte VT9 att hon var förändrad. Hon frågade vad 

som hade hänt. Hon tror att hon svarade att hon inte ville prata om det, att mannen 

inte hade varit den person som hon hade trott och att det inte var en trevlig upplevelse. 

VT9 känner henne och vet att hon kan stänga in sig i sig själv och att hon berättar först 

när hon känner sig redo för det. 

 

Hon koncentrade sig på jobbet. Hon kontrollerade sitt konto igen. Det hade inte 

kommit in några pengar. Hon berättade för sin mor vad som hade hänt hos Markus 

Halvorson efter att ha varit hemma några dagar. Hon berättade att Markus Halvorson 

inte hade varit den person som hon hade trott och att han hade våldtagit henne med 

sina fingrar. Hon minns inte hur hon uttryckte sig, men hon berättade att Markus 

Halvorson hade gjort närmanden, haft sina fingrar i hennes underliv och att hon tyckt 

det var obehagligt samt att hon hade känt smärta. Hon och hennes mor hade som sagt 

blivit utsatta för bedrägeri. VT9 visste att hon inte hade fått pengar som hade utlovats. 

VT9 blev chockad och ville verkligen att hon skulle göra en polisanmälan. Hon kände 

sig dum, smutsig, korkad och tänkte att hon fick skylla sig själv som hade gjort en så 

dum grej. Hon minns inte hur det kom sig att hon berättade för VT9 vad som hade 

hänt. Hon orkade inte med en ”jobbig grej” till med polis inblandad. Det kändes vara 

för mycket för henne. Hon la händelsen på minnet och tänkte att hon skulle göra en 

polisanmälan när hon kände sig tillräckligt stabil. Hon minns också att hon tänkte att 

Markus Halvorson kan ha gjort samma sak mot andra kvinnor och att hon borde göra 

en anmälan också för de kvinnornas skull.  

 

Hon var in på en mejladress som hon har, men som hon nästan aldrig använder. Hon 

hade fått ett mejl från polisen i Värmland. I mejlet var angivet att polisen trodde att 

hon kunde ha blivit utsatt för ett brott. Hon ringde upp polisen. Polisen berättade kort 

om Markus Halvorson och då kopplade hon vad det handlade om. Hon fick reda på 

att Markus Halvorson var misstänkt för att ha utsatt andra kvinnor för brott. Hon fick 

ingen konkret upplysning om vad Markus Halvorson hade utsatt andra kvinnor för. 
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Hon berättade om det som hade hänt hos Markus Halvorson. Polisen rådde henne att 

göra en polisanmälan. Hon tror att det var polisen som upprättade anmälan.   

 

Hon hade inte kollat upp Markus Halvorson innan hon åkte till honom. Hon hade ett 

telefonnummer till Markus Halvorson. Hon kontrollerade numret på hitta.se. Det hade 

där lämnats kommentarer om Markus Halvorson av tre kvinnor. Det stod att han var 

farlig och lurar tjejer på pengar. Det nämndes också att han var efterlyst av Interpol. 

Hon tänkte inte på att polisanmäla Markus Halvorson efter att hon hade läst 

varningarna på hitta.se. Hon ville vänta och se om hon skulle höra något från honom 

och om hon fick de pengar som han hade lovat henne. 

 

Det meddelande hon skickade till VT9 på Messenger borde gå att hitta. Hon har kvar 

samma Messengerkonto, men det har inte VT9. När det gäller de sms hon skickade 

kan dessa inte återskapas eftersom hon har bytt telefonnummer och telefon sedan dess. 

Hon har letat efter information på sugardaters.com, men inte funnit något av värde. 

Såvitt hon förstår kan detta bero på att Markus Halvorson har blockerat henne eller 

tagit bort sin profil på sidan.  

 

Händelsen hos Markus Halvorson har påverkat henne negativt. Hon har fortfarande 

svårt att lita på personer. Hon känner sig dum, smutsig, äcklig och arg. Hon har haft 

mycket ångest. Hon hade en alkoholproblematik före besöket hos Markus Halvorson. 

Hennes missbruk blev värre efter besöket hos Markus Halvorson. Hon vistas f n på 

behandlingshem och genomgår KBT-terapi. Tanken är att hon ska få 

traumabehandling för det hon har utsatts för hos Markus Halvorson. Hon har pratat i 

behandlingsgruppen om händelserna hos honom. 

 

Hon har inte haft någon kontakt med någon annan kvinna i målet. Hon har inte läst 

något om Markus Halvorson i media eller på Flashback. 
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Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 15 på sugardaters.com. Han minns inte om det var hon som 

skrev till honom eller om det var han som skrev till henne. Hon hade varit på sidan i 

flera år och hade träffat flera andra män. Hon ville träffas på hotell i Stockholm, men 

på grund av corona kunde han inte åka dit. De pratade där i kanske en vecka och 

fortsatte sedan prata på WhatsApp eftersom de då kunde prata och se varandra. Det 

var inte Kik. De pratade både per telefon och Facetime. De enades om att hon skulle 

få 30 000 kr i månaden och att de skulle ses och ha sex om de hade kemi 

 

De enades om att hon skulle komma och han bokade biljett åt Sekretess 15 till Arvika. 

Det var inte till Karlstad han bokade biljetten. Hon kom sent på kvällen och såg ut att 

vara påtänd och påverkad. Han tänkte ”vad fan är det här” och frågade om de skulle 

äta något. Han ringde till pizzerian i Åmotfors och beställde mat. Det tar cirka 15 

minuter att åka från Arvika till Åmotfors. De hämtade maten och åkte sedan hem till 

honom.  

 

Hon frågade efter vin och han tog upp en flaska. Hon verkade lite stressad, men var 

trevlig att prata med. Han kanske visade henne lite runt i huset innan de gick upp. Hon 

pratade hela tiden om pengar, när hon skulle få dem och om han kunde visa att 

pengarna hade förts över. Vinet for ner som vatten för henne och hon drack hela 

flaskan själv. Han drack inget vin, bara kaffe. Hon frågade om allt och han tappade 

lusten. De hade ingen kemi, vilket även hon förstod. Det var inte hans typ av tjej och 

ingenting hände. Han hade förväntat sig en liten tjej och på Facetime hade han bara 

sett hennes ansikte. Han gillar inte stora kvinnor och Sekretess 15 är en stor tjej. De 

tog inte på varandra och hånglade inte. Han var absolut inte sugen. Hon berättade 

redan i bilen att hon hade mens. Det är äckligt om hon har mens. Det har hänt innan 

att någon kvinna har mens när hon kommit till honom, men han vet inte om det hänt 

ofta. Han frågar inte om de har mens eller inte. Det är en lögn att han har penetrerat 

henne med sina fingrar. Han har inte våldtagit någon och han har ingen annan 

förklaring till Sekretess 15:s berättelse än att det handlar om pengar. Han satte på TV:n 

och de åt. Hon var trött efter den långa resan och han visade var hon skulle sova. Hon 
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tog tåget som gick sex minuter över sju på morgonen. Efter det ringde hon och frågade 

efter pengar. 

 

Han minns precis vad som hänt efter att han har pratat med sin advokat. Han läste 

igenom Sekretess 15:s förhör igår och då mindes han. Det handlar om köp och sälj av 

sex, men de hade inte sex. De avtalade om att de kunde ha sex och sex ingår, annars 

väljer man en vanlig dejtingsida. Även om han tidigare i förhör har sagt att det inte har 

något med sex att göra så är det därför sidan används och det är klart att sex ingår om 

det finns kemi. Att han i tidigare förhör anfört att han bara vill ha bekräftelse och se 

innebär att han vill se om det finns kemi. Om det finns kemi kan man ha sex. Det säger 

sig självt att det inte är någon som kommer för 30 000 kr om det inte handlar om sex. 

Det stämmer att han tidigare i förhör vid två tillfällen har sagt att han inte kommer 

ihåg Sekretess 15 och att han också har sagt att han är fullmedicinerad och inte kom 

ihåg något även om han skulle vilja det samt att han inte kommer prata om det förrän 

han kommer till rätten. Minnet har inte kommit tillbaka, men när man ser en person 

minns man. De hade ingen kemi och pratade om hundar.  

 

Han har gått ut från sugardaterssidan någon gång men han har inte lyckats låta bli att 

gå in igen. Han tror inte att han har försökt sluta. Han stängde av betalningen för sidan 

och det var innan han blev häktad. Att han i tidigare förhör sagt att han vill ha hjälp 

och inte kan stoppa sig själv innebär att han har försökt att få bort sitt 

bedragarbeteende. Det fanns en bild på Sekretess 15 på WhatsApp och han kom ihåg 

henne. Han har aldrig ljugit för polisen. Han har sagt som det är. Han var sliten och 

trött och sa att han skulle ta allt i rätten.  

 

Han kan inte ta potensmedel på grund av sitt hjärta. Han har haft två hjärtinfarkter och 

en ådra som nästan är igentäppt. Alla äldre personer vet att det är farligt med 

potensmedel. Det är livsfarligt och därför tog han inte potensmedel.  
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VT9 (Sekretess 15:s mor) 

 

Hon och Sekretess 15 bodde tillsammans och hyrde en lägenhet tillsammans vid 

tillfället. Sekretess 15 berättade för henne att hon hade träffat en man på en dejtingsida. 

Hon tror att det var på sugardaters, men hon är inte helt säker. De hade fått bra 

kontakt och hon skulle åka till honom och stanna över natten. När hon var borta skulle 

hon passa Sekretess 15:s hund. Sekretess 15 såg fram emot resan. Hon tyckte att han 

var trevlig och hon var förväntansfull. Hon tyckte inte att Sekretess 15 skulle åka till 

någon hon knappt kände, men Sekretess 15 kände sig trygg och litade på honom. De 

hade pratat med varandra mycket på nätet och per telefon och hon tror inte att 

Sekretess 15 hade åkt om hon inte hade känt sig trygg. Hon vet inte om det var tal om 

att Sekretess 15 skulle få pengar.  

 

När Sekretess 15 var hemma hos mannen sms:ade hon ganska sent på kvällen och sa 

att det inte kändes bra, att hon hade en obehaglig känsla i magen och att mannen inte 

var som hon hade föreställt sig.  Hon sa att hon tyckte att Sekretess 15 skulle åka hem, 

men det gick inga tåg så hon skulle åka hem dagen efter. Hon tror att Sekretess 15 var i 

vardagsrummet hos mannen när hon sms:ade.  

 

När Sekretess 15 kom hem var hon ledsen. Hon var inbunden och ville inte prata om 

vad som hade hänt. Hon frågade Sekretess 15 vad som hade hänt och ställde frågor 

kring det, men hon ville inte prata om det och sa att hon inte orkade prata om det. 

Även dagarna efter var hon nedstämd och ledsen. En eller två dagar senare berättade 

Sekretess 15 att mannen hade våldfört sig på henne sexuellt genom att stoppa in sina 

fingrar i hennes underliv. Sekretess 15 mådde dåligt, var ledsen, skämdes mycket och 

kände sig lurad. Hon kände sig dum över att hon hade gått på allt, att hon hade litat på 

honom och trott att hon skulle på en trevlig dejt. Hon tror att Sekretess 15 kände att 

hon behövde prata med någon eftersom det var jobbigt att hålla det för sig själv. Hon 

berättade att han inte var som när de tidigare hade pratat och att hon hade upplevt 

honom som obehaglig. Hon hade känt att något inte stämde och hade fått en dålig 

känsla direkt. Hon minns inte exakt vilka ord Sekretess 15 använde, men hon sa att han 

hade sexuellt förgripit sig på henne genom att stoppa sina fingrar i hennes underliv och 
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att det hade gjort ont. Han hade tvingat in sina fingrar i hennes underliv och hon ville 

inte det. Hon berättade att hon var rädd och att hon hade upplevt det som obehagligt 

och kränkande.  

 

Hon och Sekretess 15 har en bra relation och de kan prata med varandra. Sekretess 15 

håller dock mycket för sig själv och har svårt att berätta saker även för henne ibland. 

När Sekretess 15 kunde berätta vad som hade hänt kände Sekretess 15 en lättnad över 

att någon visste vad hon hade varit med om. De kanske har pratat om det vid något 

tillfälle efter det, men det minns hon inte. Hon har inte pratat med Sekretess 15 om 

deras berättelser innan förhandlingen.  

 

Hon tyckte att Sekretess 15 skulle polisanmäla händelsen, men hon mådde för dåligt 

för det. Hon tror att Sekretess 15 skämdes för mycket och att hon bara ville glömma 

allt. Det var uppfattningen hon fick när Sekretess 15 berättade. När polisen kontaktade 

Sekretess 15 tror hon att Sekretess 15 ville ge sin berättelse. Det hade då gått så pass 

lång tid och Sekretess 15 kände lättnad över att det skulle komma fram. Hon tror att 

hon tänkte att hon ville ha rättvisa och att mannen inte skulle komma undan utan få 

sitt straff för det han hade utsatt henne för.  

 

Sekretess 15 har förändrats efter händelsen. Hon har svårt att lita på människor och är 

mer misstänksam, framförallt mot män. Hon var väldigt ledsen och dämpad och hade 

svårt att känna glädje och framtidstro. Det är svårt att säga hur lång tid hon mådde 

dåligt. Det var dock under en lång tid som hon var väldigt dämpad. De bodde 

tillsammans fram till för några månader sedan.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

I målet är klarlagt att Sekretess 15 har besökt Markus Halvorson i hans hem den 8 

mars 2021. Sekretess 15 har berättat att Markus Halvorson vid två tillfällen har 

penetrerat hennes vagina med sina fingrar, medan Markus Halvorson har uppgett att 

det inte har förekommit något av sexuell innebörd mellan dem. Sekretess 15 har enligt 

vad hon och hennes mor har uppgett några dagar efter besöket hos Markus Halvorson 
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berättat för sin mor att Markus Halvorson hade förgripit sig sexuellt på Sekretess 15 

genom att han mot hennes vilja tvingat in sina fingrar i hennes underliv. Försvaret har 

påpekat att det från polisförhör med Sekretess 15 den 22 december 2021 har noterats 

att Sekretess 15 på fråga av förhörsledaren om hon berättade för sin mor direkt efter 

händelsen och hur mycket vet hon, svarat att hon berättade direkt efter händelsen och 

”jag sa att det var en dålig upplevelse, men jag berättade inte i detalj förrän för bara 

några dagar sedan så nu har jag berättat allt” samt påpekat att polisförhöret med 

Sekretess 15:s mor har ägt rum först den 5 mars 2021, varvid hon uppgett att hon fått 

reda på händelsen redan i början av mars 2020. Sekretess 15:s mor har i direkt 

anslutning till att Sekretess 15 har kommit hem efter besöket hos Markus Halvorson 

lagt märke till att hon var ledsen och därför frågat Sekretess 15 vad som hade hänt och 

fått till svar att hon varken ville eller orkade prata om det samt att Sekretess 15 några 

dagar senare berättade att Markus Halvorson hade förgripit sig sexuellt på henne 

genom att tvinga in fingrar i hennes underliv. Sekretess 15:s mor har lämnat sina 

uppgifter vid tingsrätten efter att ha avlagt ed. Sekretess 15 och hennes mor är 

visserligen närstående till varandra, men tingsrätten anser att det kan bortses från att 

Sekretess 15:s mor skulle utsätta sig för risken att dömas till ansvar för mened genom 

att falskeligen uppge att Sekretess 15 har berättat om fingerpenetration några dagar 

efter Sekretess 15:s besök hos Markus Halvorson. Tingsrätten godtar därför Sekretess 

15:s och hennes mors uppgift om att Sekretess 15 i nära anslutning till händelsen har 

berättat för sin mor vad hon påstår sig ha varit utsatt för och därmed får Sekretess 15:s 

uppgifter om att hon utsatts för ett sexuellt övergrepp från Markus Halvorsons sida 

starkt stöd av hennes mors uppgifter. Sekretess 15:s uppgifter därom ska därför godtas. 

Vid detta ställningstagande innebär Markus Halvorsons inställning att han inte har 

lämnat någon uppgift till belysning av åtalad gärning. Sekretess 15:s uppgifter innebär 

att Markus Halvorson har penetrerat Sekretess 15:s vagina trots att hon har sagt ifrån 

att hon inte ville ha sex med honom och uppgifterna ska godtas. Hon har alltså inte 

deltagit frivilligt i den sexuella handlingen och omständigheterna har varit sådana att 

Markus Halvorson måste ha insett detta. Handlingen är med hänsyn till kränkningens 

allvar att jämföra med samlag. Markus Halvorson ska på grund av det anförda dömas 

till ansvar för våldtäkt i enlighet med åtalet.  
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Vid angiven utgång i frågan om skuld och då tvist inte råder om skäligheten i sig av det 

skadestånd Sekretess 15 begärt, ska hennes skadeståndstalan bifallas.  

 

Åtalspunkt 20, Sekretess 26 och Sekretess 27 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 26  

 

Hon och Sekretess 27 hade ett gemensamt konto på sugardaterssidan. Kontakten med 

Markus Halvorson började på den sidan och sedan gick de över och hade kontakt via 

sms på Kik. Markus Halvorson lovade guld och gröna skogar. Hon och Sekretess 27 

skulle få ersättning med 20 000 kr vardera för att komma till Markus Halvorson en 

gång i månaden. Han var väldigt manipulativ. De bestämde sig för att åka till Markus 

Halvorson. De åkte i egen bil. När de kom fram körde de in på en grusväg vid sidan av 

huset. Markus Halvorson tog emot och stängde till en bom över grusvägen samt 

yttrade att det var dyra bilar som fanns där så det var bäst stänga bommen. Hon och 

Sekretess 27 tittade litet oroligt på varandra. De gick in i huset och tittade runt litet. 

Sedan gick de upp till övervåningen och satte sig i vardagsrummet. De pratade om 

botox och fillers. Markus Halvorson uppgav att han gav utbildningar i ämnet. Sekretess 

27 hade gjort en del operationer som hon var missnöjd med. Hon visade resultatet för 
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Markus Halvorson och denne yttrade att han hade klinik och läkare som kunde utföra 

sådana operationer tio gånger bättre. Det var också tal om betalningen som Markus 

Halvorson skulle göra. Han stängde in sig i ett rum och när han kom ut därifrån sa han 

att allt var klart. Som hon förstod det ville Markus Halvorson ha en längre relation med 

henne och Sekretess 27.  Det var dock inget som hon och Sekretess 27 hade tänkt sig.  

 

Markus Halvorson föreslog att de skulle bada i bubbelbadkaret som han hade. De gick 

in alla tre i badrummet och badade tillsammans. Därefter gick de alla tre till 

sovrummet. Markus Halvorson och Sekretess 27 hade vaginalt sex. Hon såg att de 

påbörjade ett vaginalt samlag. Hon kunde inte se om Markus Halvorson hade stånd. 

Hon lämnade rummet. När hon kom tillbaka sa Sekretess 27 att Markus Halvorson 

ville att hon skulle komma in i rummet. Markus Halvorson ville ha oralsex av henne 

och det gav hon honom. Markus Halvorson hade stånd. Därefter la de sig alla tre för 

att sova. På morgonen lämnade hon och Sekretess 27 huset och åkte hem. Varken hon 

eller Sekretess 27 har fått någon betalning. 

 

En tid efter besöket hos Markus Halvorson var det en man som hade skapat en 

tjejprofil på sugardaters och som varnade för Markus Halvorson. Hon tror att den 

mannen skickade profilen till henne. Hon fick ta del av konversationer på Kik och det 

var några tjejer som hade blivit utsatta av Markus Halvorson. Hon hade själv kontakt 

med en av flickorna. Det var en flicka som var 15 år som hade blivit utsatt. Hon kan 

inte minnas namnet på flickan. När hon fick reda på att Markus Halvorson hade utsatt 

en så ung flicka bestämde hon sig för att göra allt för att han skulle åka dit. Hon 

pushade flickan för att hon skulle göra en polisanmälan mot Markus Halvorson. Hon 

påträffade också en tråd på Flashback som varnade för Markus Halvorson och den 

länken skickade hon till honom. 

 

 Sekretess 27  

 

Det var Sekretess 26 som skötte kontakten med Markus Halvorson, men de var 

överens om vad de skulle skriva. Markus Halvorson och Sekretess 26 skrev mycket på 

Snapchat. Hon minns att Markus Halvorson skrev om operationer. På Snapchat blev 
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det också bestämt att hon och Sekretess 26 skulle få 20 000 vardera i månaden om de 

kom till Markus Halvorson en gång i månaden.  

 

Hon och Sekretess 26 blev litet oroliga när Markus Halvorson stängde bommen, men 

de hade ju varandra. Sekretess 26 tog för sig och gick runt i huset och tittade för att 

kontrollera om det fanns någon mer person i huset. Det blev tal om fillers och botox 

och att Markus Halvorson hade utbildning i ämnet. Han verkade påläst. De gick alla tre 

till badrummet och badade tillsammans. Hon och Markus Halvorson var nakna. Hon 

kan inte minnas om Sekretess 26 var naken eller hade bikini på sig. Efter badet gick de 

in i sovrummet alla tre. Hon och Markus Halvorson hade vaginalt sex. Markus 

Halvorson hade problem med sin penis, som var liten. Hon satt på Markus Halvorson. 

De försökte ha vaginalt sex. Efter att de hade försökt med det bad Markus Halvorson 

henne att hämta Sekretess 26. Hon såg att Sekretess 26 började ge Markus Halvorson 

oralsex, varefter hon lämnade rummet. Markus Halvorson ville att de skulle avsluta i 

badrummet. Hon minns inte vad som hände där.  

 

Den efterföljande konversation som förekom med Markus Halvorson var det Sekretess 

26 som skötte, men de var överens om vad som skulle skrivas. Det var Sekretess 26 

som fick kännedom om varningen på Flashback. Efter det googlade hon på Markus 

Halvorson och fick fram att han bl.a. hade lurat tjejer förut. Hon har inte varit i 

kontakt med någon annan tjej än Sekretess 26 som har besökt Markus Halvorson. 

 

Markus Halvorson 

 

Han träffade Sekretess 26 och Sekretess 27 på sugardaters.com. Det var en tjej som 

skrev till honom och frågade om han var intresserad av att träffa två tjejer. Hon hade 

varit på hemsidan från och till i flera år. De pratade, han minns inte hur länge, men de 

gick sedan över på Kik eller sms:ade. De pratade i telefon innan de kom till honom. 

Det stämmer att de hade enats om att de skulle få 20 000 kr vardera i månaden. De 

skulle komma till honom med egen bil och fick hans adress.  
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De kom sent på kvällen, runt kvart över åtta eller något. De var tidiga och han var inte 

hemma när de kom, men det kan stämma att de var hos honom strax före sju. Han 

fäller alltid ner bommen, men han låser den inte. Han visade dem runt i huset och efter 

det gjorde han kaffe. De hade med sig cider eller vin. De gick upp och kollade på TV. 

De lyssnade också på musik och Sekretess 26 och Sekretess 27 dansade. De visade sina 

ärr på kroppen och berättade att det var en läkare som hade gjort det. Han tyckte det 

såg fruktansvärt ut.  

 

De blev litet småfulla och badade bubbelbad och drack vin. Efter det gick alla tre in i 

sovrummet och alla tre hade sex samtidigt. Det var ingen som lämnade sovrummet. 

Den ena gav honom oralsex och den andra försökte rida honom, men det gick inte 

eftersom han inte fick stånd. Han har svårt att få utlösning och den ena gjorde med ena 

handen, men han fick ingen utlösning. De var kanske en halvtimme i sovrummet och 

sedan gick de in i vardagsrummet, kollade på TV, pratade och åt mackor. Det var bra 

stämning och de hade det trevligt. Dagen efter åkte de hem på morgonen.  

 

Han valde att berätta för polisen först den 19 januari 2022 att han hade haft sex med 

dem eftersom han då hade pratat med sina advokater. Han trodde först att han skulle 

bli utsläppt om han inte sa något. Det har inget att göra med att polisen då visade 

filmer där han hade sex. Det är på grund av att han har tagit anabola steroider som han 

inte har kunnat ha sex. Han har haft cancer och han fick behandlingen på en 

privatklinik i Elverum. Han har dock vid polisförhör sagt att det var i Oslo. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom Markus Halvorsons egna uppgifter, som vinner stöd av det som Sekretess 26 

och Sekretess 27 har berättat är åtalet styrkt. Markus Halvorson ska därmed dömas till 

ansvar för köp av sexuell tjänst.   
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Åtalspunkt 21, Sekretess 12 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 12 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 16 och upplyst 

att skadeståndsanspråket i sin helhet är att hänföra till åtalet för våldtäkt. För det fall 

tingsrätten bedömer gärningen som oaktsam våldtäkt Har Sekretess 12 överlämnat till 

rätten att bestämma ett skäligt skadestånd.  

 

Markus Halvorson har förnekat våldtäkt och oaktsam våldtäkt samt erkänt köp av 

sexuell tjänst. Han har med hänvisning till sin inställning i skuldfrågan bestritt 

skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i och för sig för det fall 

han döms för våldtäkt, jämte sättet att beräkna ränta.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 12 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  

 

Sekretess 12 

 

På grund av coronarestriktioner hade hon blivit av med ett välbetalt arbete. Hon hade 

lyckats få ett annan arbete med lägre lön. Hon behövde ekonomisk hjälp för att klara 

av att betala sina räkningar. Dessutom hade hon en hund som behövde genomgå en 

operation till en kostnad om 60 000 kr. Hon fick en rekommendation från en vän om 

sugardaters.com. Hon berättade att hon där kanske kunde träffa en man och att man 

inte behövde vara intim om man inte ville. En sådan kontakt innebar att man kunde gå 

ut och käka eller fika och festa.  
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Hon registrerade sig på sidan och lade upp en profilbild på sig själv. Det var ingen 

sexig bild. Hon hade varit tveksam till att registrera sig eftersom hon hade skrivit 

artiklar och deltagit i program om kvinnors rättigheter och till och med om kvinnors 

sexualliv. Enligt hennes familjs traditioner var det skämmigt att finnas på en sådan sida. 

Hon kontaktades av män. En del av dem gjorde från början klart att de ville ha sex 

med henne. Hon svarade inte de männen. Andra män angav i ett senare skede under 

kontakten att de ville ha sex och då avslutade hon kontakten.  

 

Hon fick kontakt med en man som använde namnet Daniel i sin profil. Det var 

Markus Halvorson. Hon minns inte vem av dem som tog den första kontakten. 

Markus Halvorson uppgav att han var 45 år och bodde i Karlstad samt var medborgare 

i Norge. Han var en framgångsrik advokat och ägde fastigheter i flera länder. Han hade 

spa-hotell och ett sjukhus i London där det utfördes skönhetsoperationer. Han var en 

upptagen man och ville att de skulle träffas en gång i månaden. Hon skulle erhålla 

20 000 kr i månaden från mannen. Han ville att de skulle träffas, umgås, mysa och äta. 

Om de var redo för det och hade en bra kemi så kunde de enligt honom ha sex. Han 

gjorde dock klart för henne att det var viktigt med kemi och att de lärde känna 

varandra. Hon tyckte att det passade henne bra eftersom hon inte skulle ligga med vem 

som helst. Hon kände sig trygg med Markus Halvorson. De pratade med varandra, 

men eftersom han talade norska och hon inte förstod honom så bra övergick de till att 

i första hand skriva till varandra. De hade ett gemensamt intresse för fastigheter och 

diskuterade olika affärsmöjligheter hänförliga till fastigheter. De hade en bra 

konversation. Han verkade vara jättesnäll och hon litade på honom.  

 

De pratade om att träffas. Hon tyckte att det var bäst om han kunde komma till 

Stockholm där hon vistades. Markus Halvorson föreslog att hon skulle komma hem till 

honom och erbjöd sig att köpa tågbiljetter åt henne. Det var också tal om att eventuellt 

boka hotell åt henne. Hon gick med på förslaget. Hon kände sig dock litet rädd 

eftersom hon skulle resa ensam och inte kände Markus Halvorson. Hon visste inte ens 

var Karlstad låg. Det visade sig sedan att han hade bokat tågbiljett till Arvika och att 

det var där de skulle träffas.  Hon tänkte att för det fall hon känner sig obekväm vid 
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besöket så ville hon kunna ta sig hem. Hon bad därför en vän att skjutsa henne till 

Markus Halvorson. Hon berättade för vännen att hon skulle träffa en man och att det 

var fråga om en dejt. Hon skämdes litet inför henne att Markus Halvorson var så 

gammal så hon sa bara att hon skulle träffa en kille.  

 

När de kom fram till Arvika gick hon till biblioteket och fräschade upp sig efter resan. 

Hon fick kontakt med Markus Halvorson och han berättade att han satt på en 

thairestaurang. Hon gick dit och träffade honom. Hon kunde konstatera att han var 

äldre än han hade uppgett. Hon frågade honom hur gammal han egentligen var och 

fick till svar att det spelade ingen roll utan det som var viktigt var att de hade kemi. 

Hans beteende ändrades på restaurangen. Han blev så dominant att han valde vad hon 

skulle äta. Hon tittade i menyn. Markus Halvorson sa åt henne att han var hungrig och 

nu får du äta det här. Han var läskig när han pratade och det kändes som han försökte 

trycka ner henne. I det skedet hade hennes vän redan lämnat Arvika. Hon tänkte att 

Markus Halvorson kanske var stressad i situationen och att hans beteende kanske 

ändrades på grund av att hon hade frågat om hans ålder. Hon valde att fortsätta lita på 

honom. Hon försökte leta reda på uppgifter om honom på hitta.se. Hon skrev in hans 

namn Daniel, advokat, ålder och Arvika, men fick ingen träff. Hon tänkte då att han 

kanske inte hade velat ange sitt riktiga namn; kanske för att han inte litade på henne 

ännu. Han hade sagt att han gick på en flygkurs nära Karlstad. Hon försökte kolla upp 

det också, men hon hittade inte ens någon sådan kurs. De åkte bil till Markus 

Halvorsons hus. Hon skrev in positionen på sin mobiltelefon. Markus Halvorson 

lovade att köra henne tågstationen om hon skulle känna sig obekväm hemma hos 

honom. Hon valde att lita på honom. På restaurangen hade det varit väldigt stelt 

mellan dem. Hon skickade platsinformation till sin vän när de kom fram till Markus 

Halvorsons hus. Hon hade viss kontakt med vännen, som uppgav att hennes bil hade 

gått sönder på hemvägen mot Stockholm.  

 

När de kom hem till Markus Halvorson började han prata om en polis som han kände 

som hette Anders eller Andreas och som skulle komma och använda hans gym. Det 

kändes litet obekvämt, men eftersom det var en polis kände hon sig litet trygg. Det 
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kom ingen person så hon kan inte veta om Markus Halvorsons uppgift om en polis var 

riktig.  

 

Markus Halvorson frågade om hon ville ha något att dricka. Hon svarade att hon ville 

ha kaffe eller te. Hon ville inte dricka alkohol. Hon ville ha kontroll. Hon frågade 

honom om hon kunde låna duschen och då berättade Markus Halvorson att han hade 

ett bubbelbadkar som hon kunde använda. Hon frågade om hon fick duscha eftersom 

hon var där för att bli Markus Halvorsons sugarbaby och ville var fräsch och fin. Hon 

bryr sig mycket om sin hygien. Hon duschar två-tre gånger om dagen. I hennes kultur 

ska kvinnan oavsett situation se fin och fräsch ut. Hon gick till badrummet och 

duschade. Hon tog inte av sig trosorna eller BH:n eftersom det inte gick att låsa dörren 

till badrummet. Hon hade alltså trosor och BH på sig när hon badade i 

bubbelbadkaret. Markus Halvorson kom in i badrummet. Han var naken. Hon blev 

chockad på grund av det och yttrade att hon inte var redo. Markus Halvorson sa att 

han också tänkte bada i bubbelbadkaret och tillade att man inte kunde bada med 

kläderna på. Hon sa att han kunde bada efter henne. Markus Halvorson yttrade att hon 

skulle ta det lugnt och att de bara skulle prata. Markus Halvorson pratade om 

operationer som han utförde. Han sa att han skulle kunna hjälp henne med 

operationer. Hon uppgav att hon hade funderat på fettsugning på magen. Han kunde 

hjälpa henne med det. Han lyfte på hennes bröst och uppgav att det kunde gå att lyfta 

brösten litet. Han pratade också om hennes rumpa.  

 

De gick till TV-rummet och drack kaffe och te. Markus Halvorson satte på en norsk 

serie som handlade om droger och köp av sex. Han verkade njuta av att se serien. Han 

yttrade att det var norsk livsstil och att de medverkande hade gott om pengar och njöt 

av livet. Han sa att hon var hos honom av den anledningen också och frågade vad hon 

tyckte om det. Hon visste inte vad hon skulle svara. Hon visste inte om hon förstod 

vad han menade. Hon blev chockad av det han sa. Hon gick in i ett annat rum och 

försökte vara upptagen av sin mobiltelefon. Hon kände redan då rädsla. Det hade varit 

en dålig stämning och det var sent på kvällen. Hon visste inte vad hon skulle göra. Hon 

kontrollerade om det fanns något sätt att ta sig hem. Hon kollade om bl.a. om Uber 
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hade någon verksamhet där hon var, men det fanns igen uppgift om det. Hon 

kontrollerade också om det fanns ett hotell. Det gjorde det, men hotellet var stängt 

 

Efter att Markus Halvorson hade tittat på serien kom han till henne och frågade om de 

skulle lägga sig. Hon frågade honom om hon kunde åka hem. Markus Halvorson sa att 

det inte gick några tåg. Han sa till henne att hon skulle sova och att hon hade en 

returbiljett på följande morgon. Han sa också till henne att hon inte behövde vara 

orolig och att hon kunde vara den kvinna som han ville ha en gång i månaden. Han sa 

att han skulle stödja henne och det enda han ville var att han ville skeda med henne. 

Hon tänkte att det var väl inget fel med skedning. De lade sig i sängen. Hon hade 

kläder på sig. Markus Halvorson tog på henne. Hon försökte ta bort hans händer. Han 

lyssnade inte på henne utan yttrade ta det lugnt, det är bra litet grann. Hon försökte ta 

isär hennes ben och hon höll emot genom att pressa ihop benen så att han inte skulle 

kunna ta på hennes underliv. Hon sa att hon inte ville det här. Det sa hon flera gånger. 

Hon var jätterädd och tänkte på vad som skulle kunna hända om hon inte accepterade. 

Hon var i en främmande stad, det var mörkt och kallt ute och Markus Halvorson var 

den enda person som visste att hon var där. Hon visste inte var hon skulle ta vägen om 

Markus Halvorson fick ut henne ur huset. Hon tänkte att han skulle bli aggressiv eller 

skada henne om hon sa nej. Hon tänkte också att om han dödade henne skulle ingen 

veta det. Hon accepterade inte det han gjorde utan hon gav upp för att hon var 

jätterädd. Markus Halvorson vände på henne så hon blev liggande på rygg i sängen. 

Han försökte få isär hennes ben genom ta tag i hennes knä. Hon höll emot och yttrade 

att hon inte ville. Markus Halvorson lyckades sära hennes ben. Hon hade en klänning 

och trosor på sig, men ingen BH. Markus Halvorson förde trosorna åt sidan och 

slickade på hennes klitoris. Det var den äckligaste sekunden i hennes liv. Markus 

Halvorson verkade njuta av situationen. Han stannade aldrig upp och frågade om det 

var skönt för henne eller om hon ville att han skulle utföra oralsex på henne. Inte ens 

efter att hon senare hade varit flera timmar på toaletten frågade han hur hon mådde. 

Efter att slickat hennes klitoris under ca 10 sekunder drog han ner sina byxor och 

kalsonger och satte sig på henne. Han tog tag i hennes nacke och hår och förde hennes 

huvud mot hans penis. Han hade då lyft upp henne i sängen. Han förde in sin penis i 

henne mun och pressade hennes huvud mot penisen. Hon hade penisen i sin mun. 
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Han förde hennes huvud fram och tillbaka. Hon minns inte hur många gånger han 

gjorde det. Hon bedömer att Markus Halvorson höll på så under två-tre minuter. Han 

släppte greppet först sedan han hade fått utlösning. Han fick orgasm. Det kom i alla 

fall något i hennes mun. Markus Halvorson sa flera gånger att han skulle knulla henne 

och att hon skulle suga av honom. Han var väldigt dominant och det var en läskig 

situation för henne. Han tvingade henne att utföra oralsex. Hon tror att penisen var 

hård, men tänkte inte på om så var fallet. 

 

Hon vet inte om man kunde se att hon var rädd, men det var klart att hon inte ville 

delta. Hon visade tydligt med sitt kroppsspråk att hon inte var redo för sex, men 

Markus Halvorson brydde sig inte om det. Hon pressade ihop sina ben och tog bort 

hans händer. Hon sa nej flera gånger innan hon gav upp.  

 

Efter att Markus Halvorson hade fått utlösning sprang hon till toaletten och låste in sig 

där. Hon började gråta. Hon var sedan på toaletten nästan hela natten. Hon gick dock 

ibland ut från toaletten för att kontrollera vad Markus Halvorson gjorde. Hon kunde 

konstatera att han låg och sov. Hon skickade ett sms till vännen för att kontrollera hur 

det hade gått med bilen och skrev att hon hade låst in sig på en toalett och att hon var 

på toaletten för att hon inte ville inte ville väcka Markus Halvorson. Dagen efter att 

hon hade kommit hem fick hon kontakt med vännen som hade skjutsat henne till 

Markus Halvorson. Vännen var arg på henne troligen för att hon inte hade ringt 

tidigare. Vännen berättade att det inte hade varit något hotell öppet och att hon därför 

hade valt att åka hem. Hon sa inget till vännen att hon hade känt rädsla. Det har hon 

dock gjort för en annan vän. Hon ville inte namnge den vännen eftersom hon har ”en 

stor mun”.   

  

På morgonen frågade hon Markus Halvorson var hennes pengar fanns och hur hon 

skulle komma till tågstationen. Han pratade om att han hade en lägenhet på Östermalm 

i Stockholm som han kunde få låna och gav henne en nyckel. Hon begrep att nyckeln 

inte gick till en lägenhet. Han tyckte att de hade haft det jättemysigt och tillade att hon 

kommer att vänja sig samt att det skulle bli bättre nästa gång de träffades. I övrigt 
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pratade de inte så mycket. Hon bedömer att de var tillsammans 10-15 minuter innan 

Markus Halvorson skjutsade henne till tågstationen, som låg nära hans hus.  

 

Hon blev chockad när polisen ringde till henne. Hon fick reda på att ärendet handlade 

om en norsk man som hade köpt en tågbiljett åt henne och fick frågan om hon hade 

varit hos mannen. Polisen berättade att det fanns en polisanmälan gentemot honom 

och ville veta vad hon hade gjort där. Hon var inte intresserad av att medverka. Hon 

hade fått ett nytt liv med pojkvän och hade ett bra arbete med flera kundkontakter. 

Hon var orolig för att henne namn skulle avslöjas, men fick besked om att hennes 

namn skulle sekretessbeläggas. Hon fick uppfattningen att det hon hade att säga skulle 

inte stanna mellan henne och polisen. Hon visste inte vad som skulle ske med 

uppgifterna, men förstod att de skulle gå vidare någonstans. Hon ville inte berätta allt 

för polisen. Hon kunde inte vara säker på att det var polisen som hade kontaktat 

henne. Hon bad polisen att inte blanda in henne i ärendet. Hon fick svaret att hon inte 

skulle behöva ”komma” utan det var tillräckligt att hon berättade. Anledningen till att 

hon lämnade uppgifter var att hon ville hjälpa till. Hon valde att berätta kortfattat om 

vad som hade hänt hos Markus Halvorson.  

 

Hon kände sig rädd för Markus Halvorson när han blev som förändrad. Det var inte 

redan i testaurangen utan först när han kom in i badrummet utan kläder. De var i 

badrummet tillsammans. Hon tyckte det var läskigt att han var naken och äckligt att 

han lyfte på hennes bröst. Hon visste inte hur hon skulle bete sig. Hon bedömer att de 

var i badkaret under ca 10 minuter.  

 

Markus Halvorson hade talat om att hon skulle ladda ner en norsk app så skulle han 

föra över pengar till henne via appen. Hon sa att hon inte hade ett konto knuten till en 

norsk app. Hon försökte googla fram appen, men lyckades inte. Hon bad Markus 

Halvorson att skriva ner uppgifter om appen Hon kände att han ville trycka ner henne 

eftersom han tyckte att hon som affärskvinna borde ha känt till appen. 

 

På tåget hem kände hon sig smutsig, speciellt i ansiktet, eftersom hon hade gjort något 

som hon inte ville. Hon hade dålig självkänsla. Hon har ännu inte kunnat släppa vad 
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hon har varit med om hos Markus Halvorson. På tåget skrev hon direkt till Markus 

Halvorson. Han tyckte att de inte matchade med varandra och ville inte ha någon mer 

kontakt med henne. Hon svarade att de inte behövde ha kontakt och att det enda hon 

ville var att han skulle skicka pengarna till henne. Han påstod att han hade skickat 

pengarna. Hon svarade att hon kunde gå till polisen om hon inte fick pengarna. 

Markus Halvorson påstod att han kunde anmäla henne för att hon hade hotat honom 

för pengarna.  

 

Hon har berättat mer vid förhöret inför tingsrätten än hon gjorde vid polisförhör. Hos 

polisen sa hon att hon inte ville medverka i utredningen. Det var ett mycket kortare 

förhör hos polisen och hon svarade på frågor som hon fick. Hon har hört att det är 

andra kvinnor som har blivit utsatta av Markus Halvorson. Hon tyckte att om hon 

medverkade kunde hon kanske också hjälpa andra kvinnor. Hon fick upplysningen att 

hon inte behövde skämmas eftersom det var andra kvinnor som hade berättat Hon 

tror att polisen därmed ville göra det mer bekvämt för henne. Polisen försökte inte 

tvinga henne att prata eller försöka att påverka henne känslomässigt att göra det. Hon 

har under förhöret vid tingsrätten uppgett att polisen skulle ha sagt att det som hon 

säger stannar mellan dem. Det hon ville var att hennes uppgifter inte skulle lämnas 

vidare, men hon förstod att så ändå skulle bli fallet. Det som var viktigt för henne var 

att hennes namn inte offentliggjordes. Efter att hon hade haft kontakt med sitt 

målsägandebiträde kände hon sig trygg och har medverkat vid förhöret inför 

tingsrätten av fri vilja. Det gjorde hon också hos polisen. I anslutning till förhöret hos 

polisen lästes inte upp vad hon skulle ha sagt. En uppgift om att polis sökte henne 

efter första förhöret, men att det inte gick att få tag på henne stämmer. 

 

Hon har inte haft kontakt med någon annan målsägande i målet och har inte läst något 

om Markus Halvorson i media eller på Flashback. 

 

Hon känner skam inför det hon har varit med hos Markus Halvorson. Hon hade alltså 

skrivit artiklar och varit med i media angående kvinnors rättigheter och hon hade 

skrivit om kvinnors rätt till sin egen sexualitet och att kvinnan har rätt att säga nej om 

hon inte vill delta i sexuella handlingar. Nu hade hon försatt sig i en situation som 
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innebar att hon inte kunde försvara sig. I hennes kultur är oacceptabelt att försätta sig i 

en sådan situation.  

 

Markus Halvorson  

 

Han träffade Sekretess 12 på sugardaters.com. Han minns inte när det var eller vem det 

var som skrev först. Hon berättade vad hon sökte och han berättade vad han sökte. 

Han tror att de gick över på Kik och pratade lite där. De pratade mycket i telefon. De 

enades om att om de hade kemi kunde de ha oralsex och han skulle betala 20 000 i 

månaden. Hon ville att han skulle åka till Stockholm, men han sa att det inte gick och 

att hon skulle komma hem till honom om de skulle ses. De enades sedan om att hon 

skulle komma till honom och att han skulle betala för tågbiljetterna. Om de hade kemi 

skulle de mysa och ha sex. Med ”lite intim” som han har skrivit till Sekretess 12 i ett 

meddelande menar han att om de var eniga om det skulle de kunna ha oralsex. Han 

tycker att lite intimt är kyssar och oralsex.   

 

Han bokade biljetter och hon fick dem på sin telefon. Hon ringde sedan och berättade 

att hon hade missat tåget, men att hon hade fått tag i en kompis som kunde köra henne 

till Arvika. Hon ringde även efter vägen och berättade vart hon befann sig. Hon kom 

fram till Arvika kanske mellan kl 18.00 och 18.30 och han kom dit efter sju. De åt på 

en kinarestaurang och stannade där i ungefär en timme. Därefter åkte de hem till 

honom i Åmotfors.  

 

När de kom hem till honom var klockan mellan 20.30 och 21.00. Han frågade om hon 

ville dricka något och han gjorde kaffe medan hon gick runt i huset. De satte sig sedan 

i vardagsrummet och det stämmer att de såg på en norsk film. Efter en stund pratade 

de om att de skulle bada bubbelbad och han fyllde det med vatten, vilket tog cirka 20 

minuter. Hon gick först in på toaletten och duschade och därefter badade de. Det 

stämmer att de pratade om plastikkirurgi i badrummet. Hon var ganska överviktig och 

berättade att hon ville ta bort fett på magen. De pratade om kliniken, brazilian butlift, 

bröst- och magplastik, men de pratade mer allmänt och han hade ingen synpunkt. Det 

var hon som frågade vad hon kunde göra.   
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De gick sedan in till sovrummet och höll på. Båda var nakna. Han låg på rygg och hon 

satt på knä bredvid honom. Först onanerade hon honom och sedan sög hon av 

honom. Han gav inte henne något oralsex. Det gick ganska fort, mellan fyra till fem 

minuter, och sedan kom han antingen på hennes bröst eller i hennes ansikte. Han 

minns inte om han kom i hennes mun. Han vet inte var han kom. Hon sa inte att hon 

inte ville. Hon var trevlig och de hade det fint, pratade och skrattade. Hon höll aldrig 

ihop benen eller försökte hålla bort honom. Det stämmer inte att hon har bett honom 

att sluta.  

 

Efter detta steg de upp och hon gick på toaletten och han gick till vardagsrummet. 

Efter tio till femton minuter var hon trött och la sig i sängen. Hon hade ett nattlinne på 

sig då. Han satt kvar och tittade på film i soffan och sov sedan i soffan. Dagen därpå 

väckte han henne och kokade kaffe. Eftersom det var kallt sa han att han kunde köra 

henne till tågstationen. Hon ringde sedan upp honom och frågade om pengarna. De 

hade redan när hon var hos honom enats om att han skulle sätta in pengarna på hennes 

konto.   

 

Sekretess 12 berättar som hon gör på grund av att hon vill ha pengar. Han lovade 

henne 20 000 kr och hon hotade också med att gå till polisen om hon inte skulle få 

betalt. Han sa till henne att det är olagligt att hota. Hon skulle få 20 000 för oralsex. 

Det är mycket pengar, men det är så det är. Anledningen till att han tidigare har sagt att 

det inte hade med sex att göra är för att han trodde att han skulle bli utsläppt. Han ljög 

för polisen. Att han har sagt i polisförhör att Sekretess 12 skulle göra husliga saker är 

en missuppfattning. Det stämmer inte att han har uppstoppade djur i bostaden. Det är 

porslinsdjur.  

 

Polisen Andreas Westerlund var han hos när han anmälde att han av vittnet Raghda 

hade blivit drogad. Han har inte sagt att han är kompis med honom. Han har bara 

skickat meddelande till Sekretess 26 och Sekretess 27 att han skickar allt de skriver till 

honom till polisen Andreas. Han har inte sagt till Sekretess 12 att polisen ska komma 

och träna hos honom. Det handlade om en annan Andreas som är norsk och bor i 
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Åmotfors bakom Coop. Han minns inte vad han heter i efternamn. Han tränar då och 

då hos honom.  

 

Om man lyssnar på målsägandena är det mycket samma berättelser. Det stämmer att 

han har ljugit för tjejerna, men han ljuger inte i rätten. Det är Sekretess 26 och 

Sekretess 27 som ligger bakom allt. Han vet inte vad Sekretess 12 har berättat till 

polisen, men han tror att Sekretess 26 och Sekretess 27 har kontaktat henne. Eftersom 

det sas till honom att alla skulle kontaktas. Det är även en kille som ringt och sagt att 

om han betalar 30 000 kr kommer de glömma allt. Erik som har varit i kontakt med 

kvinnor finns inte. Det är en kvinna. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Sekretess 12 och Markus Halvorson är överens om att oralsex har förekommit, men 

har lämnat olika uppgifter om omfattningen av sexet. Markus Halvorson har till 

skillnad mot Sekretess 12 uppgett att det inte har utförts oralsex på honom. De har 

också lämnat olika uppgifter om det som har föregått sexet. 

 

Enligt tingsrättens mening har Sekretess 12 lämnat ett bestående intryck av att hon har 

velat förmedla riktiga uppgifter och hennes berättelse saknar varje spår av överdrifter. 

Hennes berättelse har varit lång och detaljrik och, såvitt tingsrätten kan bedöma, den 

saknar såväl motsägelsefulla som svårförklarade moment. Enligt tingsrättens mening 

uppfyller Sekretess 12:s berättelse de kriterier som krävs för att en målsägandes 

berättelse ska kunna läggas till grund för bedömningen. Hennes uppgifter stämmer 

också väl överens med det som andra målsäganden har berättat om Markus 

Halvorsons modus om att han velat skapa en tillitsfull relation till henne och sagt sig 

vara beredd att ha sex med henne först om kemin mellan dem stämde samt att han i ett 

senare skede uppvisat ett dominant beteende och ytterligare senare utan att fråga om 

hon ville ha sex börjat utföra sexuella närmanden mot henne. Det saknas anledning att 

misstro Sekretess 12:s uppgift om att Markus Halvorsons beteende har medfört att hon 

har velat lämna Markus Halvorsons bostad och att hon har kontrollerat om det funnits 

något sätt för henne att ta sig från Åmotfors. Sekretess 12:s uppgift om Markus 
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Halvorsons tillvägagångssätt när han utförde oralsex med henne stämmer väl överens 

med det som andra målsäganden har uppgett och ska godtas. Hon har också berättat 

att hon låst in sig på toaletten efter att sexuella handlingar har förekommit och att hon 

tillbringat natten där. Det är en uppgift som tingsrätten har svårt att se att hon skulle 

ha fabricerat.  

 

Markus Halvorsons uppgifter under denna åtalspunkt har varit torftiga och han har 

inte ens påstått att han på något sätt har gjort någon ansträngning för att försäkra sig 

om att Sekretess 12 var villig att ha sex med honom. 

 

Sammantaget finner tingsrätten att Sekretess 12:s uppgifter ska läggas till grund för 

bedömningen. Genom hennes uppgifter har framkommit att hon i sängen har sagt 

ifrån att hon inte velat ha sex med Markus Halvorson och när han har försökt sära 

hennes ben har hon pressat ihop benen. Hon har så småningom gett upp och Markus 

Halvorson har därefter utfört oralsex på henne. Det som Sekretess 12 angett som orsak 

till att hon gav upp ska godtas. Av Sekretess 12:s berättelse framgår också att i 

samband med att han med våld betvingat henne har utfört oralsex genom att stoppa in 

sin penis hennes mun. Det anförda leder till att det är styrkt att Markus Halvorson har 

utfört de sexuella handlingar gentemot Sekretess 12 som angetts i åtalet och att detta 

har skett mot hennes vilja. Omständigheterna har varit sådana att Markus Halvorson 

inte kan ha undgått att inse att Sekretess 12 inte deltagit frivilligt vid de sexuella 

handlingarna och han har utnyttjat det förhållandet att Sekretess 12 på grund av 

allvarlig rädsla inte gjorde något motstånd trots att han måste ha insett att så varit fallet. 

På grund av det anförda ska Markus Halvorson dömas till ansvar för våldtäkt i enlighet 

med vad åklagaren har påstått. 

 

Vid angiven utgång i fråga om skuld och då Markus Halvorson har vitsordat skälighet i 

sig av det skadestånd Sekretess 12 begärt, ska hennes skadeståndstalan vinna bifall. 
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Åtalspunkt 22, Sekretess 9 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1. 

 

Sekretess 9 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 17.  

 

Markus Halvorson har erkänt gärningen och medgett skadeståndsanspråket.  

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 9 har åberopat bevisning enligt bilaga 1.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande 

 

Sekretess 9  

 

Hon var tillsammans med en kollega på ett hotellrum utomlands. De hade druckit en 

del alkohol och skojade om att träffa sugardaddys eller gifta sig rikt. Hon hittade sidan 

sugardaters och lade upp en profil utan foto. Det dröjde inte många minuter förrän en 

man kontaktade henne. De övergick sedan till att använda WhatsApp. Hon hade inte 

tänkt att det skulle vara någon ytterligare kontakt mellan dem, men påföljande dag 

skrev mannen till henne. Det visade sig att det var Markus Halvorson. Hon minns inte 

hur hon hade presenterat sig på sugardaterssidan, men har för sig att hon skrev att hon 

var egen företagare. Markus Halvorson skrev att hon skulle kunna få lön via hans 

norska företag. Hon tror att Markus Halvorson hade ganska mycket text på sin profil. 

Markus Halvorson frågade henne om hennes liv och hennes intressen. Hon tyckte det 

var skönt. Hon satt i en sits där hon kände sig utnyttjad och mådde dåligt. Det var först 

några dagar senare när hon hade kommit till Sverige som de pratade med varandra i 

telefon. Konversationen mellan dem ledde till någon form av relation. Markus 
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Halvorson skickade en bild på sig själv. Det blev många telefonsamtal mellan dem. De 

började prata om framtiden för dem och att de skulle ses. Det bestämdes att hon skulle 

besöka Markus Halvorson i hans hem. Hon hade ingen bil eftersom hon hade krockat 

med den. Hon hyrde en bil och åkte till Markus Halvorson. Markus Halvorson mötte 

henne på gårdsplanen. Det visade sig vara en person med samma egenskaper som den 

hon hade haft kontakt med. Han var varm och omtänksam. De pratade, åt mat och 

drack vin. Hon är litet osäker på Markus Halvorson drack vin. Hon har varit hos 

Markus Halvorson två gånger och vid ett av tillfällena drack han vin. De hade 

jättetrevligt. De hade också vaginalt och oralt sex med varandra. Markus Halvorson 

hade inget problem att få stånd. Hon övernattade hos Markus Halvorson två-eller tre 

nätter och de hade lika trevligt hela tiden. De pratade om framtiden och om att de 

skulle resa till hans hus i Oslo. Han kände flera människor som kunde hjälpa henne 

yrkesmässigt. De var av uppfattningen att relationen mellan dem skulle hålla länge. I 

samband med att hon skulle åka hem bestämde de att de skulle ses igen. 

 

Kontakten fortsatte som vanligt och den kändes alltmer kärleksfull. Hon blev kär i 

Markus Halvorson. Denne skickade en bild på en bil som hon skulle kunna köpa för 

ett bra pris. Han hade en kontakt om det i Västerås. Det blev senare bestämt att en bil 

till henne skulle importeras från Tyskland. Det hade inte bestämts något pris för bilen 

Markus Halvorson meddelade att hon skulle sätta in pengar på hans konto. Det var 

betalning för importavgift och något annat som Markus Halvorson redan hade betalat. 

Hon hade inte möjlighet att betala hela summan på en gång så hon satte in 15 000 kr 

först och sedan 4 200 kr på hans konto.  

 

Kontakten fortsatte och Markus Halvorson ville att hon skulle komma och hälsa på 

honom en helg. Han bokade biljett åt henne. Hon hade sin hund med sig. Han 

hämtade henne på tågstationen i Åmotfors. Hon stannade över helgen. De hade lika 

trevligt som vid första besöket. De hade vaginalt och oralt sex med varandra. Markus 

Halvorson hade inte problem med att få stånd. De pratade om bilen och Markus 

Halvorson uppgav att leveransen skulle bli försenad på grund av coronarestriktioner. 

Tanken hade varit att bilen skulle levereras den 10 februari. Hon hyrde en lägenhet i 

andra hand och den hade sagts upp. Hon letade efter en lägenhet på egen hand. 
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Markus Halvorson hade sagt till henne att han hade en lägenhet Stockholm som hon 

kunde få hyra. Hyran var 19 000 kr, men hon skulle få hyra den för 15 000 kr. Hon 

skulle skriva östra som hänvisning till betalningen. Det var en kod som Markus 

Halvorson använde för den lägenheten. Tanken var att hon skulle flytta in mellan den 

21 och den 26 mars.  Hon betalade 15 000 kr till Markus Halvorson.  

 

Relationen fortsatte som vanligt tills Markus Halvorson meddelade att han skulle 

besöka sin mor på mors dag i Norge. Han meddelade senare att hans mor hade 

dabbats av covid och att hon hade lagts in på sjukhus samt att hela familjen var där hos 

henne. Hon tyckte det var litet konstigt eftersom hon hade stoppats i dörren till ett 

sjukhus när hon sökte vård för skador från krocken. Hon var av den uppfattningen att 

man var tvungen att vara akut sjuk för att besöka på sjukhus under coronatiderna. 

Kontakten med Markus Halvorson glesnade. Hon regerade inte på det eftersom hon 

mest var stressad över sin boendesituation. Markus Halvorson berättade att en man vid 

namn Tony skulle hjälpa henne med flytten och ge henne nycklarna till lägenheten i 

Stockholm. Hon bad om telefonnumret till Tony, men Markus Halvorson duckade för 

det och uppgav att Tony skulle kontakta henne. Hon började bli misstänksam om det 

verkligen fanns en lägenhet som Markus Halvorson disponerade. Hon gjorde olika 

kontroller. Hon ringde Forex, som var den bank som Markus Halvorson hade konto i. 

Som hon hade förstått det skulle det vara ett företagskonto. Från Forex fick hon 

besked att banken inte hanterade företagskonton. Hon försökte kontrollera om Markus 

Halvorsons namn förekom i samband med olika bolag i Norge, men fick ingen träff. 

Hon kontrollerade även adressen i Åmotfors. Det var ingen person som var skriven 

där. Hon gjorde någon ytterligare kontroll. Hon förstod att hon hade blivit lurad och 

skickade ett långt meddelande till Markus Halvorson om resultatet av hennes 

efterforskningar och bad honom sätta tillbaka pengarna på hennes konto så hon kunde 

hitta någonstans att bo. Markus Halvorson svarade att han skulle sätta tillbaka 

pengarna, men det gjorde han inte.  

 

Från sugardaters fick hon ett meddelande från någon som kallade sig Daniel. 

Meddelandet liknade det som Markus Halvorson hade skrivit på sidan. Hon skrev till 

Daniel, som visade sig vara Markus Halvorson, att han bara skulle sätta tillbaka hennes 
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pengar. Markus Halvorson svarade att han skulle göra det, men att han behövde 

hennes IBAN. Hon ifrågasatte varför han behövde det när han hade ett svenskt konto. 

Markus Halvorson påstod att anledningen till det var att han befann sig i Norge. Hon 

skickade uppgifter om sitt IBAN och Markus Halvorson uppgav att han hade satt in 

pengarna. Hon väntade på pengarna, men de kom aldrig. Till slut skickade hon ett 

meddelande till honom med innehåll om han inte satte in pengarna så skulle hon 

polisanmäla honom. Den 21 mars var den sista dagen hon hörde något från Markus 

Halvorson. Meddelandet om att polisanmäla honom skrev hon den 23 mars.  

 

När hon sent en kväll var ute och rastade sin hund kom det fram två män till henne. 

De inledde med att säga hej och nämnde hennes förnamn samt frågade om hon hette 

sitt förnamn. De sa att hon hade en fin hund och att hon skulle vara försiktig med att 

prata med polisen. Hon upplevde mötet som hotfullt. Det måste ha varit Markus 

Halvorson som låg bakom det mötet. Hon hade inga konflikter på annat håll. 

 

Markus Halvorsons bedrägeri mot henne har påverkat henne mycket. Hon kände sig 

dum och skamfull. Hon litar inte på människor längre. Hon kände ångest över att hon i 

förhållandet med Markus Halvorson hade varit kär och blivit så lurad som hon blev. 

Enligt hennes uppfattning hade de en relation. Hon kände sig sårad och det var jobbigt 

för henne. Hennes karriär har också påverkats negativt. När hon hade relationen med 

Markus Halvorson såg hennes framtid ljus ut. Hon litade fullt ut på honom. Vad gäller 

Markus Halvorsons manipuleringsförmåga skulle hon sammanfatta den med att han är 

han fruktansvärt bra skådespelare. 

 

Hon fick ett samtal från polisen. Hon hade då lyckats trycka undan det som hade hänt. 

När hon fick reda på vad Markus Halvorson har åtalats för ville hon kräkas. 

 

Markus Halvorson 

 

Han träffade Sekretess 9 på sugardaters.com. De pratade lite där och gick sedan över 

till WhatsApp. De enades om att de skulle träffas och att hon skulle komma hem till 

honom. Han vet inte hur länge de pratade innan de sågs. Det var kanske under en 

234



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
vecka. Hon kom till honom med egen bil och var hos honom mellan en och två dagar. 

Hon hade vid det tillfället ingen hund med sig. De hade det trevligt och lagade mat.  

 

Sekretess 9 åkte sedan hem och de fortsatte att prata i telefon. Han minns inte när hon 

förde över pengarna. Hon åkte sedan till honom vid ytterligare ett tillfälle och han tror 

att hon stannade i tre dagar. Hon hade då med sig sin hund. Den vägde två kg och var 

pytteliten. Hon åkte sedan hem igen och han fick henne att överföra mer pengar. Han 

har erkänt att det är bedrägeri.  

 

Han vet inte varför han gör på det här viset, men han är kanske sådan som person. 

Han vet att han har ljugit. Han har empati för många, bland annat sin familj och 

Jorunn. Han har haft kontakt med Jorunn under häktestiden, men har ingen kontakt 

med henne nu då han har restriktioner. Han har ansökt om att få samtal och besök av 

henne och det är klart att han vill försöka ringa henne. På grund av att han har gått på 

valium, sobril och allt möjligt tänker han inte klart och han blir kall. Han har varit så i 

20 till 25 år och för hans del har det blivit så att han lurat andra.  

 

Det stämmer inte att han hade vaginalt sex med Sekretess 9. De försökte ha vaginalt 

sex, men hade mest oralsex med varandra. Han har jätteproblem med att få stånd och 

det har han haft i flera år. Han vet inte vad Sekretess 9 har för motiv att ljuga om det, 

men han berättar sanningen. Kanske är det samma anledning till att hon ljuger om att 

det varit två män i Stockholm. Han känner ingen i Stockholm.  

 

Han hade inte planerat att lura Sekretess 9. Det bara blev så när situationen uppkom 

med bilen och allt. Han tänkte betala tillbaka, men det blev aldrig så. Sekretess 9 var 

speciell. De hade ett annorlunda förhållande, men han hade inga pengar. Han hade 

kunnat ordna pengar och betala henne, men det blev aldrig gjort. Anledningen till att 

han inte betalade är att han är en bedragare. 

 

 

 

 

235



   

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2022-07-29 

Mål nr: B 4272-21 
 

 
 
 
 
Tingsrättens bedömning 

 

Markus Halvorson har erkänt det som åklagaren har lagt honom till last. Erkännandet 

vinner stöd av Sekretess 9:s uppgifter och skriftlig bevisning. Åtalet är därför styrkt och 

Markus Halvorson ska dömas till ansvar för bedrägeri. 

 

Markus Halvorson har medgett Sekretess 9:s skadeståndstalan, som därför ska bifallas.  

 

Åtalspunkt 23, Sekretess 8 

 

Åklagaren har yrkat enligt bilaga 1.  

 

Sekretess 8 har biträtt åtalet och yrkat skadestånd enligt bilaga 18.   

 

Markus Halvorson har förnekat gärningen. Han har med hänvisning till sin inställning i 

skuldfrågan bestritt skadeståndsanspråket. Han har vitsordat beloppen som skäliga i 

och för sig, jämte sättet att beräkna ränta. 

 

Skriftlig bevisning 

 

Åklagaren och Sekretess 8 har åberopat den skriftliga bevisning som anges i bilaga 1. I 

den åberopade analysen från NFC framgår att i grenpartiet på trosor som Sekretess 8 

överlämnade till polis i anslutning till att hon den 2 april 2021 gjorde en polisanmälan 

har påträffats sperma och att resultatet talar starkt för att DNA:t kommer från Markus 

Halvorson.  

 

Muntlig bevisning 

 

Från de i målet under denna åtalspunkt hörda personernas utsagor antecknar 

tingsrätten sammanfattningsvis följande.  
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Sekretess 8  

 

Hon skapade ett konto på sugardaters.com av ren nyfikenhet. Hon fick kontakt med 

Markus Halvorson. Han hade skrivit att tillit och ärlighet var viktigt för honom. Hon 

hade skrivit att ville ha en relation med någon att umgås med och att hon inte var 

intresserad av ett fast förhållande i vilket mannen är kontrollerande. Efter kontakten på 

sugardaters övergick de till att använda Snapchat. De skrev till varandra, men talade 

mest i telefon. Hon berättade om sin bakgrund som innebar att hon tidigare hade haft 

pojkvänner som var svartsjuka och kontrollerande och som hade bedragit henne. Hon 

uppgav flera gånger att hon var rädd för att bli lurad, skadad eller sårad i en relation. 

De pratade om att göra olika roliga saker tillsammans. Det var aldrig tal om att sex 

skulle ingå. Markus Halvorson själv uppgav att han hade blivit lurad många gånger av 

kvinnor och att han hade svårt att lita på kvinnor. Han tänkte på samma sätt som hon 

och kunde verkligen förstå henne. Markus Halvorson uppgav att han aldrig skulle göra 

så mot henne. Det var Markus Halvorson som ville att de skulle prata i telefon och 

angav som skäl för det att han behövde skapa tillit till henne. Hon fick förtroende för 

Markus Halvorson. Enligt henne var det en perfekt matchning. Han pratade mest om 

sitt arbete som innebar att han reste mycket. Han nämnde också att han hade många 

lägenheter. Han hade en säkerhetsfirma och utbildade sig till pilot. Enligt Markus 

Halvorson hade han mycket pengar och han angav att relationen inte skulle innefatta 

sexuellt utbyte. Det var aldrig prat om annat än att det skulle vara fråga om en relation 

utan förpliktelser mellan dem. Hon hade inte körkort och det skulle han hjälpa henne 

att ta. Hon hyrde en lägenhet i andra hand med hög hyra. Markus Halvorson hade flera 

lägenheter i Göteborg och hon skulle få hyra en lägenhet av honom. Den bild hon fick 

av Markus Halvorson var att han var lugn och trygg. Han var lätt att prata med och 

öppnade upp sig för henne. Han var hjälpsam och erbjöd sig att hjälpa henne på olika 

sätt. Han sa att han hade mycket pengar och ville se till att hon fick det bra. Det var 

dock inte prat om lyxliv för henne. Hon var ute efter en långvarig relation och att det 

skulle var ett kravlöst förhållande. Det var inget tal om att relationen kunde utvecklas 

till att också vara en sexuell sådan. Hon hade inte träffat Markus Halvorson fysiskt och 

sex var inget hon hade i tanken. Hon var inte ute efter att få pengar av Markus 

Halvorson utan det var han som pratade om pengar. Hon pratade inte om pengar.  
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Hon och Markus Halvorson kom överens om de skulle träffas. Hon skulle åka till 

honom. De skulle laga mat och umgås. De hade alltså dessförinnan pratat mycket med 

varandra och för henne kändes det tryggt att åka till honom. Markus Halvorson 

uppgav att han hade lägenheter också i Stockholm och att han mestadels vistades i 

Marbella. Han genomgick utbildning för få behörighet som helikopterförare. Markus 

Halvorson uppgav att han hyrde ett hus i Åmotfors. Det var Markus Halvorson som 

bokade hennes biljett för resan till honom. 

 

Det var mörkt ute när hon kom fram till Åmotfors. Markus Halvorson var på plats i 

sin bil. Hon reagerade på hans utseende. Han hade uppgett att han var strax under 40 

år. Han såg betydligt äldre ut. Hon bedömde att hans ålder till 60 plus. Det blev som 

en chock för henn. De körde till hans hus. Det visade sig att huset låg tvärs över gatan. 

Hon tyckte därför att det var konstigt att han hade kört bil till tågstationen. När de 

kom fram till huset visade Markus Halvorson på kameror som han hade monterat 

utvändigt och invändigt. När de steg in i huset möttes de av en hund. Hon älskar 

hundar. Hon ropade på hunden för att hon skulle få klappa den. Markus Halvorson 

yttrade då att det var en hund som vaktar för att ingen skulle komma in eller ut ur 

huset samt skrattade till som om det var ett skämt. Hon tyckte det var som var konstigt 

och obehagligt. Hunden var mest ute i trädgården under kvällen. Den skällde mycket 

och vid något tillfälle frågade hon Markus Halvorson om han inte skulle ta in hunden 

och fick till svar att hunden vaktade. 

 

Markus Halvorson visade henne ett gym i huset. Han frågade henne om hon ville ha 

ett glas vin och om hon ville titta på TV. Hon tänkte att det kunde hon väl fördriva 

tiden med tills hon skulle åka hem. De gick till vardagsrummet på övervåningen. 

Markus Halvorson hällde vin i hennes glas. Själv drack han kaffe. Hon frågade om inte 

han också skulle dricka vin, varvid han svarade att han skulle på helikopterutbildning 

tidigt påföljande dag och att han därför inte ville dricka vin. De satt på varsin kant av 

soffan och pratade om allt möjligt. Markus Halvorson sa att hon kunde låna en av hans 

bilar när hon hade skaffat körkort. Han ville hjälpa henne med allt möjligt. Han ansåg 

att det var tråkigt att hennes tidigare pojkvänner hade behandlat henne som de hade 

gjort och att han ville se till att hon mådde bra. De satt och pratade i soffan under ca 
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45-60 minuter. Hon hade druckit ett glas vin. Markus Halvorson frågade henne om 

hon ville se serien Exit. Hon sa att hon redan hade sett den. Markus Halvorson satte på 

serien. Hon började känna sig snurrig och hade svårt att se texten på TV:n. Markus 

Halvorson föreslog att de skulle ta ett bad så att de inte somnade i soffan. 

 

På väg till badet berättade hon för Markus Halvorson att hon kände sig snurrig. Hon 

gick ner till undervåningen och bytte om till bikini. Hon hade svårt att gå nerför 

trappan. De hade tidigare pratat om att han hade ett jacuzzibadkar och därför hade 

hon tagit med sig en bikini. När hon kom till badrummet var Markus Halvorson naken. 

Han blev upprörd och arg över att hon hade tagit på sig en bikini och inte skulle bada 

naken. Hon skulle säga att han blev personlighetsförändrad när hon inte ville bada 

naken. Hon svarade att hon inte kände honom så väl och att hon inte kände sig 

bekväm med att vara naken. Han blev då irriterad och hon kände sig obekväm. Markus 

Halvorson var väldigt bestämd och kontrollerande. Hon blev rädd. Hon kände att hon 

var i ett utsatt läge eftersom hon var snurrig. Markus Halvorson kommentar om 

hunden och övervakningskamerorna gjorde också att hon kände sig obekväm. Hon 

kunde inte förstå att Markus Halvorson som tidigare i soffan förklarat att han inte var 

ute efter något sexuellt övergick till att vilja bada naken med henne. Hon var mitt ute i 

ingenstans. Hon ville bara komma från platsen. Det gick dock inte eftersom det inte 

gick någon kollektivtrafik vid den tiden. Hon satte sig på kanten i badkaret. Markus 

Halvorson frågade om hon inte kunde sätta sig närmare honom. Han tog tag i hennes 

hand och drog upp den längs hans ena lår. Han uppgav att han skulle höja den summa 

på 20 000 kr som han tidigare hade nämnt till 30 000 kr eller 35 000 kr. Hon började 

må jätteilla. Vinflaskan var med i badrummet. Markus Halvorson hällde upp ett glas vin 

till henne. Hon sa till Markus Halvorson att hon skulle gå ut och röka. Det var en 

ursäkt för att hon tänkte ringa till vittnet T H. Hon gick ut på verandan och ringde till 

T H Anledningen till att hon ringde honom var att hon var snurrig och ville få hjälp. 

Hon har inget minne av att hon skulle ha ringt till någon annan än T H. Hon minns 

inte i detalj vad hon sa till T H. Han frågade var hon var och hon berättade att hon var 

i Värmland, men att hon inte mindes namnet på orten där hon var. T H frågade om 

han skulle hämta henne och hur mycket hon hade druckit. Hon berättade att hon bara 

hade druckit ett och ett halvt glas vin, varvid T H sa att det hördes på henne att hon 
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hade druckit mer. Hon berättade för T H att hon mådde jättedåligt och att allt 

snurrade. Hon hade förstått att det var något som var fel och det var därför som hon 

hade ringt till T H. Han kunde på hennes röst höra att hon var sluddrig. T H sa att hon 

talade osammanhängande och att han inte kunde höra vad hon sa. 

 

Markus Halvorson kom ut på verandan. Han var arg för att hon pratade i telefon. Han 

tyckte att det var respektlöst av henne. Hon sa att hon bara skulle prata färdigt och då 

blev Markus Halvorson ännu argare. Han sa att de skulle umgås och att hon inte 

behövde telefonen samt tillade att den kan sitta på laddning.  

 

De gick upp till vardagsrummet igen. Hon såg knappt bilden på TV:n. Det var helt 

”blurrigt” och allt snurrade för henne. Markus Halvorson fyllde på vinglaset, men hon 

drack inget mer vin. Hon sa till Markus Halvorson att hon skulle lägga sig för att se om 

det då slutade snurra för henne. Sovrummet låg alldeles intill vardagsrummet. Hon la 

sig på sängen. Hon var då fullt påklädd. Hon hade tagit på sig kläderna efter att de 

hade varit i badrummet. Hon måste ha somnat.  

 

Nästa sekvens hon minns är att ljuset i sovrummet tändes och att Markus Halvorson sa 

att hennes tåg snart skulle gå. Hon var då helt naken. Hennes kläder låg runt sängen. 

När ljuset tändes fick hon panik eftersom hon inte hade några kläder på sig. Hon hade 

inget över sig. Markus Halvorson var också naken. Hon tog på sig kläderna och 

hämtade sin telefon. Den var på laddning och funktionen ljudlös var på. Hon kunde 

konstatera att hon hade många missade samtal från T H. Hon tänkte inte på hur hon 

satte på sig kläderna. Hon bara drog dem på sig. När det gäller trosorna drog hon på 

dem så snart hon fick syn på dem. Hon har ingen koll på hur hon tog på sig trosorna. 

Markus Halvorson uppgav att hon var tvungen att skynda sig eftersom hennes tåg 

skulle gå om några minuter. Hon lämnade huset och Markus Halvorson låste dörren 

efter sig. Det var tidigt på morgonen och en uppgift om att tåget gick kl 07.06 kan 

stämma. När hon satt på tåget försökte hon komma i kontakt med Markus Halvorson, 

men han hade blockat henne ”överallt”.  
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När hon tog på sig kläderna i sovrummet gjorde det ont i hennes vagina både invändigt 

och utvändigt. Det sved på och i hennes vagina när hon tog på sig trosorna. Hon 

kände smärta långt in i vaginan, men kan inte säga hur långt in. Hon drog slutsatsen att 

Markus Halvorson måste ha haft samlag med henne när hon sov. Han måste ha varit 

inne i hennes vagina med någonting. Hon var också öm i kroppen. Under tågresan 

besökte hon toaletten och kissade. Det gjorde ont när hon kissade. Hon var i chock. 

Hon bröt ihop och drabbades av panikångest. Hon reflekterade inte över om hon var 

kladdig i underlivet. När hon kom hem tog hon av sig kläderna och duschade. Det 

fanns inga spår av sperma på hennes kropp. Hon tänkte inte på om sådana spår fanns i 

hennes vagina. Hon hade ont i underlivet under nästan två dagar och när hon kissade 

gjorde det också ont. Hon la sig i soffan och ringde T H.  

 

Hon gjorde en polisanmälan den 2 april. Anledningen till att hon inte gjorde anmälan 

tidigare var att hon mådde så dåligt. Hon tyckte att det var jobbigt att berätta om att de 

hade fått kontakt via sugardaters. Hon var rädd för att hon skulle få skylla sig själv som 

hade sökt upp någon på den sajten. Det förhållandet att hon gjorde anmälan berodde 

till stor del på att hon ville förhindra att någon annan inte skulle råka ut för samma sak 

som hon hade gjort. 

 

Det kom två poliser till hennes hem. Hon hade lagt de trosor som hon hade haft på sig 

i tvättkorgen. Det låg ytterligare ett par trosor i tvättkorgen. Hon var osäker på vilka 

trosor hon hade på haft på sig hos Markus Halvorson och därför tog polisen med båda 

trosorna för säkerhets skull.  

 

Hon minns att hon inte hade en tanke på att sova när hon la sig på sängen i 

sovrummet hos Markus Halvorson. Hon hade bara druckit ett och ett halvt glas vin 

och det är inte mycket för henne. Hon mådde jättedåligt. Hon skulle aldrig ha tagit av 

sig kläderna själv även om hon hade varit berusad, men det var hon inte. Hon sover 

aldrig naken. Hon märkte inte när hennes kläder togs av henne. Det måste ha varit 

Markus Halvorson som hade tagit av henne kläderna när hon sov och han måste ha 

drogat henne. Det var han som gick ner från vardagsrummet och hämtade vinflaskan 

och det var han som hällde upp vin i hennes glas. Han hade öppnat flaskan i köket.  
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Hon försökte komma i kontakt med Markus Halvorson för att fråga honom vad som 

hade hänt hos honom, men han hade blockat henne. Hon skrev till Markus Halvorson 

att det var konstigt att hon hade sådana minnesluckor. Han läste meddelandet, men 

svarade inte. Hon skrev också om pengarna som han hade utlovat. Hon skrev om 

pengarna för att det var han som hade pratat om pengar och det som gällde pengar var 

Markus Halvorsons upplägg. Det var då han blockade henne.  

 

Hon mådde dåligt efter besöket hos Markus Halvorson. Hon skämdes och kände sig 

sviken av Markus Halvorson. Hon hade tidigare haft svårt med tillit i relationer och 

efter besöket hos Markus Halvorson blev det tio gånger värre. Hon gick inte till jobbet. 

Hon var frånvarande från sitt arbete till och från och i slutet av april eller början av maj 

och till slut blev hon därför av med jobbet. Hon tog inte kontakt med vårdcentral, men 

troligen någon gång i maj 2021 tog hon kontakt med en psykolog. Hon träffar 

fortfarande psykologen. De ses två gånger i månaden. Hon har pratat om händelsen 

hos Markus Halvorson med psykologen. Det har blivit jobbigare för henne när 

tidpunkten för rättegången har närmat sig. Det är jobbigt för henne att återigen behöva 

berätta vad som har hänt hos Markus Halvorson. Hon har inte med någon annan än  

T H pratat detaljerat om händelsen hos Markus Halvorson. Hon har berättat för vittnet 

H R att hon har varit hos Markus Halvorson, men inte på ett detaljerat sätt vad som 

hände där. 

 

Markus Halvorson hade i kontakterna med henne kallat sig för Daniel. Hon sökte på 

Daniel i Åmotfors och hittade en person med det namnet. Hon kontaktade Daniel. 

Hon berättade för honom om händelsen. Han ville hjälpa henne. Han tog ett kort på 

Markus Halvorsons hus. Han ville gå närmare, men vågade inte på grund av hunden. 

Det gick någon dag och Daniel kontaktade henne och skickade en länk till en artikel i 

Aftonbladet enligt vilken Markus Halvorson var inblandad i bedrägerier. Det verkade 

utifrån innehållet artikeln att Markus Halvorson hade behandlat kvinnor illa vid tidigare 

tillfällen. Det framkom att Markus Halvorson hade kallat sig för Frank och något 

efternamn. Det var Daniel som hade fått fram det. Han nämnde inte hur han fått fram 

det namnet. I ett PM som polisen har daterat den 2 april, alltså samma dag som hon 
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gjorde anmälan, finns angivet att hon skulle ha fått en länk från Aftonbladet om en sol 

och vårare vid namn Frank Sandberg och att det var en bild på honom samt att hon 

kunde konstatera att det var den mannen som hon hade varit hemma hos i Åmotfors 

och som hade utsatt henne för brott. Hon har för sig att hon fick ta del av den länken 

efter att hon hade gjort polisanmälan, men det förefaller som om hon hade fått länken 

innan hon gjorde anmälan. Hon har inte pratat med någon annan målsägande i målet 

och hon har inte sett någon artikel på Flashback , vari det varnats för Markus 

Halvorson.  

 

Markus Halvorson 

 

Han fick kontakt med Sekretess 8 på sugardaters.com. De pratade först en del på 

hemsidan och han sa att han kunde ge 20 000 kr i månaden om hon kom till honom. 

Om de hade kemi skulle de gå vidare med relationen. De gick över på Snapchat 

eftersom hon ville se honom och de där kunde ha samtal så hon kunde se hans ansikte. 

De pratade med varandra många gånger innan hon kom till honom. Han minns att hon 

är från Göteborg och att de pratade jättemycket. Hon är den enda som han pratat med 

så mycket i telefon.  

 

Hon skulle komma till honom och de skulle äta, se på film och ha oralsex. När hon var 

på väg hade hon ett tågbyte i Kil och hon ringde då upp honom. Hon berättade då att 

hon var nervös och att hon drack en öl. Han är helt säker på att det var Sekretess 8 

som stannade i Kil och drack öl. Han gick igenom allt med sin advokat och kom då 

ihåg vad som hade hänt. Han minns detta eftersom Sekretess 8 var den enda han 

pratade så mycket med i telefon. Hon sa inte var hon drack öl eller vilken öl hon drack, 

men han räknar med att det var på tågstationen i Kil. Efter samtalet gick det kanske en 

och en halv timme innan han hämtade henne på tågstationen och körde hem till 

honom. Hunden var inte hemma hos honom utan den var hos Jorunn. Sekretess 8 har 

sett video och bild på hunden.  

 

De gick in huset. Sekretess 8 var nervös. Han bjöd på vin och de satte sig på terrassen 

för att prata. Det var kallt ute. Hon fick sedan se huset och gymmet innan de gick upp 
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till vardagsrummet. Klockan var då runt 20.30-21.00 och de pratade om den norska 

filmen Exit. De satte på filmen och han hämtade vinflaskan och ställde den på bordet. 

Hon drack vin och de såg på filmen. Det var god stämning mellan dem. De pussades 

och hånglade.  

 

Sekretess 8 lade sig sedan bak i soffan så att han kunde ta på hennes underliv. Han 

fingrade henne lite och gick sedan ner på henne och gav henne oralsex. Innan det drog 

han ner hennes byxor och trosor till hennes knän. Han drog även ner sina kläder så att 

hon kunde onanera och suga av honom. Hon låg då på rygg och han stod över henne. 

Hon sög lite och sedan onanerade han själv tills han kom och han sprutade på hennes 

mage. Hon satt i soffan och sög honom. De hade inget sex i sängen. Han fick 

utlösning eftersom han onanerade sig själv. Det är då han få det. Han kan alltså få 

utlösning, men det är jättesvårt. Han har sagt att han inte blir hård eller kan få riktigt 

stånd. Han kan dock få så pass mycket stånd att han kan ha oralsex. Situationen blev 

på så vis denna gång att han onanerade själv, men hon hade gjort mest själv först. Han 

vet inte hur sperman hamnade i hennes trosor. Han säger som det är och fick utlösning 

på hennes mage. I tidigare förhör har han sagt att han kom på bröst eller mage, men 

det är precis det han säger idag också. Han kom på allt detta innan huvudförhandlingen 

och pratade med polisutredaren Anna att han ville ha ett kompletterande förhör. Anna 

sa att hon skulle prata med åklagaren samt tillade att det snart var huvudförhandling 

och att han då kunde berätta om det i rätten. Han pratade med Anna några dagar innan 

rättegången började. Han vet inte om Anna pratade med åklagaren.  

 

Efter sexet rökte Sekretess 8. Hon sa till honom att hon inte hade något batteri i 

telefonen och han satte den på laddning. Han la den på nattduksbordet bredvid sängen. 

De tog sedan ett bubbelbad. De badade i en halvtimme. Hon drack vin och de pratade 

och skojade. Han badade naken och hon badade i bikini. Han var inte närgången och 

han var inte irriterad över att hon hade bikini på sig. De hade det jättetrevligt och det 

stämmer inte att han förändrade sitt beteende. Han är alltid trevlig och har humor. 

Hon lånade sedan en morgonrock och tofflor och gick ut och pratade i telefonen. Han 

har ingen aning om vem hon pratade med. Han trodde att det var en väninna, men han 

hörde inte samtalet. Han blev inte irriterad och han tog inte hennes telefon. Det var 
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hon som ville ladda den och han la den på laddning. Han har säkert sagt till polisen att 

han aldrig har lagt någon telefon på laddning, men det stämmer att han la hennes 

telefon på laddning. Hon hade med sig vinglaset och hade druckit en hel flaska vin och 

även något innan hon kom. Det var vinet Castillo del Diablo hon drack. Han brukar 

köpa den typen av vin och hade kanske två till tre sådana flaskor hemma. I tidigare 

förhör har han sagt han sagt att hon drack tre glas. Han minns att det var en hel flaska. 

Han har tidigare sagt att hon inte blev snurrig eftersom hon inte blev det. Hon blev 

full. Han har sagt att alla satt på altanen eftersom alla gjorde det.  

 

Att han skulle ha blandat i något i drycken är helt vilt. Sekretess 8 drack vin. 

Anledningen till att han väntade till den 23 mars att lämna in flaskorna till polisen efter 

att han hade blivit drogad den 11 mars var för att tjejen som var hos honom tog 

bilnycklar och allt och han behövde byta lås på både bilen och huset. Han har inte den 

typen av medicin utskriven. Det är möjligt att han hade zopiklon och propiomazin 

utskrivet och att det är sömnmedel eller lugnande medicin, men han hade inte tagit ut 

något av detta. På häktet får han propiomazin.  

 

Sekretess 8 somnade med morgonrocken på. Hennes kläder låg i badrummet på golvet. 

Han sov på soffan och väckte henne vid kvart över sex. Han var inte naken då utan 

hade kläder på sig. Hon gick in i badrummet och han tror att hon borstade tänderna. 

Han sa att tåget gick strax efter sju och förklarade hur hon skulle gå dit och att det 

finns en liten stig dit. Det var inte bråttom på morgonen. Hon hade en halvtimme på 

sig. Anledningen till att hon skulle iväg så tidigt var för att hon ville hem tidigt och att 

han också hade saker att göra. De pratade om pengar och han fick hennes 

kontonummer. Hon bad honom sätta över pengarna tidigt då hon var i behov av 

pengarna och han sa att han skulle göra det så snart han var tillbaka på kontoret. Hon 

glömde sin bikini. Hon hade hängt den på stolen på terrassen och hade säkert tänkt att 

den skulle torka. Vid polisförhör mindes han inte att hon hade glömt bikinin och det 

var därför han sa att det inte stämmer. Idag kommer han ihåg allt. Han minns att 

Sekretess 8 var över 30 år och kom direkt till Åmotfors med tåg. De pratade mycket 

och hon bytte tåg i Kil. Hon åkte sedan hem och han fick frågan per telefon när 

pengarna skulle komma.  
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Sekretess 8 var litet berusad, men inte så mycket när de hade sex. De skämtade och 

skojade och hon var ute flera gånger och gick runt med en stor morgonrock. Alla tjejer 

som använder hemsidan vet att det har med sex att göra. Hennes motiv till att berätta 

som hon gör är pengar. Allt handlar om pengar och det har ingenting med våldtäkt att 

göra. Sekretess 8 har gjort polisanmälan efter att hon insett att hon inte får några 

pengar från honom.  

 

H R   

 

Det var ett bra tag sedan hon umgicks med Sekretess 8. De umgicks i ungefär ett år 

och under perioden mars/april 2021 var de ganska nära. Nu är de inte vänner längre 

men hon vill inte Sekretess 8 något illa. Hon minns inte exakt vad som hände mellan 

dem. 

 

Hon vet att Sekretess 8 skulle träffa en man. Hon skulle träffa en kille för att få pengar, 

men hon minns inte så mycket från den tiden. De hade pratat på någon sida, 

sugardaters eller något, och hon tror inte att de hade pratat så länge innan de sågs. Hon 

vet inte om de pratade i telefon, men de skrev i alla fall med varandra. Hon berättade 

att hon skulle träffa honom och hörde också av sig när hon var där. De hade badat 

eller något, men hon sa inget speciellt och hon minns inte om de hade det trevligt. Hon 

sa att hon hade druckit. Hon sa inte vad hon hade druckit eller hur mycket. Hon minns 

inte att hon märkte av att hon var påverkad. Hon minns inte om det är som hon sagt i 

tidigare förhör att Sekretess 8 verkade skum på så vis att hon var oklar, tillbakadragen 

och inte sig själv.  

 

Det träffades efter hon hade varit hos mannen. Som hon upplevde det var det inga fel 

mer än pengarna. Vad som skulle ske berodde på vad de hade kommit överens om och 

hon visste inte vad de hade bestämt att göra. Sekretess 8 har behövt göra olika grejer 

vid olika möten hon har haft. Sugardejting är mellan två personer som bestämmer träff 

och kommer överens hur långt de ska gå. Det kan vara fråga om vinkväll, middag, sex 

eller att bara umgås. Sekretess 8 har träffat andra män tidigare och fått betalt för det. 
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Som hon uppfattade det menade Sekretess 8 att hon hade blivit utnyttjad denna gång 

för att hon inte hade fått pengar. Hon skulle försöka få ut pengarna. Hon försökte men 

han hade blockerat henne. Hon sa att hon skulle anmäla honom om hon inte fick 

några pengar. Som hon minns det berättade Sekretess 8 att de hade haft sex, men inte 

att hon hade blivit våldtagen. Hon förstod att det var fråga om våldtäkt när hon fick 

kallelsen till polisen. Hon vet inte vad hon sagt till polisen tidigare eller om det är nya 

uppgifter hon lämnar nu. Hon minns inte om det är som hon sagt i tidigare förhör att 

Sekretess 8 var svår att nå efter händelsen.  

 

Hon har inte märkt att det hänt Sekretess 8 något traumatiskt på det viset, men hon vet 

att det var något och att Sekretess 8 blev mer nere. Sekretess 8 tog mycket droger som 

lugnar under denna tid. Både hon och Sekretess 8 använde droger. Sekretess 8 använde 

kokain och något som kallas för blåbär eller blå vilket är Xanor. Det är lugnande och i 

kombination med alkohol blir man ganska lugn. Det är på grund av drogerna som hon 

inte minns så mycket från denna tid heller.  

 

Sedan H R har avgett sin vittnesutsaga och lämnat tingsrätten har på åklagarens 

begäran kompletterande förhör hållits md Sekretess 8, varvid hon sammanfattningsvis 

berättat följande. 

 

Hon har inte berättat för H R vad som har hänt hos Markus Halvorson. H R är inte en 

person som hon skulle anförtro sig åt. Hon har under dagen före förhöret med H R 

berättat att hon och H R inte är vänner och att hon trodde att H R inte skulle vittna till 

hennes fördel för att hon tycker så pass illa om henne. Hon och H R har varit vänner, 

men är inte det sedan november 2021 med anledning av att H R stulit saker för henne. 

Det har hänt flera saker mellan henne och Markus Halvorson. Hon och H R har blivit 

osams till följd av att det inte går att umgås med H R på grund av hennes 

humörväxlingar. H R kan vara elak när hon inte får som hon vill. Hon och H R är 

alltså ovänner och de hade varit ovänner även före november 2021. Ett påstående om 

att hon skulle ha använt Xanor och kokain vid den aktuella tiden stämmer inte. Hon 

har aldrig använt Xanor. Hon hade inte tagit någon drog eller narkotikaklassad 

medicin, såsom ångestdämpande medicin eller sömnmedicin, vid tiden för besöket hos 
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Markus Halvorson. Hon har inte till H R sagt att hon skulle göra en polisanmälan för 

att hon inte hade fått pengar av Markus Halvorson. Det har H R vid vittnesförhöret 

med henne påstått i ren ilska för att hon tycker illa om henne. Efter händelsen i 

november 2021 försökte H R flera gånger få kontakt med henne. Hon blockerade H R 

och meddelade henne att hon inte ville ha med henne att göra.  

 

T H 

 

Han har känt Sekretess 8 i något år och de är vänner. Han minns att hon ringde 

honom någon dag och lät lite uppgiven. Det var ganska sent på kvällen, efter kl 22.00 

tror han. Det lät som att något hade hänt eller att hon var nervös och det var något han 

reagerade på. Hon lät nedstämd, förvirrad som att hon inte visste vad som hade hänt 

och att något saknades i hennes minnesbild. Hon lät lite rädd till och med och var inte 

lugn som hon brukar. Hon lät inte som vanligt och därför frågade han henne om hon 

hade druckit och hon uppgav att hon hade druckit två eller tre glas vin. Om han sa att 

det var två glas vin under polisförhöret så var det nog det. Han frågade henne vid 

samtalet om hon druckit eller tagit något som det står antecknat i polisförhör och det 

var för att hon inte lät som vanligt. Han undrade bara om hon hade druckit. Vad han 

vet tar Sekretess 8 inga preparat. Han vet inte om hon tar droger. Hon har i vart fall 

inte gjort det när han har umgåtts med henne. Hon var hemma hos en kompis och 

skulle hem tidigt på morgonen dagen efter. Han tror att hon skulle hem runt sju eller 

åtta. Han frågade varför hon skulle åka så tidigt och hon uppgav att hon skulle till 

jobbet. Han tror att det var hon som ringde honom, alternativt att hon skickade ett 

sms och han ringde upp. Han tror att hon nämnde ett ställe var hon var och att han 

frågade vad hon gjorde där, men han minns inte vilken ort det var. Han tror att det var 

Värmland som det står antecknat att han sagt i polisförhör. Hon pratade i koder. Han 

fick inte reda på mer än att hon var hos en kompis. Hon pratade inte 

sammanhängande. Hon pratade tyst. Han förstod inte vad hon menade. Hon lät inte 

som vanligt och det var som det står antecknat i polisförhör att hon lät ledsen. Det är 

möjligt att kompisen hette Daniel som det står antecknat att han sagt i polisförhör, 

men han minns inte det idag. Han tror att samtalet varade i ett par minuter och vill 
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sedan minnas att telefonsamtalet lades på helt plötsligt. Han tror att han försökte få tag 

på Sekretess 8 och att han inte fick kontakt med henne förrän dagen efter. 

 

När hon kom hem pratade de till och från, men inte jättemycket. Han kan inte komma 

ihåg något specifikt, men hon sa att det hade hänt något, sex eller något. Hon sa att 

hon inte hade velat vara med och att hon hade gått och lagt sig och han har för sig att 

mannen ville bada bubbelpool. Han minns inte om de hade badat. Om det står 

antecknat i hans polisförhör att han sagt att de hade badat var det så. Han minns att 

mannen hade druckit kaffe och att hon hade druckit vin. Han tror inte att han hade 

druckit vin. Det var något om att mannen hade tagit telefonen. Han tror att Sekretess 8 

sa att hon hade haft kläder på sig, men att hon inte hade dem på sig när hon vaknade. 

Hon berättade om kläderna dagarna efter händelsen. Hon pratade något om pengar 

och han minns inte om hon skulle låna pengar eller liknande. Han tror inte att hon 

skulle få pengar för att åka till kompisen. Att det står antecknat i polisförhör att han 

har sagt att hon skulle få pengar för att åka dit minns han inte. Han kan ha blandat 

ihop saker och det är inget han kommer ihåg. Han tror att hon var förvirrad över vad 

som hade hänt. Hon var nedstämd och fundersam och visste inte riktigt vad som hade 

hänt. Hon kunde inte minnas om hon hade haft sex, men hon tyckte att det kändes 

som att det var något och att han hade haft sex med henne. Hon sa inget om frivilligt 

sex i alla fall. De gick inte in på några detaljer, men han vill minnas att han sa till henne 

att hon skulle anmäla det. Hon var först tveksam till att anmäla, men sedan var det 

något som kändes fel för henne. Han minns inte att han har sagt att hon uttryckt att 

det kändes när han fick frågan om hon hade haft ont i polisförhör, men om det har 

antecknats så var det nog så. Det han har sagt i polisförhör är det som har hänt. Han 

minns delar av förhöret när han får det uppläst. Han minns dock inte detaljer.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Genom innehållet i analysen från NFC är klarlagt att det i grenpartiet på de trosor 

Sekretess 8 överlämnade till polis den 2 april 2021 har påträffats spår av sperma från 

Markus Halvorson. Härav ligger det nära till hands att dra den slutsatsen att det mellan 

Markus Halvorson och Sekretess 8 har förekommit ett vaginalt samlag, varvid 
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tingsrätten anmärker att tingsrätten, som tidigare nämnts, funnit det bevisat att Markus 

Halvorson oaktat han haft vissa potensproblem har kunnat genomföra vaginala samlag.  

 

Sekretess 8 har berättat att hon har somnat i sovrummet med kläderna på och att hon 

när hon senare vaknat har varit naken och haft ont i sitt underliv. Hon har inte kunnat 

lämna någon upplysning om vad som kan ha inträffat i sovrummet. Markus 

Halvorsons förklaring till fyndet i grenpartiet på Sekretess 8:s trosor synes vara att han 

har onanerat och fått utlösning på Sekretess 8:s mage och möjligen bröst. Det 

förhållandet att spermaresterna har funnits i grenpartiet på Sekretess 8:s trosor medför 

att Markus Halvorsons förklaring till fyndet där framstår som orealistiskt. Sekretess 8 

har inte lämnat någon uppgift om att det skulle ha förekommit oralsex mellan Markus 

Halvorson och henne. Hon har lämnat ett bestående intryck av att hon har varit 

sanningsenlig och hennes berättelse saknar varje spår av överdrift. Den uppfyller väl de 

kriterier som Högsta domstolen har ansett utmärka en tillförlitlig berättelse från en 

målsägande i ett sexualmål. Till följd av det anförda finner tingsrätten att tilltro ska 

sättas till Sekretess 8:s uppgifter och därmed är det klarlagt att hon inte har medverkat 

frivilligt till sex med Markus Halvorson utan denne har utnyttjat det förhållandet att 

hon har sovit till att ha vaginalt samlag med denne. Han måste ha insett att Sekretess 8 

inte frivilligt har deltagit i den sexuella handlingen. Åtalet är därmed styrkt. Gärningen 

ska bedömas som våldtäkt i enlighet med vad åklagaren har gjort gällande. 

 

Vid angiven utgång i frågan om skuld ska eftersom Markus Halvorson har vitsordat 

skäligheten i sig av begärt skadestånd ska Sekretess 8:s skadeståndstalan vinna bifall. 

 

PÅFÖLD 

 

Markus Halvorson döms genom denna dom för nio fall av våldtäkt, ett fall av oaktsam 

våldtäkt, elva fall av köp av sexuell tjänst, ett fall av grovt bedrägeri och två fall av 

bedrägeri. Annan påföljd än fängelse är inte aktuell. Markus Halvorson har genom en 

dom meddelad av Søndre Østvold tingrett den 22 februari 2022 dömts för femton fall 

av bedrägeri och ett fall av olaga hot, vilka brott hade begåtts före de i detta mål 

aktuella brotten. I detta mål aktuella brott utgör alltså s.k. nyupptäckt brottslighet. Av 
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29 § lagen om samarbete med Danmark, Finland, Island och Norge angående 

verkställighet av straff m.m. följer att det ska anses som om den norska domen har 

meddelats i Sverige. Härav följer att bestämmelsen i 34 kap. 2 § brottsbalken ska 

tillämpas vid bestämmande av fängelsestraffets längd. I den bestämmelsen anges att 

när rätten dömer till ny påföljd för nyupptäckt brott ska när påföljden bestäms iakttas 

att påföljderna tillsammans inte överstiger vad som skulle ha dömts ut för den samlade 

brottsligheten. Tingsrätten gör den bedömningen att för det fall ett fängelsestraff skulle 

ha dömts ut för i detta mål aktuell brottslighet och brottsligheten i den norska domen 

skulle fängelsestraffets längd ha bestämts till sex år och sex månader, vilket motsvarar 

den samlade brottslighetens straffvärde. Eftersom Markus Halvorson redan har dömts 

till fängelse två år enligt den norska domen ska straffet reduceras med motsvarande tid. 

Påföljden för Markus Halvorson ska därmed bestämmas till fängelse fyra år och sex 

månader. 

 

HÄKTNING 

 

Markus Halvorson är häktad i målet. 

 

För våldtäkt är inte stadgat lindrigare straff än fängelse två år och det är, med 

beaktande av att det finns risk för att Markus Halvorson fortsätter med brottslig 

verksamhet om han försätts på fri fot innan den utdömda påföljden får verkställas, inte 

uppenbart att skäl för fortsatt häktning saknas. Markus Halvorson ska därför vara kvar 

i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot honom.  

 

SEKRETESSFRÅGOR 

 

Tingsrätten finner skäl att med stöd av 21 kap. 1 § lagen om offentlighet och sekretess 

(OSL) förordna om fortsatt sekretess beträffande uppgifter som lämnats inom stängda 

dörrar och som kan röja målsäganden Sekretess 9:s samt vittnena Melisas och Raghdas 

identiteter samt med stöd av 35 kap. 12 § samma lag beträffande uppgifter som 

lämnats inom stängda dörrar och som kan röja målsägandens identiteter, förutom 

Sanne Österbergs. 
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Tingsrätten finner skäl att med stöd av 21 kap. 1 § OSL förordna om fortsatt sekretess 

avseende de uppgifter som redovisats i det av Sanne Österberg åberopade läkarintyget. 

 

ÖVRIGA FRÅGOR  

 

Vad gäller ersättningar till försvarana och målsägandebiträdena kan konstaterar 

tingsrätten att det saknas skäl att utgå från annat än att de har lagt ner den arbetsinsats 

som de har begärt ersättning för. Annat har inte framkommit än att de olika åtgärder 

som de har vidtagits synes ha varit nödvändiga för att ta tillvara respektive huvudmans 

intresse i målet samt förfaller var och en av dem ha utfört sin arbetsinsats med den 

effektivitet som kan krävas. En del av arbetsinsatserna har vad avser målsäganden haft 

kurativa inslag. I ett mål av detta slag är det acceptabelt att också sådant arbete 

omfattas av uppdraget och är ersättningsgillt inom rimliga gränser. Det har inte 

framkommit något som tyder på att de kurativa inslagen har varit av större omfattning 

än som bör kunna godtas. Det anförda medför att tingsrätten finner att av var och en 

av försvararna och målsägandebiträdena begärd ersättning för arbete är skäligt. 

Därutöver har Hans Berglund och målsägandebiträdena haft tidspillan och utlägg i 

enlighet med vad de redovisat. Ersättning för sådana merkostnader i form av tidspillan 

och utlägg som har föranletts av att, såsom är aktuellt i detta fall, ett målsägandebiträde 

bedriver sin verksamhet långt den ort där domstolen har sin verksamhet, ska enligt 21 

kap. 9 § 4 st rättegångsbalken utgå endast för det fall det föreligger särskilda skäl att 

döma ut ersättningen. Denna bestämmelse ska tillämpas vad gäller Elisabeth Massi 

Fritz, Amanda Monell och Frida Wallin. Isidor Vistedt förefaller inte ha begärt 

ersättning för merkostnader. 

 

Det hittills anförda medför att de offentliga försvararna samt Richard Larsson och 

Isidor Vistedt av allmänna medel ska tillerkännas den ersättning som respektive av dem 

begärt. Dock vad gäller Richard Larsson sedan rättelse av felräkning gjorts.  

 

Vad först gäller frågan om ersättning för merkostnader till Elisabeth Massi Fritz 

hänförliga till klienter som omfattas av åtal för våldtäkt eller oaktsam våldtäkt kan 
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konstateras att målsäganden har begärt att hon ska förordnas och att det i sådana mål 

är särskilt angeläget att huvudmannen har ett särskilt förtroende för sitt 

målsägandebiträde och har möjlighet att vid behov genom personliga besök kunna 

sammanträffa med sitt biträde. Det synes som om målsägandena i vart fall i anslutning 

till att Elisabeth Massi Fritz har förordnats har varit bosatta i eller i relativ närhet till 

hennes verksamhetsort som är Stockholm. På grund av det anförda ska Elisabeth 

Massi Frits tillerkännas ersättning för merkostnader hänförliga till de angivna 

målsägandena. Elisabeth Massi Frits har också förordnats som målsägandebiträde för 

Sekretess 9 (åtalspunkten 22) och åtalet i den delen avser endast bedrägeri. Vanligtvis 

brukar det inte anses att det föreligger särskilda skäl för att tillerkänna ett 

målsägandebiträde ersättning för merkostnader i sådana mål. I detta fall har emellertid 

bedrägeriåtalet en sådan koppling till övrig påstådd brottslighet att ersättning för 

merkostnaderna som kan hänföras till den åtalspunkten ska utgå, varvid tingsrätten 

anmärker att i förhållande till om det hade förordnats ett målsägandebiträde som har 

sin verksamhet förlagd inom domstolens verksamhetsområde eller dess närhet har ett 

förordnande av Elisabeth Massi Fritz ur ett kostnadsperspektiv varit gynnsamt. 

Elisabeth Massi Fritz är därför berättigad till ersättning för merkostnader som kan 

hänföras till hennes förordnade för Sekretess 9. Elisbeth Massi Fritz ska därmed 

tillerkännas ersättning i enlighet med vad hon begärt, dock efter att rättelse har skett av 

felsummering. 

 

Amanda Monell har förordnats som målsägandebiträde för Sekretess 14 (åtalspunkten 

4) och åtalet i den delen avser bl.a. oaktsam våldtäkt. Amanda Monell har genom Marie 

Johnsson anfört att hon av tingsrätten har förordnats till målsägandebiträde för 

Sekretess 14 utan att Sekretess 14 hade begärt det och att detta skett för att för att hon 

har sin verksamhet förlagd till Göteborg där Sekretess 14 har sitt hemvist. I detta fall är 

det på tingsrättens initiativ som Amanda Monell har förordnats trots att hon har sin 

verksamhet förlagd långt från tingsrätten. Detta förhållande bör medföra att särskilda 

skäl föreligger för att tillerkänna Amanda Monell ersättning för merkostnader. Amanda 

Monell ska alltså tillerkännas ersättning i enlighet med vad hon har begärt. 
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Vad slutligen gäller ersättning till Frida Wallin för merkostnader har hon förordnats 

som målsägandebiträde för Sekretess 16 (åtalspunkten 7) på begäran av Sekretess 16. 

Åtalet i den delen avser grovt bedrägeri. Som ovan anförts brukar det inte anses att det 

föreligger särskilda skäl för att tillerkänna ett målsägandebiträde ersättning för 

merkostnader i sådana mål. Frida Wallin har som skäl för att hon är berättigad till 

ersättning för merkostnader anfört följande. Sekretess 16 har begärt henne som 

målsägandebiträde eftersom hon uppenbarligen har känt ett särskilt förtroende för 

henne. Hon har sin verksamhet förlagd till Stockholm och Sekretess 16 är bosatt i 

Stockholm. Sekretess 16 har befunnit sig i en tämligen utsatt situation och har haft 

behov av att sammanträffa med sitt målsägandebiträde personligen. Om ett biträde i 

Karlstad eller närliggande ort hade förordnats för henne hade hon varit tvungen att 

resa 30 mil enkel väg resa för att träffa sitt målsägandebiträde, något som hade varit att 

kräva för mycket av henne i den situation hon har befunnit sig i. 

 

Tingsrätten gör med beaktande av det som Frida Wallin har anfört i förening med vad 

som framgår av det av Sekretess 16 åberopade och sekretessbelagda läkarintyget 

dagtecknat den 1 oktober 2021 om hennes dåliga psykiska mående med anledning av 

sina kontakter med Markus Halvorson, den bedömningen att i detta fall framstår det 

som rimligt att anse att det föreligger särskilda skäl för att tillerkänna Frida Wallin 

ersättning för merkostnader. Hennes ersättningsanspråk ska alltså bifallas efter rättelse 

av felräkning.  

 

Kostnaden för försvararna och målsägandebiträdena ska staten svara för.  

 

Markus Halvorson ska betala föreskriven avgift om 800 kr enligt lagen om 

brottsofferfond. 

 

Tingsrätten bifaller yrkandet om fortsatt bevisbeslag avseende trosor.  
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HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 19 (TR-01) 

Ett överklagande ska ha kommit in till tingsrätten senast den 19 augusti 2022. 

Överklagandet prövas av Hovrätten för Västra Sverige.  

 

 

Bertil Ehn 

 

AVRÄKNINGSUNDERLAG finns fogat till domen. 
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2022-07-29 
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Västra Torggatan 13
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Telefon
054-14 84 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 188 
651 05 Karlstad Webbplats

www.varmlandstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19560909-2357

Datum för dom/beslut 
2022-07-29

Efternamn 
Halvorson

Förnamn 
MARKUS Jakob

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-08-31

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



ÅKLAGARENS YRKANDEN OCH BEVISNING 

 

1. VÅLDTÄKT (5000-K1061773-21)  

Målsägande  

Sekretess 1 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 3-4 april 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, 

med Målsäganden, som tydligt sa att hon inte ville vara intim eller ha sexuellt umgänge, och på 

grund av underförstått hot inte deltog frivilligt, vid två tillfällen genomfört samlag med henne. 

 

Halvorson har vid tillfället otillbörligt utnyttjat att Målsäganden på grund av allvarlig rädsla och 

annars med hänsyn till omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation.  

 

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken 

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelserna till styrkande av gärningarna.  

 

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

 

Vittnesförhör med Jessica, se bilaga, angående hennes iakttagelser i samband med målsägandens 

resa till Halvorson till styrkande av att målsäganden var upprörd och ledsen efteråt. 

Vittnesförhör med Adam Björklund, att höras om sina iakttagelser och arbetssätt till styrkande av 

hur utredningen bedrivits och hur kontakter med målsägandena initierats och förhören inletts. 

Av målsäganden sparad konversation på KIK till styrkande av gärningen (sid 12-25 i 

förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 60-65 i 

förundersökningsprotokollet)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 

26 i förundersökningsprotokollet)  

Biljetter som bokades för mä till styrkande av resan (sid 27-31 i förundersökningsprotokollet)  

Bilaga 1
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PM angående uppgifter som målsäganden själv fick fram om Halvorson efter besöket till 

styrkande av att hon upplevde sig utnyttjad efter besöket (sid 33-37 i 

förundersökningsprotokollet)  

Del av kontoutdrag avseende Halvorssons konto i Handelsbanken till styrkande av att han 

betalat till restaurangen O`Learys den 3 april 2020 (sid 38 i förundersökningsprotokollet)  

PM med bilder till styrkande av att det i huset påträffades vapen, vapendelar och ammunition (sid 

39-43 i förundersökningsprotokollet)  

PM angående Halvorsons fars försvunna vapen (sid 44-45 i förundersökningsprotokollet)  

PM ang meddelande om att Halvorson skulle till en skjutbana (sid 46 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

2. VÅLDTÄKT (5000-K1078969-21) och KÖP AV SEXUELL TJÄNST  

Målsägande  

Sekretess 2 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorsson har den 17-18 april 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning.  

 

Markus Halvorson har den 18 april på samma plats, med Målsäganden, som tydligt sa att hon inte 

ville ha sexuellt umgänge och inte deltog frivilligt, genomfört en sexuell handling som med 

hänsyn till kränkningens allvar var jämförlig med samlag. Halvorson har vid tillfället med våld 

betvingat Målsäganden för att genomföra den sexuella handlingen, genom att ställa sig på knä i 

sängen, ta ett hårt grepp om Målsägandens huvud, hålla fast huvudet och föra sin penis in och ut 

i hennes mun. 

 

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt.  

 

Lagrum  

6 kap 1 § och 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med målsäganden angående händelserna till styrkande av köp och våldtäkt.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 9 

i förundersökningsprotokollet)  

Köp av sexuell tjänst 

nedlagt av åklagaren. 



Tågbokning avseende Målsägandens hemresa till styrkande av brottstid (sid 11-12 i 

förundersökningsprotokollet)  

Foto från inspelad film på målsägandens mobil utvisande Halvorson till styrkande av att 

Halvorson är gärningsmannen (sid 13 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 14-17 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

3. VÅLDTÄKT (5000-K1164538-21) och i andra hand KÖP AV SEXUELL TJÄNST  

Målsägande  

Sekretess 13 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 20-21 juni 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, 

med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört samlag och sexuella handlingar som med 

hänsyn till kränkningens allvar var jämförlig med samlag. Halvorson har vid tillfället otillbörligt 

utnyttjat att Målsäganden på grund av berusning, allvarlig rädsla och annars med hänsyn till 

omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation, knuffat omkull målsäganden och därvid 

genomfört en sexuell handling som med hänsyn till kränkningens allvar var jämförlig med samlag 

genom att utföra oralsex på henne varefter han förmått henne till samlag. Halvorson har också 

därefter dragit ner Målsäganden i en säng, hållit i hennes huvud och tvingat henne att genomföra 

en sexuell handling som med hänsyn till kränkningens allvar var jämförlig med samlag genom att 

utföra oralsex på honom. 

 

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att Målsäganden inte deltog frivilligt.  

 

I andra hand har Halvorsson uppsåtligen vid tillfället skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse 

mot utlovad ersättning.  

 

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av våldtäkt.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  



Vittnesförhör med Målsägandens mor, (se bilaga) att höras om sina iakttagelser av Målsäganden 

till styrkande av att Målsäganden varit utsatt och på grund av det mått dåligt.  

Skärmbild av kortköp utvisande köp av bränsle till styrkande av datum då målsäganden besökte 

Halvorson (sid 19 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 23-27 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

4. KÖP AV SEXUELL TJÄNST och OAKTSAM VÅLDTÄKT (5000- K803346-20)  

Målsägande  

Sekretess 14 (Se bilaga (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Amanda Monell)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 29 juni 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, 

med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört en sexuell handling som med hänsyn till 

kränkningens allvar var jämförlig med samlag genom att utföra ett oralsex på henne. 

 

Markus Halvorson var grovt oaktsam beträffande omständigheten att målsäganden inte deltog 

frivilligt.  

 

Markus Halvorson har vid samma tillfälle uppsåtligen skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse 

mot utlovad ersättning.  

 

Lagrum  

6 kap 1 § och 1 a § och 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av brott.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Kontakt och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från Halvorson till 

styrkande av kontakten med målsäganden (sid 16-18 i förundersökningsprotokollet)  

Av målsäganden sparad konversation till styrkande av gärningen (sid 13-15 i 

förundersökningsprotokollet)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 

12 i förundersökningsprotokollet) 



5. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K999663-21)  

Målsägande 

Sekretess 18 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 29-30 juli 2020 på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, skaffat sig 

en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning. Markus Halvorson begick gärningen med 

uppsåt. 

 

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående kontakterna och det aktuella tillfället till styrkande av 

gärningen. 

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 7 

i förundersökningsprotokollet)  

Konversation på KIK sparad och funnen på telefon tagen i beslag från Halvorson till styrkande 

av kontakten med målsäganden (sid 8-10 och 15 i förundersökningsprotokollet)  

 

6. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K937577-20)  

Målsägande  

Sekretess 19 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 3-4 augusti 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot ersättning och utlovad ersättning.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående kontakterna med Halvorson till styrkande av gärningen.  



Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Korttransaktion utvisande betalning på pizzeria i La Vita i Arvika till styrkande av att 

Halvorsson och Målsäganden ätit där vid tillfället (sid 6 i förundersökningsprotokollet).  

Del av kontoutdrag i Westra Wermlands Sparbank till styrkande av att Halvorson swishat 5 000 

kr som betalning för sex (sid 5 i förundersökningsprotokollet).  

Kontakt, samtalslista och konversation sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 7-8 i förundersökningsprotokollet) 

 

7. GROVT BEDRÄGERI (5000-K1058537-21)  

Målsägande  

Sekretess 16 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Frida Wallin)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 2 juli – 19 oktober 2020 i Sverige genom att lämna falska uppgifter 

om köp av fastigheter i Spanien vilselett Målsäganden med att de tillsammans med lika delar 

insats skulle investera i fastighetsköp, varefter Halvorson skulle ombesörja köp och försäljning 

för att de sedan skulle dela på försäljningsvinst. Halvorson förmådde på det sättet målsäganden 

att till honom överföra 506 000 kr. Halvorsons handlande innebar vinning för honom och skada 

för målsäganden.  

 

Brottet bör bedömas som grovt eftersom gärningen avsåg ett betydande värde och gärningen 

innebar en synnerligen kännbar skada.  

 

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

9 kap 3 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående hennes kontakter med Halvorson till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som både erkänt och förnekat brott)  

Av målsäganden sparad Chattkonversation på Whatsapp mellan målsäganden och Halvorson till 

styrkande av hur Halvorson lurat målsäganden (sid 12-72 i förundersökningsprotokollet)  

Chattkonversation funnen på telefon tagen i beslag från Halvorson till styrkande av kontakten 

med målsäganden (sid 73-74 i förundersökningsprotokollet)  



Anträffad bild i Halvorsons telefon till styrkande av att han förmått henne skicka ett mail till 

hans adress där det skulle se ut som han lånat 500 000 kr (sid 75 i förundersökningsprotokollet)  

Bild av det s k kontrakt Halvorson skickat till målsäganden (sid 76 i 

förundersökningsprotokollet)  

PM angående transaktioner från målsäganden till Halvorson till styrkande av gärningen (sid 77 i 

förundersökningsprotokollet)  

Skärmdump från målsägandens telefon till styrkande av överföringarna (sid 78 i 

förundersökningsprotokollet)  

Fordonsuppgifter till styrkande av bedrägeri (sid 79-81 i förundersökningsprotokollet)  

PM angående Halvorssons bilaffärer och andra affärer till styrkande av bedrägeri (sid 83-88 i 

förundersökningsprotokollet 

Köpekontrakt avseende inköp av bilar till styrkande av att Halvorson omgående tagit 

målsägandens pengar för konsumtion samt att detta är hans modus (sid 89-93 i 

förundersökningsprotokollet)  

Delar av tidslinjen till styrkande av att Halvorson under kontakterna med målsäganden där han 

uppgett att han legat på sjukhus istället hade annat för sig. 

 

8. VÅLDTÄKT (5000-K1243546-21)  

Målsägande  

Sekretess 11 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 18 – 19 augusti 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun med Målsäganden, som inte deltog frivilligt och vid upprepade tillfällen sagt ifrån att 

hon inte ville ha sexuell samvaro, genomfört ett samlag, vilket orsakat målsäganden smärta. 

Halvorson har vid tillfället otillbörligt utnyttjat att målsäganden på grund av allvarlig rädsla och 

annars med hänsyn till omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av gärningen.  



Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med M B (se bilaga) angående hennes iakttagelser till styrkande av att målsäganden 

utsatts för övergrepp.  

Vittnesförhör med M M (se bilaga), angående hennes iakttagelser till styrkande av att 

målsäganden utsatts för övergrepp.  

Sms mellan målsäganden och en vän samt Korttransaktion till styrkande av datum då 

målsäganden träffade misstänkt första gången och åt middag med honom i Arvika (sid 15 och 19 

i förundersökningsprotokollet)  

PM angående att målsägandens kontaktuppgifter påträffats i en av Halvorsons telefoner (sid 26 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

9. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K1157290-21)  

Målsägande  

Sekretess 20 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 19-20 september 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning. Markus Halvorson 

begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott).  

Konversation på WhatsApp från målsägandens telefon till styrkande av gärningen (sid 6-16 i 

förundersökningsprotokollet).  

PM angående beslag till styrkande av att samtal och målsägandens kontaktuppgifter påträffats i 

Halvorsons telefon (sid 17-18 i förundersökningsprotokollet).  

 

 

 



10. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K1136085-21)  

Målsägande  

Sekretess 21 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har under perioden den 10-12 oktober 2020 i sin bostad på Jössevägen i 

Åmotfors, Eda kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning. 

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av gärningen. 

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott).  

Kontakt, samtalslista och konversation sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 6-7 i förundersökningsprotokollet) 

 

11. VÅLDTÄKT (5000-K71485-22)  

Målsägande  

Sekretess 17 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet Richard Larsson)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 16 – 17 november 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, med Målsäganden, som inte deltog frivilligt och vid upprepade tillfällen sagt ifrån att 

hon inte ville ha sexuell samvaro, med våld, genomfört samlag och vid två tillfällen genomfört 

sexuell handling som med hänsyn till kränkningens allvar är jämförlig med samlag, allt vilket 

orsakat målsäganden smärta och skador. Halvorson har därvid tagit tag i målsägandens nacke och 

tryckt ned hennes huvud och tvingat henne genomföra oralsex på honom varefter han tagit tag i 

henne och lyft upp henne i en soffa, ställt henne framför sig och genomfört analt och vaginalt 

samlag vilket orsakat smärta. I ett senare skede har Halvorson gått in i det rum där målsäganden 

låg, satt sig grensle över henne och tvingat henne att genomföra oralsex på honom. Handlandet 

ovan har orsakat underhudsblödningar i nacken på målsäganden. 

 

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt.  

 



Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelserna till styrkande av våldtäkt. 

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med Helena Bandh, att höras om sina iakttagelser till styrkande av att målsäganden 

utsatts för övergrepp.  

Vittnesförhör med J A (se bilaga), att höras om sina iakttagelser till styrkande av att målsäganden 

utsatts för övergrepp.  

Skärmdumpar från målsägandens kontakt med Halvorson på Sugardaters och Whatsapp till 

styrkande av kontakten och att målsäganden varit hos honom (sid 15-20 i 

förundersökningsprotokollet)  

Skärmdumpar från målsägandens telefon utvisande biljetter till och från Åmotfors till styrkande 

av datum för händelserna (sid 23-24 i förundersökningsprotokollet) 

 

12. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K1013942-21)   

Målsägande  

Sekretess 22 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 19-20 december 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken 

Bevisning  

Förhör med Målsäganden (se bilaga) angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott).  

PM tågbokning till styrkande av att Halvorson bokat och betalat tågbiljetter till målsäganden (sid 

5 i förundersökningsprotokollet).  

Nedlagt av åklagaren. 



Kontakt, samtalslista och konversation sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 19-20 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

13. VÅLDTÄKT (5000-K1013587-21)  

Målsägande  

Sekretess 4 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet Isidor Vistedt)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 28-29 december 2020 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, med Målsäganden, som inte deltog frivilligt och vid upprepade tillfällen gett uttryck för 

att hon inte ville ha sexuell samvaro, genomfört samlag. 

Halvorson har vid tillfället otillbörligt utnyttjat att målsäganden på grund av allvarlig rädsla, 

berusning, sömndrucket tillstånd och annars med hänsyn till omständigheterna befann sig i en 

särskilt utsatt situation.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av våldtäkt.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med F A (se bilaga), att höras om sina iakttagelser och kontakter till styrkande av 

att Målsäganden varit ensam med Halvorson och utsatts för övergrepp.  

Foto utvisande nycklar som Halvorson gett målsäganden till styrkande av hans förmåga att 

dupera (sid 17-18 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, samtalslista och konversation och mail sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 25-28 i 

förundersökningsprotokollet)  

Anträffat sms i Halvorsons telefon till styrkande av kontakt med vittnet efter händelsen den 28-

29 december (sid 24 i förundersökningsprotokollet) 

 



14. OAKTSAM VÅLDTÄKT och i andra hand KÖP AV SEXUELL TJÄNST samt 

BEDRÄGERI (5000-K1174539-21)  

Målsägande  

Sekretess 7 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 2-3 januari 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, 

med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört samlag och annan sexuell handling som 

med hänsyn till kränkningens allvar är jämförlig med samlag i form av att han förmått 

målsäganden utföra oralsex på honom och Halvorson utfört oralsex på målsäganden. 

Halvorson har vid tillfället otillbörligt utnyttjat att Målsäganden på grund av allvarlig rädsla och 

annars med hänsyn till omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation. Markus 

Halvorson var grovt oaktsam beträffande omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

I andra hand har Markus Halvorson vid tillfället skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot 

utlovad ersättning.  

Markus Halvorson har vidare under tiden 2-5 januari 2021 i Sverige medelst vilseledande förmått 

målsäganden att till honom överföra 15 000 kr. Vilseledandet bestod i att Halvorson falskeligen 

utlovade en näsoperation i månadsskiftet januari/februari 2021 vid en klinik i London och att 

målsäganden då bara skulle behöva betala en liten summa för detta. Halvorsons handlande 

innebar vinning för honom och skada för målsäganden.  

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 1 § och 1 a § alternativt 11 § samt 9 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelserna till styrkande av gärningarna.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Kontakt, samtalslista och konversation sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 19-20 i 

förundersökningsprotokollet)  

PM angående biljetter och överföringar till styrkande av målsäganden besökt misstänkt, lurats att 

överföra pengar och utsatts för övergrepp (sid 13-16 i förundersökningsprotokollet)  

Utdrag från Halvorsons konto i Westra Wermlands Sparbank utvisande överföringarna från 

målsäganden (sid 18 i förundersökningsprotokollet och s. 125 i förundersökningsprotokollet, 



aktbil. 152.) 

 

15. KÖP AV SEXUELL TJÄNST och VÅLDTÄKT (5000-K1210055-21)  

Målsägande  

Sekretess 10 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 13-14 januari 2021 på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, skaffat 

sig en tillfällig sexuell förbindelse mot utlovad ersättning.  

Markus Halvorson har vid samma tillfälle med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört 

dels en sexuell handling som med hänsyn till kränkningens allvar var jämförlig med samlag 

genom att föra in fingrar i hennes slida, vilket orsakat smärta, dels ett samlag. Halvorson har vid 

tillfället otillbörligt utnyttjat att målsäganden på grund av sömn, allvarlig rädsla och annars med 

hänsyn till omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation. 

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

Lagrum  

6 kap 11 § och 1 § brottsbalken 

Bevisning  

Förhör med Målsäganden (se bilaga) angående händelsen till styrkande av gärningarna)  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med målsägandens syster (se bilaga), att höras om sina iakttagelser till styrkande av 

att målsäganden utsatts för övergrepp.  

Biljetter utvisande tid för resa till Arvika och åter Stockholm till styrkande av att målsäganden 

varit hos Halvorson (sid 13-17 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 21-22 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

 

 

 



16. VÅLDTÄKT (5000-K998278-21)  

Målsägande  

1. Sekretess 5 E (Se bilaga)  

2. Sekretess 6 M (Se bilaga) (båda underrättade genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth 

Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 5-6 februari 2021 på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, med 

målsägandena som inte deltog frivilligt, med våld genomfört en sexuell handling som med hänsyn 

till kränkningens allvar är jämförlig med samlag. Halvorson har vid tillfället tagit tag i målsägande 

2:s nacke/hår och tryckt henne mot sitt kön och tvingat henne att ge honom oralsex.  

Han har därefter ställt sig upp, gått emot målsägande 1 och uppmanat henne att ge honom 

oralsex. När målsägande 1 vägrat utföra detta har han tagit tag i hennes huvud/nacke/hår och 

tvingat henne utföra oralsex på honom.  

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt. 

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden 2 angående händelserna till styrkande av gärningarna.  

Förhör med Målsäganden 1 angående händelserna till styrkande av gärningarna.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott) 

Förhör med vittnet Sascha Tilge. Hon ska höras om sina iakttagelser i samband med en bussresa 

mellan Stockholm och Karlstad den 28 juni 2022. Med förhöret ska styrkas vad målsägandena i 

åtalspunkt 16 diskuterade under resan med avseende på den förestående rättegång de skulle delta 

i. 

PM angående tågbokning till styrkande av att målsägandena fått resan bokad och betald av 

Halvorson (sid 16 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 17-19 i 

förundersökningsprotokollet)  

Foto utvisande platsen för övergreppen till styrkande av förhållandena på platsen för gärningen 

(sid 14-15 i förundersökningsprotokollet) 

 



17. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K1162558-21)  

Målsägande  

Sekretess 23 (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 8 och den 15 februari 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, 

Eda kommun, skaffat sig tillfälliga sexuella förbindelser mot utlovad ersättning.  

Markus Halvorson begick gärningarna med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av gärningarna.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott).  

Vittnesförhör med David (se bilaga), att höras om sina iakttagelser till styrkande 

av kontakter med Halvorson för att få de pengar som utlovats och att Halvorson 

då hotat med polis.  

Konversation WhatsApp från målsägandens telefon till styrkande av gärningarna (sid 13-17 i 

förundersökningsprotokollet).  

Kontakt och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från Halvorson till 

styrkande av kontakten med målsäganden (sid 30-31 i förundersökningsprotokollet) 

 

18. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K229123-21)  

Målsägande  

1. Sekretess 24 J E (Se bilaga)  

2. Sekretess 25 A T (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 11 februari 2021 på Jössevägen 31 i Åmotfors skaffat sig en tillfällig 

sexuell förbindelse med två personer mot utlovad ersättning. Markus Halvorson begick gärningen 

med uppsåt.  

 

Vittnesförhöret 

med David 

återkallat av 

åklagaren. 



Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med målsägandena 1 och 2 angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Uppgifter från SJ till styrkande av att Halvorson bokat och betalat biljetterna för målsägandena 

(sid 11 i förundersökningsprotokollet)  

Skärmdump av biljett avseende det aktuella tillfället till styrkande av gärningen (sid 10 i 

förundersökningsprotokollet)  

Bilder av den kontaktinformation på Sugerdaters som avsåg Halvorson till styrkande av 

kontakten (sid 15 i förundersökningsprotokollet)  

Konversation på Sugardaters och Whatsapp mellan Ane och Halvorson till styrkande av den 

inledande kontakten (sid 16-17 och 35-41 i förundersökningsprotokollet)  

Skärmdump från Jaquelines telefon utvisande konversation med Halvorson till styrkande av vad 

som var uppgjort mellan dem (sid 18-28 i förundersökningsprotokollet)  

Bilder som skickats till Jaqueline på Whatsapp till styrkande av Halvorsons Modus operandi (sid 

29-34 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt och meddelanden från Sugardaters sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med ena målsäganden (sid 42-46 i 

förundersökningsprotokollet) 

 

19. VÅLDTÄKT (5000-K1357529-21)  

Målsägande  

Sekretess 15 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 8 mars 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda kommun, 

med Målsäganden, som tydligt sa att hon inte ville vara intim eller ha sexuellt umgänge, och 

således inte deltog frivilligt, genomfört en sexuell handling som med hänsyn till kränkningens 

allvar är jämförlig med samlag genom att föra in sina fingrar i hennes slida.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

 



Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående gärningen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med målsägandens mor (se bilaga) angående händelsen och vad hon fått veta av 

målsäganden till styrkande av gärningen.  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 14-15 i 

förundersökningsprotokollet)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 

11 i förundersökningsprotokollet) 

 

20. KÖP AV SEXUELL TJÄNST (5000-K70741-22)  

Målsägande  

1. Sekretess 26 C G (Se bilaga)  

2. Sekretess 27 C A (Se bilaga)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 12 - 13 mars 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse med två personer mot utlovad ersättning. 

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 11 § brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med målsäganden 1 angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med målsäganden 2 angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott).  

Konversation mellan Målsägande 1 och Halvorson till styrkande av gärningen (sid 15 i 

förundersökningsprotokollet).  



Konversation mellan Målsägande 2 och Halvorson till styrkande av gärningen (sid 17-24 i 

förundersökningsprotokollet). 

 

21. VÅLDTÄKT (5000-K988257-21) och i andra hand KÖP AV SEXUELL TJÄNST  

Målsägande  

Sekretess 12 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har den 15-16 mars 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört en sexuell handling som med 

hänsyn till kränkningens allvar är jämförlig med samlag genom att tvinga henna att utföra oralsex 

på honom. Tvånget bestod i att Halvorson tog tag i hennes hår/huvud och förde hennes huvud 

fram och tillbaka mot hans kön.  

Halvorson har vid tillfället otillbörligt utnyttjat att Målsäganden på grund av allvarlig rädsla och 

annars med hänsyn till omständigheterna befann sig i en särskilt utsatt situation.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt eller var i vart fall grovt oaktsam beträffande 

omständigheten att målsäganden inte deltog frivilligt.  

I andra hand har Markus Halvorson vid tillfället skaffat sig en tillfällig sexuell förbindelse mot 

utlovad ersättning.  

Lagrum  

6 kap 1 § 1 st 1 men brottsbalken  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av våldtäkt.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Skärmdump av konversation inskickad av Målsäganden till styrkande av kontakten före mötet 

(sid 6-7 i förundersökningsprotokollet)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 

8 i förundersökningsprotokollet)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 22-26 i 

förundersökningsprotokollet) 

 



22. BEDRÄGERI (5000-K1232561-21)  

Målsägande  

Sekretess 9 (se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

Gärning  

Markus Halvorson har under tiden 28 januari – 25 februari 2021 i Sverige medelst vilseledande 

förmått målsäganden att till honom överföra 34 200 kr. Vilseledandet bestod i att Halvorson 

utlovade och gav sken av att han skulle ombesörja ett bilköp för målsäganden innebärande att en 

bil av visst märke skulle föras in från Tyskland varvid målsäganden, helt falskeligen, var tvungen 

att betala vissa avgifter uppgående till 19 200 kr. Därefter utlovade Halvorson, helt falskeligen, att 

målsäganden skulle få bo i en av honom ägd lägenhet på Östermalm i Stockholm varvid hon 

skulle betala hyra om 15 000 kr. Halvorsons handlande innebar vinning för honom och skada för 

målsäganden.  

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

9 kap 1 § 1 st brottsbalken  

Bevisning 

Förhör med målsäganden angående kontakterna med Halvorson till styrkande av gärningarna.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Av polis upprättad PM angående kontakterna med målsäganden och de transaktioner man hittat 

till styrkande av att bedrägeri (sid 5-6 i förundersökningsprotokollet)  

Utdrag från målsägandens konto utvisande överföringarna till Halvorson till styrkande av 

gärningarna (sid 12 i förundersökningsprotokollet)  

Utdrag från Halvorsons konto i Forex till styrkande av överföringarna (sid 105 i 

protokollbilaga av den 7 mars – 199 s, aktbil. 152)  

Kontakt, konversation och samtalslista sparad och funnen på telefon tagen i beslag från 

Halvorson till styrkande av kontakten med målsäganden (sid 14-19 i 

förundersökningsprotokollet) 

23. VÅLDTÄKT (5000-K373298-21)  

Målsägande  

Sekretess 8 (Se bilaga) (underrättad genom målsägandebiträdet advokaten Elisabeth Massi Fritz)  

 



Gärning  

Markus Halvorson har den 28-29 mars 2021 i sin bostad på Jössevägen i Åmotfors, Eda 

kommun, med Målsäganden, som inte deltog frivilligt, genomfört samlag och/eller annan sexuell 

handling som med hänsyn till kränkningens allvar är jämförlig med samlag. Halvorson har vid 

tillfället otillbörligt utnyttjat att Målsäganden på grund av berusning eller annan drogpåverkan och 

sömn befann sig i en särskilt utsatt situation. Halvorson har vid tillfället genomfört samlag i 

målsägandens vagina vilket orsakat smärta. 

Markus Halvorson begick gärningen med uppsåt.  

Lagrum  

6 kap 1 § brottsbalken  

Särskilt yrkande  

Det yrkas att bevisbeslag av ett par trosor får bestå till dess laga kraftägande dom föreligger 

(2021-5000-BG40652 p 4)  

Bevisning  

Förhör med Målsäganden angående händelsen till styrkande av gärningen.  

Förhör med tilltalade Markus Halvorson (som förnekat brott)  

Vittnesförhör med T H (se bilaga), angående hans kontakter och iakttagelser till styrkande av 

gärningen.  

Vittnesförhör med H R (se bilaga), angående hennes kontakter och iakttagelser till styrkande av 

gärningen.  

Skärmdump från Målsägandens telefon (till styrkande av kontakten mellan Målsäganden och 

Halvorson och bokade biljetter (sid 12-13 och 16-17 i förundersökningsprotokollet)  

PM angående tågbokning till styrkande av att mä fått resan bokad och betald av Halvorson (sid 

14 i förundersökningsprotokollet)  

Analys från NFC och foto till styrkande av att Halvorson haft samlag med Målsäganden (sid 6-8 

och 14-15 i tilläggsprotokoll från den 28 april 2022) 

Beslagsprotokoll på s. 43-44 i förundersökningsprotokollet, aktbil. 120 och s. 10 i 

tilläggsprotokoll, aktbil. 168.  

 

 

 



GENERELL BEVISNING avseende samtliga åtalspunkter  

Vittnesförhör med polisen Anna Linderholm, Lokalpolisområde Karlstad Box 157, 651 05 

KARLSTAD, att höras om sina iakttagelser och arbetssätt till styrkande av hur utredningen 

bedrivits och hur kontakter med målsägandena initierats och förhören inletts samt iakttagelser i 

samband med husrannsakan till styrkande av brist på kvinnokläder i bostaden.  

Vittnesförhör med polisen Elin Kemppainen, Lokalpolisområde Karlstad Box 157, 651 05 

KARLSTAD, att höras om sina iakttagelser och arbetssätt till styrkande av hur utredningen 

bedrivits och hur kontakter med målsägandena initierats och förhören inletts samt iakttagelser i 

samband med husrannsakan till styrkande av brist på kvinnokläder i bostaden.  

Vittnesförhör med Melisa (se bilaga), att höras om sina iakttagelser till styrkande av att Halvorson 

inte är främmande för våld för att få sin vilja igenom. (Förhör via videolänk från lämplig tingsrätt 

tillfyllest)  

Vittnesförhör med Raghda (se bilaga), att höras om sitt besök hos Halvorson då hon flydde 

därifrån till styrkande av att Halvorson inte tar hänsyn till de besökandes vilja och att han då 

övergår till hot. (Förhör via videolänk från lämplig tingsrätt tillfyllest)  

Vittnesförhör med Erik Trulsson, att höras om hans kontakter med kvinnor som träffat 

Halvorsson och den kvinna han hämtade i Åmotfors till styrkande av övergrepp (Förhör via 

videolänk från lämplig tingsrätt tillfyllest)  

Vittnesförhör med Steinar Gravås, att höras om sina kontakter med Halvorson till styrkande av 

hans manipulativa egenskaper och förmåga att få människor att överföra pengar. (Förhör via 

videolänk från Norge tillfyllest)  

PM angående bakgrund till ärendena till styrkande av modus operandi och gärningarna (sid 6-9 i 

det stora generella protokollet)  

PM angående företeelsen Sugardaters.com till styrkande av hur detta fungerar och ser ut (sid 10-

20 i det stora generella protokollet)  

Sammanställning över Halvorsons konton på Sugardaters med inloggningar och andra appar 

med använda mailadresser och telefoner till styrkande av hur länge han funnits på sidan och med 

vad (sid 82-134 i det stora generella protokollet)  

Information från SJ till styrkande av det stora antal kvinnor som besökt Halvorson (sid 22-25 i 

det stora generella protokollet)  

Karta över området Arvika – Åmotfors till styrkande av färdvägar och tid för resa samt närheten 

till stationen i Åmotfors från Halvorson (sid 27-28 i det stora generella protokollet)  

Foto utvisande Halvorsons hem till styrkande av hur det såg ut på platsen (sid 30-39 i det stora 

generella protokollet)  



Översikt över kameraövervakning till styrkande av att Halvorson hade en mängd kameror 

uppsatta och att en del var attrapper (sid 40-47 i det stora generella protokollet)  

Foto utvisande området runt Jössevägen 31 till styrkande av att huset ligger relativt ensligt (sid s 

48-56 i det stora generella protokollet)  

Förteckning över Halvorsons mobiler och en pekdator till styrkande av vid vilken tid de 

använts (sid 81 i det stora generella protokollet)  

PM angående undersökning av databärande enheter till styrkande av Halvorsons stora intresse 

för kvinnor och sex och hans brist på omtanke om kvinnornas integritet (sid 135-137 och 139-

140 samt 141-167 i det stora generella protokollet)  

Konversationer med kvinnor under perioden mars – augusti 2021 till styrkande av att Halvorson 

ända fram till dess han frihetsberövades vidmakthöll kontakter med kvinnor i försök att få till 

stånd träffar (229-239 i det stora generella protokollet)  

Exempel på Halvorsons modus när han blir konfronterad och byter profil till styrkande av 

hans idoga försök att lura kvinnor (sid 240-242 i det stora generella protokollet)  

Exempel på kontakter med andra män till styrkande av att Halvorson även försökt lura män 

att överföra pengar till honom (sid 243-258 i det stora generella protokollet)  

Exempel på hur Halvorson lurat in kvinnor i ett nät av lögner och sen hotar dem då de vill ha 

tillbaka pengar eller vill ha pengar han lovat dem (sid 260- 270 i det stora generella protokollet)  

Anmälan, samt i den ingående handlingar, som Halvorson gjort då en kvinna som inte ville bli 

utnyttjad flydde från hans hus till styrkande av att han då försökt skrämma henne (sid 21-41 i 

tilläggsprotokoll av den 12 april 2022 och sid 339-344 i det stora generella protokollet)  

Utdrag från Flashback till styrkande av att personer försökt varna för Halvorson (sid 292-297 i 

det stora generella protokollet)  

Ekonomisk översikt till styrkande av att Halvorson finansierar sitt leverne till stor del genom att 

få personer att överföra pengar till honom för diverse motprestationer som uteblir (sid 361-370 i 

det stora generella protokollet) 

Tidslinje på/i särskild handling till styrkande av den stora omfattningen av beställda biljetter hos 

SJ, kontakter med kvinnor och möten med kvinnor, aktbil. 463.  

PM om målsägandes profiler på sugardaters, s. 57-61, aktbil. 169. 

Sammanställning av Markus Halvorsons mediciner, s. 353-354, aktbil. 151. 

I aktbilaga 152 sidorna 88, 95, 135, 138, 140, 141, 151, 152 och 155 i valda delar. Med bevisning 

ska styrkas att Halvorson lämnar de uppgifter han tycker passar för hans behov vid tillfället och 

som inte har någon förankring i verkligheten och som visar att han inte drar sig för att lämna 

sådana uppgifter inför rätten. 



Mailsvar från överläkare i Elverum, till styrkande av att Halvorson inte varit patient där 

överhuvudtaget trots hans uppgift om att han behandlades för cancer där, atkbil. 472.  

All bevisning åberopas under samtliga åtalspunkter. Den generella bevisningen åberopas under 

samtliga åtalspunkter. All bevisning under respektive åtalspunkt åberopas även under övriga 

åtalspunkter. 
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2022-05-16        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 1 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 

skadeståndsanspråk. 

 

YRKANDEN 

Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 

jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 200 000 

kronor för två våldtäkter 

 

Sveda och värk 

Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 

jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 

med 15 000 kronor. 

 

Ränta 

Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 3 april 2020 till dess att full 

betalning sker. 

 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 

gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 

4

Justerat av målsägandebiträdet
under huvudförhandling den
18 maj 2022, se under ränta.
/ LONI
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 

omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  

 

 

BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 

skadeståndsanspråk.  

 
 

ÖVRIGT 

Målsäganden biträder åtalet. 

 

 

Stockholm dag som ovan, 

 

Elisabeth Massi Fritz 
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2022-05-20        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt mm  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 2 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 18 april 2020 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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2022-05-20        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 13 i rubricerat mål får jag härmed inge 
följande skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 150 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 21 juni 2020 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 

Bilaga 5

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
INKOM: 2022-05-20 
MÅLNR: B 4272-21 
AKTBIL: 323

tel:08-21
http://www.facebook.com/advokatfritz


personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
 
 

 



Mål B 4272-21 

Parter: Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorsson

Målet gäller: våldtäkt m.m.

________________________________________________________________________ 

ENSKILT ANSPRÅK

I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 14 i rubricerat mål får jag härmed meddela att 

hon biträder åtalet samt framställa nedan angivet skadeståndsyrkande mot Markus Halvorsson

YRKANDEN

Sekretess 14 yrkar att tingsrätten skall förplikta Markus Halvorsson att till henne 

utge skadestånd med 85 000 kr jämte ränta. 

- 75 000 kr avser kränkning jämlikt 2 kap 3 § samt 5 kap 6 § skadeståndslagen 

- 10 000 kr avser sveda och värk, även innefattande psykiskt lidande, jämlikt 2 kap 

1 § och 5 kap 1 § skadeståndslagen

Ränta yrkas på kapitalbeloppet enligt 4 och 6 §§ räntelagen från den 29 juni 2021 till 

dess full betalning sker.

Värmlands tingsrätt

Justerat avav målsägandebiträdet
i enlighet med aktbil. 339, sese
under yrkanden. / LONI

2020
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GRUND

På sätt åklagaren närmare angivit i stämningsansökan har Markus Halvorsson begått 

brottslig gärning mot målsäganden. Målsäganden har utsatts för allvarlig kränkning 

av sin personliga integritet. Hon har dessutom åsamkats sveda och värk i form av

psykiskt lidande till följd av gärningen.

BEVISUPPGIFT

Den bevisning som åklagaren åberopar i målet åberopas även av målsäganden.

Göteborg den 1212 maj 2022

Marie Johnsson
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 Värmlands tingsrätt 
 

 
 
 
 
 
 

Mål nr B 4272-21 
Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorsen  
___________________________________________________________________ 
 

I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 16 – som biträder åtalet – får jag härmed 

inkomma med skadeståndsanspråk visavi Markus Halvorson och därvid framställa följande  

 

YRKANDEN  

Sekretess 16 yrkar att tingsrätten ska förplikta Markus Halvorsson att till hen utge ersättning 

med totalt 518 600 kr fördelat enligt följande;  

506 000 kr avseende ekonomisk skada  

10 000 kr avseende kränkning  

2 600 kr avseende sveda och värk 

På totalbeloppet yrkas ränta jämlikt 4 och 6 §§ räntelagen från den 19 oktober 2020 intill dess 

full betalning sker.  

 

GRUNDER 

Markus Halvorson har handlat i enlighet med åtalet. Han har därigenom åsamkat Sekretess 16 

ekonomisk skada med ovan angivet belopp. Därtill har han, genom sitt brottsliga handlande, 

allvarligt kränkt Sekretess 16:s personliga integritet samt åsamkat hen personskada i form av 

psykiskt lidande under i vart fall en månads tid.  
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BEVISNING  

Sekretess 16 åberopar samma bevisning som åklagaren. Hen åberopar jämväl sitt eget hörande 

till styrkande av att hen, på grund av bakomliggande orsaker, varit skyddslös i förhållande till 

Markus Halvorsens agerande och att hen därför drabbats av en allvarlig integritetskränkning, 

samt att hen drabbats av ett psykiskt lidande på grund av Markus Halvorsens brottsliga 

handlande.   

Stockholm den 4 maj 2022 

 

Frida Wallin 

 

mailto:info@blockadvokater.se
http://www.blockadvokater.se/
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2022-05-31        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 11 i rubricerat mål får jag härmed inge 
följande skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 19 augusti 2020 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
 
 

 



ENSKILT ANSPRÅK I MÅL B 4272–21 

 

Som målsägandebiträde för sekretess 17 får jag för hens räkning framställa följande. 

 

YRKANDE  

Sekretess 17 yrkar att tingsrätten ska förplikta Markus Halvorson att till hen utge skadestånd 

med 115 000 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 17 november 2020 till dess full 

betalning sker. Av beloppet avser 100 000 kr ersättning för kränkning och 15 000 kr sveda och 

värk.   

 

GRUNDER OCH OMSTÄNDIGHETER  

Grunden för sekretess 17 talan mot den tilltalade är följande. Den tilltalade har genom sitt 

brott mot sekretess 17 allvarligt kränkt hens personliga integritet. Vidare har den allvarliga 

kränkningen angiven i åtalspunkt 11 orsakat sekretess 17 såväl psykiskt som fysiskt lidande. 

Yrkade belopp är skäliga. Sekretess 17 har utformat sitt anspråk med utgångspunkt tagen från 

schablonersättningen för kränkning på grund av en uppsåtlig gärning (se rättsfallet NJA 2019 

s. 1064 p. 17) och sveda och värk motsvarande en akut sjuktid under sex månader med annan 

vård än sjukvård (se rättsfallet NJA 2017 s. 938 och NJA 2019 s. 1064 0. 18).  

 

BEVISNING  

Sekretess 17 åberopar samma bevisning som åklagaren till styrkande av ovan angivna 

omständigheter.  

 

Örebro den 7 juni 2022 

 

 

Richard Larsson  

advokat  
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Biträdande jurist Elias Bulale 
Biträdande jurist Isabelle Moradinassab 
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  Momsreg.nr/VAT-nr SE559117457701 
   

   

   

 

 

Värmlands tingsrätt 

 

Stockholm den 5 maj 2022 

 

 

Mål B 4272-21 

 

Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 

angående våldtäkt m m 

 

 

 

ENSKILT ANSPRÅK 

Som målsägandebiträde för Sekretess 4, som biträder åtalet, får jag härmed framställa följande 

ersättningsanspråk. 

 

Yrkanden 

 

Sekretess 4 yrkar att tingsrätten förpliktar Markus Halvorson att utge ett skadestånd till Sekretess 

4 om 115 600 kronor jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 29 december 2020 till dess full 

betalning sker.  

 

Beloppet avser kränkningsersättning samt sveda och värk. 
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sida 2(2) 

 
 

Grunder 

Markus Halvorson har genom den åtalade gärningen åsamkat Sekretess 4 en allvarlig kränkning av 

dennes personliga integritet samt orsakat Sekretess 4 såväl fysiskt som psykiskt lidande. 

 

Beräkningar 

 

Kränkning 

Beloppet för den kränkning den tilltalade utsatt Sekretess 4 för uppgår till 100 000 kronor. 

 

Sveda och värk 

Ersättning för sveda och värk om 15 600 kronor enligt schablon, motsvarande akut sjuktid under 

sex månader med annan vård än sjukhusvård, i enlighet med vid för gärningens tidpunkt gällande 

sveda och värk-tabell. 

 

Bevisning 

Sekretess 4 åberopar samma bevisning som åklagaren. 

 

 

Stockholm som ovan 

     

Isidor Vistedt 

Advokat 
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2022-05-31        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. oaktsam våldtäkt mm. 
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 7 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 75 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 10 000 kronor. 
 
Ren förmögenhetsskada  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånds till 
henne jämlikt 2 kap 2 § skadeståndslagen för ren förmögenhetsskada med 15 000 kronor.  
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 5 januari 2021 till dess att full 
betalning sker. 
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GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen enligt den första 
åtalspunkten fått sin personliga integritet allvarligt kränkt, samt åsamkats ett omfattande 
psykiskt lidande.  
 
Vidare har målsäganden till följd av den brottsliga gärningen enligt den andra åtalspunkten, 
drabbats av en ekonomisk skada.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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2022-06-09        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt mm.  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 10 i rubricerat mål får jag härmed inge 
följande skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 14 januari 2021 till dess att full 
betalning sker.( Händelsen ägde rum 2021 ej 2022 som det står i åtalet). 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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2022-06-09        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 5 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor. 
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 6 februari 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 

Bilaga 13

VÄRMLANDS TINGSRÄTT 
 
INKOM: 2022-06-09 
MÅLNR: B 4272-21 
AKTBIL: 398

tel:08-21
http://www.facebook.com/advokatfritz


personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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2022-06-09        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 6 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor. 
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 6 februari 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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2022-06-12        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 15 i rubricerat mål får jag härmed inge 
följande skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 8 mars 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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Momsreg.nr: SE556366388801 
Org.nr: 556366-3888 
Godkänd för F-skatt  
 

 

2022-06-09        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 12 i rubricerat mål får jag härmed inge 
följande skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 16 mars 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
 
 

 



                              
                                                                                                                      

                                                         

 

 
Växeltel: 08-21 15 60  
Jourtel: 070-867 07 24  
Fax: 08-20 44 50 
 
Mail: info@advokatfritz.com 
Hemsida: www.advokatfritz.com 
Facebook: www.facebook.com/advokatfritz 
 

 
Postadress:  
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB 
Box 195 79 
SE-104 32 Stockholm  
 
Besöksadress:  
Birger Jarlsgatan 73-75, Stockholm  
 
 

 
BG advokatbyrån: 667-0947 
BG klientmedel: 757-6564 
 
Momsreg.nr: SE556366388801 
Org.nr: 556366-3888 
Godkänd för F-skatt  
 

 

2022-06-12        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. bedrägeri  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 9 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Ren förmögenhetsskada  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 2 § skadeståndslagen för ren förmögenhetsskada med 34 200 kronor.  
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 25 februari 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. På grund av den brottsliga gärningen har målsäganden åsamkats en 
ekonomisk skada.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  

Bilaga 17
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ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
 
 

 



                              
                                                                                                                      

                                                         

 

 
Växeltel: 08-21 15 60  
Jourtel: 070-867 07 24  
Fax: 08-20 44 50 
 
Mail: info@advokatfritz.com 
Hemsida: www.advokatfritz.com 
Facebook: www.facebook.com/advokatfritz 
 

 
Postadress:  
Advokatbyrån Elisabeth Fritz AB 
Box 195 79 
SE-104 32 Stockholm  
 
Besöksadress:  
Birger Jarlsgatan 73-75, Stockholm  
 
 

 
BG advokatbyrån: 667-0947 
BG klientmedel: 757-6564 
 
Momsreg.nr: SE556366388801 
Org.nr: 556366-3888 
Godkänd för F-skatt  
 

 

2022-06-12        Värmlands tingsrätt 

 

 

 

SKADESTÅNDSANSPRÅK 

 
Mål B 4272-21, Åklagarkammaren i Karlstad ./. Markus Halvorson 
Ang. våldtäkt  
 
I egenskap av målsägandebiträde för Sekretess 8 i rubricerat mål får jag härmed inge följande 
skadeståndsanspråk. 

 
YRKANDEN 
Kränkning  
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 2 kap 3 § skadeståndslagen för kränkning av hennes personliga integritet med 100 000 
kronor.  
 
Sveda och värk 
Målsäganden yrkar att tingsrätten förpliktigar Markus Halvorson att utge skadestånd till henne 
jämlikt 5 kap 1 § punkten 3 skadeståndslagen för sveda och värk avseende psykiskt lidande 
med 15 000 kronor. 
 
Ränta 
Därtill yrkas ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 29 mars 2021 till dess att full 
betalning sker. 
 
GRUNDER 
Målsäganden har blivit utsatt för brott av den tilltalade i enlighet med åklagarens 
gärningsbeskrivning. Målsäganden har på grund av den brottsliga gärningen fått sin 

Bilaga 18
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personliga integritet synnerligen allvarligt kränkt. Vidare har målsäganden åsamkats ett 
omfattande psykiskt lidande till följd av brottet.  
 
 
BEVISNING 
Målsäganden åberopar samma bevisning som åklagaren, även till styrkande av hennes 
skadeståndsanspråk.  
 
 
ÖVRIGT 
Målsäganden biträder åtalet. 
 
 
Stockholm dag som ovan, 
 
Elisabeth Massi Fritz 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/


 

 

    

HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 
Avdelning 1 
Rotel 15 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2022-10-28 
Göteborg 

Bilaga C 
Mål nr B 5128-22 

 

Dok.Id 676811 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 40 
401 20 Göteborg 

Packhusplatsen 6 031-701 22 00  - måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: hovratten.vastrasverige@dom.se 

Webb: www.vastrahovratten.domstol.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19560909-2357 

Datum för dom 
2022-10-28 

Efternamn 
Halvorson 

Förnamn 
MARKUS Jakob 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 
 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2021-08-31 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
                     Anna-Maria Vesterberg 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  
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Hur man överklagar hovrättens avgörande 

______________________________________________________ 

Den som vill överklaga hovrättens avgör-
ande ska göra det genom att skriva till 
Högsta domstolen. Överklagandet ska dock 
skickas eller lämnas till hovrätten. 
 

Senaste tid för att överklaga 

Överklagandet ska ha kommit in till hov-
rätten senast den dag som anges i slutet av 
hovrättens avgörande. 
 
Beslut om häktning, restriktioner enligt 
24 kap. 5 a § rättegångsbalken eller rese-
förbud får överklagas utan tidsbegränsning. 
 
Om överklagandet har kommit in i rätt tid, 
skickar hovrätten överklagandet och alla 
handlingar i målet vidare till Högsta dom-
stolen. 
 

Prövningstillstånd i Högsta domstolen 

Det krävs prövningstillstånd för att Högsta 
domstolen ska pröva ett överklagande. 
Högsta domstolen får meddela prövnings-
tillstånd endast om 

1. det är av vikt för ledning av rätts-
tillämpningen att överklagandet prövas 
av Högsta domstolen eller om 

2. det finns synnerliga skäl till sådan 
prövning, så som att det finns grund för 
resning, att domvilla förekommit eller att 
målets utgång i hovrätten uppenbarligen 
beror på grovt förbiseende eller grovt 
misstag. 
 

Överklagandets innehåll 

Överklagandet ska innehålla uppgifter om 

1. klagandens namn, adress och 
telefonnummer, 

2. det avgörande som överklagas 
(hovrättens namn och avdelning samt 
dag för avgörandet och målnummer), 

3. den ändring i avgörandet som klaganden 
begär, 

4. de skäl som klaganden vill ange för att 
avgörandet ska ändras, 

5. de skäl som klaganden vill ange för att 
prövningstillstånd ska meddelas, samt 

6. de bevis som klaganden åberopar och 
vad som ska bevisas med varje bevis. 

 

Förenklad delgivning 

Om målet överklagas kan Högsta dom-
stolen använda förenklad delgivning vid 
utskick av handlingar i målet, under 
förutsättning att mottagaren där eller i 
någon tidigare instans har fått information 
om sådan delgivning. 
 

Mer information 

För information om rättegången i Högsta 
domstolen, se www.hogstadomstolen.se 

Bilaga B

http://www.hogstadomstolen.se/

